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ОБЩИНСКИ  СЪВЕТ - РАЗГРАД 

 

 

 

 

П Р О Т О К О Л 

№ 20 

 
 

 

От проведеното заседание на Общински съвет - Разград на 
27.12.2012 година от 13.30 часа в зала 1101 на общината. 

От 33 общински съветници на заседанието присъстваха  30. 

Заседанието на ОбС започна работа с регистрирани 29 общински 

съветници. 

По уважителни причини отсъстват общинските съветници Теодор 

Ролев, Зоя Велкова и Радиана Димитрова. 
В хода на заседанието се включва общински съветник Иво 

Димитров. 
 

/ Приложение №1 към Протокола/. 

 

На заседанието присъстваха: г-н Денчо Бояджиев – кмет на Община 
Разград, г-н Любомир Цонев - зам.- кмет на Община Разград, г-жа Ценка 
Таракчиева – зам. – кмет на Община Разград, г-н Хами Хамиев – зам. – 

кмет на Община Разград, кметове на населени места и кметски 

наместници, представители на общинска администрация и журналисти. 

 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Ще започна днешната наша работа с поздравления за отминалите 
коледни празници. Пожелавам на всички радост, доброта, красота и 

щастие в живота на всеки един от нас. Всичките ви мечти да се сбъднат, а 
на днешната сесия ще пожелая успешно протичане и приемане на всички 

предложени проекти за решение. Искам и на днешния Стефанов ден да 
отправя пожелание към именниците да им е живо и здраво името. 

 Имате поставени на вашите банки поздравления от Общинско 

предприятие „Паркстрой”. Присъединявам се към всички пожелания 
хубави, които са отправени до всички общински съветници. 

За днешното заседание са се регистрирали 29 общински съветници. 

Един по неизвестни причини. Предполагам, че ще се включи в нашата 
работа и трима общински съветници - Теодор Ролев, д-р Зоя Велкова и 

Радиана Димитрова са подали предварително уведомление, че поради 
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служебни ангажименти не могат да присъстват и да участват в работата на 
общинския съвет. 

Изложените обстоятелства ми дават основание да обявя наличието 

на кворум и да открия сесията на Общински съвет Разград на 27.12.2012 

година. 
 Дежурен секретар на днешната след и предпразнична сесия е 
общински съветник Мустафа Назъм. 

 Преди да преминем към обсъждане и приемане на дневния ред ще ми 

позволите, тъй като имаме изключително хубави поводи, да започнем 

нашата сесия с поздравления. Този път първото поздравление ще бъде към 

съвсем новата, прясно омъжена булка в нашия общински съвет – 

госпожица, а вече госпожа Емине Ахмед. Аз насаме и пожелах нещо, което 

държа да го изпълни, а официално ще й пожелая много семейно щастие, 
много деца, много радост и все така усърдно да работи в общинския съвет. 
Заповядай да получиш поздравления от името на всички общински 

съветници. 

 Уважаеми колеги, имаме и друг хубав повод – кръгла годишнина на 
председател на постоянна комисия и активен общински съветник  - 

госпожа Нюсрет Салим. От сърце желаем поне още толкова години 

активен, спокоен и красив живот, семейни радости и професионални 

успехи. Заповядай госпожо Салим. 

 И за да не бъдат само тези хубавите събития, имаме и съвсем пресен 

и млад дядо. Д-р Заимов, честита внучка. Да Ви е жива и здрава, много да 
Ви радва и със същата усмивка да прекарате остатъка от съвместния ви 

живот с новото попълнение на семейството. Заповядайте. 
 И още трима рожденици имаме между двете заседания на общинския 
съвет. На 28 ноември - Ирфан Салъфов, на 29 ноември – госпожа 
Орешкова и на 8 декември, празника на студентите и вечната младост – д-р 

Апти. Моля заповядайте да си получите поздравленията. 
 Уважаеми колеги, предложеният ви Дневен ред включва две точки: 

 1. Докладни записки 

2. Текущи 

 

Давам Ви думата за предложения за изменения и допълнения на 
Дневния ред. 

Кворумът нарастна на 30 общински съветници. Докато чакам да 
кажете вашето становище по дневния ред аз правя две предложения, 
които ще помоля да обсъдим. Първото е в дневния ред да включим втора 
точка Декларации, по реда на чл.54 ал.4 във връзка с чл.76 от нашия 
Правилник. Декларация, която е обсъдена и разгледана в Постоянна 
комисия за младежта и спорта и на нейния председател беше възложено 

да внесе декларацията за разглеждане в общински съвет. И второто 

предложение, което правя е по извънредния способ да се внесе докладна 
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записка по реда на чл.54 ал.4 от нашия Правилник. Тази докладна записка 
касае промяна в поименния състав на Комисията за обществен ред и 

сигурност, която проведе своето заседание на 19 декември, след като 

бяха приключили комисиите и направиха предложение за промяна в 
персоналния състав. Има ли други предложения за изменение и 

допълнение на Дневния ред? Тъй като не виждам желаещи подлагам на 
гласуване първо предложението за включване на нова точка втора в 
Дневния ред – Декларации. Моля съгласните с това предложение да 
гласуват. 

 

С 27 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма, 

приема се втора точка в Дневния ред Декларации. 

 

По второто предложение за допълнение на точка първа от Дневния 
ред с докладната записка по извънредния способ, моля изразете вашият вот 
чрез електронно гласуване.  

 

С 26 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма, точка 

първа по дневния ред се допълва с докладна записка по извънредния 

способ относно допълване състава на КОРС. Тя е с вх.№ 645. 

 

Подлагам на гласуване целият Дневен ред, който се състои от: 
1. Докладни записки 

2. Декларации 

3. Текущи 

 

Моля гласувайте. 
 

С 30 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма, 

дневният ред  се приема. 

 

Преди да пристъпим към неговото изпълнение думата поиска кметът 
на общината. Заповядайте господин Бояджиев. 

 

Г-н Денчо Бояджиев – кмет на Община Разград 

Уважаема госпожо председател, 

Уважаеми дами и господа общински съветници, 

Честита коледа на всички и весело посрещане на новата година и ако 

ми позволите Дядо Коледа ви е оставил по един подарък, скромен, който 

ми е поръчал да ви раздам, което поръчение с най-голямо удоволствие ще 
изпълня. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 
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Заповядайте господин Бояджиев. 
 

/Господин Денчо Бояджиев – кмет на Община Разград поднася 
подаръци на общинските съветници./ 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Уважаеми колеги, преминаваме към изпълнението на току що 

гласуваният дневен ред. 

 

ПО ТОЧКА ПЪРВА 

ДОКЛАДНИ ЗАПИСКИ 

 

С Т А Т И Я  1 

   

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Първата докладна записка е с вх.№ 597. 

Докладна записка от Стоян Димитров Ненчев – общински съветник 
Относно: Изменение на Наредба №14 на Общински съвет – 

Разград за определянето и администрирането на местните такси и 

цени на услуги на територията на Община Разград. 

 

 Със същото съдържание, за първи път ни се случва такова 
единомислие, имаме и докладна записка с вх.№ 599. 

Докладна записка от  Милена Дачева Орешкова – Общински 

съветник в Общински съвет Разград 

Относно: Изменение на Наредба № 14 за определянето и 

администрирането на местните  такси  и  цени на услуги на 

територията на Община  Разград. 

 

И двете докладни записки имат едно и също предложение и проект 
за решение, които съвпадат. Със съгласието на вносителите правя 
процедурно предложение, тъй като няма никакво различие между двете 
докладни записки, те да бъдат обсъждани, разглеждани и гласувани 

съвместно. Имате ли възражения или други предложения по повод двете 
докладни записки? Ще подложа на гласуване по електронен път 
предложението докладна записка 597 и 599 да се дебатират и гласуват 
техните проекти за решения съвместно. Моля гласувайте. 

 

С 30 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма, 

приехме обединяване на двете докладни записки. 

 

Давам думата на вносителя на първата докладна записка Стоян 

Димитров, след което ще предоставя възможността и на госпожа 
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Орешкова да изложи своите виждания по докладната записка. 
Заповядайте господин Димитров. 

 

Г-н Стоян Димитров – общински съветник, вносител 

Благодаря Ви ,госпожо председател. 

Уважаеми съветници, 

На вашето внимание е докладна записка относно изменение на 
Наредба №14 на общинския съвет за определянето и администрирането 

на местните такси и цени на услуги на територията на Община Разград. 

Предлаганото изменение касае таксите, които са предвидени в чл. 21 ал.1 

т.3 относно дължимостта на такси за децата на 5 и 6 години, които са 
включени в групите за предучилищна подготовка в детска градина и 

изменението на наредбата е свързано с отмяна на тези разпоредби. Към 

изложеното в обстоятелствената част на докладната записка нямам какво 

да добавя. Но искам само да подчертая, че съгласно действащата 
нормативна база регламентът е такъв, че посещаването в подготвителни 

групи за подготовка на децата за училище е задължително. То не зависи 

от волята на родителите, поради което ползването на детската градина в 
този случай не е право на тези подготвителни групи, а е задължение и по 

изложените съображения ние предлагаме на общинския съвет да приеме 
решение, с което да отмени разпоредбите, свързани със заплащане на 
такса за тези деца на 5 и 6 години в подготвителните групи на детските 
градини. Завърших. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря ,господин Димитров. Госпожо Орешкова, имате думата 
като вносител. 

 

Г-жа Милена Орешкова – общински съветник, вносител 

Благодаря ,госпожо председател. Аз също нямам какво да добавя към 

така предложената докладна. От текста е видно, че не е законосъобразно 

родителите да дължат такса за децата в предучилищните групи, тъй като 

държавата препокрива с единния разходен стандарт разходите за 
издръжката на тези деца. Благодаря. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря госпожо Орешкова. И двете докладни бяха разгледани, 

обсъждани и гласувани в три постоянни комисии - ПК по законност, 
превенция на корупцията, сигурност, контрол на решенията, етика, 
предложения на гражданите и връзка с неправителствени организации, ПК 

по бюджет, финанси и икономическа политика и ПК по образование и 

наука. Ще започнем със специализираната постоянна комисия по 
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образование. Давам думата на госпожа Монева като председател на тази 

комисия. Заповядайте. 
 

Г-жа Добринка Монева – Председател на ПК 

Уважаема госпожо председател, 

Уважаеми колеги, 

На 17 декември се проведе заседанието на комисията по образование 
и наука. Двете докладни бяха разгледани в заседанието. Двете докладни и 

проектите за решение бяха подкрепени с 8 гласа „ЗА”, няма „против”, няма 
„въздържали се”. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря госпожо Монева. В постоянната комисия по бюджет и за 
двете докладни ще помоля да докладва нейния председател. Заповядайте 
господин Стоянов. 

 

Г-н Петко Стоянов – Председател на ПК 

Постоянната комисия по бюджет, финанси и икономическа политика 
се произнесе с 8 гласа „ЗА”, без „против” и „въздържали се” по двете 
докладни записки. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. И в постоянната комисия по законност, господин 

Димитров и по двете докладни записки. 

 

Г-н Стоян Димитров – Председател на ПК 

В комисията по законност гласуването е за единодушна подкрепа на 
двете докладни записи със 7 гласа „ЗА”, без „против” и „въздържали се” 

членове на комисията. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Уважаеми колеги, чухте позицията на трите постоянни 

комисии. Аз само ще добавя, че бяха поканени и присъстваха на 
заседанието на две от тях  група родители, които внесоха предложение в 
общинския съвет за корекции в посочената насока в докладните записки. 

Те изразиха също своите позиции, които съвпадат с тези на вносителите на 
докладните записки. Давам ви думата за въпроси към двамата вносители, 

след което преминаваме към обсъждане на проектите за решение, 
съдържащи се в двете докладни. Имате думата. Няма желаещи за въпроси. 

Становища и позиции? Няма заявка. Прекратявам дебатите. С оглед 

приетото процедурно решение подлагам на гласуване проекта за решение, 
съдържащ се в първата докладна записка, който е проект за решение и във 
втората докладна записка. Гласуването е поименно. 
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С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2011 – 2015 година 

27.12.2012 г. – поименно гласуване 
 
№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Владимир Иванов Заимов      +   

3. Гюлсевер Елиманова Мустафа +   

4. Димитър Цонев Стефанов +   

5. Добринка Иванова Монева +   

6. Драгомир Атанасов Николов +   

7. Емине Муртаза Ахмед +   

8. Зоя Петрова Велкова Отсъства   

9. Иво Борисов Димитров +   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

11. Кина Дякова Маринова +   

12. Левент Али Апти +   

13. Мартин Янков Янков +   

14. Милена Дачева Орешкова +   

15. Милена Иванова Цанева +   

16. Мирослав Тодоров Грънчаров +   

17. Михаил Парашкевов Тодоров +   

18. Музаффер Мустан Хамид +   

19. Мустафа Назъм Мустафа +   

20. Надежда Радославова Димитрова +   

21. Наско Стоилов Анастасов +   

22. Незиха Ахмедова Арабаджиева +   

23. Никола Джипов Николов Не участва   

24. Нюсрет Исмет Мустафа - Салим +   

25. Осман Севджан Ариф +   

26. Петко Стоянов Стоянов +   

27. Петър Стоянов Василев +   

28. Радиана Ангелова Димитрова Отсъства   

29. Румян Райчев Занев +   

30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Стоянка Петрова Донева - Якимова +   

32. Теодор Борисов Ролев Отсъства    

33. Цветан Йосифов Иванов +   

 

Общинският съвет взе следното  

 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 256 
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С решение № 544 от 17.02.2003 год. по протокол № 38 на 

Общински съвет -Разград е приета Наредба № 14 за определянето и 

администрирането на местните такси и цени на услуги на територията 

на Община - Разград. Тази наредба определя размера на местните 
такси и цени на услуги за физически и юридически лица, които 

постъпват в бюджета на Община Разград, както и реда сроковете за 

тяхното събиране. В чл.21, ал.1, т.3 от Наредбата е предвидено, че се 
дължат такси  за децата на 5 и 6 год. в групите за предучилищна 

подготовка в детска градина за предоставяне на допълнителни услуги, 

които не са включени в единните разходни стандарти, предвидени в 

чл.21, ал.1, т.3 от Наредбата. 

Разпоредбата на чл. 19, ал. 2 от ЗНП предвижда родителите на 

децата, които ползват детски градини да заплащат такси, определени 

от общинските съвети, в съответствие със ЗМДТ. Съгласно чл. 20, ал. 

1 от ЗНП подготовката на децата за училище една година преди 

постъпването им в първи клас е задължителна и се извършва в 

подготвителни групи към детските градини или в подготвителни 

класове в училище, като родителите или настойниците се 
освобождават от заплащането на такси. Този принцип е доразвит и в 

подзаконовия нормативен акт. В чл. 30, ал. 1 от ППЗНП е посочено, че 
за отглеждане, възпитание и обучение на децата в детските градини по 

чл. 27, ал. 1, т. 1 родителите или настойниците заплащат такси 

съгласно ЗМДТ, а в алинея 2 на същия член е предвидено, че 
родителите или настойниците на децата в подготвителните групи към 

детските градини не заплащат такси за подготовката на децата за 

училище една година преди постъпването им в първи клас. В чл. 6, ал. 

1 б. „в” от ЗМДТ е предвидена възможността общините да събират 

такси за детски градини, като в императивната норма на чл. 81 от него 

е посочено, че таксите за ползване на детски ясли и детски градини,   

събирани от родителите или настойниците, са месечни. Не е 
предвидена възможност за дневни такси. Ето защо при 

систематичното тълкуване на разпоредбата на чл. 20, ал. 1 от ЗНП 

следва да се приеме, че с тези норма законодателят  е освободил 

родителите и настойниците на децата, посещаващи подготвителни 

групи  към детски градини,  изцяло от задължението да заплащат  

такси за посещаване на детски градини, които предвижда ЗМДТ, към 

който препраща чл. 19, ал. 2 от ЗНП. Този извод следва и от 

обстоятелството, че посещаването на подготвителните групи за 

подготовка на децата за училище е задължително и не зависи от 

волята на родителите, поради което ползването на детска градина в 

този случай не е право, а е задължение. По тази причина 

законодателят е освободил родителите на тези деца от заплащане на 

таксите за ползване на детска градина, предвидени в ЗМДТ.  За 
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разлика от тази група деца, ползването на детска градина от децата, 

извън подготвителните групи, е услуга, тъй като родителите им могат 

да избират дали да ползват или да не ползват тази услуга.  

В чл. 30, ал. 1 от ППЗНП е посочено, че таксите по ЗМДТ, които 

плащат родителите на децата, посещаващи детски градини, се 
заплащат за оглеждането, обучението и възпитанието на децата.  Т.е., 
всички тези дейности по отглеждане, обучение и възпитание са единен 

процес, едно цяло и изпълват обема на понятието „ползване на детска 

градина” по смисъла на ЗМДТ  (чл. 6, ал. 1 б. „в” и чл. 81), към който 

препраща чл. 19, ал. 2 от ЗНП, както е посочено по-горе. Алинея 5 на 

чл. 30  от ППЗНП дава възможност в детските градини да се 
извършват допълнителни педагогически и други услуги срещу 

заплащане, но само по желание на родителите.   
На следващо място следва да се посочи, че  издръжката на децата 

от подготвителните групи по чл. 20, ал. 1 от ЗНП е делегирана от 

държавата дейност, финансира чрез бюджетите на общините със 
средства от държавния бюджет.  

 От т.3, б. „А” на Приложение № 1 към т. 1 от Решение на МС № 

937  от 08.12.2009 год. ( на сайта на МОНМ) е видно, че изрично се 
предвиждат средства за издръжката на децата от подготвителните 
групи, съгласно чл. 20 от Закона за народната просвета като 

делегирана от държавата дейност.  В приложение № 5 към т. 4 от 

същото решение в колона „А”, римско І ,т. 4 е определен единен 

разходен стандарт за финансиране на делегирана от държавата 

дейност чрез общинските бюджети за 2010 година за дете от 

подготвителна група в годишен размер на 1626 лв., а за дете от 

полудневна група в детска градина, обединено  детско заведение или 

училище и в подготвителен клас в училище в годишен размер на 856 

лв.  

По изложените съображения следва, че разпоредбите на   чл.21, 

ал. 1 т. 3  от Наредба № 14 за определянето и администрирането на 

местните такси и цени на услуги на територията на община Разград, 

приета от Общински съвет – Разград, следва да бъдат отменени. 

Основни цели, които се поставят с предлаганото изменение на 

Наредба № 14 за определянето и администрирането на местните такси 

и цени на услуги на територията на Община Разград – привеждане на 

подзаконовия нормативен акт в съответствие с изискванията на по-

висши нормативни актове. 
Очаквани резултати :Защита правата на гражданите и създаване 

на предпоставки за добро администриране. 
Финансови и други средства ,необходими за прилагане  

измененията на наредбата- не са необходими. 
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 Съответствие с правата на Европейския съюз : Предложението 

за изменение на Наредба № 14 на Общински съвет Разград е в духа на 

Европейската харта за местно самоуправление. 
 На основание чл. 26 ал. 2 от Закон за нормативните актове  
изготвеният проект за изменение на подзаконовия нормативен акт е 
публикуван на интернет страницата на Община Разград- Общински 

съвет Разград  четиринадесет дни преди внасянето му за приемане от 

компетентния орган- общинския съвет. 

 Предвид гореизложеното и на основание чл. 21 ал. 2 ЗМСМА ; 

чл. 8 ал. 1 от Правилник за организацията и дейността на Общински 

съвет Разград, неговите комисии и взаимодействието му с общинската 

администрация- мандат 2011-2015.г. ;във връзка с чл. 79 АПК , с чл. 

8,чл.11 ал. 3, чл. 15 и чл. 37 ал. 3 от ЗНА и Указ № 883/74.г.за 

прилагане на ЗНА и във връзка с чл. 9 и чл. 8 ал. 5 ЗМДТ, Общински 

съвет Разград, след поименно гласуване, с 29 гласа „ЗА”, „против” – 

няма, „въздържали се” – няма, 

 

Р Е Ш И : 

 

 1.Приема изменение на Наредба № 14 за определянето и 

администрирането на местните такси и цени на услуги на територията 

на Община Разград ,както следва : 

 ОТМЕНЯ  разпоредбата на чл. 21, ал. 1, т.3 като 

незаконосъобразна. 

2.Настоящото решение да бъде изпратено на кмета на Община 

Разград и на областния управител на област с административен 

център Разград в седемдневен срок от приемането му. 

 3.Решението да се публикува в един местен вестник и на 

интернет страницата на Община Разград- Общински съвет Разград. 

 Това решение подлежи на оспорване по реда на АПК пред 

Административен съд Разград. 

 

С Т А Т И Я  2 

   

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Преминаваме към следващата подред докладна записка по първа 
точка от дневния ред. Тя е с вх.№ 601. 

Докладна записка от Стоян Димитров Ненчев - общински съветник и 

Председател на ПК  по законност, превенция на корупцията, сигурност, 
контрол на решенията, етика, предложения на гражданите и връзка с 
неправителствени организации. 

Относно: Становище  и приемане на решение по статута на ЖСК 

„Искра” гр. Разград 
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Имате думата господин Димитров. 
 

Г-н Стоян Димитров – общински съветник, вносител 

Уважаеми съветници,  

В докладната записка подробно сме изложили всички фактически 

обстоятелства, които налагат общинския съвет да се произнесе по този 

въпрос. Като вносител нямам какво да добавя, освен това, че на 
заседанията на постоянните комисии, на които беше разпределена работата 
по този въпрос, беше решено да се създаде работна група в състав от трима 
души съветници юристи, заедно с председателя на общинския съвет и 

предложението по докладната записка е резултат именно на това 
съгласуване за акта, който следва да се произнесе общинския съвет. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Приключихте ли господин Димитров? 

 

Г-н Стоян Димитров – общински съветник, вносител 

Да. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

В две постоянни комисии, на съвместно заседание, ПК по 

управление на общинската собственост, приватизация и 

следприватизационен контрол и ПК по законност, превенция на 
корупцията, сигурност, контрол на решенията, етика, предложения на 
гражданите и връзка с неправителствени организации докладната записка 
беше разгледана в присъствие на представител на ЖСК „Искра”. Ще 
помоля госпожа Салим, като председател на постоянната комисия по 

собственост, да ни запознае с резултатите от гласуването. 

 

Г-жа Нюсрет Салим – Председател на ПК 

На 18 декември се състоя редовно заседание на постоянната комисия 
по общинска собственост, приватизация и следприватизационен контрол. 

Тази докладна записка беше разгледана на заседанието на комисията и 8 

общински съветници я подкрепиха. Гласували „против” и „въздържали се” 

нямаше. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Господин Димитров, ще Ви моля за становището на 
постоянната комисия по законност. 

 

Г-н Стоян Димитров – Председател на ПК 

Комисията по законност също единодушно със 7 гласа „ЗА” 

подкрепя проекта за решение. 
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Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Давам ви думата за въпроси към вносителя. Ако няма 
желаещи, становища и изказвания. Няма. прекратявам дебатите. 
Пристъпваме отново към поименно гласуване на докладна записка 601. 

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2011 – 2015 година 

27.12.2012 г. – поименно гласуване 
 
№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Владимир Иванов Заимов      +   

3. Гюлсевер Елиманова Мустафа +   

4. Димитър Цонев Стефанов +   

5. Добринка Иванова Монева +   

6. Драгомир Атанасов Николов +   

7. Емине Муртаза Ахмед +   

8. Зоя Петрова Велкова Отсъства   

9. Иво Борисов Димитров Не участва   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

11. Кина Дякова Маринова +   

12. Левент Али Апти +   

13. Мартин Янков Янков +   

14. Милена Дачева Орешкова +   

15. Милена Иванова Цанева +   

16. Мирослав Тодоров Грънчаров +   

17. Михаил Парашкевов Тодоров +   

18. Музаффер Мустан Хамид +   

19. Мустафа Назъм Мустафа +   

20. Надежда Радославова Димитрова +   

21. Наско Стоилов Анастасов +   

22. Незиха Ахмедова Арабаджиева +   

23. Никола Джипов Николов Не участва   

24. Нюсрет Исмет Мустафа - Салим +   

25. Осман Севджан Ариф +   

26. Петко Стоянов Стоянов +   

27. Петър Стоянов Василев +   

28. Радиана Ангелова Димитрова Отсъства   

29. Румян Райчев Занев +   

30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Стоянка Петрова Донева - Якимова +   

32. Теодор Борисов Ролев Отсъства    

33. Цветан Йосифов Иванов +   

 



 13

Общинският съвет взе следното  

 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 257 

 

С решение по ф.д. № 10 / 1981 г на РОС е регистрирана ЖСК 

„ИСКРА” гр. Разград с цел изграждането по стопански начин на 10 бр. 

апартаменти и 6 бр. гаражи по утвърден архитектурен проект. 

На 15.05.1989.г ОбНС гр. Разград издава Разрешение за строеж № 

124 за изграждане на жилищна кооперация в кв. 154 по плана на гр. 

Разград от 10 апартамента съгласно одобрен проект от 22.12.1988.г. В 

същото разрешение се цитира платена такса за ОПС в размер на 

35 222 лв. Въз основа на това разрешение е съставен Протокол № 17 / 

05.06.1989.г на ОбНС за определяне на строителна линия и ниво. 

На 30.05.1989.г е сключен договор за техническо ръководство на 

строежа и е предадена строителната площадка на изпълнителя. За 

времето до 1998.г строителството е изпълнено съобразно всички 

технически изисквания. Приемателна комисия окачествява 

ЖСК”ИСКРА” като изпълнена съгласно изискванията към строежите 
по чл. 169 ал. 1 и 2 от ЗУТ – с всички видове инсталации – ВиК, 

Електрозахранване – външно и вътрешно, звънчева инсталация, 

телефонна линия, външна мазилка по фасадите  и пр. 

Поради проточилото се в годините строителство и 

неколкократните промени в член кооператорите в документацията на 

ЖСК липсва договор с Община Разград за ОПС, въпреки данните, че 
възлиза на 35 222 лв. и е заплатено. Такъв договор липсва и в архива 

на Община Разград, както и в бившето СД”ИСС” – Разград, в Банка 

„ДСК” клон Разград, в съда към досието по ф.д., в Държавен архив. 

Поради липсата на договор за отстъпено право на строеж 

кооперацията не е могла да установи правото си на собственост върху 

изградените по стопански начин жилища и гаражи. Макар и реално да 

живеят в тях от 2001г. обектът не е могъл да бъде въведен в 

експлоатация, нито член кооператорите са могли да се снабдят с 
нотариални актове, поради което не са разкрити отделни партиди за 

електрозахранване – водят се като един абонат на общ електромер. 

Кооператорите нямат дори отделни адреси – пощата пристига на 

адреса на ЖСК. Невъзможно е и да се газифицира обекта. 

От влизането във владение на новоизградената сграда са 

изминали повече от 10 години. Предвид изложеното кооперацията е 
предявила иск срещу Община Разград, с който  е поискала да се 
признае за установено по отношение на Община Разград, че ЖСК 

„ИСКРА” гр. Разград, със седалище ул. „Братя Миладинови” № 7 е 
придобила правото на строеж върху имот с идентификатор № 



 14

61710.502.6397 – частна общинска собственост, в Урбанизирана 

територия, с площ от 2170 кв.м, предвидена за Комплексно 

застрояване, при съседи: 61710.502.1153; 61710.502.3681; 

61710.502.7002; 61710.502.7052; 61710.502.7054. 

Съдът е постановил решение, съгласно което е отхвърлил 

предявения установителен иск като неоснователен с мотив, че липсва 

документ за учредено право на строеж, а придобиването по давност е 
невъзможно поради наложен мораториум, през който давността спира 

да тече. 
В ПК по законност, превенция на корупцията, сигурност, 

контрол на решенията, етика, предложения на гражданите и връзка с 
неправителствени организации е постъпила  молба от ЖСК „Искра” с 
вх. № 555/12.11.2012 г., с която молителите предлагат да се внесе 
предложение в Общински съвет Разград, в качеството му на 

принципал и разпоредител с правото на общинската собственост, 

който да вземе решение за признаване правото на собственост на 

кооперацията, като се признае иска за основателен или се сключи 

съдебна спогодба. 

      На 20.11.2012 г. е проведено съвместно заседание на ПК по 

законност, превенция на корупцията, сигурност, контрол на 

решенията, етика, предложения на гражданите и връзка с 
неправителствени организации с ПК по управление на общинската 

собственост, приватизация и следприватизационен контрол и ПК по 

устройство и развитие на територията, транспорт на общината, на 

което се разгледа постъпилата молба. В резултат на проведените 
разисквания бе създадена работна група, която на 30.11.2012 год. 

обсъди случая и прие становище, че следва да се признае 
основателността на исковата претенция на кооперацията. 

 На заседанието на ПК от Община Разград са предоставени 

Решение № 127.1. по Протокол № 10/20.08.1987 г. на ИК на ОбНС 

Разград за утвърждаване терена за строителство на ЖСК по стопански 

начин, заповеди № 1772/12.12.1988 г. и № 1122/25.08.1989 г. на 

председателя на ИК на ОбНС за заседание на Съвета по архитектура 

за разглеждане на разработка за ЖСК „Искра”, 2 бр. отчуждителни 

заповеди от 30.03.1989 г. от председателя на ИК по чл. 100 ЗТСУ /отм./, 

конкретизиращи имоти в ЖСК „Искра”, разрешение за строеж № 

124/15.05.1989 г. с отметка за платена цената на ОПС в размер на 

35 222 лв., Протокол № 17/05.06.1989 г.  за определяне на строителна 

линия и ниво. 

  Общинският съвет е оторизираният от закона орган на местното 

самоуправление, който взима решенията относно въпросите, касаещи 

собствеността на общината, поради което предвид гореизложеното и 

на основание  чл. 20, във връзка с чл. 17, ал. 1, т. 1 и т. 2, чл.21, ал.1, т.8 
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и чл.22, ал.1 от ЗМСМА и чл.8, ал. 1, от Закона за общинската 

собственост, Общински съвет Разград, след поименно гласуване, с 28 

гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма, 

 

Р Е Ш И: 

 

Приема за установено по отношение на Община Разград, че ЖСК 

„ИСКРА” гр. Разград, със седалище ул. „Братя Миладинови” № 7 е 
придобила правото на строеж върху имот с идентификатор № 

61710.502.6397 – частна общинска собственост, в Урбанизирана 

територия, с площ от 2170 кв.м, предвидена за Комплексно 

застрояване, при съседи: 61710.502.1153; 61710.502.3681; 

61710.502.7002; 61710.502.7052; 61710.502.7054. 

Настоящето решение да бъде изпратено на Кмета на Община 

Разград и Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 

Настоящето решение подлежи на оспорване  в срока по АПК пред 

Административен съд Разград. 

 

С Т А Т И Я  3 

   

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Преминаваме към гласуване на следващата подред докладна записка 
по първа точка от дневния ред. Тя е с вх.№ 602. 

Докладна записка от Денчо Стоянов Бояджиев – Кмет на Община 
Разград 

Относно: Одобряване  на  план-сметки за разходите по   

третиране на битовите отпадъци и поддържане чистотата на 

териториите за обществено ползване в населените места  на Община 

Разград и определяне на такса за битови отпадъци  за 2013 г. 
Давам думата на вносителя. Заповядайте господин Бояджиев. 
 

Г-н Денчо Бояджиев – кмет на Община Разград 

Благодаря госпожо председател. 

Уважаеми дами и господа, писмено Ви раздадохме едно допълнение 
и изменение на докладната записка, където подробно съм посочил 

допълненията, които са в текстовата част, в мотивите трябва да влязат и 

съответно измененията. Необходимо ли е да ги чета госпожо председател, 

при положение, че сме ги раздали? 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Колеги, искате ли да бъдат оповестени гласно или разполагате и ще 
се запознаете с тях? 
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Г-н Денчо Бояджиев – кмет на Община Разград 

Описали сме подробно на страницата, в кои абзаци какво 

допълнително трябва да влезе. От гледна точка на процесуална икономия. 
Докладната записка, обаче, ще ми позволите да зачета мотивационната 
част, защото това е докладна, която касае на практика населението на 
Разград и на общината като цяло и съвсем нормално е да бъде завишен 

интереса. Ще се повторя за дамите и господа общински съветници, но ще 
го направя за хората, които в момента ни гледат и които ни слушат. 

С Решение № 20 по протокол № 4 от проведеното заседание на 
Общинския съвет на 27.12.2011 година бяха одобрени план - сметки на 
разходите по третиране на битовите отпадъци и поддържане чистотата на 
територията на населените места в Община Разград за 2012 година и 

определени такси за битови отпадъци за жилищни и нежилищни имоти на 
граждани и юридически лица. 

Общият размер на планираните разходи за дейността бе 3 561 968 лв. 
включващ финансиране на разходи за: 

- осигуряване на съдове за съхраняване на битови отпадъци- кошчета 
за отпадъци; 

 - събиране и транспортиране на битови отпадъци, в т.ч по сключен 

договор; за обществени територии попадащи извън обхвата на договора и 

при провеждане на общоградски инициативи; 

- събиране и транспортиране на едрогабаритни отпадъци и такива от 
текущи ремонтни дейности от домакинства; 
 - депониране на битови отпадъци на регионално депо; 

- разриване на отпадъци в торищата на населените места и 

почистване на стари замърсявания; 
 - плащане на дължими отчисления по чл.60 и чл.64 от Закона за 
управление на отпадъците за всеки тон депониран отпадък; 

 - поддържане чистотата на териториите за обществено ползване, в т.ч 

по сключен договор, както и за обществени територии попадащи извън 

обхвата на договора вменени като задължения на ОП „Паркстрой” 

гр.Разград;  

 - поддържане чистотата на общинската пътна мрежа, съгласно 

изискванията на чл.12 от Закона за управление на отпадъците; 
- почистване от отпадъци от коритата на реки и дерета; 
-поддържане на чистотата в населените места за дейности 

изпълнявани по програми за осигуряване на заетост; 
- управление и контрол на дейности по поддържане чистотата на 

уличните платна, площадите, алеите, парковите и другите територии от 
населените места, предназначени за обществено ползване; 

- зимно почистване на уличната мрежа в населените места. 
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- доставка на специализирана техника и материали за поддържане 
чистотата на обществените териториите обслужвани от ОП „Паркстрой”.  

С тази докладна записка съм предоставил на Вашето внимание 
Анализ на прилаганите такси , водещи до промяна на  размера на 

таксата за битови отпадъци за предстоящата 2013 г. по чл.12 от 

Наредба № 14 на Общински съвет Разград. 

1.Очакваното изпълнение за календарната 2012 година по 

осчетоводени и договорирани общи разходи, като оценка доколко 

съществуващите такси и цени отразяват измененията в разходите, като 

разбивка по населени места е дадено в една подробна таблица, която няма 
да зачитам и която всички вие имате пред вас. От изнесените данни в тази 

таблица могат да се направят следните изводи: 

- общо очакваните приходи от таксите за Общината за 2012 г. са 
3 086 000 лв. при реално извършени разходи за годината в размер на 
3 456 000 лв.; 

- завишенията на разходите спрямо планираните, което е установено 

във всички населени места, се дължи на увеличения брой съдове за смет 
спрямо предходната година и значително нарастване на депонирания 
отпадък от 24 хил. тона през 2011 година на 29 хил. тона за 2012 година, а 
те могат да бъдат и повече, тъй като все още не сме засекли окончателно 

2012г.,с което нарастват и отчисленията на тон отпадък по чл.60 и чл.64 от 
Закона за управление на отпадъците;  

- практиката по селата е зеленият отпадък от градините и 

строителните отпадъци от домакинствата да се слагат в контейнерите или 

да се струпват на камари до тях, което води до значително нарастване на 
количествата отпадък, а от тук и необходимостта от увеличаване на 
честотата на обслужването им;  

- разликата между приходите от такса битови отпадъци и разходите 
за дейностите по чистота за годината са близо 370 000 лева.  

- определената такса за битови отпадъци за 2012 г. не осигурява 
покриване на действителните разходи за дейността, което предполага и 

тяхното актуализиране. 
2.Оценка на потребностите от предоставяне на услугите. 
Съгласно изискванията на чл.19 от Закона за управление на 

отпадъците кметът на общината организира управлението на битовите 
отпадъците и отговаря за изпълнението на дейностите за поддържане 
чистотата на териториите за обществено ползване, като съгласно чл.57 от 
ЗУО „Разходите за дейности с битови отпадъци и изпълнение на 
задълженията на органите за местно самоуправление и за местна 
администрация по глава втора, раздел III от този закон се предвиждат по 

бюджета на съответната община в размер, не по-малък от планираните за 
съответната година приходи от местни такси по чл. 6, ал. 1, буква "а" от 
Закона за местните данъци и такси”.  



 18

В следствие  на създадената добра организация по изпълнение на 
дейностите по чистотата нарастват исканията от населените места за 
увеличаване на броя на съдовете за смет и честотата на тяхното извозване. 
С докладни записки кметовете и кметските наместници на повечето 

населените места искат подобни увеличения и за 2013 година, което е 
съобразено и в заповедта на кмета на общината за обявяване на границите 
на районите и вида на предлаганите от общината  услуги за третиране на 
битовите отпадъци и поддържане чистотата на населените места през 
2013г.  /Заповед № 1232 от 25.10.2012 г./. 

При изготвените разчети за 2013 година съобразявайки се с реалните 
потребности и исканията на кметовете и кметските наместници нарастват 
значително разходите за чистота във всички населени места. В резултат на 
обобщаване на разходите свързани с обезпечението и изпълнението на 
присъщо необходимите дейности посочени по-горе, разбити подробно по 

план-сметки, същите възлизат на  3 950 000 лева, което е с близо 400 000 

лева по-вече от планираните за 2012 г. и с 900 000 лева по-вече от 
реализираните приходи от такса смет за същата година. Нарастването на 
разходите се дължи и на очакваното увеличение на приетите отпадъци на 
депо над 29 000 тона /реализирани през 2012 г./ и на нарастване на размера 
на отчисленията по чл.60 и чл.64 от ЗУО от 12,86 лв. каквато беше 
стойността през 2012 година на 18,86 лв. за всеки депониран тон отпадък, 

които се очакват да достигнат до 600 000 лв. /при 370 000 лв. за 2012 г./. 
За балансиране на тези разходи е необходимо да се извърши и 

актуализация на размерите на таксите за битови отпадъци, съгласно чл.57 

от ЗУО, диференцирано по населени места, съгласно Глава III, Раздел I от 
Закона за местните данъци и такси. 

3. Препоръки за подобряване на администрирането на таксите и 

цените на услугите. 
-необходимо е да се подобри организацията и да се завишат 

изискванията за повишаване на събираемостта спрямо определения облог 
на населението от  Общинската данъчна служба, кметовете на кметства и 

кметските наместници на населените места; 
-да се повиши контрола за ползването по предназначение на 

контейнерите за битови отпадъци и недопускане изхвърлянето на 
нерегламентирани отпадъци в тях; 

-да се повиши контрола по опазване чистотата на териториите за 
обществено ползване и за недопускане изхвърлянето на отпадъци на 
нерегламентирани места. 

От регламентираните в чл. 67 от Закона за местните данъци и 

такси способи за определяне размера на такса смет най-подходящи и 

приложими за домакинствата при сегашната организация на 

дейността по сметосъбиране и сметоизвозване е такса смет да се 
начислява пропорционално върху основа, определена от общинския 
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съвет - „промил” върху данъчната оценка на имотите,поради това ,че 
няма реална възможност за приложение на ал. 1 на чл. 67 

ЗМДТрзаради липса на пратически способи за определяне 
количеството на битовите отпадъци. 

Кои са основните мотиви за това: 

-Липса на изградена и реално приложима система за индивидуално 

измерване на количествата отпадък генерирано от всяко домакинство, 

както в нашата община така и в цялата страна и в по - голяма  част от 
страните по света. Съгласно изградената система за сметосъбиране и 

сметоизвозване се измерва количеството отпадък събран от много 

домакинства и n-на брой контейнери на кантарно устройство в тонове, 
разположено на входа на регионалното депо;  

- В Община Разград отпадъкът се събира в еднокубикови 

контейнери, които обслужват различен брой домакинства и са 
разположени на публични места, което предполага масовото им 

използване от неограничен брой лица. Това ограничава възможността за 
групово определяне на таксата, съобразно броя на обслужвани 

домакинства или лица за конкретни съдове за смет; 
 -При определяне таксата на ползвател или на брой членове в 
домакинство - същата е неприемлива, тъй като не могат да се отчетат 
фактори като: различния възрастов състав /деца, хора с напреднала 
възраст/, които генерират различно количество отпадък от активното 

население; големината на имотите, които се обитават и поддържат; 
динамичната промяна на адресните регистрации; социален статус на 
населението, което също влияе количествата и състава на генерираните 
отпадъци. 

 Община Разград предоставя допълнителна възможност за 

определянето на индивидуална такса за битови отпадъци на 

обслужван съд за смет /контейнер/ , за което се разработват отделни 

калкулации. 

В резултат на направените разчети за 2013 г. разходите за 

дейностите по третиране на битовите отпадъци и поддържане на 

чистотата на територията на Община Разград, е както следва: 

- за обобщените разходи за дейностите по третиране на битовите 
отпадъци и поддържане на чистотата на територията на населените места в 
Община Разград за 2013 г. /Приложение № 1/ общо са необходими 

средства в размер на 3 950 000 лв. 
 - на разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и 

поддържане на чистотата на територията на с.Балкански, по азбучен ред ги 

изброявам за 2013 година /Приложение № 2/ в размер на 18 512 лв. 
 - на разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци 

/Приложение № 3/ с.Благоево, в размер на 21 392 лв. 
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 - на разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и 

поддържане на чистотата за с.Гецово /Приложение № 4/ в размер на 98 459 

лв. 
 - на разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и 

поддържане на чистотата за с.Дряновец /Приложение № 5/ в размер на 27 

580 лв. 
- на разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и 

поддържане на чистотата в с.Дянково /Приложение № 6/ в размер на 67 

660 лв. 
- за с.Киченица /Приложение № 7/ в размер на 29 802 лв. 
- за с.Липник /Приложение № 8/ в размер на 13 717 лв. 
- за с.Мортагоново /Приложение № 9/ в размер на 37 158 лв. 
- за с.Недоклан /Приложение № 10/ в размер на 7 179 лв. 
-за с.Осенец /Приложение № 11/ в размер на 34 011 лв. 
- за с.Островче /Приложение № 12/ в размер на 13 395 лв. 
- с.Побит камък /Приложение № 13/ в размер на 12 573 лв. 
- с.Просторно /Приложение № 14/ в размер на 9 348 лв. 
- с.Пороище /Приложение № 15/ в размер на 44 194 лв. 
- с.Радинград /Приложение № 16/ в размер на  10 112 лв. 
- с.Раковски /Приложение № 17/ в размер на 54 901 лв. 
- с.Стражец /Приложение № 18/ в размер на 62 515 лв. 
- с.Топчии /Приложение № 19/ в размер на 15 153 лв. 
- с.Ушинци /Приложение № 20/ в размер на  14 420 лв. 
- с.Черковна /Приложение № 21/ в размер на  7 786 лв. 
- с.Ясеновец /Приложение № 22/ в размер на 70 005 лв. 
- на разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и 

поддържане на чистотата на територията на гр.Разград /Приложение № 23/ 

в размер на 2 515 433 лв. 
- на разходите за извършване на дейностите за събиране на отпадъци 

и поддържане на чистотата на алеите, парковите и други озеленени 

територии предназначени за обществено ползване в гр.Разград 

/Приложение № 24/ в размер на 415 000 лв. 
- на разходите за обслужване на контейнери за събиране на 

едрогабаритни отпадъци, общоградски инициативи за почистване на 
населените места, поддържане на торищата и почистване на стари 

замърсявания в населените места, управление и осъществяване на 
дейности за поддържане на чистотата по програми /Приложение № 25/ в 
размер на 349 695 лв. 

В съответствие с направените разчети за 2013г. на разходите за 
дейностите по третиране на битовите отпадъци и поддържане на чистотата 
на територията на Община Разград по населени места, изчислени на базата 
на 100 % събираемост, предлагаме актуализиране на промилите на таксата 
за битови отпадъци. 
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Във връзка с гореизложеното,  предлагам общинският съвет да вземе 
решение, с което да одобри изготвените план – сметки за финансовите 
разходи за дейност „Чистота” за 2013 г., включващи изпълнение на 
дейностите по управление на битовите отпадъци и поддържане чистотата 
на териториите за обществено ползване, съгласно записа им в настоящата 
докладна записка. В този смисъл моля за Вашето решение. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря ,господин Бояджиев. Уважаеми колеги, докладната 
записка беше на вниманието на три постоянни комисии - ПК по бюджет, 
финанси и икономическа политика, ПК по управление на общинската 
собственост, приватизация и следприватизационен контрол и ПК по 

околна среда, селско, горско, водно и ловно стопанство. Ще помоля 
господин Петко Стоянов, като председател на Постоянната комисия по 

бюджет, да ни запознае с нейното решение. 
 

Г-н Петко Стоянов – Председател на ПК 

Постоянната комисия по бюджет се произнесе с 5 гласа „ЗА”, без 
„против” и „въздържали се” – 3 по докладната записка и проекта за 
решение. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Ще помоля госпожа Салим, като председател на 
Постоянната комисия по собственост, да изрази становището й. 

 

Г-жа Нюсрет Салим – Председател на ПК 

С 8 гласа „ЗА”, без „против” и без „въздържали се”, постоянната 
комисия по собственост подкрепи тази докладна записка и проекта за 
решение. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Господин Ахмедов, за Постоянната комисия по околна 
среда. 

 

Г-н Ирфан Ахмедов – Председател на ПК 

Постоянната комисия по околна среда с 5 гласа „ЗА”, без „против” и 

4 - ма „въздържали се” подкрепи докладната записка. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Уважаеми колеги, преди да ви дам думата за въпроси и за 
становища, искам само да допълня, че в постоянните комисии беше 
направена проверка и се следеше за спазването на изискванията на закона 
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относно спазване на процедурата по приемане на това решение като се 
провери : 

-Има ли издадена заповед, своевременно оповестена по надлежния 
ред, от кмета на общината относно определяне границите за почистване 
и честотата на извозване. Такава заповед № 1232 от 25.10.2012г. е 
издадена и публикувана; 

-С оглед статута на нашето решение на общ административен акт 
преди неговото издавне е спазена процедурата, предвидена в чл. 66 АПК  и 

в едномесечен срок преди вземане на решението – на 26.11/12.г. е 
публикувано по надлежния ред Уведомление от общинския съвет за 

откриване на производство по издаване на общ административен акт 

и са указанси формите,чрез които по смисъла на чл. 69 ал. 1 т. 1и 3 АПК 

заинтересованите лица могат да подават писмени предложения и 

възражения ; 
-Кметът е изпълнил предвиденото в Наредба №14 по чл.12 изискване 

да предложи анализ на прилаганите такси, водещи до промяна размера 
на таксата, който анализ е част от обстоятелствената част на докладната 
записка и мотивационната част на проекта за решение.  

-Изпълнено е изискването на Закона за местните данъци и такси в  
неговата разпоредба по чл.67 да се обоснове, това което току що кметът 
направи, невъзможността по прилагането на ал.1 от чл.67, което дава 
основание да се направи предложението за прилагане на ал.2 от чл.67.  

Давам ви думата за поставяне на въпроси към вносителя на 
докладната записка. Господин Николов, заповядайте. 

 

Г-н Никола Николов – КП „СК-СДС, ДСБ” 

Уважаема госпожо председател, 

Уважаеми господин кмете и заместник- кмете, 
При внасянето на тази докладна записка виждам, че сте съобразили, 

това го виждам от допълненията и измененията, които са направени и 

които ни бяха раздадени от господин Цонев, че сте съобразили решението 

за отмяната на таксата от разградския Административен съд, което е 
потвърдено от Върховния административен съд. За съжаление трябва, 
приемайки новата докладна записка и новата такса за битовите отпадъци в 
Разград, трябва да се съобразим и с цялото това решение, защото то така 
или иначе създава прецедент. Очевидно трябва да сме в неговите граници. 

Сега, може да се коментира разбира се решението на съда. Аз лично се 
съмнявам във възможностите на който и да е експерт, каквато експертиза е 
била направена разбирам по време на това дело, да реши че е възможно в 
България да се плаща такса смет на реално генерираните отпадъци, но така 
или иначе това твърдение го има. И моят въпрос е, след като сте обърнали 

внимание, очевидно сте обърнали внимание на това решение, ще можем ли 

да твърдим и Вие твърдите ли, че сте съобразили всички изисквания или 
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всички подводни камъни, заложени от решението на съда? Защото, както и 

да го чета, те твърдят в своето решение, че анализът по чл.12, както оказа 
се, че е направен, от Наредба №14 трябва да се съобразява с поредността 
от закона в чл.67, в който е заложено, че безалтернативно първо трябва да 
докажем, че не може да се плаща по установено количество на битовите 
отпадъци. Това е по ал.1 на чл.67. След това да се премине към ал.2, която 

обаче ал.2 се прилага първо да се прецени, че не е възможно да се плаща на 
реални генерирани, след това да се приеме хипотезата, както казах в ал.2, 

че ще бъде установена чрез способ на пропорционална такса и на 
ползвател или пропорционално на основа каквато ние сме решили, че е 
данъчната оценка на имота и чак тогава можем да приемем, че можем да 
преминем към начина, по който виждам, че и сега определяме таксата. В 

края на краищата моят въпрос е: Имаме ли достатъчно силни аргументи да 
оборим заключението на вещото лице, което е ползвано от 
Административния съд в Разград, че за имотите, които не са в етажна 
собственост определянето на такса битови отпадъци е обективно възможно 

по чл.67 ал.1? Защото законодателят, наистина в този закон, понеже имам 

спомен как се прие точно тази теза, идеята му е, че таксите трябва 
наистина да се плащат по начин по който да покриват разходите на 
общината за съответната предоставяна от общината услуга. Този проблем, 

според мен, след като е създаден прецедент с това решение, вероятно ще 
бъде атакувано нашето решение и за определяне таксата и за 2013 година. 
Всичко съобразили ли сте, за да не се получава ситуацията каква е сега в 
момента? А след това ще се изкажа, разбира се. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Добре. Благодаря ,господин Николов. Ще отговорите ли господин 

Бояджиев или и други въпроси да изчакаме? 

 

Г-н Денчо Бояджиев – кмет на Община Разград 

По поредността да ги отхвърляме. Да не се застъпват въпросите.  
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Заповядайте за отговор. 

 

Г-н Денчо Бояджиев – кмет на Община Разград 

Аз Ви благодаря за този въпрос, защото видно от мотивационната 
част на решението на Административния съд логиката на съдията, когато 

си е мотивирал своето решение следи на практика последователността на 
текстовете на закона. И за това, когато подготвяхме настоящата докладна 
записка сме се постарали тези пороци, които миналата година явно ги 

допуснахме, и те съществуваха в мотивацията на предходното решение, 
което беше атакувано и беше отменено, да не бъдат допускани в 
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настоящото решение, което предстои да вземе общинския съвет. 
Възможно е то да бъде също атакувано. Даже не логически ще бъде да не 
бъде атакувано, но това е друга тема. Постарали сме се да докажем, и в 
анализа го споделям, защо на практика ние подхождаме по този начин и 

залагаме този механизъм на практика за определяне на таксите за 
битовите отпадъци като изрично сме посочили, че просто не е възможно, 

няма и практика, няма и техническа възможност реално да бъде отчитана 
консумацията на реалното количество като обем и тегло на битови 

отпадъци. И поради тази причина, ако внимателно сте го прочели, аз 
виждам, че внимателно сте го прочели от гледна точка на логиката във 
Вашето изложение, това нещо е било предмет на коментари и в нашите 
мотиви, не само в мотивите, а и в мотивационната част след това и когато 

вече се аргументират проектите за решение, които са пред вас. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Господин Цонев, вероятно допълнение на отговора искате? 

Възразявате ли? 

 

Г-н Денчо Бояджиев – кмет на Община Разград 

Господин Цонев е ресорният заместник – кмет. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Заповядайте господин Цонев. 
 

Г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на Община Разград 

Извинявайте господин Бояджиев, наистина за малко по – голяма 
яснота в допълнение на това, което казахте, сме се опитали заедно с 
допълнението към докладната записка, с което господин Бояджиев ви 

запозна предварително и които ви са раздадени също да засилим нашета 
мотивация. Но аз искам да отворя една скоба. В една докладна записка не 
може всичко да бъде изложено, защото тя ще стане един изключително 

тежък материал. Да припомня, че в Община Разград има създадена 
организация специално за дейностите сметосъбиране и сметоизвозване, 
която организация след 2000–та година почива на еднокубикови 

контейнери, т.е. съдове за смет. Цялото население, населените места се 
обслужват с еднокубикови контейнери, които са сложени на публични 

места. На тази основа ние сме сключвали договорите, на тази основа е 
проведена процедура през 2011 година по реда на Закона за обществените 
поръчки за избор на изпълнител на тази услуга – събиране и извозване на 
битовите отпадъци. В резултат на проведената процедура ние имаме 
договор. Параметрите по самата процедура и по договора са свързани с 
обслужване на съдове за смет, на контейнери, а не на количество отпадък. 

И това е направено не случайно, защото не само в България, няма никъде 
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измерване на количеството отпадък, защото то е невъзможно да бъде 
коректно най – малкото, а и в много страни. И при нас в Община Разград 

все още няма такава изградена система за измерване на количество 

отпадък, т.е отпадъкът, който домакинството реално изхвърля. Това няма 
как да се измери. В обсъжданията на обжалваната част от докладната 
записка и решенията на разградския Административен съд и Върховния, 
там е посочена, че е възможна такава хипотеза в резултат на заключенията 
на вещото лице. Но те са свързани с нова организация на работата. Това 
означава, че ние трябва да търсим нова организация на работа, т.е. да 
сключваме друг договор, което е невъзможно и не се допуска по смисъла 
на Закона за обществените поръчки. Друг договор за различни съдове за 
смет, за различна организация на дейността. Имаме сключен договор. Това 
първо е недопустимо. Второ даже и да разглеждаме хипотезата, че е 
възможно, макар, че не е реално на количество да бъде на съд за смет, 
поради това, че тоновете са се мерили и то измерването е общо на депото, 

да направим някакво разпределение. Ние имаме цена по този договор за 
обслужване на съд за смет. И да приемем хипотезата, че е възможно това 
да се случи, да раздадем съдове за смет, независимо, че казвам, че това е в 
противоречие на сключеният договор и недопустимо по Закона за 
обществените поръчки. Но да приемем тази хипотеза и раздадем тези 

съдове за смет по цената, която е налична това означава домакинствата да 
плащат 10 – 15 – 20 пъти повече. На пример за Разград съм сметнал, че за 
едно домакинство ще струва при създадената организация над 400 лева до 

500 лева. Че кой ще плати 400 лева такса смет? Т. е. съдът ни тласка в една 
посока, която просто като тежест за населението е абсолютно 

недопустима. Наистина ще се подобри, но те е недопустима. Казвам даже и 

като хипотеза. И ако продължава съда и коментарите, които ги има да 
държат на този принцип за определяне това означава многократно 

увеличение на таксата смет за населението. Всички трябва да разберат, че 
това е така. И не трябва да се злоупотребява с темата количество, защото 

количество се мери, когато отидеш с торбичката или контейнера има 
кантарно устройство, много пъти съм го казвал, на машината, която събира 
сметта, измерва се сметта и се казва – дал си 10 килограма днес, утре 5, в 
други ден еди колко си, сумарно за месеца еди колко си. Това нещо никъде 
в момента в България не се осъществява и е невъзможно да се осъществи 

по създадената организация и в много страни по света. Това трябва да е 
ясно и да не се злоупотребява с думата количество. Количеството е това, 
което реално измерваме. Всичко останало е субективен фактор. На съд за 
смет. Ами аз изхвърлям само хартийки. Съдът ще ми е лек. Другия 
изхвърля, извинявайте особено по селата, изхвърлят коренища, изхвърлят 
торови отпадъци. Той тежи този отпадък. Защо аз който изхвърлям само 

хартийки ще плащам колкото плаща той? Примерно казано. Аз имам 

голямо дворно място и имам голяма къща. Отпадъкът, който отделям е 
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много повече. Имам малка къщичка, която няма и 20 квадрата и изобщо 

няма дворно място. Защо трябва да плащам толкова колкото плаща 
големия имот, който реално генерира повече отпадък? Този принцип, 

който е заложен от вещото лице е абсолютно субективен и необоснован. За 
това ние сме се опитали, и господин Бояджиев като вносител, с тази 

докладна записка да се мотивираме, че практически е невъзможно 

прилагането на хипотезата на чл.67 ал.1, затова преминаваме на 
следващата хипотеза, която е в ал.2. Тук сме се мотивирали в докладната 
записка накратко и за това, че не можем да говорим за ползватели или на 
член от семейството. Написано е кратко и ясно. Как ще сложиш на член от 
семейството и как ще определиш каква част от семейството, нали, е с 
възрастов състав деца от няколко месеца до 1, 2, 3 години или пък много 

възрастни, които разбира се, че не можеш да ги сравняваш с един 

възрастен член от семейството, да им слагаш същата цена каквато 

изхвърля един възрастен член от семейството. Как ще ги определим тези 

неща? Ами движението? Ами миграцията непрекъснато се променя. Днес 
са тук, утре са в София. Има много, които живеят в Разград, учат и не са 
регистрирани и т.н. Как да се обхванат тези неща? В момента така както се 
прави организацията, такава каквато е нагласата на населението, защото не 
трябва да омаловажаваме този факт, това е абсолютно невъзможно на 
практика да се случи. Благодаря Ви. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря господин Цонев. Уважаеми колеги, други въпроси? 

Заповядайте господин Димитров. Стоян Димитров. 
 

Г-н Стоян Димитров – ПП „БСП” 

Аз мисля, че господин Цонев не постави въпрос или ако това е само 

отговор на въпрос, искам не да поставя въпрос а да изразя становище. И 

ако още сме във фазата на поставяне на въпроси? 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

На въпроси сме. Нека да видим дали има други въпроси. Има ли 

желаещи да зададат други въпроси? Заповядайте господин Грънчаров. 
После и на Вас ще дам възможност. 

 

Г-н Мирослав Грънчаров – ПП „ГЕРБ” 

Уважаеми господин кмете, направи ми впечатление, че в така 
предложеното ни допълнение или по – скоро изменение към докладната 
записка, изразът „поддържане чистотата на общинска пътната мрежа в м. 

Пчелина” е махнат от доста места без да се промени сумата по план – 

сметка №25. но пък виждам, че има такава дейност в Приложение №24 към 

ОП „Паркстрой”. Да ни разясните малко. Това са дублиращи функции. 
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Техническа грешка ли е или тази дейност ще бъде възложена по друг 
начин, по друг способ? Благодаря Ви. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Заповядайте, д-р Апти. 

 

Г-н Левент Апти – ПП „ДПС” 

Благодаря ,госпожо председател. Аз след като стана въпрос за 
събираемостта на местните данъци и такси, също така искам да задам 

въпрос към вносителя. Дали готви някакви мерки или други законови 

механизми с цел да се увеличи събираемостта на местните данъци и такси, 

освен онези 5% отстъпка, които са заложени в закона при изплащането им 

в периода 1 март – 30 април? Ако да, нека да ги сподели тези мерки и 

механизми. След като стана въпрос и за сегашното формиране на местните 
данъци и такси и за формирането на такса смет по – конкретно казано и 

стана въпрос за данъчната оценка на имота, имайки предвид бума на 
строителството в някои населени места през последните години, дали са 
актуализирани техните данъчни оценки? Изобщо узаконени ли са тези 

строителства, тъй като това е също доста важно? И другият въпрос, който 

ме интересуваше в крайна сметка, само, че така доста се разясни по време 
на дебатите. Все пак оставаме със съмнение дали изобщо изложените 
мотиви за неприложимост на този чл.67 ал.1 от ЗМДТ конкретно за нашата 
община би била достатъчна за узаконяване решението на Общински съвет 
Разград, ако бъде прието в този вид и дали ням да бъде законоуязвимо и 

повторно атакувано в съда? Благодаря Ви. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря ,д-р Апти. Има ли желаещи за други въпроси? Заповядайте 
господин Иво Димитров. 

 

Г-н Иво Димитров – КП „СК-СДС, ДСБ” 

Уважаема госпожо председател, 

Уважаеми дами и господа общински съветници, 

Аз имам един уточняващ въпрос към може би господин Цонев, 
защото той е активната страна по изработването на план – сметките. Има 
едно несъответствие на страница 43 в Приложение №23 и на страница 48 

Приложение №26 за това количеството отпадъци в един брой контейнер 

тип Бобър. И ще помоля да обърнем внимание, господин Цонев, и ако е 
възможно да направим, може би е техническа грешка, корекция в 
Приложение №26 за теглото на един контейнер тип Бобър. И това 
съответно ще повлияе върху цялата калкулация на това приложение №26. 

Но аз не мога да го направя, тъй като нямам реалните данни. Въпросът ми 



 28

или конкретно молбата ми е да погледне и да сравни двете приложения и 

да направим коректни изчисления. Благодаря Ви. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Може ли да конкретизирате? По 26, коя точно позиция? 

 

Г-н Иво Димитров – КП „СК-СДС, ДСБ” 

От 26 количествата събрани и транспортирани отпадъци…. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

По третата позиция? 

 

Г-н Иво Димитров – КП „СК-СДС, ДСБ” 

0,440. 160,600 тона. И в Приложение №23 точка 2.2. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Господин Цонев, стана ли ясен въпроса? Добре. Приключихте ли 

господин Димитров? Благодаря. Има ли колеги, други желаещи? 

Заповядайте господин Наско Анастасов. 
 

Г-н Наско Анастасов – ПП „ГЕРБ” 

В докладната записка виждаме, че спрямо миналата година нараства 
тонажа на битовите отпадъци от 24 на 29 000 тона за тази година. В това 
число влиза ли отпадъкът, който се събира разделно в съответните 
контейнери? Как става събирането на този отпадък? Говорим за разделното 

събиране и отчитането му. И как се контролира събирането? 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Други желаещи за задаване на въпроси? Няма в момента 
заявка. Ще помоля вносителя да отговори на първия зададен въпрос, а след 

това господин Цонев на втория. Добре. Заповядайте господин Цонев и по 

първия въпрос. 
 

Г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на Община Разград 

Да господин Грънчаров, наистина с това предложение на вносителя, 
което е негово право са направени допълнения и изменения към 

докладната записка, които би следвало да бъдат отразени. В тях са 
премахнати текстовете, които касаят обслужването на Пчелина и на 
общинската пътна мрежа. Няма да коментирам съдебното решение, но то 

ако го четете внимателно, то е свързано и с заповедта на кмета на 
общината. Ако сега внимателно прочетете заповедта на кмета към 30 

октомври ще видите, че то е обвързано със сегашната докладна записка. 
Изчистени са тези неща. Единствено наистина фигурира в план – сметка 
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№24, не като разход, а като дейност на ОП „Паркстрой”. Като дейност, т.е. 
предприятието с какво е ангажирано. Но не фигурира в план – сметката 
като разход. Самата план – сметка, ако погледнете отпред, ще видите, че 
цифри и числа няма.  

По отношение на отговора на д-р Апти. Постарали сме се, още 
веднъж господин Бояджиев обясни, наистина да се водим точно по 

констатациите по решението на Административния съд и то на Върховния 
съд. Това сме се постарали да го направим максимално коректно така 
както е, в това число и достатъчно добре да се мотивираме защо е 
невъзможно да се извърши определянето на таксата по чл.67 ал.1 на база 
на количество. Имаше обяснение и допълнително от господин Бояджиев. 
Аз мисля, че дадох няколко пояснения, защото това е практически 

невъзможно.  

По отношение на въпроса на господин Иво Димитров. Наистина той 

спомена, че има различие в едни цифри, които определят средното 

количество отпадък на съд за смет, което е изчислено на базата на тези 

количества, които се изхвърлят на депото по отношение вида и броя на 
съдовете и тяхната честота на извозване. Това количество отпадък обаче се 
движи. То е средно. Средно за общината е много по – голям. Защото за 
населените места то е над 160 килограма, т.е. двойно повече от това, което 

е в град. Освен това при определянето по план – сметка №26 на 
количеството отпадък за юридическите субекти ние сме отчели 

възможната пълняемост от промишлената дейност, която е в пъти по-

голяма отколкото пълняемост на съд за смет от битовия отпадък. Затова 
сме сложили такава цифра. Тя е изчислена на база статистически данни. 

Друг е въпроса колко са точни тези данни, но статистиката е водеща. За 
това има такава голяма разлика между двете цифри господин Димитров. 

По отговора на господин Наско Анастасов по отношение на 
организацията на разделното събиране. Ние имаме договор с фирма за 
разделно събраните отпадъци. Той е безвъзмезден договор. Общината не 
плаща нищо на тази фирма. Тя за своя сметка, не мога да си спомня на 55 

или 56 пункта из града, е поставила…. 

 

Г-н Денчо Бояджиев – кмет на Община Разград 

Бяха 60. Четири гнезда бяха изгорени от гореща пепел. В момента са 
56. 

 

Г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на Община Разград 

Да, е поставяла по 3 броя съдове за смет за разделно събиране на 
отпадък. В тези съдове трябва да се изхвърля точно отпадъка, който е 
разписан на съдовете. Знаете какво е разписано – хартия, пластмаси, 

стъкло. Обаче в тези съдове като погледнете и който е правил опит да 
хвърля вътре отпадък или е хвърлял, защото има и много съзнателни 
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граждани, които го правят виждате, че вътре освен този вид отпадък има 
много друг. Има в това число и битов отпадък. Независимо от всичко, тази 

фирма за своя сметка товари, събира тези съдове, казвам без да плащаме, 
носи ги, за сега инсталацията за преработка е в Търговище, отделя 
отпадъка, но битовият отпадък, който е хвърлен в съдовете се връща и се 
тегли на депото. Т.е ние плащаме само за тонажа. Не плащаме за вдигането 

на съдовете. Т.е. за сметосъбиране и сметоизвозване на тези съдове не 
плащаме. Но битовият отпадък, който се хвърля вътре, което е масовото 

явление, той се връща обратно на депото и се тегли и е за наша сметка. Ние 
го плащаме, защото е битов отпадък. Ако всички сме достатъчно 

съзнателни и там не хвърляме такива нерегламентирани боклуци, няма да 
ни струва нищо. Ще разтоварваме съдовете за битови отпадъци, а ще 
разтоварваме съдовете за разделно събрани отпадъци, за което още веднъж 

казвам общината не плаща. Но за съжаление масовото явление е, че това не 
се прави. Трябва нашите граждани да разберат, че отпадъкът е пари. И тези 

пари общината няма откъде да ги събере, тъй като тя е длъжна да извършва 
тази услуга. Тя е длъжна да заплаща тази услуга. Това е регламентирано с 
много законови и подзаконови нормативни актове. Но средствата, които тя 
трябва да обезпечава за изпълнението на тази услуга, те се събират от 
населението. Колкото повече не спазваме правилата, не спазваме и нямаме 
правилното отношение към отпадъците, които изхвърляме и замърсяването 

на околната среда, толкова ще плащаме повече. Няма кой друг да плаща 
това. Трябва да ни е ясно. За това още веднъж нека апелираме нашите 
съграждани: Използвайте съдовете за разделно събиране! Ако се установи, 

че ние наистина ги използваме рационално, няма никакъв проблем да 
увеличим пунктовете, точките за събиране, т.е. броят на тези съдове на 
още места, но трябва да ги използваме рационално. Да не изхвърляме този 

отпадък, качественият, който се преработва в съдовете за битови отпадъци, 

защото там той се плаща. Той тежи и струва много пари. Благодаря Ви. 

 

Г-н Денчо Бояджиев – кмет на Община Разград 

Само едно допълнение към това, което д-р Апти попита за 
актуализацията на данъчните оценки. Този въпрос основно, аз така 
разбрах, пък и под текста на въпроса, касае някои населени места. Основно 

на първо място е с. Ясеновец. Това са имотите от „ало - ало”, които 

отдавна ги има. Хубави, съвременни къщи. Госпожа Таракчиева най – 

точна може да бъде в информацията, но от коментара, който имаме при нас 
в общинската администрация, собствениците на тези нови имоти просто се 
ослушват за тяхното деклариране и съответно актуализиране на данъчните 
им оценки. Защото по закон, Закона за местните данъци и такси то е 
вменено като задължение на всеки един собственик, когато той извърши 

подобряване, тогава когато извършва дейности, които попадат в 
категорията на луксовите, съответното жилище, което се притежава, сега 
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да не ги изброявам – дограми, изолации. Всичко това нещо трябва да бъде 
декларирано и това автоматически се отразява върху данъчната оценка. 
Някои обаче просто ги пропускат тези неща. Тук много е важна позицията 
на кметовете, защото те трябва да бъдат хората, които са заинтересовани, 

които трябва да алармират и съответно и да налагат съответните санкции. 

Но от всички разговори, които имаме в тези села, да не казвам, че няма 
нито един кмет, който да е съставил такъв акт. Тук присъстват само 

няколко от кметовете на населените места. При тези, които присъстват не е 
актуален този въпрос, но няма кметове, които да използват механизмите на 
административната принуда, нека да го кажа точно, за да може 
своевременно да се отреагира. Но под текста го разбрах какъв е. 
Действително има имоти, които са в много по – добро състояние, които са 
с екстри и които не са декларирани в сегашната им реална даденост и 

съдържание. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Колеги, имате ли други въпроси към вносителя на докладната 
записка? Господин Грънчаров. 

 

Г-н Мирослав Грънчаров – ПП „ГЕРБ” 

Аз слушах, но нищо не чух като отговор на моят въпрос. Всъщност 
кой ще поддържа чистотата на общинската пътна мрежа и м. Пчелина и на 
каква цена? Съвсем кратичко ако може да научим това. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Господин Цонев, Вие ли ще отговорите? 

 

Г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на Община Разград 

Местността Пчелина се поддържа от ОП „Паркстрой”. Казахме 
общинската пътна мрежа се поддържа от хората за временна заетост. 
Казахме, че те отпадат от план – сметките, но разходите остават. Това 
означава, че разходите ще бъдат за сметка на други приходи от общинския 
бюджет. Иначе дейността е към ОП „Паркстрой”. Значи отпадат от тези 

план – сметки, но отиват в други приходи от общинския бюджет. Кои са 
те? Като дойде да приемаме бюджета, ще ги гледаме всички заедно. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Уточняващ въпрос ли имате господин Грънчаров? 

 

Г-н Мирослав Грънчаров – ПП „ГЕРБ” 

Да, уточняващ въпрос. Когато отпадат от едно приложение те трябва 
да отпаднат със съответната сума, която върви с тях. А те отдадат като 

дейност, сумата остава същата не променена. Благодаря.  
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Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Аз ще Ви помоля ако имате въпрос само да зададете. Това като 

въпрос или предложение е? 

 

Г-н Мирослав Грънчаров – ПП „ГЕРБ” 

Колко струва тази дейност, която отпада? Благодаря Ви. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Господин Цонев, на така зададения въпрос можете ли да отговорите? 

 

Г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на Община Разград 

Отговарям. Наистина няма промяна в план – сметката, тъй като 

сумите, които бяха в предходната план – сметка, ще се видят, сега в 
момента я няма като сума, като предложение пред мен, но мога да я 
намеря. Мисля, че за едното беше 20 000 лева, за другото 15 – 20 000 лева, 
не мога да се сетя, я прехвърляме в други дейности по събиране на 
отпадъците и на практика нямаме промяна в план – сметката. Другите 
дейности по събиране на отпадъците, това са отпадъците от общоградските 
инициативи, отпадъците за почистване на селските сметища, отпадъците за 
почистване на нерегламентираните сметища, а те са много. Там средствата 
никога не ни достигат. За това като ги анулирахме като дейности ги 

прехвърлихме по нагоре, т.е. в дейностите по събиране и транспортиране 
на битовите отпадъци. Там са увеличени сумите, ще видите по план – 

сметките. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря господин Цонев. Други въпроси? Има ли желаещи?  

Заповядайте господин Николов. 
 

Г-н Никола Николов – КП „СК-СДС,ДСБ” 

Имам само един уточняващ въпрос, който е много, вероятно лесен за 
отговор. Ако разгледаме приложение №23, елементи на ценообразуване 2.4 

– сумата е 11 лева, 1.2 е само 4,56. Въпросът ми е в договора, който е 
сключен след обществената поръчка ли е записана тази сума или се 
договаря отделно?  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Заповядайте господин Цонев. 
 

Г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на Община Разград 

Уважаеми господин Николов, това са два отделни договора. Имаме 
един договор за обслужване на депото. Там за обслужване на това депо, за 
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обработване на отпадъка и изпълнението на всички предписания и 

указания по комплексното разрешително, които са толкова стриктни, 

толкова обхватни, с толкова много дейности и контроли, там цената е 11,52 

лева на тон с ДДС. Тази цена е сигурно от 4 -5 , че да не е и от повече 
години. Това е цената за депониране на самото депо. Имайте предвид.. 

 

Г-н Денчо Бояджиев – кмет на Община Разград 

И няма друга такава цена в България. 
 

Г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на Община Разград 

Имайте предвид, че това е една от най – ниските цени в България. 
Цените започват от 20 лева нагоре за тон отпадък на депо. Това е по един 

договор. Вторият договор, в резултат на проведена обществена поръчка 
през 2011г. Значи първият договор е по от рано, не мога да си спомня 2009 

ли беше 2010 година ли беше. Вторият договор е в резултат на проведена 
обществена поръчка през 2011 година, 10 – ти месец, е за обслужване на 
съд за смет. Той е по реда на Закона за обществените поръчки. Имаше 
показатели, всеки един кандидат си дава цената и ние избираме кандидат с 
най – ниска цена. Това е цената за обслужване на съд за смет. Така, че са 
два различни договора. Едната дейност е сметосъбиране и сметоизвозване. 
Малката цена е за сметосъбиране и сметоизвозване. Другата дейност е за 
депониране на депото и заплащане на отчисленията, които отиват в 
РИОСВ Русе във връзка с бъдещите дейности по закриване на депата, по 

след експлоатационни грижи и при изграждане на нови депа за битови 

отпадъци. Това са извън тези двете цени. Значи имаме цена на депониране 
– 11,52, още веднъж да кажа на място, цена на сметосъбиране и 

сметоизвозване на контейнер, тази която беше 4,56. Да, това е цената. И 

трето имаме цена за отчисления, беше 12,86 лева, сега става 18,86 лева. 
Виждате за какви цени става въпрос. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Господин Николов, приключихме ли с отговора? 

Изяснихме ли вашият въпрос? 

 

Г-н Никола Николов – КП „СК-СДС,ДСБ” 

Само аз ще задам допълнителен въпрос. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Да. Заповядайте. 
 

Г-н Никола Николов – КП „СК-СДС,ДСБ” 

И последният ми въпрос е: Не влиза ли задължение на всички фирми 

от 01.01.2013 година да събират разделно битовите си отпадъци? 
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Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Господин Цонев. 
 

Г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на Община Разград 

Да, вярно е. С изменение и допълнение, направо той е нов Закон за 
управление на отпадъците, са въведени много повече и по – стриктни 

правила по отношение на отпадъците. Много повече, с много задължения. 
С още десетки задължения на кмета, респективно на общината, в това 
число с много задължения и на причинителите на отпадъците. Едни от 
причинителите на отпадъците това са фирмите. Фирмите трябва наистина 
сами да организират или да сключат договор с друга организация, която 

осъществява такава дейност разделно събиране на отпадъците първо. 

Второ, най – тежкото е, че фирмите, строителните, трябва сами да решат 
въпроса със строителните отпадъци. Значи общината няма ангажимент по 

закона. Всеки един, който започва да строи трябва да разработи специална 
план – сметка какво от това строителство ще се генерира като строителен 

отпадък и къде ще го занесе. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Ние говорим сега за битовите отпадъци. 

 

Г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на Община Разград 

Искам да кажа, че наистина много се увеличават ангажиментите. По 

отношение на разделното събиране това е така – от първи фирмите се 
задължават. Друг е въпроса как ще стане. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Други въпроси? Д-р Апти. 

 

Г-н Левент Апти – ПП „ДПС” 

Получиха се доста бури от въпроси и единият ми въпрос остана така 
в сянка и имах един въпрос за някакви нови мерки за увеличаване на 
събираемостта. И за да се аргументирам точно какво имам предвид - на 
предоставените ни таблици, ми направи впечатление, с помощта на малки 

математически изчисления, че събираемостта на таксите за смет варират от 
65.84% до 99.58%. За града е някъде около 90.43%, а средната събираемост 
за всички населени места 89.98%. На пръв поглед висока е събираемостта, 
но в абсолютна стойност става въпрос за 343 570 лева несъбираемост. Не 
сме наивни да смятаме, че ще достигнем 100%, но тези почти 10% 

несъбираемост с този паричен еквивалент е доста значителна. Защото ако 

хипотетично погледнем и общината успява да ги вземе тези пари при 

същите условия на таз годишното събиране на таксите за смет бихме 
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стигнали до извода, че баланса на общината в това перо ще бъде едва 
минус 26 240 лева. Т.е. увеличавайки ние промилите натоварваме отново 

тези съвестни данъкоплатци, които си плащат данъците, местните данъци, 

а един момент така…. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Сега сме във фазата на въпроси само. 

 

Г-н Левент Апти – ПП „ДПС” 

Какви нови мерки могат да се вземат, за да се увеличи 

събираемостта? 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Да. Благодаря. Господин Бояджиев. 
 

Г-н Денчо Бояджиев – кмет на Община Разград 

Веднага ще му отговоря на д-р Апти. Те мерките са едни. Те трябва 
да бъдат мерки на принуда. Принудата може да стане само по съдебен ред. 

Защото всичко това, което правим, което залагаме в схемата сега, то е 
предвидено при 100% събираемост и не изпълнението с 350 000, което в 
момента съществува реално несъбираемостта за 2012 година, 
автоматически ще легне на плещите на общинския бюджет при 

разплащанията за 2013 година. И ако и следващата година продължава 
тази тенденция отваря се още повече ножицата, което автоматически ще 
наложи вече някакви други мерки от гледна точка на ограничаване, на 
периодичност на събиране, защото няма как да плащаш, когато тези пари 

реално ги няма в касата на общината. За това ние имахме събрание във 
всички населени места. Във всички села минахме на събрание. С всички 

заместник кметове бяхме там и други специалисти в присъствието на 
кметовете и на всякъде, защото основния недобор идва основно от селата. 
Отворете си справката и ще видите, че има села, където 50%, едно Гецово, 

сега по памет си спомням, и други. В Ясеновец е същата история. Близо 

50% има несъбираемост, не плащане на таксите. Няма как кмета на 
Ясеновец, примерно, да ми заявява, че иска още примерно 10 или 12 

допълнително контейнера, а той да не си изпълнява задълженията за това, 
което е било даденост и през 2012 година. И за това преди тези срещи, 

когато ги събирахме кметовете, те тук присъстват една част от тях, всички 

се подписаха под това кой кмет за кое населено место колко допълнително 

контейнера има. Защото тези допълнителни контейнери автоматически 

увеличават задължението, което трябва да плащат жителите в съответното 

населено место. И ще бъде адекватна тази мярка, която нормално трябва да 
се прави във всяка една нормална правна държава – извлечения от сметки, 

отиваме при съдия изпълнител и се съдим с всички други съдебни 
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разноски, които отварят. Проблемът е друг, че в селата, примерно, там 

където се акумулира най – вече тази несъбираемост не се плаща не от 
хората, които бяха там на събранието, а се плаща от хората, които живеят в 
Разград, които имат къщи в селата и не си плащат задълженията за селата. 
Един голям процент 70 – 80 на сто се акумулира от неизплатени такива 
задължения от хора, които имат второ жилище в тези населени места. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Господин Цонев, допълнение на отговора. 
 

Г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на Община Разград 

Много се извинявам, понеже въпроса на господин Апти е, че ако ги 

съберем евентуално, ние ще си покрием разходите. Обаче не е така. Ако 

гледате анализа в докладната записка ще видите, че не е така. Първо, 

законът ни задължава да извършим тези дейности. Ние сме създали 

организация, разходите са тези. За 2012 година са малко над 3 400 000. 

Между другото трябва да ви кажа, че за Силистра, която е община 
съразмерна с нашата, макар, че е с 19 населени места, ние сме с 22, 

разходите са 3 400 000. Справка интернет страницата на общинския съвет 
на Община Силистра. Проверете да видите. Т.е. не може да се каже, че 
нашите разходи са по – големи. Това са създадени системи за организация, 
които са наложени от закона. Ние тези разходи трябва да ги направим. 

Държавата не я интересува от къде ще събираме парите. Дали промилите 
ще бъдат 0.1 или еди колко си. Но общината трябва да обезпечи финансов 
ресурс, за да покрие тези разходи. От справката за 2012 година ние 
очаквахме 3 086 000 лева и в докладната сме записали толкова. Обаче 
грешката е от данъчната служба, нашата, защото те са ги смятали с едни 

лихви. Реалните приходи, ги накарах днес да ги сметнат, са 2 820 000 лева. 
Т.е. спрямо разходите необвръзката е 600 000 лева. Господин Апти, и 

300 000 да има на 100% или на 100 и няколко процента събираемост пак 
няма да покрият тези разходи. Разберете. Освен това задълженията към 

РИОСВ Русе за второто полугодие са близо 300 000 лева. Ние сме 
събирали от бизнеса и от другите общини средства, но не сме ги платили, 

защото нямаме пари да плащаме другите разходи и те остават дължими. 

Ние трябва да ги внесем. Събирайте сумите. Сложете и сумата по 

отношение на това, че за града за 2012 година, съгласно съдебното 

решение  промила от 2,7 трябва да се преизчисли на 2, още 300 – 400 и от 
простата сметка ще видите за какво става въпрос. Това са неща, които са 
изключително сериозни. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря господин Цонев. Колеги, има ли желаещи за други 

въпроси? Заповядайте господин Димитров. 
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Г-н Иво Димитров – КП „СК-СДС,ДСБ” 

Уважаема госпожо председател, 

Уважаеми дами и господа общински съветници, 

Отново аз имам уточняване и се забавих, защото трябваше да 
направя няколко калкулации на въпроса, който бях задал на господин 

Цонев. И на базата на проведените дискусии и разменените мнения и 

дадената информация в хода на работата на постоянните комисии, аз искам 

отново да попитам коректна ли е калкулацията в Приложение №26, където 

количествата събрани и транспортирани отпадъци , когато се изчислява и 

определя цената за ползване на контейнер тип Бобър от 1,1 куб. м. при 

честота на извозване 365 и тегло в един контейнер от 440 да стане 220 

килограма, което прави вместо 160.600 тона, 130.030 тона. А корекция в 
стойността на тази точка 3 от 4 879,03 става 2 439,52 лв. и сумата от 
6 693,43 лева става 4 253,92 лева? Искам просто да разбера дали 

изчисленията, които в момента направих са верни и това може да го 

направи само общинската администрация. За това моля за проверка на тези 

изчисления и да ми се отговори дали са коректни или не. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Господин Цонев, имате ли готовност за отговор? 

Заповядайте. 
 

Г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на Община Разград 

Аз в момента готовност нямам. Ако това звучи като предложение за 
решение по докладната записка трябва наистина малко време, за да мога аз 
да направя изчисленията - да, но ако звучи като предложение за решение. 
Като отговор няма как да ги направя. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Господин Димитров, приемате ли предложението на господин Цонев 
да му се даде възможност да направи проверка по поставения от Вас 
въпрос? 

 

Г-н Иво Димитров – КП „СК-СДС,ДСБ” 

Разбира се, това беше въпроса ми и молбата ми. 

 

Г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на Община Разград 

Извинявайте, да доуточним. По въпроса няма как да направя 
проверка. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Коректни ли са тези цифри беше въпроса. 
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Г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на Община Разград 

Възможно е да са коректни, но като въпрос няма как да отговоря. Но 

ако бъде предложено като проект за решение по докладната записка, 
тогава ще седна да го изчисля дали е коректно. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Господин Димитров, разбрах Ви. Но господин Цонев казва, че няма 
такава възможност да отговори и ще помисли върху вашето евентуално 

предложение. Така се уточняваме. Господин Анастасов, имахте въпрос. 
Заповядайте. 

 

Г-н Наско Анастасов – ПП „ГЕРБ” 

В Приложение №23 има раздел зимно поддържане. Има ли към 

някой от договорите спецификация с указване часа и времето след спиране 
на снега или след утихване на вятъра, след колко време трябва да се 
почистят първостепенни, второстепенни? И подлежат ли всички в града на 
почистване? Защото… 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Т.е. какво се включва в това зимно почистване. 
 

Г-н Наско Анастасов – ПП „ГЕРБ” 

Да. Дали има такава спецификация подписана и на кой час след като 

спре вятъра или снега? 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Приключихте ли? Заповядайте господин Цонев. 
 

Г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на Община Разград 

Час няма. Но има изготвен план за действие за работа при зимни 

условия и снегонавявания и обилен снеговалеж. Този план за работа 
включва улици, които се поддържат интензивно, т.е. в първите часове след 

снеговалежа и по време на снеговалежа. Т.е. при констатиране на 
снеговалеж има улици, които се поддържат екстензивно, т.е. те са 
второстепенни. Има такива, които са третостепенни, които започват да се 
почистват тогава, когато са минали първите два вида улици – 

първостепенните и второстепенните. Има си план програма, която 

регламентира този начин на действие. Много добре знаете, че няма никъде, 
в това число сутринта слушах за бедствията в щата Вашингтон, Ню Йорк 
по – точно, няма фирми, които да имат n на брой машини и изведнъж за 
няколко часа да се хванат и да почистят едно населено място или целият 
район. 
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Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Въпросът беше регламентирано ли е това. 
 

Г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на Община Разград 

Да. Това става поетапно като се приоритетизират улиците по степен 

на важност. Така се прави и в нашия град. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря господин Цонев. Уточняващ въпрос ли имате? 

 

Г-н Наско Анастасов – ПП „ГЕРБ” 

Пети ден както е спрял така наречения вятър. Има улици, които не са 
почистени. Точно аз това попитах има ли график. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Нещо допълнително като отговор имате ли господин Цонев? 

 

Г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на Община Разград 

Има такива улици. Вярно е. Но знаете ли защо? Защото има много 

спрели автомобили и машините не могат да маневрират между тях. Лично 

аз съм се разправял, в това число и в почивните дни. С мъка откривахме, а 
имаше и такива водачи на МПС, които казваха „Гледай си работата. Няма 
да си махна колата. Вие сте длъжни да почиствате”. Е, как да минат 
машините? На много места това са основните причини. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Уважаеми колеги, изчерпахме ли въпросите или има още желаещи? 

Не виждам. Давам ви думата за предложения за допълнения и изменения, 
становища и дебати по докладната записка. Заповядайте Ирфан Салъфов. 

 

Г-н Ирфан Салъфов – ПП „ДПС” 

Благодаря Ви.  

Уважаема госпожо председател, 

Уважаеми колеги,  

Първо съществува наистина едно основно безпокойство относно 

непрестанното увеличаване на разходите по управление на отпадъците, 
което поставя обаче остро въпроса за социална поносимост на таксата. 
Сигурен съм, че план – сметките са изчислявани така с доста добра 
прецизност, но прави впечатление, че увеличаването на размера на таксата, 
изразено в промили в някои населени места доста е високо. Разбира се 
имайки предвид и икономическата криза и доходите на населените места в 
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региона. Ето защо предлагам следните промени в проекта за решение в 
докладната записка, разбира се ще Ви го предоставя в писмен вид. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

По коя точка точно? 

 

Г-н Ирфан Салъфов – ПП „ДПС” 

Точка 5. От 10 промила 10,00 на 8,00. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Значи от проекта за решение по т.5 Определя годишна „такса за 
битови отпадъци”. 

 

Г-н Ирфан Салъфов – ПП „ДПС” 

От 10,00 на 8,00 

т.5.1. от 6,00 на 4,80 

т.5.2 от 3,90 на 3,10 

т.10. от 8,00 на 7,00 

т.10.1. от 4,60 на 4,00 

т.10.2. от 3,00 на 2,60 

т.11. от 10,00 на 8,00 

т.11.1. от 5,20 на 4,20 

т.11.2. от 3,40 на 2,70 

т.11.3. от 1,30 на 1,10 

т.19. от 10,00 на 8,00 

т.19.1. от 5,90 на 4,70 

т.19.2. от 3,90 на 3,10 

т.23. от 8,00 на 7,00 

т.23.1. от 4,50 на 3,90 и 

т.23.2. от 3,00 на 2,60, което ще Ви представя в писмен вид. 

Благодаря Ви. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Други предложения и становища? Заповядайте госпожо Орешкова. 
 

Г-жа Милена Орешкова – ПП „ГЕРБ” 

Благодаря госпожо председател. 

Господин кмете, 
Дами и господа общински съветници, 

Искам да изразя позицията на групата на ПП „ГЕРБ” и да обясня 
защо нашата група няма да подкрепи тази докладна записка. Ние имаме 
няколко основни мотива, като ще ги изброя подред, за да бъде ясно защо 

всъщност тази докладна записка не променя с нищо предходната, отменена 
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от Върховния административен съд. Знаем вече, че с Решение № 16135 от 
17 декември е отменено Решение №20 по Протокол №4 от 27 декември на 
Общински съвет Разград. Настоящата докладна преповтаря решението, 

което е отменено, така че нейното разглеждане по същество едва ли не 
губи смисъл. Мотиви от рода на „Така се случва в цяла България” или 

„Няма други варианти” естествено всички юристи в залата знаят, че не 
могат да бъдат мотиви, които да обосноват внасянето на ново решение. От 
години се обсъждат вариантите по чл.67 от Закона за местните данъци и 

такси, ал.1, но нито веднъж не е предоставен вариант или възможност как 
да бъде „такса битови отпадъци” по – справедлива за гражданите, а само 

единствено всяка една година тя се увеличава и всичко това е за сметка на 
разградските данъкоплатци. Третият ни мотив е свързан с това, че въпреки 

настъпилите промени в Закона за управление на отпадъците, въпреки, че 
на Община Разград е много ясно, че ще нарастват отчисленията по чл.60 и 

чл.64 от този закон, не се предприемат абсолютно никакви мерки, за да 
може общината да бъде финансово облекчена, т.е. не се предприемат 
мерки отчисленията, които към настоящата година са 18,86 лева, за 2014-та 
ще достигнат 35 лева, а за следващия програмен период ще нарастват все 
повече и повече докато не отговорят на изискванията на закона. Т.е. никой 

не предлага никакви мерки, за да може да се възползваме от тези 

финансови облекчения, така както предприемат другите общини. 

Четвъртият мотив – това са, че не са предложени и приети необходимите 
промени в Наредба №11 за организация на дейността по управление на 
отпадъците на територията на Община Разград. Тази наредба е приета през 
2007 година и в момента, въпреки че се променя Закона за управление на 
отпадъците, въпреки че има нови законови рамки в националната и 

европейската политика за по – адекватно и ефективно разделно събиране 
на отпадъците и тяхното третиране не се предприемат такива мерки и 

имаше срок до края на декември да бъдат нанесени. Такса битови отпадъци 

в Община Разград е най – висока в сравнение с всички останали общини. 

Това е може би една от основните причини да не подкрепим докладната 
записка, предвид, че Варна има 1 промил, Сливен - 1,6, Стара Загора – 1,2 

и т.н. Като преминаха решенията на голяма част от общинските съвети и 

не само, че не увеличават „такса битови отпадъци”, а тъкмо обратното в 
някои общини тя намалява. Не виждам причината в Разград всяка година 
тя да се увеличава. И един от мотивите, който беше зададен и като въпрос. 
В докладната записка както и в предходните години ежегодно се залагат 
средства за снегопочистване, опесъчаване, лугиране и т.н., но предходната 
седмица ние станахме свидетели как Разград отново беше обледен, отново 

бедства. Беше в изключителна тежка ситуация, която господин Бояджиев 
нарече дискомфортна, но мисля, че всички граждани на Разград бяха 
изключително притеснени и не само те, тъй като централните медии бяха 
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притеснени, цитираха и бяха притеснени за обстановката в Разград. От 
тази гледна точка ние няма да гласуваме докладната записка. Благодаря.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря госпожо Орешкова. Има ли други колеги да изразят 
становище? Господин Цонев, нека да чуем общинските съветници. Ще Ви 

дам думата след това. Заповядайте господин Николов. 
 

Г-н Никола Николов - КП „СК-СДС,ДСБ” 

Аз имам няколко предложения, но искам да ги обоснова защо ги 

правим тези предложения. Първо, очевидно е, че увеличаването на таксите 
и изобщо на средствата, с които живеят хората в Разград и разходите за 
бизнеса са нещо, което особено в криза би следвало да не допускаме. 
Идеята ни е, ако не можем да ги ограничим до нивото от миналата година 
то поне да се използват тези средства ефективно и за това не на празно 

зададох въпроса за задължението, което възниква всички фирми да събират 
разделно битовите отпадъци от 1 януари. Което означава, че те ще си 

подпишат със съответните фирми, които оперират на територията на 
общината тези договори и практически няма да ползват една значителна 
част от предлаганата услуга, която заплащат чрез такса смет, а именно 

възможността да плащат чрез плащането и ползването на отделен 

контейнер или за тях ще останат тези 6,5 промила, които сега се предлагат. 
Аз не знам колко беше сегашната година. 6, значи с половин промил 

вдигаме този разход за фирмите. Възможността миналата година такава 
каквато я бяхме създали… 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Няма промяна. 
 

Г-н Никола Николов - КП „СК-СДС,ДСБ” 

А, добре, щом няма промяна. Аз си мислех, че е 6. Но все пак 
въпроса да се използват тези пари, които ние събираме, в смисъл се 
събират от наши съграждани, по най – правилния начин е наше 
задължение като общински съветници и за това аз искам да направя 
няколко предложения. Първо, за мен е безумно един контейнер да се 
товари и да се събира при натовареност на контейнера 80 килограма, но 

разбирам, че това вече не може да се случи за догодина. Така, че си остава 
предложението два пъти седмично де се събират контейнерите в Разград за 
по догодина, защото вече е издадена заповедта на кмета. Но в същото 

време в план – сметките на страница 23 искам да направя следните 
предложения. На мен ми се вижда прекалено амбициозна идеята ни да 
събираме, в смисъл да има дни за почистване на обществените територии, 

за година - 244. Това означава 244 дена по 1 цяло близо и 3 машиносмени 
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на механизирано почистване да почистваме 255 декара и предлагам да се 
намали на половина тази интензивност на есенно, пролетно и лятно 

поддържане. Да се намали на половина за сметка на това да се прехвърлят 
средствата за зимно снегопочистване, защото факт е, че и Община Разград 

не се справи с това предизвикателство на падналия сняг. Не, че държавата 
се справи. Тя още по – малко се справи мен ако ме питате. За съжаление ми 

се наложи четирите дена, когато валя да пътувам и благодарение на 
някакви малоумни милиционери по пътищата съм преседял сигурно 20 

часа и разбира се след това съм преминавал по полупочистени пътища. Но 

така или иначе беше някаква безумна ситуация, но тава е друга тема. 
Ситуацията в Разград, не мога да приема, че се дължи на 
недисциплинирани шофьори. Напротив, ситуацията, която виждаме в 
града се дължи на невъзможността на фирмата, която извършва 
снегопочистването да се мобилизира достатъчно и тя на втория ден от 
предишната седмица, след снеговалежите просто се отказа да чисти. Това, 
според мен, е безспорен факт, който всеки един наш съгражданин е видял. 

Те чистиха с някакви трактори, които са напълно негодни за тази цел. И се 
съмнявам даже дали бихме могли да установим колко точно машиносмени 

те са направили, защото половината от тях ги видях как аварираха и самите 
те ги изтеглиха от дейността, която уж трябваше да извършат. За това 
предложенията са ми да намалим дните за пролетно, лятно и есенно 

поддържане на половина. Спестената сума да я прехвърлим в 
снегопочистване за догодина, като обаче и създадем някакъв начин за 
контрол на фирмата, която почиства, като я задължим на всеки един техен 

автомобил, включен в тази дейност, защото ние плащаме на машиносмяна 
и единствения контрол, когато плащаш на машиносмяна е да установиш, 

че наистина тези машиносмени са реално извършена работа с тях, а не да 
речем само опити да се запали машината, с която би следвало да 
почистват. Което означава да ги задължим да сложат GPS контрол на тези 

машини, с които се извършва тази дейност. Нещо, което много градове 
направиха, защото това е единствения начин наистина да се плаща 
справедливо за извършената от тях работа. Това ми е първото…. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

А може ли да уточним точно кое конкретно предлагате да се 
промени. 

 

Г-н Никола Николов - КП „СК-СДС,ДСБ” 

Ами предлагам…. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

От Приложение №3 ли казахте? 
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Г-н Никола Николов - КП „СК-СДС,ДСБ” 

Предлагам от Приложение №23 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Приложение №23? 

 

Г-н Никола Николов - КП „СК-СДС,ДСБ” 

3.1. от 244 да стане 122. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Така. 
 

Г-н Никола Николов - КП „СК-СДС,ДСБ” 

И в същото приложение 4.1.3. от 8 да стане 16 и в 4.1.4. от 4,175 да 
стане 8,350. Защото.. Само че другите цифри не могат да се изчислят. Те 
трябва да се балансират. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Да. Ясно. Вие предлагате това да се прехвърли в 4.1.3. и 4.1.4. 

 

Г-н Никола Николов - КП „СК-СДС,ДСБ” 

И искам да подкрепя предложението на колегата Апти и инициатива, 
която помним в първия мандат, настоящият кмет, че имаше наистина 
имоти, които са реновирани, най – малко е очевидно, че им е сменена 
дограмата, да си извадят нова данъчна оценка. Тази инициатива някак си, 

която аз лично тогава силно подкрепих, някак си заглъхна, но е факт и не 
съм съгласен с това, че къщите в Ясеновец или Гецово са тези, които биха 
донесли приходи. Напротив, всички имоти в Разград, да не са всички, поне 
60 на 100 от имотите в Разград са санирани по някакъв начин и те във 
всеки случай са си увеличили и данъчната оценка. Така, че предложението 

ми е настойчиво, даже сега веднага предлагам да се създаде комисия от 
съответния отдел в общината, който наистина да провери най – малко тези 

жилища, които са със сменена дограма дали са на старата данъчна оценка 
или са си извадили нова такава. И аз не знам по какъв ред точно това се 
случва, но във всеки случай те, подозирам, че не са декларирали 

подобренията, направени в имотите си. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. 
 

Г-н Никола Николов - КП „СК-СДС,ДСБ” 

Това са моите предложения. 
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Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Предполагам имате го в писмен вид? 

 

Г-н Никола Николов - КП „СК-СДС,ДСБ” 

Нямам го в писмен вид, но ще Ви го предам. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Добре. Благодаря, за да го подложим на гласуване. Колеги, други 

становища и изказвания? Заповядайте доктор Апти.   

 

 Г-н Левент Апти – ДПС 

 От една страна за пореден път станахме свидетели на театралните 
изпълнения от страна на колегите от „ГЕРБ” при вземането на решение 
срещу общината, а от друга страна без да преувеличавам представлявайки 

високо отговорна политическа партия, която обективно и системно 

анализира всеки социално значим проблем в общината и в стремежа си да 
се доближим до един сравнително близък оптимум на решение от една 
страна без да се оставя в патово положение общинска администрация във 
финансовите разплащания в насока на този вид комунални услуги вменени 

им чрез закона и съобразявайки се с финансовите затруднения на не по – 

малка част от гражданите на общината предлагаме изменения на някои 

стойности в докладната записка представени от колегата Ахмедов и даваме 
препоръки за по – добра успеваемост при реализацията на събираемостта 
на местните данъци и такси.  

 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Благодаря доктор Апти. 

 Уважаеми колеги, господин Цонев, заповядайте. Имате думата.  
 

 Г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на община Разград 

 Аз много се извинявам уважаема госпожо Председател и уважаеми 

колеги, но не можем да останем най – малкото без отговор по изявлението 

за съжаление на напусналата заседанието на Общинския съвет лидер на 
групата на „ГЕРБ” госпожа Орешкова. Извинявам се, че това го правим в 
нейно отсъствие ,но те напуснаха демонстративно. Нашите съграждани 

трябва да знаят, че данните които и обосновката която тя изнесе са 
напълно неоснователни, те напротив са доста изкривени. Има 
Постановление на Министерския съвет и то е валидно за всички общини и 

те го прилагат. Тя изрече едно изречение, че другите общини прилагали 

мерки, поради които намалявали тежестта по това Постановление. Това е 
абсолютна лъжа. Всички общини коментират точно тази тежест която е 
наложена по закона и че трябва да правят тези отчисления. Това е доста 
изкривена истина. Изключително. Това не е така. Значи това са неща, 
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които, разбирам, че са свързани с политическата демагогия, но те 
прекрачват всякакви граници. Извинявайте, и по другите позиции също 

имаше изключителни изкривявания по отношение на техните мотиви, не 
искам да ги коментирам. Благодаря ви и извинявайте.  
 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Благодаря, господин Цонев. Тоест, Вие оспорвате основателността 
на направените възражения от госпожа Орешкова по всички пунктове. 
Благодаря Ви. Имате ли други становища и предложения? Господин 

Димитров, заповядайте. 
 

 Г-н Стоян Димитров – ПП „БСП” 

 Уважаеми общински съветници, 

 Две са решенията, които са с особена важност в рамките на 
компетенциите на Общинския съвет. Това е приемането на бюджета, който 

е основополагащия акт за дейността на всяка една община и втория акт, 
второто решение е именно това, което сега обсъждаме – план – сметките за 
разходите по третиране на битовите отпадъци и необходимите средства за 
поддържане на чистотата. Затова по тези въпроси всеки един от нас като 

общински съветник, независимо в коя група съветници членува и какви 

политически убеждения има трябва да се отнася с необходимата 
сериозност и отговорност. Може само да съжаляваме, че някои от нашите 
колеги избраха другия вариант да абдикират от сериозното обсъждане и 

дебатиране на тези въпроси и след една куха и не значеща нищо 

декларация по същество да се откажат от изпълнение на своите функции 

като общински съветници, а въпросите, които те поставиха имаше нужда и 

от дебат и аз считам, че някои от тях бяха и основателно поставени и по 

тях Общинския съвет може да вземе съответното решение. Аз искам да 
продължа и да коригирам в известна степен изразеното становище от 
заместник кмета Любомир Цонев, че няколко пъти коментираното вече 
решение на Административния съд Разград било едва ли не императивно 

указано по какъв начин Общинския съвет трябва да формира базата и 

начина  за определяне на дължимите такси по този въпрос. Това не е така. 
И ако има пропуски в решението прието преди една година то те се 
свеждат преди всичко до спазване на едни процедурни изисквания по 

Административнопроцесуалния кодекс и на второ место до 

необходимостта да се изложат необходимите съображения и аргументи: 

Защо от трите възможни способа за определяне на таксата смет следва да 
бъде избран токи, който е избрал Общинския съвет. И не е вярно, че има 
идентичност и няма промяна в проекта за решение, който ни представя 
Кмета миналата година и проекта за решение, който ни представя сега. Аз 
моля да вземете предвид, че още от първа страница Раздела – Анализ на 
прилаганите такси, водещи до промяна на размера на таксата с 
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подразделите: Оценка на потребностите от предоставяне на услугите и 

Препоръки за подобряване на администрирането на таксите и цените на 
услугите се изпълняват именно тези изисквания на Закона, които са 
коментар и на съдебното решение.  

Колегите, които напуснаха ако бяха останали тук щяха да установят, 
че практиката в страната и на съдилищата не е еднаква. Софийската голяма 
община прие решение, с което по аналогичен начин урежда този въпрос. 
Това решение беше обжалвано пред Административния съд София град и 

този Административен съд София град потвърди решението на Столичния 
общински съвет и не намери пропуски. Казвам всичко това не за да 
оспорвам съдебното решение на Административния съд Разград, а за да 
подчертая, че по тази толкова деликатна и сложна материя практиката на 
съдилищата все още не е избистрена окончателно. В тази връзка аз искам 

да спомена, че коментираното вече заключение на вещото лице е една 
хипотеза, която няма нищо общо с реалната действителност. В това 
заключение, в което се коментира тези въпроси аз го познавам много добре 
искам да спомена само, че коментирайки въпроса за заплащането на 
таксата според количеството отпадъци и самото вещо лице констатира, че 
тепърва се готвят варианти за промяна на методиката за изчисление на 
аналога, който се обсъжда в Националното сдружение на общините. 
Нямаме още такава методика. Защото и диалога между Националното 

сдружение на общините и централната изпълнителна власт не е на 
необходимата висота, че тепърва се готви методика от Министерството на 
околната среда и водите, няма утвърдена още такава методика. И затова 
категорично можем да заявим, че в България няма община, която да 
определя тази такса по друг начин различно от този който сега ние 
обсъждаме и който предлага вносителя Кмета на общината. В тази връзка 
аз искам и да спомена, че Разградската община, която е можем да кажем 

смело, че е еталон в областта на поддържането на чистотата и хигиената е 
и един стриктен изпълнител на императивните норми, които се изискват в 
законите. Ще направя само едно конкретно уточнение. Спомена се вече, че 
ние за всеки тон представен на Депото отпадък заплащаме по силата на 
изисквания на Закона за управление на отпадъците, които бяха определени 

сега, от сега действащото Народно събрание вече не 12 086, а 18,086 лв. 
или с 1/3 увеличение на тази сума. Какво правят някои общини? Някои 

общини не изпълняват изискванията на Закона и не извършват 
необходимите дейности за събиране на отпадъците и изпращането и 

третирането им на съответните Депа. Няма да спомена името но ще кажа, 
че една община, която е с шест пъти по – малко население генерира 
отпадък официално по документи на Депото 30 пъти по – малко. Кого 

лъжем? Първо лъжем държавата и грубо нарушаваме изискванията на 
закона. На второ место – кого лъжем и хитруваме на дребно и нещо което 

се трупа на гърба на добросъвестните ни граждани от съответните общини, 
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които изхвърлят отпадъците на определените места, съответните фирми за 
събиране и третиране извозват на определените места и така отпадъците 
отиват там където им е мястото. А в някои общини голяма част от 
отпадъците се изхвърлят на знайни и незнайни места – дерета, оврази, 

долове и т.н. Затова и аз се обръщам в протокола за да се отрази и към 

Областния управител на Разград да се позаинтересува и той по този 

въпрос, за да види колко е количеството смет в Разградска община, което 

се представя на Депото и за което ние плащаме по 18.086 лв. и колко е 
количеството смет пропорционално в други общини, които плащат с 
много, много пъти по – малко. А всичко това определя и сумата от 600 х. 

лв. Тук вече кметът спомена и за разделното събиране на отпадъците и т.н. 

и т.н. Но като основен извод който можем да направим сега е, че 
докладната записка отговаря на изискванията на закона. Тя съдържа в себе 
си като структура и съдържание всичко това, което е необходимо за 
обсъждане на този въпрос и може и следва да бъде приета. Считам, че са 
основателни и следва да бъдат подкрепени предложенията, които бяха 
направени от председателя на комисията по екология, касаещи промилите 
по отделните точки от пета до двадесет и трета. Считам, че и това което 

посочи и председателя на комисията по ТСУ общинският съветник Иво 

Димитров също би могло да се приеме и да бъде заложено в съответните 
места на нашето решение. Във връзка с поставените въпроси аз считам, че 
в Приложение № 24, където ние утвърждаваме план – сметката на 
разходите за извършване на дейностите за събиране на отпадъци и 

поддържане на чистотата на алеите, парковите и други озеленени 

територии предназначени за обществено ползване в гр. Разград, правилно 

се повдигна въпроса, че в обхвата на дейността към това приложение не 
може да фигурират дейности посочени в т.4 и т.5 към приложението от 
обхвата на дейността. Зоната за отдих „Пчелина” и други територии извън 

населените места не могат да бъдат осигурявани с финансов ресурс от 
средствата, които се определят с това решение. Защото уважаеми колеги, в 
чл. 62 от Закона за местните данъци и такси изрично е посочено, че тези 

средства, които ние гласуваме сега се изразходват само и единствено за 
поддържане на чистотата на териториите за обществено ползване в 
рамките на населените места. Разбира се общината има грижа да поддържа 
чистотата и на други територии, включително и за обществено ползване 
като общински пътища, като зоната за отдих „Пчелина”, но те следва да 
бъдат финансирани с други средства. В тази връзка аз ще внеса и 

предложение за отпадане на тези две точки от обхвата на дейностите на 
ОП „Паркстрой” посочени в план – сметката под №24 и ще помоля вече 
Общинския съвет да се произнесе по този въпрос. С оглед на всичко 

изложено считам, че Общинския съвет следва да подкрепи така 
представената докладна записка и проекта за решение, разбира се с тези 
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корекции, които явно и обективно са необходими да бъдат направени. 

Благодаря ви за вниманието.  

   

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря, господин Димитров.  
Уважаеми колеги, имате ли други становища и предложения? 

Заповядайте господин Иво Димитров.  
 

 Г-н Иво Димитров - КП „СК-СДС,ДСБ” 

 Уважаема госпожо Председател, 

 Уважаеми дами и господа общински съветници, 

 Аз правя предложение за изменение на калкулацията в план – сметка 
№ 26 – т.3 от 4879,03 става на 2439,52 лв. Това се дължи на промяна на 
теглото, което е заложено за един контейнер тип „Бобър” като от 440 кг. 
Средно става на 220 кг. Това го правя като писмено предложение и във 
всичко в тази калкулация от 6 693, 43 лв. става 4 253, 92 лв. като правя и 

предложение за промяна в самото решение където в т.25.1.1. се прехвърля 
тази сума от приложение №26 и цената от 6693,43 лв. става 4253,92 лв. 
Това са двете предложения и третото предложение е в т.31 да бъде 
допълнено след края на сегашния текст: В срок от 60 дни след приемане на 
решението да бъде изградена GPS система за наблюдение в реално време и 

архивиране на данните и съхранението им за срок от 5 години. Да се 
осигури достъп чрез Интернет страницата  на Общината за гражданите до 

събраните данни.  

 По този начин всеки един гражданин ще може да вижда дали 

неговата улица действително се обслужва, по кое време е обслужен 

неговия контейнер и така всички ще са наясно с това дали реално се 
извършват дейностите за които всички ние плащаме. Освен това анализа 
на едни такива данни през годината ще доведе до едно решение, което ще 
ни бъде предложено от общинската администрация за по – справедливо 

разпределение и позициониране на самите контейнери, в които се 
извършва сметосъбирането. Тъй като аз след малко ще ви покажа нещо но 

искам предварително да кажа, че по ул. Перистър” има над 10 контейнера 
които обслужват съвсем малко на брой домакинства. Над 10 контейнера са, 
можете да ги броите след малко като ги показвам докато един блок 
например „Млади семейства 1” и „Млади семейства 2” където има по пет 
входа с различна етажност и брой апартаменти, но във всеки един от тези 

блокове има по 144 апартамента или респективно домакинства се 
обслужват от по 3 контейнера на блок, което е крайно несправедливо тъй 

като има голяма диспропорция на това един контейнер колко домакинства 
обслужва. И заради това се появяват и недоволства от някои граждани, че 
им се пълнят бързо контейнерите, а в същото време болшинството от тези 

контейнери за сметосъбиране вместо да бъдат пълнени разумно събират по 
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80 кг. смет. Предложенията ги правя в писмен вид и искам да кажа, че  
всъщност да помоля Общинския съвет да покажа един материал, който съм 

снимал днес осем дни след започване на снеговалежа, в който в 
промишления квартал и в част от жилищните квартали какво е състоянието 

и колко са пълни кофите за смет. По – добре веднъж човек да види 

отколкото 100 пъти да чуе, затова ще ви помоля за малко търпение и това 
ще помогне много при вземането на решението, което ни предстои. 

Благодаря ви.  

 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Един момент. Само да уточним господин Цонев. 
 Господин Димитров, 
Значи предлагате изменението на план – сметка №26, в т.25.1.1 от 
диспозитива и в т.31. Това са Ви предложенията. Заповядайте господин 

Цонев. 
 

 Г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на Община Разград 

 Само за по – голяма прецизност – значи срока на договора с фирмата, 
която изпълнява дейностите е 5 години от които вече 2 години са изтекли. 

Затова предлагам тази GPS система, която е към т. 31 да не е за 5 години, а 
да бъде за срока на договора.  

 

 / Общински съветник Иво Димитров пояснява на г-н Любомир Цонев 
предложението си, но не говори на микрофон/. 

 

 Г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на Община Разград 

 Не ама ти след това казваш да бъде валидно за срок от 5 години.  

 

 Г-н Иво Димитров - КП „СК-СДС,ДСБ” 

 Това са данните, които са събрани, да бъдат архивирани. Това не 
пречи. 

 

 Г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на Община Разград 

 Ааа, разбрах. Извинявам се.  
 

 Г-н Иво Димитров - КП „СК-СДС,ДСБ” 

 Това са данните само, които ще служат за анализ на по – 

нататъшното сключване на договори. А в края на краищата аз тук съм 

донесъл и самата инвестиция е нищожна на фона на тези 3 900 000 лв. 
които ние предвиждаме да съберем. Една такава система за един 

автомобил струва 370 лв. без ДДС за цяла година. Пет автомобила 
обслужват сметосъбирането и сметоизвозването. Това означава една 
инвестиция от 2000 лв., която ще даде наистина възможност за 
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прецизиране на местата където да бъдат събирани, за чистотата за 
сметоизвозване и ще сведе до нищожност съмнението дали тези 

автомобили, дали тази фирма действително изпълнява тези дейности, 

които ние ги плащаме с парите, които събираме от хората.  
 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Благодаря. Само за момент, нека да се уточним с колегите. 
 Уважаеми колеги, има предложение от вносителя на предложенията 
за изменение на докладната записка за илюстриране на неговите 
предложения с видео материал. Това ли е господин Димитров? Възразявате 
ли да погледнем това, което той предлага като допълнителна илюстрация 
към неговото предложение за изменение на докладната записка тъй като 

такава практика в Правилника няма. Аз съм длъжна да попитам колегите. 
Възразявате ли? Колко минути е? Да разбирам, че нямате изрични 

възражения против това. Моля тогава да погледнем снимковия материал.  

 

 Г-н Иво Димитров - КП „СК-СДС,ДСБ” 

 Значи от средата някъде защото аз съм илюстрирал от един днешен 

вестник тъй като година след година една и съща фирма оставя Разград в 
тази трагична ситуация. Виждате, че изобщо не е чистено. Един контейнер 

който се вижда, че до него няма достъп и той никога не е бил чистен. Това 
са 8 дни. И се вижда, че е празен.  

 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Значи е чистен.  

 

 Г-н Иво Димитров - КП „СК-СДС,ДСБ” 

 Господин Димитров, до тези контейнери няма партина, няма как да 
бъде дръпнат този контейнер за да бъде изхвърлен. Осем дни тези 

контейнери стоят…….. / Продължава обяснението на общински съветник 

Иво Димитров по снимковия материал без включен микрофон/. 

 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Благодаря на господин Димитров. Има ли още много снимков 
материал?  

 

 Г-н Иво Димитров - КП „СК-СДС,ДСБ” 

 Не, това вече е към края. Но, отново ще кажа тази фирма ……. 

 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Да, това вече се повтаряте. Благодаря. Добре. Разбрахме идеята 
господин Димитров. Благодарим Ви за илюстрацията.  
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 Уважаеми колеги, имате ли други становища? Има ли желаещи да 
заявят позиции? Не виждам желаещи. Тъй  като бяха направени Няколко 

конкретни предложения за изменение на цифри смятам, че господин Цонев 
и господин Бояджиев имат необходимостта да се ориентират в 
направените предложения поради, което ще се възползвам от разпоредбата 
на чл. 64 от нашия Правилник за 15 минути почивка след което ще 
продължим вече с гласуването, ако нямате желание да продължим 

дебатите.  
15 минути почивка. 

Заседанието продължава. 

 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Уважаеми колеги, имате ли други становища по докладната записка? 

Ако няма, прекратявам дебатите и пристъпваме към нейното гласуване. По 

докладната записка има направени няколко предложения за нейното 

допълнение и изменение. По реда на тяхното постъпване ще ги подложим 

на гласуване.  
 Първото предложение е от Ирфан Салъфов, който предлага следните 
промени в проекта за решение: 
 В т. 5 промилите се променят от 10,00 на 8,00; 

 В т.5.1. от 6 на 4,80; 

 В т.5.2. от 3.90 на 3,10; 

 В т.10 от 8.00 на 7,00; 

 В т.10.1. от. 4,60 на 4,00; 

 В. т.10.2. от 3.00 на 2,60; 

 В т. 11. от 10.00 на 8,00; 

 В т.11.1. от 5,20 на  4,20; 

 В т.11.2. от 3,40 на 2,70; 

 В т.11.3. от 1,30 на 1,10; 

 В т.19. от 10,00 на 8,00; 

 В т.19.1. от 5,90 на 4,70; 

 В т.19.2. от 3,90 на 3,10; 

 В т.23. от 8,00 на 7,00; 

 В т. 23.1. от 4,50 на 3,90; 

 В т.23.2. от 3,00 на 2,60. 

 Господин Цонев, запознат сте с предложението? 

 

 Г-н Любомир Цонев – зам. – кмет на Община Разград 

 Да, проверих числата са коректни. 

 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Така, съгласно направеното уточнение независимо, че докладната 
записка трябва да се гласува поименно тези предложения за нейното 



 53

допълнение и изменение ще се гласуват по електронен път. Преминаваме 
към гласуване на направеното предложение така както ви го изчетох от 
общински съветник Ирфан Салъфов. Моля гласувайте.  
 

 С 19 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма, 

предложението за допълнение и изменение на проекта за решение 
направено от общински съветник Ирфан Салъфов се приема. 

 

 Второто предложение е внесено от общински съветник Никола 
Николов. То касае: В Приложение № 23 и има следното съдържание:  в 

т.3.1. числото 244 става 122; в т. 4.1.3. числото 8.000 става 16.000; в т. 

4.1.4. числото 4.175 става 8.350. 

 Подлагам на гласуване предложението за изменение на проекта за 
решение в тази част.  
 

С 19 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма, това 

предложение за изменение на проекта за решение се приема. 

 

 Следващото по ред е с вносител общински съветник Стоян Димитров 
и касае Приложение № 24 за обхвата на дейността на ОП „Паркстрой” 

гр. Разград да отпаднат т.4 – Зона за отдих „Пчелина” и т.5 – Велоалея 

– Разград – м. „Пчелина”. 

 Уважаеми колеги, преминаваме към гласуване на това предложение 
за изменение на Приложение №24. Моля гласувайте. 
 

С 19 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма, 

предложението  за изменение на Приложение №24  се приема. 

 

Предложение от общински съветник Иво Димитров, то касае план – 

сметка №26  и има следното съдържание:  В Приложение № 26 т.3 

цифрата от 4879,03 се променя  на 2439,52 лв. 

В позиция „всичко” от 6 693, 43 лв. става на 4 253, 92 лв. и 

цифрата 365 х 0,440 = 160, 600 тона се променя  на 365 х 0,220 = 130, 30 

тона. 

Моля, гласувайте за това предложение за изменение. 
 

С 19 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма, 

предложението  се приема. 

 

Следващото по ред предложение е от общински съветник Иво 

Димитров и касае разпоредбата на т.25.1.1. където се предлага цифрата 

6693,43 лв. да се промени на 4253,92 лв. Моля гласувайте за това 
предложение. 
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С 19 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма, 

предложението  се приема. 

 

И последното предложение за изменение е отново от общински 

съветник Иво Димитров -  в  т.31 се прави следното допълнение:  
След точката се предлага нов текст със следното съдържание: 

 В срок от 60 дни след приемане на решението да бъде изградена 

GPS система за наблюдение в реално време и архивиране на данните и 

съхранението им за срок от 5 години. Да се осигури достъп чрез 
Интернет страницата  на Община Разград за гражданите до събраните 
данни.  

Моля гласувайте за предложението за изменение и допълнение на 
т.31 от проекта за решение. 

 

С 19 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма, се 
приема и това изменение на докладната записка. 

 

Уважаеми колеги, подлагам на гласуване докладната записка в 
нейната цялост така както ви е представена от вносителя ,ведно  с 
направените и приложени днес писмени допълнения и изменения и с 
приетите шест току-що гласувани изменения и допълнения на отделни 

текстове от диспозитива и от план – сметките. Преминаваме към поименно 

гласуване.  
 

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2011 – 2015 година 

27. 12. 2012 г. – поименно гласуване 
 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Владимир Иванов Заимов      +   

3. Гюлсевер Елиманова Мустафа +   

4. Димитър Цонев Стефанов Не участва   

5. Добринка Иванова Монева +   

6. Драгомир Атанасов Николов Не участва   

7. Емине Муртаза Ахмед +   

8. Зоя Петрова Велкова отсъства   

9. Иво Борисов Димитров +   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

11. Кина Дякова Маринова +   

12. Левент Али Апти +   
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13. Мартин Янков Янков Не участва   

14. Милена Дачева Орешкова Не участва   

15. Милена Иванова Цанева +   

16. Мирослав Тодоров Грънчаров Не участва   

17. Михаил Парашкевов Тодоров Не участва   

18. Музаффер Мустан Хамид +   

19. Мустафа Назъм Мустафа +   

20. Надежда Радославова Димитрова Не участва   

21. Наско Стоилов Анастасов Не участва   

22. Незиха Ахмедова Арабаджиева +   

23. Никола Джипов Николов +   

24. Нюсрет Исмет Мустафа - Салим +   

25. Осман Севджан Ариф +   

26. Петко Стоянов Стоянов +   

27. Петър Стоянов Василев Не участва   

28. Радиана Ангелова Димитрова отсъства   

29. Румян Райчев Занев +   

30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Стоянка Петрова Донева - Якимова Не участва   

32. Теодор Борисов Ролев отсъства   

33. Цветан Йосифов Иванов Не участва   

 

Общинският съвет взе следното  

 

РЕШЕНИЕ  

№ 258 

 

Изготвени са план-сметки за финансовите разходи за Дейност 
„Чистота” за 2013 г., включващи изпълнение на дейностите по управление 
на битовите отпадъци и поддържане чистотата на териториите за 
обществено ползване. 
 План-сметките са разработени съгласно изискванията на чл.66, ал.1  

от ЗМДТ и отразяват необходимите разходи за: 
 - осигуряване на съдове за съхраняване на битови отпадъци- 

контейнери, кофи и други; 

 - събиране на битовите отпадъци и транспортирането им до депата 
или други инсталации и съоръжения за обезвреждането им; 

 - проучване, проектиране, изграждане, поддържане, експлоатация, 
закриване и мониторинг на депата за битови отпадъци или други 

инсталации или съоръжения за обезвреждане на битови отпадъци, 

включително отчисленията по чл.60 и чл.64 от Закона за управление на 
отпадъците /ЗУО/; 

 - почистване на уличните платна, площадите, алеите, парковите и 

другите територии от населените места, предназначени за обществено 

ползване. 
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 В план сметките са предвидени разходи за организация и 

обезпечение на следните дейности:  

- доставка на кошчета за отпадъци; 

 - събиране и транспортиране на битови отпадъци, в т.ч. по сключен 

договор; за обществени територии попадащи извън обхвата на договора и 

при провеждане на общоградски инициативи; 

- събиране и транспортиране на едрогабаритни отпадъци и такива от 
текущи ремонтни дейности от домакинствата; 
 - депониране на битови отпадъци на регионално депо; 

- разриване на отпадъци в торищата на населените места и 

почистване на стари замърсявания; 
 - плащане на дължими отчисления чл.60 и чл.64 от Закона за 
управление на отпадъците за всеки тон депониран отпадък; 

 - поддържане чистотата на териториите за обществено ползване, в 
т.ч. по сключен договор, както и за обществени територии попадащи извън 

обхвата на договора вменени като задължения на ОП „Паркстрой” 

гр.Разград;  

 - почистване от отпадъци коритата на реки и дерета; 
-поддържане на чистотата в населените места за дейности 

изпълнявани по програми за осигуряване на заетост; 
- управление и контрол на дейности по поддържане чистотата на 

уличните платна, площадите, алеите, парковите и другите територии от 
населените места, предназначени за общо ползване; 

- зимно почистване на уличната мрежа в населените места. 
- доставка на специализирана техника и материали за поддържане 

чистотата на обществените териториите обслужвани от ОП „Паркстрой” и 

други разходи присъщи за дейността.  
В съответствие с изискванията на чл. 12 от Наредба № 14 на 

Общински съвет Разград за определянето и администратирането на 
местните такси и цени на услуги на територията на Община Разград е 
постъпила докладна записка за одобряване на план сметки за разходите по 

третиране на битовите отпадъци и определяне на такса за битови отпадъци, 

в която е направен анализ за необходимостта от промяна на размера на 
таксата за битови отпадъци.  

От същия е видно, че в следствие  на създадената добра организация 
по изпълнение на дейностите по чистотата са нараснали исканията от 
населените места за увеличаване на броя на съдовете за смет и честотата на 
тяхното извозване. С докладни записки кметовете и кметските наместници 

на повечето населените места са поискали подобни увеличения и за 2013 

година, което е съобразено и в заповедта на кмета на общината за 
обявяване на границите на районите и вида на предлаганите от общината  
услуги за третиране на битовите отпадъци и поддържане чистотата на 
населените места през 2013г.  /Заповед № 1232 от 25.10.2012 г./. 
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 При изготвените разчети за 2013 година съобразявайки се с реалните 
потребности и исканията на кметовете и кметските наместници са 
нараснали значително разходите за чистота във всички населени места. В 

резултат на обобщаване на разходите свързани с обезпечението и 

изпълнението на присъщо необходимите дейности посочени по-горе, 
разбити подробно по план - сметки, същите възлизат на  3 950 000 лева, 
което е с близо 400 000 лева по-вече от планираните за 2012 г. и с 900 000 

лева по-вече от реализираните приходи от такса смет за същата година. 
Нарастването на разходите е резултат и на очакваното увеличение на 
приетите отпадъци на депо над 29 000 тона /реализирани през 2012 г./ и на 
нарастване на размера на отчисленията по чл.60 и чл.64 от ЗУО от 12,86 лв 
на 18,86 лв. за всеки депониран тон отпадък, които се очакват да достигнат 
до 600 000 лв. /при 370 000 лв. за 2012 г./. 
 В резултат на направените разчети за 2013 г. разходите за дейностите 
по третиране на битовите отпадъци и поддържане на чистотата на 
територията на община Разград, е както следва: 

- на обобщените разходи за дейностите по третиране на битовите 
отпадъци и поддържане на чистотата на територията на населените места в 
Община Разград за 2013 г. /Приложение № 1/ в размер на 3 950 000 лв. 
 - на разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и 

поддържане на чистотата на територията на с.Балкански, общ.Разград за 
2013 година /Приложение № 2/ в размер на 18 512 лв. 
 - на разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и 

поддържане на чистотата на територията на с.Благоево, общ.Разград за 
2013 година /Приложение № 3/ в размер на 21 392 лв. 
 - на разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и 

поддържане на чистотата на територията на с.Гецово, общ.Разград за 2013 

година /Приложение № 4/ в размер на 98 459 лв. 
 - на разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и 

поддържане на чистотата на територията на с.Дряновец, общ.Разград за 
2013 година /Приложение № 5/ в размер на 27 580 лв. 

- на разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и 

поддържане на чистотата на територията на с.Дянково, общ.Разград за 
2013 година /Приложение № 6/ в размер на 67 660 лв. 

- на разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и 

поддържане на чистотата на територията на с.Киченица, общ.Разград за 
2013 година /Приложение № 7/ в размер на 29 802 лв. 

- на разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и 

поддържане на чистотата на територията на с.Липник, общ.Разград за 2012 

година /Приложение № 8/ в размер на 13 717 лв. 
- на разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и 

поддържане на чистотата на територията на с.Мортагоново, общ.Разград за 
2013 година /Приложение № 9/ в размер на 37 158 лв. 
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- на разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и 

поддържане на чистотата на територията на с.Недоклан, общ.Разград за 
2013 година /Приложение № 10/ в размер на 7 179 лв. 

-на разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и 

поддържане на чистотата на територията на с.Осенец, общ.Разград за 2013 

година /Приложение № 11/ в размер на 34 011 лв. 
- на разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и 

поддържане на чистотата на територията на с.Островче, общ.Разград за 
2013 година /Приложение № 12/ в размер на 13 395 лв. 

- на разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и 

поддържане на чистотата на територията на с.Побит камък, общ.Разград за 
2013 година /Приложение № 13/ в размер на 12 573 лв. 

- на разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и 

поддържане на чистотата на територията на с.Просторно, общ.Разград за 
2013 година /Приложение № 14/ в размер на 9 348 лв. 

- на разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и 

поддържане на чистотата на територията на с.Пороище, общ.Разград за 
2013 година /Приложение № 15/ в размер на 44 194 лв. 

- на разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и 

поддържане на чистотата на територията на с.Радинград, общ.Разград за 
2013 година /Приложение № 16/ в размер на  10 112 лв. 

- на разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и 

поддържане на чистотата на територията на с.Раковски, общ.Разград за 
2013 година /Приложение № 17/ в размер на 54 901 лв. 

- на разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и 

поддържане на чистотата на територията на с.Стражец, общ.Разград за 
2013 година /Приложение № 18/ в размер на 62 515 лв. 

- на разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и 

поддържане на чистотата на територията на с.Топчии, общ.Разград за 2013 

година /Приложение № 19/ в размер на 15 153 лв. 
- на разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и 

поддържане на чистотата на територията на с.Ушинци, общ.Разград за 
2013 година /Приложение № 20/ в размер на  14 420 лв. 

- на разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и 

поддържане на чистотата на територията на с.Черковна, общ.Разград за 
2013 година /Приложение № 21/ в размер на  7 786 лв. 

- на разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и 

поддържане на чистотата на територията на с.Ясеновец, общ.Разград за 
2013 година /Приложение № 22/ в размер на 70 005 лв. 

- на разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и 

поддържане на чистотата на територията на гр.Разград, общ.Разград за 
2013 година /Приложение № 23/ в размер на 2 515 433 лв. 
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- на разходите за извършване на дейностите за събиране на отпадъци 

и поддържане на чистотата на алеите, парковите и други озеленени 

територии предназначени за обществено ползване в гр.Разград, 

общ.Разград за 2013 година /Приложение № 24/ в размер на 415 000 лв. 
- на разходите за обслужване на контейнери за събиране на 

едрогабаритни отпадъци, общоградски инициативи за почистване на 
населените места, поддържане на торищата и почистване на стари 

замърсявания в населените места, управление и осъществяване на 
дейности за поддържане на чистотата по програми за осигуряване на 
заетост, почистване коритата на реки и дерета в гр.Разград за 2013 година 
/Приложение № 25/ в размер на 349 695 лв. 

В съответствие с направените разчети за 2013 г. на разходите за 
дейностите по третиране на битовите отпадъци и поддържане на чистотата 
на територията на община Разград по населени места, изчислени на базата 
на 100 % събираемост, е направено предложение от кмета на Община 
Разград за балансиране на тези разходи и предвид разпоредбата на чл. 57 

от ЗУО да се извърши и актуализация на размерите на таксите за битови 

отпадъци, диференцирано по населени места, съгласно Глава III, Раздел I 

от ЗМДТ. 

 

 От депозираната докладна записка от кмета на Община Разград е 
видно, че от регламентираните в чл. 67 от Закона за местните данъци и 

такси способи за определяне размера на такса смет най-подходящи и 

приложими за домакинствата и юридическите лица при сегашната 
организация на дейността по сметосъбиране и сметоизвозване е такса смет 
да се начислява пропорционално върху основа, определена от общинския 
съвет - „промил” върху данъчната оценка на имотите.  
 Основните мотиви за това са: 
 -липса на изградена и реално приложима система за индивидуално 

измерване на количествата отпадък генерирано от всяко домакинство, 

както в нашата община така и в цялата страна и в поголяма  част от 
страните на света. Съгласно изградената система за сметосъбиране и 

сметоизвозване се измерва количеството отпадък събран от много 

домакинства и юридически лица в „n”-на брой контейнери на кантарно 

устройство в тонове, разположено на входа на регионалното депо;  

На 25.10.2011 г. в резултат на проведена открита процедура по реда 
на Закона за обществените поръчки /ЗОП/ е сключен договор с „АСА 

България” ЕООД с предмет: „Събиране и транспортиране на битови 

отпадъци, разполагане и поддръжка на съдове за битови отпадъци, лятно и 

зимно почистване на улици и други места за обществено ползване на 
територията на гр. Разград и населените места на община Разград”. 

Услугата се заплаща по предложени единични цени, по населени места за 
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обслужване на съд за смет по определена от кмета на Общината със 
заповед честота, а не по измерено количество отпадък. 

- в Община Разград при създадената организация и по реда на 
сключения договор отпадъкът се събира в еднокубикови контейнери, 

които обслужват различен брой домакинства и юридически лица и са 
разположени на публични места, което предполага масовото им 

използване от неограничен брой лица. Това ограничава възможността за 
групово определяне на таксата, съобразно броя на обслужвани 

домакинства и юридически лица за конкретни съдове за смет /контейнери/.  

Предвид гореизложеното хипотезата на чл.67, ал.1 от ЗМДТ  

практически е неприложима. 
 -при определяне таксата на ползвател или на брой членове в 
домакинство - същата е неприемлива, тъй като не могат да се отчетат 
фактори като: различния възрастов състав /деца, хора с пределна възраст и 

др./, които генерират различно количество отпадък от активното 

население; големината на имотите, които се обитават и поддържат; 
динамичната промяна на адресните регистрации; социален статус на 
населението, което също влияе количествата и състава на генерираните 
отпадъци. 

  Определянето на индивидуална такса за битови отпадъци на 
обслужван съд за смет /контейнер/  се предоставя като възможност от 
общината, за което се разработват отделни калкулации – Приложения от 26 

до 31. 

 Предвид изложеното и на основание чл.22, ал.1, във връзка  с чл.21, 

ал.1, т. 7 и т.23 от ЗМСМА, чл.66, ал.1 и чл. 67, ал.2 от ЗМДТ, чл. 57 от 
Закона за управление на отпадъците, чл. 14 и чл.16 от Наредба № 14 на 
Общински съвет Разград за определянето и администрирането на местните 
такси и цени на услуги на територията на Община Разград,  Общински 

съвет Разград, след поименно гласуване, с 19 гласа „ЗА”, „против” – няма, 
„въздържали се” – няма, 

Р Е Ш И: 

 

 1.  Одобрява план - сметки на разходите по третиране на битовите 
отпадъци и поддържане чистотата на територията на населените места в 
Община Разград за 2013 г., както следва: 
 1.1. На обобщените разходи за дейностите по третиране на битовите 
отпадъци и поддържане на чистотата на територията на населените места в 
Община Разград за 2013 г. /Приложение № 1/ в размер на 3 950 000 лв. 
 1.2. На разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и 

поддържане на чистотата на територията на с.Балкански, общ.Разград за 
2013 година /Приложение № 2/ в размер на 18 512 лв. 
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 1.3. На разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и 

поддържане на чистотата на територията на с.Благоево, общ.Разград за 
2013 година /Приложение № 3/ в размер на 21 392 лв. 
 1.4. На разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и 

поддържане на чистотата на територията на с.Гецово, общ.Разград за 2013 

година /Приложение № 4/ в размер на 98 459 лв. 
 1.5. На разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и 

поддържане на чистотата на територията на с.Дряновец, общ.Разград за 
2013 година /Приложение № 5/ в размер на 27 580 лв. 

1.6. На разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и 

поддържане на чистотата на територията на с.Дянково, общ.Разград за 
2013 година /Приложение № 6/ в размер на 67 660 лв. 

1.7. На разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и 

поддържане на чистотата на територията на с.Киченица, общ.Разград за 
2013 година /Приложение № 7/ в размер на 29 802 лв. 

1.8. На разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и 

поддържане на чистотата на територията на с.Липник, общ.Разград за 2012 

година /Приложение № 8/ в размер на 13 717 лв. 
1.9. На разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и 

поддържане на чистотата на територията на с.Мортагоново, общ.Разград за 
2013 година /Приложение № 9/ в размер на 37 158 лв. 

1.10. На разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци 

и поддържане на чистотата на територията на с.Недоклан, общ.Разград за 
2013 година /Приложение № 10/ в размер на 7 179 лв. 

1.11. На разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци 

и поддържане на чистотата на територията на с.Осенец, общ.Разград за 
2013 година /Приложение № 11/ в размер на 34 011 лв. 

1.12. На разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци 

и поддържане на чистотата на територията на с.Островче, общ.Разград за 
2013 година /Приложение № 12/ в размер на 13 395 лв. 

1.13. На разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци 

и поддържане на чистотата на територията на с.Побит камък, общ.Разград 

за 2013 година /Приложение № 13/ в размер на 12 573 лв. 
1.14. На разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци 

и поддържане на чистотата на територията на с.Просторно, общ.Разград за 
2013 година /Приложение № 14/ в размер на 9 348 лв. 

1.15. На разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци 

и поддържане на чистотата на територията на с.Пороище, общ.Разград за 
2013 година /Приложение № 15/ в размер на 44 194 лв. 

1.16. На разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци 

и поддържане на чистотата на територията на с.Радинград, общ.Разград за 
2013 година /Приложение № 16/ в размер на  10 112 лв. 



 62

1.17. На разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци 

и поддържане на чистотата на територията на с.Раковски, общ.Разград за 
2013 година /Приложение № 17/ в размер на 54 901 лв. 

1.18. На разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци 

и поддържане на чистотата на територията на с.Стражец, общ.Разград за 
2013 година /Приложение № 18/ в размер на 62 515 лв. 

1.19. На разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци 

и поддържане на чистотата на територията на с.Топчии, общ.Разград за 
2013 година /Приложение № 19/ в размер на 15 153 лв. 

1.20. На разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци 

и поддържане на чистотата на територията на с.Ушинци, общ.Разград за 
2013 година /Приложение № 20/ в размер на  14 420 лв. 

1.21. На разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци 

и поддържане на чистотата на територията на с.Черковна, общ.Разград за 
2013 година /Приложение № 21/ в размер на  7 786 лв. 

1.22. На разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци 

и поддържане на чистотата на територията на с.Ясеновец, общ.Разград за 
2013 година /Приложение № 22/ в размер на 70 005 лв. 

1.23. На разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци 

и поддържане на чистотата на територията на гр.Разград, общ.Разград за 
2013 година /Приложение № 23/ в размер на 2 515 433 лв. 

1.24. На разходите за извършване на дейностите за събиране на 
отпадъци и поддържане на чистотата на алеите, парковите и други 

озеленени територии предназначени за обществено ползване в гр.Разград, 

общ.Разград за 2013 година /Приложение № 24/ в размер на 415 000 лв. 
1.25. На разходите за обслужване на контейнери за събиране на 

едрогабаритни отпадъци, общоградски инициативи за почистване на 
населените места, поддържане на торищата и почистване на стари 

замърсявания в населените места, управление и осъществяване на 
дейности за поддържане на чистотата по програми за осигуряване на 
заетост и почистване коритата на реки и дерета за 2013 година 
/Приложение № 25/ в размер на 349 695 лв. 
   2.Определя годишна “такса за битови отпадъци” пропорционално на 
данъчната оценка по реда на чл.66, ал.1 във връзка с  чл.67, ал.2 и ал.4 от 
ЗМДТ за 2013 г. в гр.Разград за жилищни имоти на граждани и жилищни 

имоти на предприятия в размер на 2,90 промила върху данъчната оценка, 
която включва: 
  2.1.Такса за “Осигуряване на съдове за съхранение на битовите 
отпадъци” – 0,01 промила върху данъчната оценка. 
  2.2. Такса за “Събиране на битовите отпадъци и транспортирането им 

до депата или други инсталации и съоръжения за обезвреждането им” – 1,32 

промила върху данъчната оценка. 
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  2.3.Такса за “Проучване, проектиране, изграждане, експлоатация, 
закриване и мониторинг на депата за битови отпадъци или други инсталации 

или съоръжения за обезвреждане на битовите отпадъци” – 0,68 промила 
върху данъчната оценка. 
  2.4.Такса за “Почистване на уличните платна, площадите, алеите, 
парковите и другите територии от населените места, предназначени за 
обществено ползване” – 0,89 промила върху данъчната оценка.  
    

   3.Определя годишна “такса за битови отпадъци” пропорционално на 
данъчната оценка по реда на чл.66, ал.1 във връзка с  чл.67, ал.2 и ал.4 от 
ЗМДТ за 2013 г. в с.Балкански за жилищни имоти на граждани и жилищни 

имоти на предприятия в размер на 7,00 промила върху данъчната оценка, 
която включва: 
  3.1. Такса за “Събиране на битовите отпадъци и транспортирането им 

до депата или други инсталации и съоръжения за обезвреждането им” – 4,20 

промила върху данъчната оценка. 
  3.2.Такса за “Проучване, проектиране, изграждане, експлоатация, 
закриване и мониторинг на депата за битови отпадъци или други инсталации 

или съоръжения за обезвреждане на битовите отпадъци” – 2,30 промила 
върху данъчната оценка. 
  3.3.Такса за “Почистване на уличните платна, площадите, алеите, 
парковите и другите територии от населените места, предназначени за 
обществено ползване” – 0,50 промила върху данъчната оценка.  

4.Определя годишна “такса за битови отпадъци” пропорционално на 
данъчната оценка по реда на чл.66, ал.1 във връзка с  чл.67, ал.2 и ал.4 от 
ЗМДТ за 2013 г. в с.Благоево за жилищни имоти на граждани и жилищни 

имоти на предприятия в размер на 7,00 промила върху данъчната оценка, 
която включва: 
  4.1. Такса за “Събиране на битовите отпадъци и транспортирането им 

до депата или други инсталации и съоръжения за обезвреждането им” – 4,20 

промила върху данъчната оценка. 
  4.2.Такса за “Проучване, проектиране, изграждане, експлоатация, 
закриване и мониторинг на депата за битови отпадъци или други инсталации 

или съоръжения за обезвреждане на битовите отпадъци” – 2,30 промила 
върху данъчната оценка. 
  4.3.Такса за “Почистване на уличните платна, площадите, алеите, 
парковите и другите територии от населените места, предназначени за 
обществено ползване” – 0,50 промила върху данъчната оценка.  
   5.Определя годишна “такса за битови отпадъци” пропорционално на 
данъчната оценка по реда на чл.66, ал.1 във връзка с  чл.67, ал.2 и ал.4 от 
ЗМДТ за 2013 г. в с.Гецово за жилищни имоти на граждани и жилищни 

имоти на предприятия в размер на 8,00 промила върху данъчната оценка, 
която включва: 
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  5.1. Такса за “Събиране на битовите отпадъци и транспортирането им 

до депата или други инсталации и съоръжения за обезвреждането им” – 4,80 

промила върху данъчната оценка. 
  5.2.Такса за “Проучване, проектиране, изграждане, експлоатация, 
закриване и мониторинг на депата за битови отпадъци или други инсталации 

или съоръжения за обезвреждане на битовите отпадъци” – 3,10 промила 
върху данъчната оценка. 
  5.3.Такса за “Почистване на уличните платна, площадите, алеите, 
парковите и другите територии от населените места, предназначени за 
обществено ползване” – 0,10 промила върху данъчната оценка.  
    6.Определя годишна “такса за битови отпадъци” пропорционално на 
данъчната оценка по реда на чл.66, ал.1 във връзка с  чл.67, ал.2 и ал.4 от 
ЗМДТ за 2013 г. в с.Дряновец за жилищни имоти на граждани и жилищни 

имоти на предприятия в размер на 7,00 промила върху данъчната оценка, 
която включва: 
  6.1. Такса за “Събиране на битовите отпадъци и транспортирането им 

до депата или други инсталации и съоръжения за обезвреждането им” – 4,20 

промила върху данъчната оценка. 
  6.2.Такса за “Проучване, проектиране, изграждане, експлоатация, 
закриване и мониторинг на депата за битови отпадъци или други инсталации 

или съоръжения за обезвреждане на битовите отпадъци” – 2,30 промила 
върху данъчната оценка. 
  6.3.Такса за “Почистване на уличните платна, площадите, алеите, 
парковите и другите територии от населените места, предназначени за 
обществено ползване” – 0,50 промила върху данъчната оценка.  
   7.Определя годишна “такса за битови отпадъци” пропорционално на 
данъчната оценка по реда на чл.66, ал.1 във връзка с  чл.67, ал.2 и ал.4 от 
ЗМДТ за 2013 г. в с.Дянково за жилищни имоти на граждани и жилищни 

имоти на предприятия в размер на 5,40 промила върху данъчната оценка, 
която включва: 
  7.1. Такса за “Събиране на битовите отпадъци и транспортирането им 

до депата или други инсталации и съоръжения за обезвреждането им” – 3,00 

промила върху данъчната оценка. 
  7.2.Такса за “Проучване, проектиране, изграждане, експлоатация, 
закриване и мониторинг на депата за битови отпадъци или други инсталации 

или съоръжения за обезвреждане на битовите отпадъци” – 2,00 промила 
върху данъчната оценка. 
  7.3.Такса за “Почистване на уличните платна, площадите, алеите, 
парковите и другите територии от населените места, предназначени за 
обществено ползване” – 0,40 промила върху данъчната оценка.  
   8.Определя годишна “такса за битови отпадъци” пропорционално на 
данъчната оценка по реда на чл.66, ал.1 във връзка с  чл.67, ал.2 и ал.4 от 
ЗМДТ за 2013 г. в с.Киченица за жилищни имоти на граждани и жилищни 
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имоти на предприятия в размер на 4,00 промила върху данъчната оценка, 
която включва: 
  8.1. Такса за “Събиране на битовите отпадъци и транспортирането им 

до депата или други инсталации и съоръжения за обезвреждането им” – 2,30 

промила върху данъчната оценка. 
  8.2.Такса за “Проучване, проектиране, изграждане, експлоатация, 
закриване и мониторинг на депата за битови отпадъци или други инсталации 

или съоръжения за обезвреждане на битовите отпадъци” – 1,50 промила 
върху данъчната оценка. 
  8.3.Такса за “Почистване на уличните платна, площадите, алеите, 
парковите и другите територии от населените места, предназначени за 
обществено ползване” – 0,10 промила върху данъчната оценка.  
   9.Определя годишна “такса за битови отпадъци” пропорционално на 
данъчната оценка по реда на чл.66, ал.1 във връзка с  чл.67, ал.2 и ал.4 от 
ЗМДТ за 2013 г. в с.Липник за жилищни имоти на граждани и жилищни 

имоти на предприятия в размер на 4,90 промила върху данъчната оценка, 
която включва: 
  9.1. Такса за “Събиране на битовите отпадъци и транспортирането им 

до депата или други инсталации и съоръжения за обезвреждането им” – 2,80 

промила върху данъчната оценка. 
  9.2.Такса за “Проучване, проектиране, изграждане, експлоатация, 
закриване и мониторинг на депата за битови отпадъци или други инсталации 

или съоръжения за обезвреждане на битовите отпадъци” – 1,80 промила 
върху данъчната оценка. 
  9.3.Такса за “Почистване на уличните платна, площадите, алеите, 
парковите и другите територии от населените места, предназначени за 
обществено ползване” – 0,30 промила върху данъчната оценка.  
   10.Определя годишна “такса за битови отпадъци” пропорционално на 
данъчната оценка по реда на чл.66, ал.1 във връзка с  чл.67, ал.2 и ал.4 от 
ЗМДТ за 2013 г. в с.Мортагоново за жилищни имоти на граждани и 

жилищни имоти на предприятия в размер на 7,00 промила върху данъчната 
оценка, която включва: 
  10.1. Такса за “Събиране на битовите отпадъци и транспортирането 

им до депата или други инсталации и съоръжения за обезвреждането им” – 

4,00 промила върху данъчната оценка. 
  10.2.Такса за “Проучване, проектиране, изграждане, експлоатация, 
закриване и мониторинг на депата за битови отпадъци или други инсталации 

или съоръжения за обезвреждане на битовите отпадъци” – 2,60 промила 
върху данъчната оценка. 
  10.3.Такса за “Почистване на уличните платна, площадите, алеите, 
парковите и другите територии от населените места, предназначени за 
обществено ползване” – 0,40 промила върху данъчната оценка.  
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   11.Определя годишна “такса за битови отпадъци” пропорционално на 
данъчната оценка по реда на чл.66, ал.1 във връзка с  чл.67, ал.2 и ал.4 от 
ЗМДТ за 2013 г. в с.Недоклан за жилищни имоти на граждани и жилищни 

имоти на предприятия в размер на 8,00 промила върху данъчната оценка, 
която включва: 
  11.1. Такса за “Събиране на битовите отпадъци и транспортирането 

им до депата или други инсталации и съоръжения за обезвреждането им” – 

4,20 промила върху данъчната оценка. 
  11.2.Такса за “Проучване, проектиране, изграждане, експлоатация, 
закриване и мониторинг на депата за битови отпадъци или други инсталации 

или съоръжения за обезвреждане на битовите отпадъци” – 2,70 промила 
върху данъчната оценка. 
  11.3.Такса за “Почистване на уличните платна, площадите, алеите, 
парковите и другите територии от населените места, предназначени за 
обществено ползване” – 1,10 промила върху данъчната оценка.  
   12.Определя годишна “такса за битови отпадъци” пропорционално на 
данъчната оценка по реда на чл.66, ал.1 във връзка с  чл.67, ал.2 и ал.4 от 
ЗМДТ за 2013 г. в с.Осенец за жилищни имоти на граждани и жилищни 

имоти на предприятия в размер на 4,50 промила върху данъчната оценка, 
която включва: 
  12.1. Такса за “Събиране на битовите отпадъци и транспортирането 

им до депата или други инсталации и съоръжения за обезвреждането им” – 

2,60 промила върху данъчната оценка. 
  12.2.Такса за “Проучване, проектиране, изграждане, експлоатация, 
закриване и мониторинг на депата за битови отпадъци или други инсталации 

или съоръжения за обезвреждане на битовите отпадъци” – 1,50 промила 
върху данъчната оценка. 
  12.3.Такса за “Почистване на уличните платна, площадите, алеите, 
парковите и другите територии от населените места, предназначени за 
обществено ползване” – 0,40 промила върху данъчната оценка.  
   13.Определя годишна “такса за битови отпадъци” пропорционално на 
данъчната оценка по реда на чл.66, ал.1 във връзка с  чл.67, ал.2 и ал.4 от 
ЗМДТ за 2013 г. в с.Островче за жилищни имоти на граждани и жилищни 

имоти на предприятия в размер на 4,30 промила върху данъчната оценка, 
която включва: 
  13.1. Такса за “Събиране на битовите отпадъци и транспортирането 

им до депата или други инсталации и съоръжения за обезвреждането им” – 

2,60 промила върху данъчната оценка. 
  13.2.Такса за “Проучване, проектиране, изграждане, експлоатация, 
закриване и мониторинг на депата за битови отпадъци или други инсталации 

или съоръжения за обезвреждане на битовите отпадъци” – 1,50 промила 
върху данъчната оценка. 
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  13.3.Такса за “Почистване на уличните платна, площадите, алеите, 
парковите и другите територии от населените места, предназначени за 
обществено ползване” – 0,20 промила върху данъчната оценка.  
   14.Определя годишна “такса за битови отпадъци” пропорционално на 
данъчната оценка по реда на чл.66, ал.1 във връзка с  чл.67, ал.2 и ал.4 от 
ЗМДТ за 2013 г. в с.Побит камък за жилищни имоти на граждани и 

жилищни имоти на предприятия в размер на 2,90 промила върху данъчната 
оценка, която включва: 
  14.1. Такса за “Събиране на битовите отпадъци и транспортирането 

им до депата или други инсталации и съоръжения за обезвреждането им” – 

1,40 промила върху данъчната оценка. 
  14.2.Такса за “Проучване, проектиране, изграждане, експлоатация, 
закриване и мониторинг на депата за битови отпадъци или други инсталации 

или съоръжения за обезвреждане на битовите отпадъци” – 0,90 промила 
върху данъчната оценка. 
  14.3.Такса за “Почистване на уличните платна, площадите, алеите, 
парковите и другите територии от населените места, предназначени за 
обществено ползване” – 0,50 промила върху данъчната оценка.  
   15.Определя годишна “такса за битови отпадъци” пропорционално на 
данъчната оценка по реда на чл.66, ал.1 във връзка с  чл.67, ал.2 и ал.4 от 
ЗМДТ за 2013 г. в с.Просторно за жилищни имоти на граждани и жилищни 

имоти на предприятия в размер на 3,60 промила върху данъчната оценка, 
която включва: 
  15.1. Такса за “Събиране на битовите отпадъци и транспортирането 

им до депата или други инсталации и съоръжения за обезвреждането им” – 

1,90 промила върху данъчната оценка. 
  15.2.Такса за “Проучване, проектиране, изграждане, експлоатация, 
закриване и мониторинг на депата за битови отпадъци или други инсталации 

или съоръжения за обезвреждане на битовите отпадъци” – 1,30 промила 
върху данъчната оценка. 
  15.3.Такса за “Почистване на уличните платна, площадите, алеите, 
парковите и другите територии от населените места, предназначени за 
обществено ползване” – 0,40 промила върху данъчната оценка.  
   16.Определя годишна “такса за битови отпадъци” пропорционално на 
данъчната оценка по реда на чл.66, ал.1 във връзка с  чл.67, ал.2 и ал.4 от 
ЗМДТ за 2013 г. в с.Пороище за жилищни имоти на граждани и жилищни 

имоти на предприятия в размер на 10,00 промила върху данъчната оценка, 
която включва: 
  16.1. Такса за “Събиране на битовите отпадъци и транспортирането 

им до депата или други инсталации и съоръжения за обезвреждането им” – 

5,70 промила върху данъчната оценка. 
  16.2.Такса за “Проучване, проектиране, изграждане, експлоатация, 
закриване и мониторинг на депата за битови отпадъци или други инсталации 
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или съоръжения за обезвреждане на битовите отпадъци” – 3,90 промила 
върху данъчната оценка. 
  16.3.Такса за “Почистване на уличните платна, площадите, алеите, 
парковите и другите територии от населените места, предназначени за 
обществено ползване” – 0,40 промила върху данъчната оценка.  
   17.Определя годишна “такса за битови отпадъци” пропорционално на 
данъчната оценка по реда на чл.66, ал.1 във връзка с  чл.67, ал.2 и ал.4 от 
ЗМДТ за 2013 г. в с.Радинград за жилищни имоти на граждани и жилищни 

имоти на предприятия в размер на 10,00 промила върху данъчната оценка, 
която включва: 
  17.1. Такса за “Събиране на битовите отпадъци и транспортирането 

им до депата или други инсталации и съоръжения за обезвреждането им” – 

5,70 промила върху данъчната оценка. 
  17.2.Такса за “Проучване, проектиране, изграждане, експлоатация, 
закриване и мониторинг на депата за битови отпадъци или други инсталации 

или съоръжения за обезвреждане на битовите отпадъци” – 3,70 промила 
върху данъчната оценка. 
  17.3.Такса за “Почистване на уличните платна, площадите, алеите, 
парковите и другите територии от населените места, предназначени за 
обществено ползване” – 0,60 промила върху данъчната оценка.  
   18.Определя годишна “такса за битови отпадъци” пропорционално на 
данъчната оценка по реда на чл.66, ал.1 във връзка с  чл.67, ал.2 и ал.4 от 
ЗМДТ за 2013 г. в с.Раковски за жилищни имоти на граждани и жилищни 

имоти на предприятия в размер на 9,20 промила върху данъчната оценка, 
която включва: 
  18.1. Такса за “Събиране на битовите отпадъци и транспортирането 

им до депата или други инсталации и съоръжения за обезвреждането им” – 

5,60 промила върху данъчната оценка. 
  18.2.Такса за “Проучване, проектиране, изграждане, експлоатация, 
закриване и мониторинг на депата за битови отпадъци или други инсталации 

или съоръжения за обезвреждане на битовите отпадъци” – 3,10 промила 
върху данъчната оценка. 
  18.3.Такса за “Почистване на уличните платна, площадите, алеите, 
парковите и другите територии от населените места, предназначени за 
обществено ползване” – 0,50 промила върху данъчната оценка.  
   19.Определя годишна “такса за битови отпадъци” пропорционално на 
данъчната оценка по реда на чл.66, ал.1 във връзка с  чл.67, ал.2 и ал.4 от 
ЗМДТ за 2013 г. в с.Стражец за жилищни имоти на граждани и жилищни 

имоти на предприятия в размер на 8,00 промила върху данъчната оценка, 
която включва: 
  19.1. Такса за “Събиране на битовите отпадъци и транспортирането 

им до депата или други инсталации и съоръжения за обезвреждането им” – 

4,70 промила върху данъчната оценка. 
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  19.2.Такса за “Проучване, проектиране, изграждане, експлоатация, 
закриване и мониторинг на депата за битови отпадъци или други инсталации 

или съоръжения за обезвреждане на битовите отпадъци” – 3,10 промила 
върху данъчната оценка. 
  19.3.Такса за “Почистване на уличните платна, площадите, алеите, 
парковите и другите територии от населените места, предназначени за 
обществено ползване” – 0,20 промила върху данъчната оценка.  
   20.Определя годишна “такса за битови отпадъци” пропорционално на 
данъчната оценка по реда на чл.66, ал.1 във връзка с  чл.67, ал.2 и ал.4 от 
ЗМДТ за 2013 г. в с.Топчии за жилищни имоти на граждани и жилищни 

имоти на предприятия в размер на 8,60 промила върху данъчната оценка, 
която включва: 
  20.1. Такса за “Събиране на битовите отпадъци и транспортирането 

им до депата или други инсталации и съоръжения за обезвреждането им” – 

4,80 промила върху данъчната оценка. 
  20.2.Такса за “Проучване, проектиране, изграждане, експлоатация, 
закриване и мониторинг на депата за битови отпадъци или други инсталации 

или съоръжения за обезвреждане на битовите отпадъци” – 3,90 промила 
върху данъчната оценка. 
  20.3.Такса за “Почистване на уличните платна, площадите, алеите, 
парковите и другите територии от населените места, предназначени за 
обществено ползване” – 0,60 промила върху данъчната оценка.  
   21.Определя годишна “такса за битови отпадъци” пропорционално на 
данъчната оценка по реда на чл.66, ал.1 във връзка с  чл.67, ал.2 и ал.4 от 
ЗМДТ за 2013 г. в с.Ушинци за жилищни имоти на граждани и жилищни 

имоти на предприятия в размер на 5,10 промила върху данъчната оценка, 
която включва: 
  21.1. Такса за “Събиране на битовите отпадъци и транспортирането 

им до депата или други инсталации и съоръжения за обезвреждането им” – 

2,80 промила върху данъчната оценка. 
  21.2.Такса за “Проучване, проектиране, изграждане, експлоатация, 
закриване и мониторинг на депата за битови отпадъци или други инсталации 

или съоръжения за обезвреждане на битовите отпадъци” – 1,90 промила 
върху данъчната оценка. 
  21.3.Такса за “Почистване на уличните платна, площадите, алеите, 
парковите и другите територии от населените места, предназначени за 
обществено ползване” – 0,40 промила върху данъчната оценка.  
   22.Определя годишна “такса за битови отпадъци” пропорционално на 
данъчната оценка по реда на чл.66, ал.1 във връзка с  чл.67, ал.2 и ал.4 от 
ЗМДТ за 2013 г. в с.Черковна за жилищни имоти на граждани и жилищни 

имоти на предприятия в размер на 5,60 промила върху данъчната оценка, 
която включва: 
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  22.1. Такса за “Събиране на битовите отпадъци и транспортирането 

им до депата или други инсталации и съоръжения за обезвреждането им” – 

2,90 промила върху данъчната оценка. 
  22.2.Такса за “Проучване, проектиране, изграждане, експлоатация, 
закриване и мониторинг на депата за битови отпадъци или други инсталации 

или съоръжения за обезвреждане на битовите отпадъци” – 1,90 промила 
върху данъчната оценка. 
  22.3.Такса за “Почистване на уличните платна, площадите, алеите, 
парковите и другите територии от населените места, предназначени за 
обществено ползване” – 0,80 промила върху данъчната оценка.  
   23.Определя годишна “такса за битови отпадъци” пропорционално на 
данъчната оценка по реда на чл.66, ал.1 във връзка с  чл.67, ал.2 и ал.4 от 
ЗМДТ за 2013 г. в с.Ясеновец за жилищни имоти на граждани и жилищни 

имоти на предприятия в размер на 7,00 промила върху данъчната оценка, 
която включва: 
  23.1. Такса за “Събиране на битовите отпадъци и транспортирането 

им до депата или други инсталации и съоръжения за обезвреждането им” – 

3,90 промила върху данъчната оценка. 
  23.2.Такса за “Проучване, проектиране, изграждане, експлоатация, 
закриване и мониторинг на депата за битови отпадъци или други инсталации 

или съоръжения за обезвреждане на битовите отпадъци” – 2,60 промила 
върху данъчната оценка. 
  23.3.Такса за “Почистване на уличните платна, площадите, алеите, 
парковите и другите територии от населените места, предназначени за 
обществено ползване” – 0,50 промила върху данъчната оценка.  

24.Определя годишна “такса за битови отпадъци” по реда на чл.66, 

ал.1 във връзка с  чл.67, ал.2 и ал.4 от ЗМДТ за 2013 г., за всички населени 

места на територията на община Разград /гр.Разград и селата Гецово, 

Стражец, Пороище Балкански, Благоево, Дряновец, Дянково, Киченица, 
Липник, Мортагоново, Недоклан, Осенец, Островче, Побит камък, 
Просторно, Радинград, Раковски, Топчии Ушинци, Черковна и Ясеновец/, 

за нежилищни имоти на предприятия и организации  -  6,5 промила  
пропорционално върху  основа, която е по-високата от данъчната оценка или 

отчетната стойност на активите /чл.21 от ЗМДТ/, включваща: 
24.1. Такса за “Събиране на битовите отпадъци и транспортирането им 

до депата или други инсталации и съоръжения за обезвреждането им” – 2,0  

промила. 
24.2.Такса за “Проучване, проектиране, изграждане, експлоатация, 

закриване и мониторинг на депата за битови отпадъци или други инсталации 

или съоръжения за обезвреждане на битовите отпадъци” – 1,8 промила. 
24.3.Такса за “Почистване на уличните платна, площадите, алеите, 

парковите и другите територии от населените места, предназначени за 
обществено ползване” – 2,7 промила.  
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25.Определя годишна “такса за битови отпадъци” по реда на чл.66, 

ал.1 от ЗМДТ за 2013 г., за всички населени места на територията на община 
Разград, за жилищни и нежилищни имоти на физически и юридически лица, 
заявили за ползване контейнери тип „Бобър” от 1,1 куб.м. на деклариран 

имот, както следва: 
25.1. За гр.Разград: 

25.1.1. Такса по чл.66, ал.1 т.1, т.2 и т.3 за един брой контейнер -4 253, 

92 лв. 
25.1.2. Такса по чл.66, ал.1 т.4 – 2,6 промила пропорционално върху  

основа, която е по-високата от данъчната оценка или отчетната стойност на 
активите /чл.21 от ЗМДТ. 

25.2. За село  Балкански: 

25.2.1. Такса по чл.66, ал.1 т.1, т.2 и т.3 за един брой контейнер – 

1118,72 лв. 
25.2.2. Такса по чл.66, ал.1 т.4 – 2,6 промила пропорционално върху  

основа, която е по-високата от данъчната оценка или отчетната стойност на 
активите /чл.21 от ЗМДТ. 

25.3. За село  Стражец: 

25.3.1. Такса по чл.66, ал.1 т.1, т.2 и т.3 за един брой контейнер – 

1613,56 лв. 
25.3.2. Такса по чл.66, ал.1 т.4 – 2,6 промила пропорционално върху  

основа, която е по-високата от данъчната оценка или отчетната стойност на 
активите /чл.21 от ЗМДТ. 

25.4. За селата Липник, Недоклан, Побит камък, Просторно, 

Радинград, Топчии, Ушинци и Черковна: 
25.4.1. Такса по чл.66, ал.1 т.1, т.2 и т.3 за един брой контейнер – 

881,78 лв. 
25.4.2. Такса по чл.66, ал.1 т.4 – 2,6 промила пропорционално върху  

основа, която е по-високата от данъчната оценка или отчетната стойност на 
активите /чл.21 от ЗМДТ. 

25.5. За селата Гецово, Дянково, Киченица, Мортагоново, Пороище и 

Ясеновец: 

25.5.1. Такса по чл.66, ал.1 т.1, т.2 и т.3 за един брой контейнер – 

1207,01 лв. 
25.5.2. Такса по чл.66, ал.1 т.4 – 2,6 промила пропорционално върху  

основа, която е по-високата от данъчната оценка или отчетната стойност на 
активите /чл.21 от ЗМДТ. 

25.6. За селата Благоево, Дряновец, Островче, Осенец и Раковски: 

25.6.1. Такса по чл.66, ал.1 т.1, т.2 и т.3 за един брой контейнер – 

924,98 лв. 
25.6.2. Такса по чл.66, ал.1 т.4 – 2,6 промила пропорционално върху  

основа, която е по-високата от данъчната оценка или отчетната стойност на 
активите /чл.21 от ЗМДТ. 
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26.Определя годишна “такса за битови отпадъци” по реда на чл.66, 

ал.1 във връзка с  чл.67, ал.2 и ал.4 от ЗМДТ за 2011 г., за всички населени 

места на територията на община Разград /гр.Разград и селата Гецово, 

Стражец, Пороище, Балкански, Благоево, Дряновец, Дянково, Киченица, 
Липник, Мортагоново, Недоклан, Осенец, Островче, Побит камък, 
Просторно, Радинград, Раковски, Топчии Ушинци, Черковна и Ясеновец/, 

за нежилищни имоти на предприятия и организации използвани за 
производствени дейности /без имоти използвани за търговски дейности/   

реализирали инвестиции отчетени през 2011 г. и 2012 г. съобразно размера 
на тези инвестиции, както следва: 

26.1. При реализирани инвестиции в размер от 50 000 до 100 000 лв. – 

6,00 промила пропорционално върху  основа, която е по-високата от 
данъчната оценка или отчетната стойност на активите /чл.21 от ЗМДТ/, 

включваща: 
    26.1.1. Такса за “Събиране на битовите отпадъци и 

транспортирането им до депата или други инсталации и съоръжения за 
обезвреждането им” – 1,9  промила. 
     26.1.2.Такса за “Проучване, проектиране, изграждане, експлоатация, 
закриване и мониторинг на депата за битови отпадъци или други инсталации 

или съоръжения за обезвреждане на битовите отпадъци” – 1,5 промила. 
    26.1.3.Такса за “Почистване на уличните платна, площадите, алеите, 

парковите и другите територии от населените места, предназначени за 
обществено ползване” – 2,6 промила.         

26.2. При реализирани инвестиции в размер от 100 001 до 200 000 лв. – 

5,5 промила   пропорционално върху  основа, която е по-високата от 
данъчната оценка или отчетната стойност на активите /чл.21 от ЗМДТ/, 

включваща: 
26.2.1. Такса за “Събиране на битовите отпадъци и транспортирането 

им до депата или други инсталации и съоръжения за обезвреждането им” – 

1,7  промила. 
     26.2.2.Такса за “Проучване, проектиране, изграждане, експлоатация, 
закриване и мониторинг на депата за битови отпадъци или други инсталации 

или съоръжения за обезвреждане на битовите отпадъци” – 1,4 промила. 
    26.2.3.Такса за “Почистване на уличните платна, площадите, алеите, 

парковите и другите територии от населените места, предназначени за 
обществено ползване” – 2,4 промила.      

26.3. При реализирани инвестиции в размер от 200 001 до 300 000 лв.– 

5,0 промила   пропорционално върху  основа, която е по-високата от 
данъчната оценка или отчетната стойност на активите /чл.21 от ЗМДТ/, 

включваща: 
     26.3.1. Такса за “Събиране на битовите отпадъци и 

транспортирането им до депата или други инсталации и съоръжения за 
обезвреждането им” – 1,6  промила. 
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     26.3.2.Такса за “Проучване, проектиране, изграждане, експлоатация, 
закриване и мониторинг на депата за битови отпадъци или други инсталации 

или съоръжения за обезвреждане на битовите отпадъци” – 1,2  промила. 
    26.3.3.Такса за “Почистване на уличните платна, площадите, алеите, 

парковите и другите територии от населените места, предназначени за 
обществено ползване” – 2,2 промила. 

26.4. При реализирани инвестиции в размер от 300 001 до 500 000 лв. – 

4,5 промила   пропорционално върху  основа, която е по-високата от 
данъчната оценка или отчетната стойност на активите /чл.21 от ЗМДТ/, 

включваща: 
    26.4.1. Такса за “Събиране на битовите отпадъци и транспортирането 

им до депата или други инсталации и съоръжения за обезвреждането им” – 

1,5  промила. 
     26.4.2.Такса за “Проучване, проектиране, изграждане, експлоатация, 
закриване и мониторинг на депата за битови отпадъци или други инсталации 

или съоръжения за обезвреждане на битовите отпадъци” – 0,9 промила. 
    26.4.3.Такса за “Почистване на уличните платна, площадите, алеите, 

парковите и другите територии от населените места, предназначени за 
обществено ползване” – 2,1 промила. 

26.5. При реализирани инвестиции в размер над 500 001 лв. – 4,0 

промила   пропорционално върху  основа, която е по-високата от данъчната 
оценка или отчетната стойност на активите /чл.21 от ЗМДТ/, включваща: 
     26.5.1. Такса за “Събиране на битовите отпадъци и 

транспортирането им до депата или други инсталации и съоръжения за 
обезвреждането им” – 1,4  промила. 
     26.5.2.Такса за “Проучване, проектиране, изграждане, експлоатация, 
закриване и мониторинг на депата за битови отпадъци или други инсталации 

или съоръжения за обезвреждане на битовите отпадъци” – 0,7 промила. 
    26.5.3.Такса за “Почистване на уличните платна, площадите, алеите, 

парковите и другите територии от населените места, предназначени за 
обществено ползване” – 1,9 промила. 

   26.6 Освобождават се от „такса за битови отпадъци „инвестиции 

направени за подобряване енергийната ефективност на сградния фонд на 
територията на община Разград, както за жилищните така и за 
нежилищните имоти за период от 10 /десет/ години, при условията на чл. 

24 точка 18 от ЗМДТ. 

27.Физическите и юридическите лица по т.25 подават декларации в 
Община Разград в срок до 10 март 2013 г. 

28.Физическите и юридическите лица по т.26 за инвестициите през 
2012г. подават декларации в Община Разград в срок до 10 март 2013 г., а за 
инвестициите през 2013 г.- в двумесечен срок от въвеждането им в 
експлоатация. 
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29.Определя годишна “такса за битови отпадъци” пропорционално на 
данъчната оценка по реда на чл.63, ал.1 и чл.66, ал.1, във връзка с  чл.67, ал.2 

от ЗМДТ за 2013 г. за жилищни имоти на граждани и жилищни имоти на 
предприятия, които се намират извън границите на Общия 
градоустройствен план на Разград и регулационните планове на селата 
Гецово, Стражец, Пороище Балкански, Благоево, Дряновец, Дянково, 

Киченица, Липник, Мортагоново, Недоклан, Осенец, Островче, Побит 
камък, Просторно, Радинград, Раковски, Топчии Ушинци, Черковна и 

Ясеновец в размер на  1,00 промила върху  данъчната оценка на имота, в 
това число 0,60 промила върху данъчната оценка на имота за “Проучване, 
проектиране, изграждане, поддържане, експлоатация, закриване и 

мониторинг на депата за битови отпадъци или други инсталации или 

съоръжения за обезвреждане на битовите отпадъци” и 0,40 промила върху 
данъчната оценка на имота за “Почистване на уличните платна, площадите, 
алеите, парковите и другите територии от населените места, предназначени 

за обществено ползване”. 

  30.Определя годишна “такса за битови отпадъци” пропорционално на 
данъчната оценка по реда на чл.63, ал.1 и чл.66, ал.1 във връзка с  чл.67, ал.2 

от ЗМДТ за 2013 г., за нежилищни имоти на граждани и предприятия, които 

се намират извън границите на Общия градоустройствен план на Разград и 

регулационните планове на селата Гецово, Стражец, Пороище, Балкански, 

Благоево, Дряновец, Дянково, Киченица, Липник, Мортагоново, Недоклан, 

Осенец, Островче, Побит камък, Просторно, Радинград, Раковски, Топчии 

Ушинци, Черковна и Ясеновец, 2,6 промила върху  данъчната оценка на 
имота, в това число 2,2 промила върху данъчната оценка за “Проучване, 
проектиране, изграждане, поддържане, експлоатация, закриване и 

мониторинг на депата за битови отпадъци или други инсталации или 

съоръжения за обезвреждане на битовите отпадъци” и 0,40 промила върху 
данъчната оценка на имота за “Почистване на уличните платна, площадите, 
алеите, парковите и другите територии от населените места, предназначени 

за обществено ползване”. 

31. Общинската администрация да организира и контролира 
дейностите по сметосъбирането и сметоизвозването на битовите отпадъци, 

обезвреждането им на депо и поддържане чистотата на населените места при 

условия, гарантиращи качествено обслужване на гражданите, предприятията 
и организациите.  

 В срок от 60 дни след приемане на решението да бъде изградена GPS 

система за наблюдение в реално време и архивиране на данните и 

съхранението им за срок от 5 години. Да се осигури достъп чрез Интернет 
страницата  на Община Разград за гражданите до събраните данни.  

             Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград 

и Областния управител на Област Разград в 7/седем/ дневен срок от 
приемането му. 
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 Настоящото решение подлежи на оспорване по реда на АПК пред 

Административния съд – Разград. 

 

 

 

 

 

Приложение №1 

ПЛАН – СМЕТКА 
   

на обобщените разходите за дейностите по третиране на битовите 

отпадъци и поддържане на чистотата на териториите на населените 

места в Община Разград за 2013 година по Приложения №№ 2, 3, 4, 5, 6, 

7, 8, 9, 10, 11, 12, 13, 14, 15, 16, 17, 18, 19, 20, 21, 22, 23, 24 и 25 

   

   

Дейност 
Стойност с 

включен ДДС 

Разходи за осигуряване на съдове за съхраняване на 

битови отпадъци– контейнери кофи и други. 
10 000 лв 

Разходи за събиране на битовите отпадъци и 

транспортирането им до депата или други инсталации и 

съоръжения за обезвреждането им. 

1 913 812 лв 

Разходи за проучване, проектиране, изграждане, 

поддържане, експлоатация, закриване и мониторинг на 

депата за битови отпадъци или други инсталации или 

съоръжения за обезвреждане на битови отпадъци.  

1 015 677 лв 

Разходи за почистване на улични платна, площадите, 

алеите, парковите и другите територии от населените места, 

предназначени за обществено ползване. 

1 010 511 лв 

ВСИЧКО: 3 950 000 лв 
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Приложение №2 

ПЛАН – СМЕТКА 
   

на разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и 

поддържане на чистотата на територията на с.Балкански, общ.Разград за 

2013 година 

   

Дейност 
Стойност с 

включен ДДС 

Разходи за събиране на битовите отпадъци и транспортирането 

им до депата или други инсталации и съоръжения за 

обезвреждането им. 

11 016 лв 

Разходи за проучване, проектиране, изграждане, поддържане, 

експлоатация, закриване и мониторинг на депата за битови 

отпадъци или други инсталации или съоръжения за 

обезвреждане на битови отпадъци.  

6 152 лв 

Разходи за почистване на улични платна през зимния период 1 344 лв 

ВСИЧКО: 18 512 лв 

   

Елементи на ценообразуване: 

  

1 Събиране на битови отпадъци 

1.1. Брой контейнери тип Бобър от 1,1 куб.м 30,000 

1.2. Ед.цена за обслуж. на конт. тип Бобър, в лева с вкл.ДДС 8,160 

1.3. Брой обслужване за година 45,000 

      

2 Депониране на отпадъци 

2.1. Брой контейнери тип Бобър от 1,1 куб.м 30,000 

2.2. 
Количества отпадъци в един брой конт. тип Бобър от 1.1 

куб.м., в тонове 0,150 

2.3. Брой обслужване за година 45,000 

2.4. Цена на услуга за депониране в лв./тон с вкл.ДДС 11,520 

2.5. Отчисление по чл.60 ал1 от ЗУО в лв./тон 3,860 
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2.6. Отчисление по чл.64 ал1 от ЗУО в лв./тон 15,000 

      

3 Зимно поддържане 

3.1. Дължина на уличната мрежа в км. 14,000 

3.2. 

Ед. цена за механ. снегопочистване на улични платна за 1 

мсм с вкл. ДДС 480,000 

3.3. 

Приблизителен брой на снегопопочистванията за сезон в 

една година 8,000 

3.4. 

Приблизителен брой на мсм за еднократно 

снегопочистване 0,350 

   
Забележка: В настоящата план-сметка не са включени разходите за поддържане на торищните 

площадки, разходите за събиране и транспортиране на едрогабаритните отпадъци със 
контейнери от 7 куб.м. и разходите за управление, контрол и осъществяване на дейности по 

поддържане на чистотата в населените места, както и за дейности по поддържане на чистотата 

в населените места изпълнявани по програми за осигуряване на заетост. Гореописаните 

разходи са обобщени за всички населени места и са отразени в отделна план-сметка - 

Приложение № 25. 
    

 

Приложение №3 

ПЛАН – СМЕТКА 
  

на разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и 

поддържане на чистотата на територията на с.Благоево, общ.Разград за 

2013 година 

   

Дейност 
Стойност с 

включен ДДС 

Разходи за събиране на битовите отпадъци и транспортирането 

им до депата или други инсталации и съоръжения за 

обезвреждането им. 

12 926 лв 

Разходи за проучване, проектиране, изграждане, поддържане, 

експлоатация, закриване и мониторинг на депата за битови 

отпадъци или други инсталации или съоръжения за 

обезвреждане на битови отпадъци.  

7 218 лв 

Разходи за почистване на улични платна през зимния период 1 248 лв 

ВСИЧКО: 21 392 лв 

   

Елементи на ценообразуване: 

  

1 Събиране на битови отпадъци 

1.1 Брой контейнери тип Бобър от 1,1 куб.м 44,000 
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1.2 Ед.цена за обслуж. на конт. тип Бобър, в лева с вкл.ДДС 8,160 

1.3 Брой обслужване за година 36,000 

      

2 Депониране на отпадъци 

2.1. Брой контейнери тип Бобър от 1,1 куб.м 44,000 

2.2. 
Количества отпадъци в един брой конт. тип Бобър от 1.1 

куб.м., в тонове 0,150 

2.3. Брой обслужване за година 36,000 

2.4. Цена на услуга за депониране в лв./тон с вкл.ДДС 11,520 

2.5. Отчисление по чл.60 ал1 от ЗУО в лв./тон 3,860 

2.6. Отчисление по чл.64 ал1 от ЗУО в лв./тон 15,000 

      

3 Зимно поддържане 

3.1. Дължина на уличната мрежа в км. 13,000 

3.2. 

Ед. цена за механ. снегопочистване на улични платна за 1 

мсм с вкл. ДДС 480,000 

3.3. 

Приблизителен брой на снегопопочистванията за сезон в 

една година 8,000 

3.4. 

Приблизителен брой на мсм за еднократно 

снегопочистване 0,325 

   
Забележка: В настоящата план-сметка не са включени разходите за поддържане на торищните 

площадки, разходите за събиране и транспортиране на едрогабаритните отпадъци със 
контейнери от 7 куб.м. и разходите за управление, контрол и осъществяване на дейности по 

поддържане на чистотата в населените места, както и за дейности по поддържане на чистотата 

в населените места изпълнявани по програми за осигуряване на заетост. Гореописаните 

разходи са обобщени за всички населени места и са отразени в отделна план-сметка - 

Приложение № 25. 

Приложение №4 

ПЛАН – СМЕТКА 
  

на разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и 

поддържане на чистотата на територията на с.Гецово, общ.Разград за 2013 

година 

   

Дейност 
Стойност с 

включен ДДС 

Разходи за събиране на битовите отпадъци и транспортирането 

им до депата или други инсталации и съоръжения за 

обезвреждането им. 

58 631 лв 

Разходи за проучване, проектиране, изграждане, поддържане, 

експлоатация, закриване и мониторинг на депата за битови 

отпадъци или други инсталации или съоръжения за 

обезвреждане на битови отпадъци.  

38 388 лв 
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Разходи за почистване на улични платна през зимния период 1 440 лв 

ВСИЧКО: 98 459 лв 

   

Елементи на ценообразуване: 

  

1 Събиране на битови отпадъци 

1.1. Брой контейнери тип Бобър от 1,1 куб.м 162,000 

1.2. Ед.цена за обслуж. на конт. тип Бобър, в лева с вкл.ДДС 6,960 

1.3. Брой обслужване за година 52,000 

      

2 Депониране на отпадъци 

2.1. Брой контейнери тип Бобър от 1,1 куб.м 162,000 

2.2. 
Количества отпадъци в един брой конт. тип Бобър от 1.1 

куб.м., в тонове 0,150 

2.3. Брой обслужване за година 52,000 

2.4. Цена на услуга за депониране в лв./тон с вкл.ДДС 11,520 

2.5. Отчисление по чл.60 ал1 от ЗУО в лв./тон 3,860 

2.6. Отчисление по чл.64 ал1 от ЗУО в лв./тон 15,000 

      

3 Зимно поддържане 

3.1. Дължина на уличната мрежа в км. 15,000 

3.2. 

Ед. цена за механ. снегопочистване на улични платна за 1 

мсм с вкл. ДДС 480,000 

3.3. 

Приблизителен брой на снегопопочистванията за сезон в 

една година 8,000 

3.4. 

Приблизителен брой на мсм за еднократно 

снегопочистване 0,375 

   
Забележка: В настоящата план-сметка не са включени разходите за поддържане на торищните 

площадки, разходите за събиране и транспортиране на едрогабаритните отпадъци със 
контейнери от 7 куб.м. и разходите за управление, контрол и осъществяване на дейности по 

поддържане на чистотата в населените места, както и за дейности по поддържане на чистотата 

в населените места изпълнявани по програми за осигуряване на заетост. Гореописаните 

разходи са обобщени за всички населени места и са отразени в отделна план-сметка - 

Приложение № 25. 

Приложение №5 

ПЛАН – СМЕТКА 
  

на разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и 

поддържане на чистотата на територията на с.Дряновец, общ.Разград за 

2013 година 
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Дейност 
Стойност с 

включен ДДС 

Разходи за събиране на битовите отпадъци и транспортирането 

им до депата или други инсталации и съоръжения за 

обезвреждането им. 

16 157 лв 

Разходи за проучване, проектиране, изграждане, поддържане, 

експлоатация, закриване и мониторинг на депата за битови 

отпадъци или други инсталации или съоръжения за 

обезвреждане на битови отпадъци.  

9 023 лв 

Разходи за почистване на улични платна през зимния период 2 400 лв 

ВСИЧКО: 27 580 лв 

   

Елементи на ценообразуване: 

  

1 Събиране на битови отпадъци 

1.1. Брой контейнери тип Бобър от 1,1 куб.м 55,000 

1.2. Ед.цена за обслуж. на конт. тип Бобър, в лева с вкл.ДДС 8,160 

1.3. Брой обслужване за година 36,000 

      

2 Депониране на отпадъци 

2.1. Брой контейнери тип Бобър от 1,1 куб.м 55,000 

2.2. 
Количества отпадъци в един брой конт. тип Бобър от 1.1 

куб.м., в тонове 0,150 

2.3. Брой обслужване за година 36,000 

2.4. Цена на услуга за депониране в лв./тон с вкл.ДДС 11,520 

2.5. Отчисление по чл.60 ал1 от ЗУО в лв./тон 3,860 

2.6. Отчисление по чл.64 ал1 от ЗУО в лв./тон 15,000 

      

3 Зимно поддържане 

3.1. Дължина на уличната мрежа в км. 25,000 

3.2. 

Ед. цена за механ. снегопочистване на улични платна за 1 

мсм с вкл. ДДС 480,000 

3.3. 

Приблизителен брой на снегопопочистванията за сезон в 

една година 8,000 

3.4. 

Приблизителен брой на мсм за еднократно 

снегопочистване 0,625 
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Забележка: В настоящата план-сметка не са включени разходите за поддържане на торищните 

площадки, разходите за събиране и транспортиране на едрогабаритните отпадъци със 
контейнери от 7 куб.м. и разходите за управление, контрол и осъществяване на дейности по 

поддържане на чистотата в населените места, както и за дейности по поддържане на чистотата 

в населените места изпълнявани по програми за осигуряване на заетост. Гореописаните 

разходи са обобщени за всички населени места и са отразени в отделна план-сметка - 

Приложение № 25. 

Приложение №6 

ПЛАН – СМЕТКА 
  

на разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и 

поддържане на чистотата на територията на с.Дянково, общ.Разград за 

2013 година 

   

Дейност 
Стойност с 

включен ДДС 

Разходи за събиране на битовите отпадъци и 

транспортирането им до депата или други инсталации и 

съоръжения за обезвреждането им. 

37 640 лв 

Разходи за проучване, проектиране, изграждане, поддържане, 

експлоатация, закриване и мониторинг на депата за битови 

отпадъци или други инсталации или съоръжения за 

обезвреждане на битови отпадъци.  

24 644 лв 

Разходи за почистване на улични платна през зимния период 5 376 лв 

ВСИЧКО: 67 660 лв 

   

Елементи на ценообразуване: 

  

1 Събиране на битови отпадъци 

1.1. Брой контейнери тип Бобър от 1,1 куб.м 104,000 

1.2. Ед.цена за обслуж. на конт. тип Бобър, в лева с вкл.ДДС 6,960 

1.3. Брой обслужване за година 52,000 

      

2 Депониране на отпадъци 

2.1. Брой контейнери тип Бобър от 1,1 куб.м 104,000 

2.2. 
Количества отпадъци в един брой конт. тип Бобър от 1.1 

куб.м., в тонове 0,150 

2.3. Брой обслужване за година 36,000 

2.4. Цена на услуга за депониране в лв./тон с вкл.ДДС 11,520 

2.5. Отчисление по чл.60 ал1 от ЗУО в лв./тон 3,860 

2.6. Отчисление по чл.64 ал1 от ЗУО в лв./тон 15,000 
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3 Зимно поддържане 

3.1. Дължина на уличната мрежа в км. 56,000 

3.2. 

Ед. цена за механ. снегопочистване на улични платна за 

1 мсм с вкл. ДДС 480,000 

3.3. 

Приблизителен брой на снегопопочистванията за сезон 

в една година 8,000 

3.4. 

Приблизителен брой на мсм за еднократно 

снегопочистване 1,400 

   
Забележка: В настоящата план-сметка не са включени разходите за поддържане на торищните 

площадки, разходите за събиране и транспортиране на едрогабаритните отпадъци със 
контейнери от 7 куб.м. и разходите за управление, контрол и осъществяване на дейности по 

поддържане на чистотата в населените места, както и за дейности по поддържане на чистотата 

в населените места изпълнявани по програми за осигуряване на заетост. Гореописаните 

разходи са обобщени за всички населени места и са отразени в отделна план-сметка - 

Приложение № 25. 

Приложение №7 

ПЛАН – СМЕТКА 
  

на разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и 

поддържане на чистотата на територията на с.Киченица, общ.Разград за 

2013 година 

   

Дейност 
Стойност с 

включен ДДС 

Разходи за събиране на битовите отпадъци и 

транспортирането им до депата или други инсталации и 

съоръжения за обезвреждането им. 

17 372 лв 

Разходи за проучване, проектиране, изграждане, поддържане, 

експлоатация, закриване и мониторинг на депата за битови 

отпадъци или други инсталации или съоръжения за 

обезвреждане на битови отпадъци.  

11 374 лв 

Разходи за почистване на улични платна през зимния период 1 056 лв 

ВСИЧКО: 29 802 лв 

   

Елементи на ценообразуване: 

  

1 Събиране на битови отпадъци 

1.1. Брой контейнери тип Бобър от 1,1 куб.м 48,000 

1.2. Ед.цена за обслуж. на конт. тип Бобър, в лева с вкл.ДДС 6,960 

1.3. Брой обслужване за година 52,000 
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2 Депониране на отпадъци 

2.1. Брой контейнери тип Бобър от 1,1 куб.м 48,000 

2.2. 
Количества отпадъци в един брой конт. тип Бобър от 1.1 

куб.м., в тонове 0,150 

2.3. Брой обслужване за година 52,000 

2.4. Цена на услуга за депониране в лв./тон с вкл.ДДС 11,520 

2.5. Отчисление по чл.60 ал1 от ЗУО в лв./тон 3,860 

2.6. Отчисление по чл.64 ал1 от ЗУО в лв./тон 15,000 

      

3 Зимно поддържане 

3.1. Дължина на уличната мрежа в км. 11,000 

3.2. 

Ед. цена за механ. снегопочистване на улични платна за 

1 мсм с вкл. ДДС 480,000 

3.3. 

Приблизителен брой на снегопопочистванията за сезон 

в една година 8,000 

3.4. 

Приблизителен брой на мсм за еднократно 

снегопочистване 0,275 

   
Забележка: В настоящата план-сметка не са включени разходите за поддържане на торищните 

площадки, разходите за събиране и транспортиране на едрогабаритните отпадъци със 
контейнери от 7 куб.м. и разходите за управление, контрол и осъществяване на дейности по 

поддържане на чистотата в населените места, както и за дейности по поддържане на чистотата 

в населените места изпълнявани по програми за осигуряване на заетост. Гореописаните 

разходи са обобщени за всички населени места и са отразени в отделна план-сметка - 

Приложение № 25. 

Приложение №8 

ПЛАН – СМЕТКА 
   

на разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и 

поддържане на чистотата на територията на с.Липник, общ.Разград за 2013 

година 

   

Дейност 
Стойност с 

включен ДДС 

Разходи за събиране на битовите отпадъци и 

транспортирането им до депата или други инсталации и 

съоръжения за обезвреждането им. 

7 767 лв 

Разходи за проучване, проектиране, изграждане, поддържане, 

експлоатация, закриване и мониторинг на депата за битови 

отпадъци или други инсталации или съоръжения за 

обезвреждане на битови отпадъци.  

5 086 лв 

Разходи за почистване на улични платна през зимния период 864 лв 

ВСИЧКО: 13 717 лв 
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Елементи на ценообразуване: 

  

1 Събиране на битови отпадъци 

1.1. Брой контейнери тип Бобър от 1,1 куб.м 31,000 

1.2. 
Ед.цена за обслуж. на конт. тип Бобър, в лева с 
вкл.ДДС 6,960 

1.3. Брой обслужване за година 36,000 

      

2 Депониране на отпадъци 

2.1. Брой контейнери тип Бобър от 1,1 куб.м 31,000 

2.2. 
Количества отпадъци в един брой конт. тип Бобър от 
1.1 куб.м., в тонове 0,150 

2.3. Брой обслужване за година 36,000 

2.4. Цена на услуга за депониране в лв./тон с вкл.ДДС 11,520 

2.5. Отчисление по чл.60 ал1 от ЗУО в лв./тон 3,860 

2.6. Отчисление по чл.64 ал1 от ЗУО в лв./тон 15,000 

      

3 Зимно поддържане 

3.1. Дължина на уличната мрежа в км. 9,000 

3.2. 

Ед. цена за механ. снегопочистване на улични платна 

за 1 мсм с вкл. ДДС 480,000 

3.3. 

Приблизителен брой на снегопопочистванията за сезон 

в една година 8,000 

3.4. 

Приблизителен брой на мсм за еднократно 

снегопочистване 0,225 

   
Забележка: В настоящата план-сметка не са включени разходите за поддържане на торищните 

площадки, разходите за събиране и транспортиране на едрогабаритните отпадъци със 
контейнери от 7 куб.м. и разходите за управление, контрол и осъществяване на дейности по 

поддържане на чистотата в населените места, както и за дейности по поддържане на чистотата 

в населените места изпълнявани по програми за осигуряване на заетост. Гореописаните 

разходи са обобщени за всички населени места и са отразени в отделна план-сметка - 

Приложение № 25. 

Приложение №9 

ПЛАН – СМЕТКА 
  

на разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и 

поддържане на чистотата на територията на с.Мортагоново, общ.Разград 

за 2013 година 

   

Дейност 
Стойност с 

включен ДДС 
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Разходи за събиране на битовите отпадъци и 

транспортирането им до депата или други инсталации и 

съоръжения за обезвреждането им. 

21 353 лв 

Разходи за проучване, проектиране, изграждане, поддържане, 

експлоатация, закриване и мониторинг на депата за битови 

отпадъци или други инсталации или съоръжения за 

обезвреждане на битови отпадъци.  

13 981 лв 

Разходи за почистване на улични платна през зимния период 1 824 лв 

ВСИЧКО: 37 158 лв 

   

Елементи на ценообразуване: 

  

1 Събиране на битови отпадъци 

1.1. Брой контейнери тип Бобър от 1,1 куб.м 59,000 

1.2. Ед.цена за обслуж. на конт. тип Бобър, в лева с вкл.ДДС 6,960 

1.3. Брой обслужване за година 52,000 

      

2 Депониране на отпадъци 

2.1. Брой контейнери тип Бобър от 1,1 куб.м 59,000 

2.2. 
Количества отпадъци в един брой конт. тип Бобър от 1.1 

куб.м., в тонове 0,150 

2.3. Брой обслужване за година 52,000 

2.4. Цена на услуга за депониране в лв./тон с вкл.ДДС 11,520 

2.5. Отчисление по чл.60 ал1 от ЗУО в лв./тон 3,860 

2.6. Отчисление по чл.64 ал1 от ЗУО в лв./тон 15,000 

      

3 Зимно поддържане 

3.1. Дължина на уличната мрежа в км. 19,000 

3.2. 

Ед. цена за механ. снегопочистване на улични платна за 

1 мсм с вкл. ДДС 480,000 

3.3. 

Приблизителен брой на снегопопочистванията за сезон 

в една година 8,000 

3.4. 

Приблизителен брой на мсм за еднократно 

снегопочистване 0,475 

   
Забележка: В настоящата план-сметка не са включени разходите за поддържане на торищните 

площадки, разходите за събиране и транспортиране на едрогабаритните отпадъци със 
контейнери от 7 куб.м. и разходите за управление, контрол и осъществяване на дейности по 

поддържане на чистотата в населените места, както и за дейности по поддържане на чистотата 

в населените места изпълнявани по програми за осигуряване на заетост. Гореописаните 

разходи са обобщени за всички населени места и са отразени в отделна план-сметка - 

Приложение № 25. 

Приложение №10 

ПЛАН – СМЕТКА 
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на разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и 

поддържане на чистотата на територията на с.Недоклан, общ.Разград за 

2013 година 

   

Дейност 
Стойност с 

включен ДДС 

Разходи за събиране на битовите отпадъци и 

транспортирането им до депата или други инсталации и 

съоръжения за обезвреждането им. 

3 758 лв 

Разходи за проучване, проектиране, изграждане, поддържане, 

експлоатация, закриване и мониторинг на депата за битови 

отпадъци или други инсталации или съоръжения за 

обезвреждане на битови отпадъци.  

2 461 лв 

Разходи за почистване на улични платна през зимния период 960 лв 

ВСИЧКО: 7 179 лв 

   

Елементи на ценообразуване: 

  

1 Събиране на битови отпадъци 

1.1. Брой контейнери тип Бобър от 1,1 куб.м 15,000 

1.2. Ед.цена за обслуж. на конт. тип Бобър, в лева с вкл.ДДС 6,960 

1.3. Брой обслужване за година 36,000 

      

2 Депониране на отпадъци 

2.1. Брой контейнери тип Бобър от 1,1 куб.м 15,000 

2.2. 
Количества отпадъци в един брой конт. тип Бобър от 1.1 

куб.м., в тонове 0,150 

2.3. Брой обслужване за година 36,000 

2.4. Цена на услуга за депониране в лв./тон с вкл.ДДС 11,520 

2.5. Отчисление по чл.60 ал1 от ЗУО в лв./тон 3,860 

2.6. Отчисление по чл.64 ал1 от ЗУО в лв./тон 15,000 

      

3 Зимно поддържане 

3.1. Дължина на уличната мрежа в км. 10,000 

3.2. 

Ед. цена за механ. снегопочистване на улични платна за 

1 мсм с вкл. ДДС 480,000 

3.3. 

Приблизителен брой на снегопопочистванията за сезон 

в една година 8,000 

3.4. 

Приблизителен брой на мсм за еднократно 

снегопочистване 0,250 
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Забележка: В настоящата план-сметка не са включени разходите за поддържане на торищните 

площадки, разходите за събиране и транспортиране на едрогабаритните отпадъци със 
контейнери от 7 куб.м. и разходите за управление, контрол и осъществяване на дейности по 

поддържане на чистотата в населените места, както и за дейности по поддържане на чистотата 

в населените места изпълнявани по програми за осигуряване на заетост. Гореописаните 

разходи са обобщени за всички населени места и са отразени в отделна план-сметка - 

Приложение № 25. 

Приложение №11 

ПЛАН – СМЕТКА 
   

на разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и 

поддържане на чистотата на територията на с.Осенец, общ.Разград за 

2013 година 

   

Дейност 
Стойност с 

включен ДДС 

Разходи за събиране на битовите отпадъци и 

транспортирането им до депата или други инсталации и 

съоръжения за обезвреждането им. 

19 976 лв 

Разходи за проучване, проектиране, изграждане, поддържане, 

експлоатация, закриване и мониторинг на депата за битови 

отпадъци или други инсталации или съоръжения за 

обезвреждане на битови отпадъци.  

11 155 лв 

Разходи за почистване на улични платна през зимния период 2 880 лв 

ВСИЧКО: 34 011 лв 

   

Елементи на ценообразуване: 

  

1 Събиране на битови отпадъци 

1.1. Брой контейнери тип Бобър от 1,1 куб.м 68,000 

1.2. 
Ед.цена за обслуж. на конт. тип Бобър, в лева с 
вкл.ДДС 8,160 

1.3. Брой обслужване за година 36,000 

      

2 Депониране на отпадъци 

2.1. Брой контейнери тип Бобър от 1,1 куб.м 68,000 

2.2. 
Количества отпадъци в един брой конт. тип Бобър от 
1.1 куб.м., в тонове 0,150 

2.3. Брой обслужване за година 36,000 

2.4. Цена на услуга за депониране в лв./тон с вкл.ДДС 11,520 

2.5. Отчисление по чл.60 ал1 от ЗУО в лв./тон 3,860 

2.6. Отчисление по чл.64 ал1 от ЗУО в лв./тон 15,000 
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3 Зимно поддържане 

3.1. Дължина на уличната мрежа в км. 30,000 

3.2. 

Ед. цена за механ. снегопочистване на улични платна 

за 1 мсм с вкл. ДДС 480,000 

3.3. 

Приблизителен брой на снегопопочистванията за сезон 

в една година 8,000 

3.4. 

Приблизителен брой на мсм за еднократно 

снегопочистване 0,750 

   
Забележка: В настоящата план-сметка не са включени разходите за поддържане на торищните 

площадки, разходите за събиране и транспортиране на едрогабаритните отпадъци със 
контейнери от 7 куб.м. и разходите за управление, контрол и осъществяване на дейности по 

поддържане на чистотата в населените места, както и за дейности по поддържане на чистотата 

в населените места изпълнявани по програми за осигуряване на заетост. Гореописаните 

разходи са обобщени за всички населени места и са отразени в отделна план-сметка - 

Приложение № 25. 

Приложение №12 

ПЛАН – СМЕТКА 
   

на разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и 

поддържане на чистотата на територията на с.Островче, общ.Разград за 

2013 година 

   

Дейност 
Стойност с 

включен ДДС 

Разходи за събиране на битовите отпадъци и транспортирането 

им до депата или други инсталации и съоръжения за 

обезвреждането им. 

8 225 лв 

Разходи за проучване, проектиране, изграждане, поддържане, 

експлоатация, закриване и мониторинг на депата за битови 

отпадъци или други инсталации или съоръжения за 

обезвреждане на битови отпадъци.  

4 594 лв 

Разходи за почистване на улични платна през зимния период 576 лв 

ВСИЧКО: 13 395 лв 

   

Елементи на ценообразуване: 

  

1 Събиране на битови отпадъци 

1.1. Брой контейнери тип Бобър от 1,1 куб.м 28,000 

1.2. Ед.цена за обслуж. на конт. тип Бобър, в лева с вкл.ДДС 8,160 

1.3. Брой обслужване за година 36,000 

      

2 Депониране на отпадъци 
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2.1. Брой контейнери тип Бобър от 1,1 куб.м 28,000 

2.2. 
Количества отпадъци в един брой конт. тип Бобър от 1.1 

куб.м., в тонове 0,150 

2.3. Брой обслужване за година 36,000 

2.4. Цена на услуга за депониране в лв./тон с вкл.ДДС 11,520 

2.5. Отчисление по чл.60 ал1 от ЗУО в лв./тон 3,860 

2.6. Отчисление по чл.64 ал1 от ЗУО в лв./тон 15,000 

      

3 Зимно поддържане 

3.1. Дължина на уличната мрежа в км. 6,000 

3.2. 

Ед. цена за механ. снегопочистване на улични платна 

за 1 мсм с вкл. ДДС 480,000 

3.3. 

Приблизителен брой на снегопопочистванията за сезон 

в една година 8,000 

3.4. 

Приблизителен брой на мсм за еднократно 

снегопочистване 0,150 

   
Забележка: В настоящата план-сметка не са включени разходите за поддържане на торищните 

площадки, разходите за събиране и транспортиране на едрогабаритните отпадъци със 
контейнери от 7 куб.м. и разходите за управление, контрол и осъществяване на дейности по 

поддържане на чистотата в населените места, както и за дейности по поддържане на чистотата 

в населените места изпълнявани по програми за осигуряване на заетост. Гореописаните 

разходи са обобщени за всички населени места и са отразени в отделна план-сметка - 

Приложение № 25. 

Приложение №13 

ПЛАН – СМЕТКА 
   

на разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и 

поддържане на чистотата на територията на с.Побит камък, общ.Разград 

за 2013 година 

   

Дейност 
Стойност с 

включен ДДС 

Разходи за събиране на битовите отпадъци и 

транспортирането им до депата или други инсталации и 

съоръжения за обезвреждането им. 

6 264 лв 

Разходи за проучване, проектиране, изграждане, поддържане, 

експлоатация, закриване и мониторинг на депата за битови 

отпадъци или други инсталации или съоръжения за 

обезвреждане на битови отпадъци.  

4 101 лв 

Разходи за почистване на улични платна през зимния период 2 208 лв 

ВСИЧКО: 12 573 лв 
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Елементи на ценообразуване: 

  

1 Събиране на битови отпадъци 

1.1. Брой контейнери тип Бобър от 1,1 куб.м 25,000 

1.2. 
Ед.цена за обслуж. на конт. тип Бобър, в лева с 
вкл.ДДС 6,960 

1.3. Брой обслужване за година 36,000 

      

2 Депониране на отпадъци 

2.1. Брой контейнери тип Бобър от 1,1 куб.м 25,000 

2.2. 
Количества отпадъци в един брой конт. тип Бобър от 
1.1 куб.м., в тонове 0,150 

2.3. Брой обслужване за година 36,000 

2.4. Цена на услуга за депониране в лв./тон с вкл.ДДС 11,520 

2.5. Отчисление по чл.60 ал1 от ЗУО в лв./тон 3,860 

2.6. Отчисление по чл.64 ал1 от ЗУО в лв./тон 15,000 

      

3 Зимно поддържане 

3.1. Дължина на уличната мрежа в км. 23,000 

3.2. 

Ед. цена за механ. снегопочистване на улични платна 

за 1 мсм с вкл. ДДС 480,000 

3.3. 

Приблизителен брой на снегопопочистванията за сезон 

в една година 8,000 

3.4. 

Приблизителен брой на мсм за еднократно 

снегопочистване 0,575 

   
Забележка: В настоящата план-сметка не са включени разходите за поддържане на торищните 

площадки, разходите за събиране и транспортиране на едрогабаритните отпадъци със 
контейнери от 7 куб.м. и разходите за управление, контрол и осъществяване на дейности по 

поддържане на чистотата в населените места, както и за дейности по поддържане на чистотата 

в населените места изпълнявани по програми за осигуряване на заетост. Гореописаните 

разходи са обобщени за всички населени места и са отразени в отделна план-сметка - 

Приложение № 25. 

Приложение №14 

ПЛАН – СМЕТКА 
   

на разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и 

поддържане на чистотата на територията на с.Просторно, общ.Разград за 

2013 година 

   

Дейност 
Стойност с 

включен ДДС 

Разходи за събиране на битовите отпадъци и 

транспортирането им до депата или други инсталации и 

съоръжения за обезвреждането им. 

5 011 лв 
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Разходи за проучване, проектиране, изграждане, поддържане, 

експлоатация, закриване и мониторинг на депата за битови 

отпадъци или други инсталации или съоръжения за 

обезвреждане на битови отпадъци.  

3 281 лв 

Разходи за почистване на улични платна през зимния период 1 056 лв 

ВСИЧКО: 9 348 лв 

   

Елементи на ценообразуване: 

  

1 Събиране на битови отпадъци 

1.1. Брой контейнери тип Бобър от 1,1 куб.м 20,000 

1.2. 
Ед.цена за обслуж. на конт. тип Бобър, в лева с 
вкл.ДДС 6,960 

1.3. Брой обслужване за година 36,000 

      

2 Депониране на отпадъци 

2.1. Брой контейнери тип Бобър от 1,1 куб.м 20,000 

2.2. 
Количества отпадъци в един брой конт. тип Бобър от 
1.1 куб.м., в тонове 0,150 

2.3. Брой обслужване за година 36,000 

2.4. Цена на услуга за депониране в лв./тон с вкл.ДДС 11,520 

2.5. Отчисление по чл.60 ал1 от ЗУО в лв./тон 3,860 

2.6. Отчисление по чл.64 ал1 от ЗУО в лв./тон 15,000 

      

3 Зимно поддържане 

3.1. Дължина на уличната мрежа в км. 11,000 

3.2. 

Ед. цена за механ. снегопочистване на улични платна 

за 1 мсм с вкл. ДДС 480,000 

3.3. 

Приблизителен брой на снегопопочистванията за сезон 

в една година 8,000 

3.4. 

Приблизителен брой на мсм за еднократно 

снегопочистване 0,275 

   
Забележка: В настоящата план-сметка не са включени разходите за поддържане на торищните 

площадки, разходите за събиране и транспортиране на едрогабаритните отпадъци със 
контейнери от 7 куб.м. и разходите за управление, контрол и осъществяване на дейности по 

поддържане на чистотата в населените места, както и за дейности по поддържане на чистотата 

в населените места изпълнявани по програми за осигуряване на заетост. Гореописаните 

разходи са обобщени за всички населени места и са отразени в отделна план-сметка - 

Приложение № 25. 

Приложение №15 

ПЛАН – СМЕТКА 
   

на разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и 

поддържане на чистотата на територията на с.Пороище, общ.Разград за 
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2013 година 

   

Дейност 
Стойност с 

включен ДДС 

Разходи за събиране на битовите отпадъци и 

транспортирането им до депата или други инсталации и 

съоръжения за обезвреждането им. 

25 147 лв 

Разходи за проучване, проектиране, изграждане, поддържане, 

експлоатация, закриване и мониторинг на депата за битови 

отпадъци или други инсталации или съоръжения за 

обезвреждане на битови отпадъци.  

17 223 лв 

Разходи за почистване на улични платна през зимния период 1 824 лв 

ВСИЧКО: 44 194 лв 

   

Елементи на ценообразуване: 

  

1 Събиране на битови отпадъци 

1.1. Брой контейнери тип Бобър от 1,1 куб.м 19,000 

1.2. Ед.цена за обслуж. на конт. тип Бобър, в лева с вкл.ДДС 6,960 

1.3. Брой пластмасови кофи от 0,240 куб.м. 244,000 

1.4. Ед.цена за обслуж. на пластмасови кофи от 0,240 куб.м. 1,440 

1.5. Брой обслужване за година 52,000 

      

2 Депониране на отпадъци 

2.1. Брой контейнери тип Бобър от 1,1 куб.м 19,000 

2.2. 
Количества отпадъци в един брой конт. тип Бобър от 1.1 куб.м., в 

тонове 0,150 

2,3 Брой пластмасови кофи от 0,240 куб.м. 244,000 

2.4. 
Количества отпадъци в един брой пластм. кофа от 0,240 куб.м., в 

тонове 0,033 

2.5. Брой обслужване за година 52,000 

2.6. Цена на услуга за депониране в лв./тон с вкл.ДДС 11,520 

2.7. Отчисление по чл.60 ал1 от ЗУО в лв./тон 3,860 

2.8. Отчисление по чл.64 ал1 от ЗУО в лв./тон 15,000 

      

3 Зимно поддържане 

3.1. Дължина на уличната мрежа в км. 19,000 

3.2. 

Ед. цена за механ. снегопочистване на улични платна за 1 мсм с вкл. 

ДДС 480,000 

3.3. 

Приблизителен брой на снегопопочистванията за сезон в една 

година 8,000 

3.4. Приблизителен брой на мсм за еднократно снегопочистване 0,475 
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Забележка: В настоящата план-сметка не са включени разходите за поддържане на торищните 

площадки, разходите за събиране и транспортиране на едрогабаритните отпадъци със 
контейнери от 7 куб.м. и разходите за управление, контрол и осъществяване на дейности по 

поддържане на чистотата в населените места, както и за дейности по поддържане на чистотата 

в населените места изпълнявани по програми за осигуряване на заетост. Гореописаните 

разходи са обобщени за всички населени места и са отразени в отделна план-сметка - 

Приложение № 25. 

Приложение №16 

ПЛАН – СМЕТКА 
   

на разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и 

поддържане на чистотата на територията на с.Радинград, общ.Разград за 

2013 година 

   

Дейност 
Стойност с 

включен ДДС 

Разходи за събиране на битовите отпадъци и 

транспортирането им до депата или други инсталации и 

съоръжения за обезвреждането им. 

5 763 лв 

Разходи за проучване, проектиране, изграждане, поддържане, 

експлоатация, закриване и мониторинг на депата за битови 

отпадъци или други инсталации или съоръжения за 

обезвреждане на битови отпадъци.  

3 773 лв 

Разходи за почистване на улични платна през зимния период 576 лв 

ВСИЧКО: 10 112 лв 

   

Елементи на ценообразуване: 

  

1 Събиране на битови отпадъци 

1.1. Брой контейнери тип Бобър от 1,1 куб.м 23,000 

1.2. 
Ед.цена за обслуж. на конт. тип Бобър, в лева с 
вкл.ДДС 6,960 

1.3. Брой обслужване за година 36,000 

      

2 Депониране на отпадъци 

2.1. Брой контейнери тип Бобър от 1,1 куб.м 23,000 

2.2. 
Количества отпадъци в един брой конт. тип Бобър от 
1.1 куб.м., в тонове 0,150 

2.3. Брой обслужване за година 36,000 

2.4. Цена на услуга за депониране в лв./тон с вкл.ДДС 11,520 

2.5. Отчисление по чл.60 ал1 от ЗУО в лв./тон 3,860 

2.6. Отчисление по чл.64 ал1 от ЗУО в лв./тон 15,000 
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3 Зимно поддържане 

3.1. Дължина на уличната мрежа в км. 6,000 

3.2. 

Ед. цена за механ. снегопочистване на улични платна за 1 мсм 

с вкл. ДДС 480,000 

3.3. 

Приблизителен брой на снегопопочистванията за сезон в една 

година 8,000 

3.4. Приблизителен брой на мсм за еднократно снегопочистване 0,150 

   
Забележка: В настоящата план-сметка не са включени разходите за поддържане на торищните 

площадки, разходите за събиране и транспортиране на едрогабаритните отпадъци със 
контейнери от 7 куб.м. и разходите за управление, контрол и осъществяване на дейности по 

поддържане на чистотата в населените места, както и за дейности по поддържане на чистотата 

в населените места изпълнявани по програми за осигуряване на заетост. Гореописаните 

разходи са обобщени за всички населени места и са отразени в отделна план-сметка - 

Приложение № 25. 

Приложение №17 

ПЛАН – СМЕТКА 
   

на разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и 

поддържане на чистотата на територията на с.Раковски, общ.Разград за 

2013 година 

   

Дейност 
Стойност с 

включен ДДС 

Разходи за събиране на битовите отпадъци и 

транспортирането им до депата или други инсталации и 

съоръжения за обезвреждането им. 

33 195 лв 

Разходи за проучване, проектиране, изграждане, поддържане, 

експлоатация, закриване и мониторинг на депата за битови 

отпадъци или други инсталации или съоръжения за 

обезвреждане на битови отпадъци.  

18 538 лв 

Разходи за почистване на улични платна през зимния период 3 168 лв 

ВСИЧКО: 54 901 лв 

   

Елементи на ценообразуване: 

  

1 Събиране на битови отпадъци 

1.1. Брой контейнери тип Бобър от 1,1 куб.м 113,000 

1.2. 
Ед.цена за обслуж. на конт. тип Бобър, в лева с 
вкл.ДДС 8,160 

1.3. Брой обслужване за година 36,000 

      

2 Депониране на отпадъци 
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2.1. Брой контейнери тип Бобър от 1,1 куб.м 113,000 

2.2. 
Количества отпадъци в един брой конт. тип Бобър от 
1.1 куб.м., в тонове 0,150 

2.3. Брой обслужване за година 36,000 

2.4. Цена на услуга за депониране в лв./тон с вкл.ДДС 11,520 

2.5. Отчисление по чл.60 ал1 от ЗУО в лв./тон 3,860 

2.6. Отчисление по чл.64 ал1 от ЗУО в лв./тон 15,000 

      

3 Зимно поддържане 

3.1. Дължина на уличната мрежа в км. 33,000 

3.2. 

Ед. цена за механ. снегопочистване на улични платна 

за 1 мсм с вкл. ДДС 480,000 

3.3. 

Приблизителен брой на снегопопочистванията за сезон 

в една година 8,000 

3.4. 

Приблизителен брой на мсм за еднократно 

снегопочистване 0,825 

   
Забележка: В настоящата план-сметка не са включени разходите за поддържане на торищните 

площадки, разходите за събиране и транспортиране на едрогабаритните отпадъци със 
контейнери от 7 куб.м. и разходите за управление, контрол и осъществяване на дейности по 

поддържане на чистотата в населените места, както и за дейности по поддържане на чистотата 

в населените места изпълнявани по програми за осигуряване на заетост. Гореописаните 

разходи са обобщени за всички населени места и са отразени в отделна план-сметка - 

Приложение № 25. 

Приложение №18 

ПЛАН – СМЕТКА 
   

на разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и поддържане на 

чистотата на територията на с.Стражец, общ.Разград за 2013 година 

   

Дейност 
Стойност с 

включен ДДС 

Разходи за събиране на битовите отпадъци и 

транспортирането им до депата или други инсталации и 

съоръжения за обезвреждането им. 

37 083 лв 

Разходи за проучване, проектиране, изграждане, поддържане, 

експлоатация, закриване и мониторинг на депата за битови 

отпадъци или други инсталации или съоръжения за 

обезвреждане на битови отпадъци.  

24 280 лв 

Разходи за почистване на улични платна през зимния период 1 152 лв 

ВСИЧКО: 62 515 лв 

   

Елементи на ценообразуване: 



 96

  

1 Събиране на битови отпадъци 

1.1. Брой контейнери тип Бобър от 1,1 куб.м 74,000 

1.2. 
Ед.цена за обслуж. на конт. тип Бобър, в лева с 
вкл.ДДС 6,960 

1.3. Брой обслужване за година 72,000 

      

2 Депониране на отпадъци 

2.1. Брой контейнери тип Бобър от 1,1 куб.м 74,000 

2.2. 
Количества отпадъци в един брой конт. тип Бобър от 
1.1 куб.м., в тонове 0,150 

2.3. Брой обслужване за година 72,000 

2.4. Цена на услуга за депониране в лв./тон с вкл.ДДС 11,520 

2.5. Отчисление по чл.60 ал1 от ЗУО в лв./тон 3,860 

2.6. Отчисление по чл.64 ал1 от ЗУО в лв./тон 15,000 

      

3 Зимно поддържане 

3.1. Дължина на уличната мрежа в км. 12,000 

3.2. 

Ед. цена за механ. снегопочистване на улични платна 

за 1 мсм с вкл. ДДС 480,000 

3.3. 

Приблизителен брой на снегопопочистванията за сезон 

в една година 8,000 

3.4. 

Приблизителен брой на мсм за еднократно 

снегопочистване 0,300 

   
Забележка: В настоящата план-сметка не са включени разходите за поддържане на торищните 

площадки, разходите за събиране и транспортиране на едрогабаритните отпадъци със 
контейнери от 7 куб.м. и разходите за управление, контрол и осъществяване на дейности по 

поддържане на чистотата в населените места, както и за дейности по поддържане на чистотата 

в населените места изпълнявани по програми за осигуряване на заетост. Гореописаните 

разходи са обобщени за всички населени места и са отразени в отделна план-сметка - 

Приложение № 25. 

Приложение №19 

ПЛАН – СМЕТКА 
   

на разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и 

поддържане на чистотата на територията на с.Топчии, общ.Разград за 2013 

година 

   

Дейност 
Стойност с 

включен ДДС 

Разходи за събиране на битовите отпадъци и 

транспортирането им до депата или други инсталации и 

съоръжения за обезвреждането им. 

8 519 лв 
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Разходи за проучване, проектиране, изграждане, поддържане, 

експлоатация, закриване и мониторинг на депата за битови 

отпадъци или други инсталации или съоръжения за 

обезвреждане на битови отпадъци.  

5 578 лв 

Разходи за почистване на улични платна през зимния период 1 056 лв 

ВСИЧКО: 15 153 лв 

   

Елементи на ценообразуване: 

  

1 Събиране на битови отпадъци 

1.1. Брой контейнери тип Бобър от 1,1 куб.м 34,000 

1.2. 
Ед.цена за обслуж. на конт. тип Бобър, в лева с 
вкл.ДДС 6,960 

1.3. Брой обслужване за година 36,000 

      

2 Депониране на отпадъци 

2.1. Брой контейнери тип Бобър от 1,1 куб.м 34,000 

2.2. 
Количества отпадъци в един брой конт. тип Бобър от 
1.1 куб.м., в тонове 0,150 

2.3. Брой обслужване за година 36,000 

2.4. Цена на услуга за депониране в лв./тон с вкл.ДДС 11,520 

2.5. Отчисление по чл.60 ал1 от ЗУО в лв./тон 3,860 

2.6. Отчисление по чл.64 ал1 от ЗУО в лв./тон 15,000 

      

3 Зимно поддържане 

3.1. Дължина на уличната мрежа в км. 11,000 

3.2. 

Ед. цена за механ. снегопочистване на улични платна 

за 1 мсм с вкл. ДДС 480,000 

3.3. 

Приблизителен брой на снегопопочистванията за сезон 

в една година 8,000 

3.4. 

Приблизителен брой на мсм за еднократно 

снегопочистване 0,275 

   
Забележка: В настоящата план-сметка не са включени разходите за поддържане на торищните 

площадки, разходите за събиране и транспортиране на едрогабаритните отпадъци със 
контейнери от 7 куб.м. и разходите за управление, контрол и осъществяване на дейности по 

поддържане на чистотата в населените места, както и за дейности по поддържане на чистотата 

в населените места изпълнявани по програми за осигуряване на заетост. Гореописаните 

разходи са обобщени за всички населени места и са отразени в отделна план-сметка - 

Приложение № 25. 

Приложение №20 

ПЛАН – СМЕТКА 
   

на разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и 

поддържане на чистотата на територията на с.Ушинци, общ.Разград за 
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2013 година 

   

Дейност 
Стойност с 

включен ДДС 

Разходи за събиране на битовите отпадъци и 

транспортирането им до депата или други инсталации и 

съоръжения за обезвреждането им. 

8 018 лв 

Разходи за проучване, проектиране, изграждане, поддържане, 

експлоатация, закриване и мониторинг на депата за битови 

отпадъци или други инсталации или съоръжения за 

обезвреждане на битови отпадъци.  

5 250 лв 

Разходи за почистване на улични платна през зимния период 1 152 лв 

ВСИЧКО: 14 420 лв 

   

Елементи на ценообразуване: 

  

1 Събиране на битови отпадъци 

1.1. Брой контейнери тип Бобър от 1,1 куб.м 32,000 

1.2. 
Ед.цена за обслуж. на конт. тип Бобър, в лева с 
вкл.ДДС 6,960 

1.3. Брой обслужване за година 36,000 

      

2 Депониране на отпадъци 

2.1. Брой контейнери тип Бобър от 1,1 куб.м 32,000 

2.2. 
Количества отпадъци в един брой конт. тип Бобър от 
1.1 куб.м., в тонове 0,150 

2.3. Брой обслужване за година 36,000 

2.4. Цена на услуга за депониране в лв./тон с вкл.ДДС 11,520 

2.5. Отчисление по чл.60 ал1 от ЗУО в лв./тон 3,860 

2.6. Отчисление по чл.64 ал1 от ЗУО в лв./тон 15,000 

      

3 Зимно поддържане 

3.1. Дължина на уличната мрежа в км. 12,000 

3.2. 

Ед. цена за механ. снегопочистване на улични платна за 1 мсм 

с вкл. ДДС 480,000 

3.3. 

Приблизителен брой на снегопопочистванията за сезон в една 

година 8,000 

3.4. Приблизителен брой на мсм за еднократно снегопочистване 0,300 
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Забележка: В настоящата план-сметка не са включени разходите за поддържане на торищните 

площадки, разходите за събиране и транспортиране на едрогабаритните отпадъци със 
контейнери от 7 куб.м. и разходите за управление, контрол и осъществяване на дейности по 

поддържане на чистотата в населените места, както и за дейности по поддържане на чистотата 

в населените места изпълнявани по програми за осигуряване на заетост. Гореописаните 

разходи са обобщени за всички населени места и са отразени в отделна план-сметка - 

Приложение № 25. 

Приложение №21 

ПЛАН – СМЕТКА 
   

на разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и 

поддържане на чистотата на територията на с.Черковна, общ.Разград за 

2013 година 

   

Дейност 
Стойност с 

включен ДДС 

Разходи за събиране на битовите отпадъци и 

транспортирането им до депата или други инсталации и 

съоръжения за обезвреждането им. 

4 009 лв 

Разходи за проучване, проектиране, изграждане, поддържане, 

експлоатация, закриване и мониторинг на депата за битови 

отпадъци или други инсталации или съоръжения за 

обезвреждане на битови отпадъци.  

2 625 лв 

Разходи за почистване на улични платна през зимния период 1 152 лв 

ВСИЧКО: 7 786 лв 

   

Елементи на ценообразуване: 

  

1 Събиране на битови отпадъци 

1.1. Брой контейнери тип Бобър от 1,1 куб.м 16,000 

1.2. 
Ед.цена за обслуж. на конт. тип Бобър, в лева с 
вкл.ДДС 6,960 

1.3. Брой обслужване за година 36,000 

      

2 Депониране на отпадъци 

2.1. Брой контейнери тип Бобър от 1,1 куб.м 16,000 

2.2. 
Количества отпадъци в един брой конт. тип Бобър от 
1.1 куб.м., в тонове 0,150 

2.3. Брой обслужване за година 36,000 

2.4. Цена на услуга за депониране в лв./тон с вкл.ДДС 11,520 

2.5. Отчисление по чл.60 ал1 от ЗУО в лв./тон 3,860 

2.6. Отчисление по чл.64 ал1 от ЗУО в лв./тон 15,000 
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3 Зимно поддържане 

3.1. Дължина на уличната мрежа в км. 12,000 

3.2. 

Ед. цена за механ. снегопочистване на улични платна 

за 1 мсм с вкл. ДДС 480,000 

3.3. 

Приблизителен брой на снегопопочистванията за сезон 

в една година 8,000 

3.4. 

Приблизителен брой на мсм за еднократно 

снегопочистване 0,300 

   
Забележка: В настоящата план-сметка не са включени разходите за поддържане на торищните 

площадки, разходите за събиране и транспортиране на едрогабаритните отпадъци със 
контейнери от 7 куб.м. и разходите за управление, контрол и осъществяване на дейности по 

поддържане на чистотата в населените места, както и за дейности по поддържане на чистотата 

в населените места изпълнявани по програми за осигуряване на заетост. Гореописаните 

разходи са обобщени за всички населени места и са отразени в отделна план-сметка - 

Приложение № 25. 

Приложение №22 

ПЛАН – СМЕТКА 
   

на разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и 

поддържане на чистотата на територията на с.Ясеновец, общ.Разград за 

2013 година 

   

Дейност 
Стойност с 

включен ДДС 

Разходи за събиране на битовите отпадъци и 

транспортирането им до депата или други инсталации и 

съоръжения за обезвреждането им. 

39 811 лв 

Разходи за проучване, проектиране, изграждане, поддържане, 

експлоатация, закриване и мониторинг на депата за битови 

отпадъци или други инсталации или съоръжения за 

обезвреждане на битови отпадъци.  

26 066 лв 

Разходи за почистване на улични платна през зимния период 4 128 лв 

ВСИЧКО: 70 005 лв 

   

Елементи на ценообразуване: 

  

1 Събиране на битови отпадъци 

1.1. Брой контейнери тип Бобър от 1,1 куб.м 110,000 

1.2. Ед.цена за обслуж. на конт. тип Бобър, в лева с вкл.ДДС 6,960 

1.3. Брой обслужване за година 52,000 

      

2 Депониране на отпадъци 
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2.1. Брой контейнери тип Бобър от 1,1 куб.м 110,000 

2.2. 
Количества отпадъци в един брой конт. тип Бобър от 1.1 

куб.м., в тонове 0,150 

2.3. Брой обслужване за година 52,000 

2.4. Цена на услуга за депониране в лв./тон с вкл.ДДС 11,520 

2.5. Отчисление по чл.60 ал1 от ЗУО в лв./тон 3,860 

2.6. Отчисление по чл.64 ал1 от ЗУО в лв./тон 15,000 

      

3 Зимно поддържане 

3.1. Дължина на уличната мрежа в км. 43,000 

3.2. 

Ед. цена за механ. снегопочистване на улични платна за 

1 мсм с вкл. ДДС 480,000 

3.3. 

Приблизителен брой на снегопопочистванията за сезон в 

една година 8,000 

3.4. 

Приблизителен брой на мсм за еднократно 

снегопочистване 1,075 

   
Забележка: В настоящата план-сметка не са включени разходите за поддържане на торищните 

площадки, разходите за събиране и транспортиране на едрогабаритните отпадъци със 
контейнери от 7 куб.м. и разходите за управление, контрол и осъществяване на дейности по 

поддържане на чистотата в населените места, както и за дейности по поддържане на чистотата 

в населените места изпълнявани по програми за осигуряване на заетост. Гореописаните 

разходи са обобщени за всички населени места и са отразени в отделна план-сметка - 

Приложение № 25. 

Приложение №23 

ПЛАН – СМЕТКА 
   

на разходите за дейностите по третиране на битовите отпадъци и 

поддържане на чистотата на територията на гр.Разград, общ.Разград за 

2013 година 

   

Дейност 
Стойност с 

включен ДДС 

Разходи за събиране на битовите отпадъци и 

транспортирането им до депата или други инсталации и 

съоръжения за обезвреждането им. 

1 343 171 лв 

Разходи за проучване, проектиране, изграждане, поддържане, 

експлоатация, закриване и мониторинг на депата за битови 

отпадъци или други инсталации или съоръжения за 

обезвреждане на битови отпадъци.  

715 886 лв 

Разходи за почистване на улични платна, площадите и други 

територии предназначени за обществено ползване, в т.ч.: 
456 376 лв 

—пролетно, лятно и есенно поддържане; 336 000 лв 

—зимно поддържане. 120 376 лв 

ВСИЧКО: 2 515 433 лв 
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Елементи на ценообразуване: 

1 Събиране на битови отпадъци 

1.1. Брой контейнери тип Бобър от 1,1 куб.м 807,000 

1.2. Ед.цена за обслуж. на конт. тип Бобър, в лева с вкл.ДДС 4,560 

1.3. Брой обслужване за година 365,000 

2 Депониране на отпадъци 

2.1. Брой контейнери тип Бобър от 1,1 куб.м 807,000 

2.2. Количества отпадъци в един брой конт. тип Бобър от 1.1 куб.м., в тонове 0,080 

2.3. Брой обслужване за година 365,000 

2.4. Цена на услуга за депониране в лв./тон с вкл.ДДС 11,520 

2.5. Отчисление по чл.60 ал1 от ЗУО в лв./тон 3,860 

2.6. Отчисление по чл.64 ал1 от ЗУО в лв./тон 15,000 

3 Пролетно, лятно и есенно поддържане   

3.1. Приблизителен брой дни почиствания на обществените територии за година 122,000 

3.2. Приблизителна площ подлежаща за еднократно механизирано метене на улични 

платна, тротоари, площади и др. места за обществено ползване в дка 
225,000 

3.3. Ед. цена за механ. метене на улични платна, тротоари, площади и др. места за 

обществено ползване за 1 мсм с вкл. ДДС 
480,000 

3.4. Приблизителен брой на мсм за еднократно механизирано метене 1,279 

3.5. Приблизителна площ подлежаща за еднократно ръчно метене на улични платна, 

тротоари, площади и др. места за обществено ползване в дка 
98,360 

3.6. Ед. цена за ръчно метене на улични платна, тротоари, площади и др. места за 

обществено ползване в лв/дка с вкл. ДДС 
5,700 

3.7. Брой улични кошчета за отпадъци 195,000 

3.8. Ед.цена за почистване на отпадъци от улични кошчета лв./брой д вкл.ДДС 0,960 

3.9. Приблизителен брой дни почиствания на улични кошчета за година 264,000 

4 Зимно поддържане 

4.1. Снегопочистване   

4.1.1. Дължина на уличната мрежа в км. 167,000 

4.1.2. Ед. цена за механ. снегопочистване на улични платна за 1 мсм с вкл. ДДС 480,000 

4.1.3. Приблизителен брой на снегопопочистванията за сезон в една година 16,000 

4.1.4. Приблизителен брой на мсм за еднократно снегопочистване 8,350 

4.2. Обезопасяване на улиците против заледяванията   

4.2.1. Приблизителен брой обработка за обезопасяване за сезон в една година 8,000 

4.2.2. 
Ед. цена за механ. обезопасяване на уличните платна чрез опесъчаване с пясъчно солни 
смеси в лв/дка с вкл.ДДС 

6,480 

4.2.3. Разходна норма за опесъчаване g / m2  500,000 

4.2.4. Площи подлежащи за еднократно опесъчаване в дка 
205,000 

4.2.5. 
Ед. цена за механ. обезопасяване на уличните платна чрез чрез разпръскване на лугиращи 
смеси в лв/дка с вкл.ДДС 

6,480 

4.2.6. Разходна норма за лугиране g / m2  100,000 

4.2.7. Площи подлежащи за еднократно лугиране в дка 525,000 

4.3. Материали   

4.3.1. Количество пясъко-солна смес съдържаща техническа сол (NaCI) - в тонове 820,000 

4.3.2. Ед.цена на пясъко-солна смес съдържаща техн. сол (NaCI)-в лв./тон с вкл.ДДС 56,760 

4.3.3. Количество луга-натриева луга (воден разтвора на NaCI) - в тонове 420,000 

4.3.4. Ед.цена на луга-натриева луга (воден разтвора на NaCI) - в лв./тон с вкл.ДДС 47,520 

   

Забележка: При определяне на разходите за  почистване на улични платна, площадите и други територии 

предназначени за обществено ползване, в т.ч и зимното поддържане, разчетите са направени на база основни 

дейности, които са необходими за изпълнение въз основа на индикативни данни за площи  и дължини на улици. 

Количествата и вида на възложените работи ще се определя в зависимост от възникналите потребности в рамките на 

одобрената план-сметка. 

В настоящата план-сметка не са включени разходите за управление, контрол и осъществяване на дейности по 

поддържане на чистотата в населените места, както и за дейности по поддържане на чистотата в населените места 

изпълнявани по програми за осигуряване на заетост. Гореописаните разходи са обобщени за всички населени места и 

са отразени в отделна план-сметка - Приложение № 25. 

Приложение №24 
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ПЛАН – СМЕТКА 
  

на разходите за извършване на дейностите за събиране на 

отпадъци и поддържане на чистотата на алеите, парковите и други 

озеленени територии предназначени за обществено ползване в 

гр.Разград, общ.Разград за 2013 година. 

  

Дейност 
Стойност с 

включен ДДС 

Разходи за осигуряване на съдове за съхраняване на 

битови отпадъци– контейнери кофи и други. /Доставка 
на кошчета за отпадъци за нуждите на алеите, 
парковите и други територии предназначени за 
обществено ползване в гр.Разград/. 

10 000 лв 

Разходи за събиране на битовите отпадъци и 

транспортирането им до депата или други инсталации 

и съоръжения за обезвреждането им. /От 
територията на алеите, парковите и други 
територии предназначени за обществено ползване в 
гр.Разград/. 

100 000 лв 

Разходи за проучване, проектиране, изграждане, 

поддържане, експлоатация, закриване и мониторинг на 

депата за битови отпадъци или други инсталации или 

съоръжения за обезвреждане на битови отпадъци. 

15 000 лв 

Разходи за почистване на  алеите, парковите и другите 

територии от населените места, предназначени за 

обществено ползване./Почистване на  алеите, 
парковите и други територии предназначени за 
обществено ползване в гр.Разград и доставка на 
специализирана техника/. 

290 000 лв 

― Доставка на специализирана техника /Доплащане 
по договор за доставка Товарен автомобил-самосвал 
и закупуване на малогабаритна техника за 
почистване/. 

90 000 лв 

―Поддържане чистотата  на алеите, парковите и 
другите територии за обществено ползване. 

200 000 лв 

ВСИЧКО: 415 000 лв 
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Забележка: Разпределението на дейностите е: 

1. Осигуряване на кошчета за отпадъци за нуждите на алеите, парковите и други 

озеленени  територии предназначени за обществено ползване в гр.Разград – 

дейността се изпълнявана от ОП Паркстрой гр.Разград. За цялата тази дейност са 

предвидени средства в размер на 10 000 лв. с ДДС. Предвидените средства са в 

размер на приетите за 2012г. 
2. Събиране на битовите отпадъци от територията на алеите, парковите и други 

озеленени територии предназначени за обществено ползване в гр.Разград и 

транспортирането им до Регионално депо Разград за обезвреждането им -  дейността 

се изпълнявана от ОП Паркстрой гр.Разград. За цялата тази дейност  са предвидени 

средства в размер на 100 000 лв. с ДДС. Предвидените средства са в размер на 

приетите за 2012г. 
3. Проучване, проектиране, изграждане, поддържане, експлоатация, закриване и 

мониторинг на депата за битови отпадъци или други инсталации или съоръжения за 

обезвреждане на битови отпадъци. Дейността включва плащане  на цена на услуга за 

депониране на Регионалното депо – Разград и отчисления определени по чл.60 ал.1 и 

чл.64 ал1  от Закона за управление на отпадъците. През 2013 г. е предвидено от 
дейността на  ОП Паркстрой гр.Разград се сформират около 500 тона отпадъци. 

4. Почистване на алеите, парковите и други озеленени територии предназначени за 

обществено ползване в  гр.Разград и доставка на специализирана техника - дейността 

се изпълнявана от ОП Паркстрой гр.Разград.     

За цялата тази дейност  са предвидени средства в размер на 290 000 лв. с ДДС 

 
 

  

Към Приложение № 24 
  

Обхват на дейността на ОП „Паркстрой” в гр.Разград  
 

1.Представително поддържане: 

-Градската градина до часовниковата кула и пред ТДУ. 

-Територии около Общински културен център, ХГ "Илия Петров" и НЗОК. 

-Територии на пл. "Момина чешма", от двете страни на стълбите от х-л Разград 

до пл."Момина чешма", пред и около Средношколско общежитие. 

-Градината пред х-л "Централ" и градината западно от "БИЛЛА". 

-Градината пред Държавен архив. 

-Градината на пл. "Независимост". 
-Градината на пл. "Стамболов". 
-Клоцове от двете страни на ул. "В.Левски" от ул. "Дунав" до ул."Княз Борис". 
-Клоцове по ул. "Паркова” от пл. „Възраждане" до входа на Северен градски 

парк". 
-Градината пред Дом на техниката и ДМШ "Илия Бърнев". 

-Територии около спортна зала "Лудогорец". 

2.Интензивно поддържане : 

-Площи и междублокови пространства в кв. "Абритус", кв.54-157, кв.Васил 

Левски", кв.179, кв. "Лудогорие", кв. "Майстор Манол", кв. "Млади семейства 1 и 

2" и квартали в ширак градски център . 

-Северен градски парк. 
-Площи и междублокови пространства в ЖК "Орел". 

3.Екстензивно поддържане: 

-Терени в Промишлена зона. 

-Скат над Автогара Разград и околовръстния път до ЖК „Орел". 

-Площи и междублокови пространства в ЖП Гара Разград и всички останали 

квартални територии извън посочените. 
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Приложение №25 

ПЛАН – СМЕТКА 
 

на разходите за изграждане на уширения на пътните платна за поставяне 

на съдове за смет, обслужване на контейнери за събиране на 

едрогабаритни отпадъци, общоградски инициативи за почистване на 

населените места, поддържане на торищата и почистване на стари 

замърсявания в населените места, управление и осъществяване на 

дейности за поддържане на чистотата по програми за осигуряване на 

заетост и почистване коритата на реки и дерета. 

  

Дейност 
Стойност 
с включен 

ДДС 

    

Разходи за събиране на битовите и отпадъци и транспортирането 

им до депата при общоградски инициативи за почистване на 

населените места и  територии, които са извън районите с 
организирана дейност по събиране и извозване на битовите 

отпадъци, както събиране и транспортиране на едрогабаритни 

отпадъци от контейнери с обем 7м3. 

83 000 лв 

―Събиране и транспортиране на отпадъци от извън 
урбанизирани територии. 

30 000 лв 

―Събиране и транспортиране на отпадъци при общоградски 
инициативи. 

18 000 лв 

―Събиране и транспортиране на едрогабаритни отпадъци от 
контейнери с обем 7м3. /ГСМ, ФРЗ на водача на специализирания 
автомобил, рез.части и поддръжка на автомобила./ 

35 000 лв 

Разходи за разриване на отпадъци в торищата населените места и 

почистване на стари замърсявания в 21 броя села.  
40 000 лв 

Разходи за управление, контрол и осъществяване на дейности по 

поддържане на чистотата в 22 броя села, финансиране на 

дейности по поддържане на чистотата в населените места 

изпълнявани по програми за осигуряване на заетост, почистване 

коритата на реки и дерета. 

226 695 лв 

― Управление, контрол и осъществяване на дейности по 
поддържане чистотата на уличните платна, площадите, 
алеите, парковите и другите територии във всички населени 
места. 

183 695 лв 

― Поддържане на чистотата в населените места изпълнявани 
по програми за осигуряване на заетост. 

15 000 лв 

    

― Почистване от отпадъци коритата на реки и дерета. 28 000 лв 
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ВСИЧКО: 349 695 лв 

 

Приложение №26 

   

КАЛКУЛАЦИЯ 

   

за определяне цена за ползване на контейнер тип Бобър от 1,1 куб.м. в 

гр.Разград, определена при условията и реда на чл.67 ал.1 и ал.3 от Закона 

за местните данъци и такси за 2013 г. 
 

   

№ ВИД СТОЙНОСТ 

1. Осигуряване на контейнер тип Бобър от 1,1 куб.м. 150,00 лв 

  ―единична доставна цена: 600,00 лв.;   

  ―срок на амортизация: 4 години;   

2. Събиране и транспортиране на отпадъци от 
контейнер тип Бобър от 1,1 куб.м. 

1 664,40 лв 

  ―единична цена за  обслужване на контейнер: 4,56 лв.;   

  ―брой обслужване за една година: 365.    

3. Обезвреждане на отпадъци на депо 2 439,52 лв 

  

―количества събрани и транспортирани отпадъци:                      
365 Х 0,220 = 130.30 тона;   

  ―цена на услуга за депониране: 11,52 лв./тон;   

  ―отчисление по чл.60 ал.1 от ЗУО: 3,86 лв./тон;   

  ―отчисление по чл.64 ал1 от ЗУО: 15,00 лв./тон.   

  
ВСИЧКО: 4 253,92 лв 

                    

 

Приложение №27 

   

КАЛКУЛАЦИЯ 

за определяне цена за ползване на контейнер тип Бобър от 1,1 куб.м. в 

село  Балкански, определена при условията и реда на чл.67 ал.1 и ал.3 

от Закона за местните данъци и такси за 2013 г. 
 

   

№ ВИД СТОЙНОСТ 
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1. Осигуряване на контейнер тип Бобър от 1,1 куб.м. 150,00 лв 

  ―единична доставна цена: 600,00 лв.;   

  ―срок на амортизация: 4 години;   

2. Събиране и транспортиране на отпадъци от 
контейнер тип Бобър от 1,1 куб.м. 

367,20 лв 

  ―единична цена за  обслужване на контейнер: 8,16 лв.;   

  ―брой обслужване за една година: 45.    

3. Обезвреждане на отпадъци на депо 601,52 лв 

  

―количества събрани и транспортирани отпадъци:                      
45 Х 0,440 = 19.80 тона;   

  ―цена на услуга за депониране: 11,52 лв./тон;   

  ―отчисление по чл.60 ал.1 от ЗУО: 3,86 лв./тон;   

  ―отчисление по чл.64 ал1 от ЗУО: 15,00 лв./тон.   

  
ВСИЧКО: 1 118,72 лв 

 

Приложение №28 

   

КАЛКУЛАЦИЯ 

за определяне цена за ползване на контейнер тип Бобър от 1,1 куб.м. в 

село  Стражец, определена при условията и реда на чл.67 ал.1 и ал.3 от 
Закона за местните данъци и такси за 2013 г. 

 

   

№ ВИД СТОЙНОСТ 

1. Осигуряване на контейнер тип Бобър от 1,1 куб.м. 150,00 лв 

  ―единична доставна цена: 600,00 лв.;   

  ―срок на амортизация: 4 години;   

2. Събиране и транспортиране на отпадъци от 
контейнер тип Бобър от 1,1 куб.м. 

501,12 лв 

  ―единична цена за  обслужване на контейнер: 6,96 лв.;   

  ―брой обслужване за една година: 72.    

3. Обезвреждане на отпадъци на депо 962,44 лв 

  

―количества събрани и транспортирани отпадъци:                      
72 Х 0,440 = 31,680 тона;   

  ―цена на услуга за депониране: 11,52 лв./тон;   

  ―отчисление по чл.60 ал.1 от ЗУО: 3,86 лв./тон;   

  ―отчисление по чл.64 ал1 от ЗУО: 15,00 лв./тон.   

  
ВСИЧКО: 1 613,56 лв 
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Приложение №29 

   

КАЛКУЛАЦИЯ 

за определяне цена за ползване на контейнер тип Бобър от 1,1 куб.м. в 

селата  Липник , Недоклан,  Побит камък,  Просторно,  Радинград, 

Топчии, Ушинци и Черковна, определена при условията и реда на чл.67 

ал.1 и ал.3 от Закона за местните данъци и такси за 2013 г. 
 

   

№ ВИД СТОЙНОСТ 

1. Осигуряване на контейнер тип Бобър от 1,1 куб.м. 150,00 лв 

  ―единична доставна цена: 600,00 лв.;   

  ―срок на амортизация: 4 години;   

2. Събиране и транспортиране на отпадъци от контейнер 

тип Бобър от 1,1 куб.м. 

250,56 лв 

  ―единична цена за  обслужване на контейнер: 6,96 лв.;   

  ―брой обслужване за една година: 36.    

3. Обезвреждане на отпадъци на депо 481,22 лв 

  

―количества събрани и транспортирани отпадъци:                      
36 Х 0,440 = 15,840 тона;   

  ―цена на услуга за депониране: 11,52 лв./тон;   

  ―отчисление по чл.60 ал.1 от ЗУО: 3,86 лв./тон;   

  ―отчисление по чл.64 ал1 от ЗУО: 15,00 лв./тон.   

  
ВСИЧКО: 881,78 лв 

        

 

Приложение №30 

   

КАЛКУЛАЦИЯ 

за определяне цена за ползване на контейнер тип Бобър от 1,1 куб.м. 

в селата  Гецово,  Дянково,  Киченица,  Мортагоново, Пороище и 

Ясеновец, определена при условията и реда на чл.67 ал.1 и ал.3 от 
Закона за местните данъци и такси за 2013 г. 

 

   

№ ВИД СТОЙНОСТ 

1. Осигуряване на контейнер тип Бобър от 1,1 куб.м. 150,00 лв 

  ―единична доставна цена: 600,00 лв.;   

  ―срок на амортизация: 4 години;   
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2. Събиране и транспортиране на отпадъци от 
контейнер тип Бобър от 1,1 куб.м. 

361,92 лв 

  ―единична цена за  обслужване на контейнер: 6,96 лв.;   

  ―брой обслужване за една година: 52.    

3. Обезвреждане на отпадъци на депо 695,09 лв 

  

―количества събрани и транспортирани отпадъци:                      
52 Х 0,440 = 22,880 тона;   

  ―цена на услуга за депониране: 11,52 лв./тон;   

  ―отчисление по чл.60 ал.1 от ЗУО: 3,86 лв./тон;   

  ―отчисление по чл.64 ал1 от ЗУО: 15,00 лв./тон.   

  
ВСИЧКО: 1 207,01 лв 

 

Приложение №31 

   

КАЛКУЛАЦИЯ 

за определяне цена за ползване на контейнер тип Бобър от 1,1 куб.м. 

в селата  Благоево, Дряновец, Островче, Осенец и Раковски 

определена при условията и реда на чл.67 ал.1 и ал.3 от Закона за 

местните данъци и такси за 2013 г. 
 

   

№ ВИД СТОЙНОСТ 

1. Осигуряване на контейнер тип Бобър от 1,1 куб.м. 150,00 лв 

  ―единична доставна цена: 600,00 лв.;   

  ―срок на амортизация: 4 години;   

2. Събиране и транспортиране на отпадъци от 
контейнер тип Бобър от 1,1 куб.м. 

293,76 лв 

  ―единична цена за  обслужване на контейнер: 8,16 лв.;   

  ―брой обслужване за една година: 36.    

3. Обезвреждане на отпадъци на депо 481,22 лв 

  

―количества събрани и транспортирани отпадъци:                      
36 Х 0,440 = 15,840 тона;   

  ―цена на услуга за депониране: 11,52 лв./тон;   

  ―отчисление по чл.60 ал.1 от ЗУО: 3,86 лв./тон;   

  ―отчисление по чл.64 ал1 от ЗУО: 15,00 лв./тон.   

  
ВСИЧКО: 924,98 лв 

 

С Т А Т И Я  4 

   

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 
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Преминаваме към разглеждане на следващата докладна записка по 

първа точка от дневния ред, тя е с вх.№603. 

 Докладна записка от Денчо Стоянов Бояджиев  - Кмет на Община 
Разград 

          Относно: Одобряване на  Подробен устройствен план – 

парцеларен план за  прокарване на външно електрическо захранване 
на базова станция  с възложител „КОСМО БЪЛГАРИЯ МОБАЙЛ” 

ЕАД гр. София.  

 Давам думата на вносителя на докладната записка. 
 

 Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

 Благодаря ,госпожо Председател. 

 Уважаеми дами и господа общински съветници, 

„КОСМО БЪЛГАРИЯ МОБАЙЛ” ЕАД гр.София е подало искане за 
разрешение за изработване на подробен устройствен план – парцеларен 

план за трасе за външно ел. захранване. На основание становището на 
главния архитект на Община Разград, кметът е разрешил изработването на 
подробен устройствен план /ПУП/ - парцеларен план.  

Изготвен е проект за ПУП. 

Проектът е съгласуван със заинтересуваните  териториални 

администрации и експлоатационни дружества. Кметът на Община Разград 

е дал предварително съгласие за учредяване на сервитут с площ  3433 кв.м. 

в поземлен имот– горска територия.  
Изработеният проект е разгледан и приет от Общинския експертен 

съвет по устройство на територията с Решение №  ІІ по Протокол № 

20/22.11.2012 г. и допуснат за одобряване от Общинския съвет на 
основание чл.129, ал. 1 от ЗУТ. 

 Предвид гореизложеното ви моля и на основание чл.21, ал.1, т. 11 от 
ЗМСМА, чл.110, ал.1, т.5  и чл.129, ал.1  от ЗУТ да приемете така 
предложените решения.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря на вносителя. Постоянните комисии при Общински съвет 
Разград - по околна среда, селско, горско, водно и ловно стопанство и по 

устройство и развитие на територията, транспорт на Общината се занимаха 
с тази докладна записка. Ще помоля техните председатели да ни 

докладват. Господин Ахмедов, имате думата. 
 

Г-н Ирфан Ахмедов – Председател на ПК 

Благодаря. Уважаема госпожо Председател, уважаеми колеги, 

Постоянната комисия по околна среда, селско, горско, водно и ловно 

стопанство, със 7 гласа „ЗА”, без „против” и без „въздържали се” подкрепи 

докладната записка и проекта за решение. 
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Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Постоянната комисия по ТСУ, господин Димитров 
заповядайте. 

 

Г-н Иво Димитров – Председател на ПК 

Уважаема госпожо Председател, 

Уважаеми дами и господа общински съветници, 

ПК по устройство и развитие на територията, транспорт на 
Общината на свое заседание проведено на 18.12. 2012 г. разгледа 
предложението за докладна записка и единодушно с 9 гласа „ЗА” я 
подкрепи. Благодаря.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Давам ви думата за въпроси към вносителя на докладната 
записка. Ако няма, становища, предложения. Откривам дебат. Няма 
желаещи. Прекратявам дебата. Преминаваме към електронно гласуване.  

 

Общинският съвет взе следното  
 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 259 

 

На основание  искане с вх.№ 103-06-6327/16.05.2012 г. „КОСМО 

БЪЛГАРИЯ МОБАЙЛ” ЕАД гр.София, становище на главния 

архитект на Община Разград и разрешение на Кмета на Община 

Разград е изработен проект за подробен устройствен план /ПУП/ - 

парцеларен план-трасе за прокарване на външно електрическо 

захранване на базова станция ІІ GSM оператор № 4571 Топчии 

изградена в поземлен имот с № 000293- общинска собственост,  през  
имот с №  000305 – с начин на трайно ползване „гора”, частна 

общинска собственост  в  землището на  с. Топчии, Община Разград с 
възложител „КОСМО БЪЛГАРИЯ МОБАЙЛ” ЕАД гр.София. Трасето 

е  с дължина 858 м.,  сервитут 4 м  и  площ на сервитута 3433 кв.м. 

Проектът е съгласуван със заинтересуваните  териториални 

администрации и експлоатационни дружества на основание чл.128, 

ал.6 и по реда чл.121, ал.2/отм./ от Закона за устройство на 

територията /ЗУТ/, във вр. с § 124, ал. 1 от ПЗР на ЗИДЗУТ, в сила от 

26.11.2012 г.: 
• «Е.ОН България мрежи» АД гр. Варна на 13.08.2012 г.; 
• Регионална дирекция по горите –Русе- изх.№ ГФ-

108/13.07.2012 г.; 
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• Регионална инспекция по околната среда и водите – Русе- 
решение № РУ-22-ОС/2012г. от 13.11.2012 г. 

Във връзка с изработването на парцеларния план на основание 
чл.61 и чл.62 от Закона за горите със Заповед № 983/20.08.2012 г.  
кметът на Община Разград е дал предварително съгласие за 

учредяване на сервитут с площ 3433 кв.м. в поземлен имот № 000305 – 

горска територия, частна общинска собственост, за изграждане и 

обслужване на външно ел. захранване на базова станция на “Глобул 

№ 4571 Топчии“ на възложителя  „КОСМО БЪЛГАРИЯ МОБАЙЛ” 

ЕАД гр. София. 

Изработеният проект е разгледан и приет от Общинския 

експертен съвет по устройство на територията с Решение №  ІІ по 

Протокол № 20/22.11.2012 г. и допуснат за одобряване от Общинския 

съвет на основание чл.129, ал. 1 от ЗУТ. 

 На основание  изложеното и чл.21, ал.1, т. 11 от ЗМСМА, чл.110, 

ал.1, т.5  и чл.129, ал.1  от Закона за устройство на територията,  

Общински съвет Разград, с 26 гласа «ЗА», «против» - няма, 

«въздържали се» - няма, 

Р Е Ш И : 

 

1. Одобрява  ПУП – парцеларен план за прокарване на външно 

електрическо захранване на базова станция ІІ GSM оператор № 4571 

Топчии изградена в поземлен имот с № 000293- общинска собственост,  

през  имот с №  000305 – с начин на трайно ползване „гора”, частна 

общинска собственост  в  землището на  с. Топчии, Община Разград с 
възложител „КОСМО БЪЛГАРИЯ МОБАЙЛ” ЕАД гр.София. Трасето 

е  с дължина 858 м.,  сервитут 4 м и площ на сервитута 3433 кв.м. 

            2. Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община 

Разград и Областния управител на Област Разград  и се обнародва в 

“Държавен вестник“ в 7-дневен срок от приемането му. 

            3. Настоящото решение подлежи  на оспорване по реда на чл.215 

от ЗУТ в 30-дневен срок от обнародването му в “Държавен вестник“  

пред Административен съд Разград.   
           

С Т А Т И Я  5 

   

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Следващата по реда на постъпване е с № 604. 

Докладна записка от Хами Хамиев – зам.-кмет на Община Разград 

Относно: Закриване на Полудневна детска градина 

”Радост”с.Балкански и Полудневна детска градина „Стоян Иванов” с. 
Недоклан.  

Вносителя има думата. Заповядайте господин Хамиев. 
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Г-н Хами Хамиев – зам. – кмет на Община Разград 

Благодаря .  
Уважаема госпожо председател, 

Уважаеми госпожи  и господа общински съветници, 

Въпросните Полудневни детски градини в селата Балкански и 

Недоклан отдавна работят с една смесена възрастова група. През 
последните години се наблюдава тенденция към намаляване броя на 
децата, посещаващи детските градини. Причините са ниската раждаемост 
и миграционните процеси. За ваша информация сме направили справка на 
броя на родените деца през последните няколко години. Съгласно 

изискванията на Наредба №7 на МОН  Полудневните детски градини 

функционират с минимум 6 деца в група, а във въпросните две 
Полудневни детски градини няма посещаващи деца. За 5 и 6 годишните 
деца, подлежащи на задължителна предучилищна подготовка е осигурен 

безплатен транспорт до най-близкото населено място. Съгласно Закона за 
народната просвета и Правилника за неговото приложение общинските 
детски градини се закриват и преустройват със заповед на кмета на 
Общината след решение на Общинския съвет. 

И в този ред предлагам следния проект за вашето решение:  
Предлага на Кмета на Общината да закрие полудневна детска 

градина /ПДГ/ „Радост” в с. Балкански и полудневна детска градина 
„Стоян Иванов” в с. Недоклан, поради намаляване броя на децата под 

изискуемия минимум, считано от 01.01.2013 г. 
Завърших.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря господин Хамиев. ПК  по законност, превенция на 
корупцията, сигурност, контрол на решенията, етика, предложения на 
гражданите и връзка с неправителствените организации ПК  по 

образование и наука разгледаха тази докладна записка. 
Господин Димитров, ще Ви моля да изразите становището на 

постоянната комисия по законност. 
 

Г-н Стоян Димитров – Председател на ПК 

Комисията по законност обсъди законосъобразността на 
предложения проект за решение и като констатира, че следва да бъдат 
спазени изискванията на закона и за съжаление установените факти, че от 
м. септември до м. ноември средната месечна посещаемост за двете детски 

градини е нула за всеки един от месеците счита, че Общинския съвет 
просто е длъжен и няма никаква друга възможност освен да приеме такова 
решение каквото предлага вносителят заместник кмета Хами Хамиев.  
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Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Благодаря господин Димитров. Госпожо Монева, постоянната 
комисия по образование. 
 

 Г-жа Добринка Монева – Председател на ПК 

 Постоянната комисия по образование и наука подробно обсъди 

докладната записка и проекта за решение. Със 7 гласа „ЗА”, няма 
„против”, няма „въздържали се” подкрепя проекта за решение  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря.  
Имате думата за въпроси към вносителя. Позиции, становища и 

предложения за изменение, за допълнение. Няма желаещи. Прекратяваме 
дебата. За съжаление всичко е ясно не може при нула посещаемост да 
съществуват тези заведения. Преминаваме към поименно гласуване на тази 

докладна записка тъй като нейното основание е чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА.  
 

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2011 – 2015 година 

27.12.2012 г. – поименно гласуване 
 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Владимир Иванов Заимов      +   

3. Гюлсевер Елиманова Мустафа +   

4. Димитър Цонев Стефанов +   

5. Добринка Иванова Монева +   

6. Драгомир Атанасов Николов +   

7. Емине Муртаза Ахмед Не участва   

8. Зоя Петрова Велкова отсъства   

9. Иво Борисов Димитров +   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

11. Кина Дякова Маринова +   

12. Левент Али Апти +   

13. Мартин Янков Янков +   

14. Милена Дачева Орешкова +   

15. Милена Иванова Цанева +   

16. Мирослав Тодоров Грънчаров +   

17. Михаил Парашкевов Тодоров +   

18. Музаффер Мустан Хамид +   

19. Мустафа Назъм Мустафа +   

20. Надежда Радославова Димитрова +   

21. Наско Стоилов Анастасов +   

22. Незиха Ахмедова Арабаджиева Не участва   
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23. Никола Джипов Николов +   

24. Нюсрет Исмет Мустафа - Салим +   

25. Осман Севджан Ариф +   

26. Петко Стоянов Стоянов +   

27. Петър Стоянов Василев +   

28. Радиана Ангелова Димитрова отсъства   

29. Румян Райчев Занев +   

30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Стоянка Петрова Донева - Якимова Не участва   

32. Теодор Борисов Ролев отсъства   

33. Цветан Йосифов Иванов +   

 

Общинският съвет взе следното  
 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 260 

 

През 2006 г. Народното събрание приема Национална програма 

за развитие на училищното образование и предучилищно възпитание 
за периода 2006 – 2015 г. В програмата са формулирани основните 
проблеми и националните цели за развитие на училищното 

образование и предучилищно възпитание. Имайки предвид 

Националната програма, Закона за народната просвета, както и 

специфичните особености на образованието в община Разград, през 
месец април 2007 г. с Решение № 858 на Общински съвет е приета 

Стратегия за развитие на училищното образование и предучилищното 

възпитание в община Разград за периода 2007 – 2015 г. 
Един от основните проблеми поставени за решение в 

националните и местни стратегически документи е оптимизирането на 

образователната система. Децентрализацията в управлението на 

образованието, новите принципи на финансиране чрез единен 

стандарт за численост на персонала и издръжката на едно дете са 

механизми, които налагат оптимизирането на предучилищния сектор 

в образованието. 

Полудневна детска градина ”Радост” с. Балкански и Полудневна 

детска градина „Стоян Иванов” с. Недоклан от създаването си работят 

с една смесена възрастова група. През последните години се 
наблюдава тенденция към намаляване броя на децата, посещаващи 

детските градини. Причините са ниската раждаемост и 

миграционните процеси и липсата на училища в тези населени места. 

По информация от ГРАОН – Разград, тенденцията към намаляване на 

раждаемостта е трайна и трудно може да се преодолее. Раждаемостта 

през периода 2006 г. – 2009 г. е както следва: 
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Населено 

място 

2006 г. 2007 г. 2008 г. 2009 г. 

с. Балкански 5 1 1 1 

с. Недоклан 1 3 3 3 

 

Съгласно чл.2, ал.7 от Наредба №7/29.12.2000 г. на МОН за 

определяне на броя на паралелките и групите и броя на учениците и 

на децата в паралелките и в групите на училищата, детските градини 

и обслужващите звена, средната месечна посещаемост се наблюдава за 

период не по-малък от два последователни месеца.  

Средната месечна посещаемост в групите през учебната 

2012/2013 г. в месеците септември и октомври е: 
 

Населено 

място 

Септември 2012 

г. 
Октомври 2012 г. Ноември 2012 г. 

с. Балкански 0 0 0 

с. Недоклан 0 0 0 

 

В полудневните детски градини в селата Недоклан и Балкански 

няма посещаващи деца. Съгласно Закона за народната просвета и 

Правилника за приложение на Закона за народната просвета 

общинските детски градини се закриват и преустройват със заповед на 

кмета на Общината след решение на Общинския съвет. 

Във връзка с гореизложеното, на основание чл. 21, ал.1, т. 8 и т. 

23 от Закона за местното самоуправление и местната администрация, 

чл. 10, ал.8 от ЗНП и чл.15, ал.1 от ППЗНП Общински съвет Разград, 

след поименно гласуване, с 27 гласа „ЗА”, „против” – няма, 

„въздържали се” – няма, 

РЕШИ: 

 

1. Предлага на Кмета на Общината да закрие полудневна детска 

градина /ПДГ/ „Радост” в с. Балкански и полудневна детска градина 

„Стоян Иванов” в с. Недоклан, поради намаляване броя на децата под 

изискуемия минимум, считано от 01.01.2013г. 
2. Задължителната документация на ПДГ ”Радост” с. Балкански 

и ПДГ „Стоян Иванов” с. Недоклан да се предаде и съхранява в отдел 

„Образование” на Община Разград. 

3. Сградите да се предадат на техните собственици – ПДГ 

”Радост” с. Балкански- на Читалище с. Балкански и ПДГ„Стоян 

Иванов” с. Недоклан- на Община Разград. 

Настоящето решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград 

и на Областен управител на Област Разград в седемдневен срок от 
приемането му. 
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 Настоящото решение подлежи на оспорване по реда на АПК пред 

Административния съд – Разград. 

 

С Т А Т И Я  6 

   

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Преминаваме към следващата докладна записка. Тя е с вх. № 607.  

Докладна записка от инж. Ценка Христова Таракчиева  – зам.-кмет 
на община Разград 

 Относно:  Предоставяне ползването на мерите и пасищата 

общинска собственост на земеделските стопани или техните 
сдружения, регистрирани като юридически лица, за отглежданите от 

тях животни. 

Давам думата на вносителя. Заповядайте. 
 

Г-жа Ценка Таракчиева – зам. – кмет на Община Разград 

Благодаря Ви. 

Уважаема госпожо председател, 

Господа общински съветници, 

Съгласно Закона за собствеността и ползването на земеделските земи 

собствеността на общините върху мерите и пасищата е публична, а 
съгласно чл.37о от закона Общинският съвет ежегодно приема решение за 
предоставяне и актуализиране на ползването на мерите и пасищата, което 

съдържа годишен план за паша, съгласие за предоставяне на мери и 

пасища за общо и за индивидуално ползване, задълженията на общината и 

на ползвателите за  поддържането на мерите и пасищата. Към решението 

се прилага списък с данни за земеделските стопани или техни сдружения, 
регистрирани както юридически  лица, отглежданите от тях животни, 

данни за физическите блокове и парцелите  на общинските мери и пасища, 
карта за ползването на мерите и пасищата по физически блокове, 
определени в Системата за идентификация на земеделските парцели. 

 Към 05.12.2012 г. в Община Разград са подадени 38 бр.  заявления, 
въз основа на които общинската администрация изготвя предложения за 
общо и индивидуално ползване на общинските мери и пасища. Към 

заявленията  са приложени списъци на отглежданите от земеделските 
стопани животни  заверени  от кметовете на населените места и 

съответните компетентни органи. 

Във връзка с гореизложеното и на основание чл.37о от Закона за 
собствеността и ползване на земеделските земи предлагам проект за 
вашето решение: 1. Утвърждава годишен план за паша за общо и 

индивидуално ползване на мери и пасища общинска собственост, 
съставляващ Приложение № 1. 
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2. Мерите и пасищата определени за общо ползване се ползват 
безвъзмездно от всички лица притежаващи животни. 

3.Мерите и пасищата, определени за индивидуално ползване се 
отдават под наем  само на земеделските стопани, отглеждащи пасищни 

животни,  или на лица, които са поели задължение да ги поддържат в 
добро земеделско и екологично състояние – Приложение № 2. 

4. Определя  задълженията на общината и ползвателите  за 
поддържане на мерите и пасищата, както следва: от т.1.1. до  т.1.5. са 
задълженията на общината; от т.5.1. до т.5.11. са задълженията на 
стопаните и в т.6.1. е определена цената за индивидуално ползване на 
мерите и пасищата – общинска собственост за 2013 г. се определя в размер  

на цените, определени в  Приложение № 1 от Наредба № 16  на ОбС 

Разград и се  заплаща към датата на сключване на договора. 
С ползвателите на мери и пасища за индивидуално ползване се 

сключват договори за наем в срок до  30.03.2013 г. 
Благодаря Ви.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря на вносителя на докладната.  
Аз само ще допълня госпожа Таракчиева, че по повод тази докладна 

записка и въз основа на извършена проверка от Окръжна прокуратура 
получихме указания да съобразим констатациите на прокуратурата в 
посока допълване задълженията на Общината като страна по тези договори 

за отдаване на мерите и пасищата. Тези препоръки се свеждат до следното: 

Да се подсигури по – голяма нагледност, идентифициране на отдаваните 
имоти като се посочат техните граници и съседи, да бъдат предоставени 

скици, всичко това с оглед да не се застъпват имоти и да не се създава 
опасност от даване на неточни заявления от ползвателите им, които 

заявления са необходими при получаване на съответните субсидии. Да се 
засили контрола по изпълнение на задълженията от страна на 
ползвателите, както и да се предвидят неустойки и да се следи за тяхното 

неизпълнение. Прокуратурата ни препоръча да набележим мерки 

осигуряващи законосъобразно сключване на договорите и следене за 
тяхното изпълнение. Вносителя на докладната записка се е съобразил с 
направените препоръки и видоизмени по време на постоянната комисия 
своя проект за решение като заложи всички тези указания от 
Прокуратурата, с което фактически изпълнихме изискването да набележим 

специфичните указани ни като задължителни мерки. В постоянната 
комисия по законност, превенция на корупцията, сигурност, контрол на 
решенията, етика, предложения на гражданите и връзка с 
неправителствени организации и по околна среда, селско, горско, водно и 

ловно стопанство беше разгледана докладната записка, вече в допълнения 
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вариант. Давам думата на Председателя на постоянната комисия по 

законност господин Димитров. Заповядайте. 
 

Г-н Стоян Димитров – Председател на ПК 

В комисията по законност след обсъждането на докладната записка 
бе констатирано, че тя отговаря на изискванията на Закона и във връзка с 
казаното от Председателя на Общинския съвет аз искам да уточня, че 
такива препоръки са правени в рамките на цялата страна. Поставянето на 
тези проблеми е по указание на Върховната касационна прокуратура. 
Другото, което трябва да се знае от общинските съветници и от нашите 
съграждани е, че с това решение Общинският съвет изпълнява своите 
ангажименти за подпомагане на животновъдите, земеделските 
производители от този отрасъл на земеделието и с това се улеснява много 

и тяхната дейност в във връзка с получаването на евро субсидиите. За 
разлика от много други общини в Община Разград този вид дейност е 
съобразен с изискванията на Закона и затова единодушно с 8 гласа „ЗА” 

комисията подкрепя проекта за решение.  
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Господин Ахмедов, постоянната комисия по околна 
среда, селско, горско, водно и ловно стопанство.  

 

 Г-н Ирфан Ахмедов – Председател на ПК 

 Благодаря. Уважаема госпожо Председател, 

Уважаеми колеги, 

Постоянната комисия по околна среда също единодушно, със 7 гласа 
«ЗА», без «против» и без «въздържали се» подкрепи докладната записка с 
вх.№ 607 и проекта за решение.  
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Въпроси към вносителя на докладната записка. Имате 
думата. Заповядайте господин Грънчаров. 

 

Г-н Мирослав Грънчаров – ПП „ГЕРБ” 

Уважаеми колеги, 

Уважаема госпожо Таракчиева, 
В Приложение №2, в графа „ Вид – брой отглеждани животни – по 

животновъдни единици” има текст на места, например дава с. Дянково за 
пример – „При остатъчен фонд по населени места”. Молбата ми е да 
обясните какво значи това. Благодаря Ви.  
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Заповядайте госпожо Таракчиева. 
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 Г-жа Ценка Таракчиева – зам. – кмет на Община Разград 

 Благодаря Ви. Това значи, че всички други стопани които имат 
животни могат да ползват остатъчния финд. Освен заявилите които имат 
право да ползват, всички останали ползват остатъчния фонд. Имат право 

да подават молби отново при остатъчен фонд.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Изясни ли се въпроса Ви господин Грънчаров?  

 

Г-н Мирослав Грънчаров – ПП „ГЕРБ” 

 Да, благодаря. 
 

Г-жа Ценка Таракчиева – зам. – кмет на Община Разград 

В с. Дянково имаме само едно подадено заявление, явно ще има 
остатъчен фонд, това значи, че при остатъчен фонд. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Други въпроси към вносителя? Няма. Откривам дебат по докладната 
записка. Има ли желаещи? Няма желаещи. Прекратявам дебата и подлагам 

на поименно гласуване докладната записка. 
 

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2011 – 2015 година 

27.12.2012 г. – поименно гласуване 
 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Владимир Иванов Заимов      +   

3. Гюлсевер Елиманова Мустафа +   

4. Димитър Цонев Стефанов +   

5. Добринка Иванова Монева +   

6. Драгомир Атанасов Николов +   

7. Емине Муртаза Ахмед Не участва   

8. Зоя Петрова Велкова отсъства   

9. Иво Борисов Димитров +   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

11. Кина Дякова Маринова +   

12. Левент Али Апти +   

13. Мартин Янков Янков +   

14. Милена Дачева Орешкова +   

15. Милена Иванова Цанева +   

16. Мирослав Тодоров Грънчаров +   
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17. Михаил Парашкевов Тодоров +   

18. Музаффер Мустан Хамид +   

19. Мустафа Назъм Мустафа +   

20. Надежда Радославова Димитрова +   

21. Наско Стоилов Анастасов +   

22. Незиха Ахмедова Арабаджиева +   

23. Никола Джипов Николов Не участва   

24. Нюсрет Исмет Мустафа - Салим +   

25. Осман Севджан Ариф +   

26. Петко Стоянов Стоянов +   

27. Петър Стоянов Василев +   

28. Радиана Ангелова Димитрова отсъства   

29. Румян Райчев Занев +   

30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Стоянка Петрова Донева - Якимова Не участва   

32. Теодор Борисов Ролев отсъства   

33. Цветан Йосифов Иванов +   

 

 

Общинският съвет взе следното  
 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 261 

 

Съгласно чл.37о от Закона за собствеността и ползване на 

земеделските земи, Общинският съвет ежегодно приема решения за 

предоставяне и актуализиране ползването на мерите и пасищата 

общинска собственост, което съдържа  годишен план за паша, 

съгласие за предоставяне на мери и пасища за общо и за индивидуално 

ползване, задълженията на общината  и на ползвателите за 

поддържането на мерите и пасищата. Решението на Общинският 

съвет е правно основание за общо ползване на мерите и пасищата за 

целите на чл.41 от  Закона за подпомагане на земеделските 
производители, съгласно който земеделските стопани, които 

стопанисват земеделска площ, включена в системата на 

идентификация на земеделските парцели, могат да кандидатстват за 

плащане по Схемата  за единно плащане на площ. Подадени са 38 бр. 

заявления от земеделски стопани  с приложени списъци  на 

отглежданите от тях животни на територията на Община Разград за 

ползване на общински мери и пасища. Списъците са заверени от 

кметовете и кметските наместници  на населените места и 

съответните компетентни органи. Общинската администрация е 
идентифицирала възможностите за общо и индивидуално ползване на 

мерите и пасищата. 
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Във връзка с гореизложеното и на основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от 

ЗМСМА и чл.37о от Закона за собствеността и ползване на 

земеделските земи, Общински съвет Разград, след поименно 

гласуване, с 27 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма, 

  

Р Е Ш И: 
 

1. Утвърждава годишен план за паша за общо и 

индивидуално ползване на мери и пасища общинска собственост, 

съставляващ Приложение № 1. 

2. Мерите и пасищата определени за общо ползване се ползват 

безвъзмездно от всички лица притежаващи животни. 

3. Мерите и пасищата, определени за индивидуално ползване 
се отдават под наем  само на земеделските стопани, отглеждащи 

пасищни животни,  или на лица, които са поели задължение да ги 

поддържат в добро земеделско и екологично състояние – Приложение 
№ 2. 

4. Определя  задълженията на общината и ползвателите  за 

поддържане на мерите и пасищата, както следва: 

4.1. Задължения на общината: 

4.1.1. Да предоставя  на земеделските стопани  и техните 
сдружения подали молби,  съгласно Приложение № 2,  мери и пасища  

за индивидуално ползване.  
4.1.2.  Кметовете на населени места и кметските наместници  да 

изготвят констативни протоколи за разпределение  на определените за 

индивидуално ползване мери и пасища между кандидатите по 

Приложение № 2  пропорционално на броя на животновъдните 
единици  изчислени на база заверените списъци за отглежданите от 

тях животни. 

4.1.3. Договорите за наем задължително са придружени от 

актуални скици с които се идентифицират отдаваните имоти и от 

приемо-предавателни протоколи.  

4.1.4. Кметовете на населени места, кметските наместници и 

общински служители, определени със заповед на кмета на общината, 

осъществяват текущ контрол относно поддържането и ползването на 

отдадените имоти.   

4.1.5. При констатирано неизпълнение на договорите, Община 

Разград следва да претендира неустойка. 

5.      Задължения на ползвателите: 
5.1. Да не променят предназначението на мерите и пасищата. 

5.2. Да не ползват мерите и пасищата за неземеделски нужди. 

5.3. Да поддържат мерите и пасищата в добро земеделско и 

екологично състояние. 



 123

5.4. Да почистват мерите и пасищата от замърсяване и камъни. 

5.5. Да не допускат замърсяването на мерите и пасищата с 
битови, строителни, производствени, опасни и други отпадъци. 

5.6. Предоставените площи да се опазват от ерозия, 

заблатяване, засоляване и други увреждания. 

5.7. Мерите и пасищата да се почистват от нежелана 

храстовидна растителност и да се провежда борба с устойчиви 

растителни видове съгласно Национален стандарт 4.2. 

5.8. Задължително да се запазват съществуващите полски 

граници /синори/ съгласно Национален стандарт 4.3. 

5.9. Задължително да се опазват площите в близост до гори от  

навлизането на дървесна и храстовидна растителност в  тях съгласно 

Национален стандарт 4.4. 

5.10. Забранява се паленето на  растителност в мерите и 

пасищата. 

5.11. Забранява се наторяване с утайки от пречистването на 

отпадъчни води. 

6. Условия за ползване на мерите и пасищата – общинска 

собственост: 

6.1. Цената  за индивидуално ползване на мерите и пасищата – 

общинска собственост за 2013 г. се определя в размер  на цените, 
определени в  Приложение № 1 от Наредба № 16  за управление, 
стопанисване и ползване на земи и гори от общинския поземлен фонд, 

и на гори и земи от общинския горски фонд на Общински съвет 

Разград  и се  заплаща към датата на сключване на договора. 

6.2. С ползвателите на мери и пасища за индивидуално 

ползване се сключват договори за наем в срок до  30.03.2013 г. 
6.3. Мерите и пасищата, отдадени под наем за индивидуално 

ползване, не могат да се преотдават на трети лица. 

 7. Настоящето решение да бъде изпратено на кмета на Община 

Разград и Областния  управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 

 8. Настоящето решение подлежи на оспорване в срока по АПК 

пред Административен съд гр. Разград. 
ПРИЛОЖЕНИЕ № 1 

 

ОБЩИНА РАЗГРАД 

 

 

ГОДИШЕН ПЛАН 

 

за паша за общо и индивидуално ползване на мери и пасища  

общинска собственост за  2013 година 
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  1. ОПФ гр. Разград декари   

индивидуално  ползване 3 613,397   

общо ползване 3 789,128   

                             ОБЩО: 7 402, 525   

2. ОПФ с. Ушинци    

инд.  ползване  845,529   

общо ползване   210,573   

                             ОБЩО: 1 056,102   

     

3. ОПФ с. Топчии    

инд.  ползване  541, 475   

общо ползване 811, 548   

                             ОБЩО: 1 353, 023   

     

4. ОПФ с. Липник    

инд.  ползване  566, 220   

общо ползване 65, 026   

                             ОБЩО: 631, 246   

     

5. ОПФ с. Раковски    

инд.  ползване  2 053, 549   

общо ползване 529, 007   

                             ОБЩО: 2 582, 556   

     

6. ОПФ с. Благоево    

инд.  ползване  856, 571   

общо ползване 1 082, 023   

                             ОБЩО: 1 938, 594   

     

7. ОПФ с. Балкански    

инд.  ползване  1 732, 944   

общо ползване 963, 590   

                             ОБЩО: 2 696, 534   

     

8. ОПФ с. Осенец    

инд.  ползване  613,903   

общо ползване 820,597   

                             ОБЩО: 1 434,500   

9. ОПФ с. Гецово    

инд.  ползване  1 218, 018   

общо ползване 1 400, 807   

                             ОБЩО: 2 618, 825   

     

10. ОПФ с. Ясеновец    

инд.  ползване  991, 629   

общо ползване 268, 551   

                            ОБЩО: 1 260, 180   

     

11. ОПФ с. Дряновец    

инд.  ползване  1 193, 402   



 125

общо ползване 1 265, 297   

                             ОБЩО: 2 458, 699   

     

12. ОПФ с. Радинград    

инд.  ползване  785, 523   

общо ползване 139, 300   

                             ОБЩО: 924, 823   

     

 13. ОПФ с. Мортагоново    

инд.  ползване  1816,347   

общо ползване 895,140   

                             ОБЩО: 2 711, 487   

     

14. ОПФ с. Недоклан    

инд.  ползване  138, 789   

общо ползване 344, 495   

                             ОБЩО: 483, 284   

     

 15. ОПФ с. Побит камък    

инд.  ползване  2 685, 363   

общо ползване 483, 148   

                             ОБЩО: 3 168, 511   

     

16. ОПФ с. Островче    

инд.  ползване  305, 518   

общо ползване 314, 526   

                             ОБЩО: 620,044   

 

17. ОПФ с. Дянково    

инд.  ползване  1 975, 778   

общо ползване 272, 899   

                                                       ОБЩО: 2 248, 677      

    

18. ОПФ с. Киченица     

инд. ползване  333, 223   

общо ползване                    92, 556   

                                                       ОБЩО:                425, 779 

  

19. ОПФ с. Черковна  

инд.  ползване  725, 195   

общо ползване 281, 461   

                                                       ОБЩО:             1 006, 656 

  

20. ОПФ с. Пороище  

инд.  ползване  1 027, 047   

общо ползване 1 070, 541   

                                                       ОБЩО:            2 097, 588 

 

ВСИЧКО дка: 38 411, 256 

инд.  ползване  24 381, 584 
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общо ползване 14 029, 672 
 

 

          ЗАБЕЛЕЖКА: Неразделна част от настоящия план са списъците на мерите и 

пасищата по населени места. 

ПРИЛОЖЕНИЕ № 2 

 

С П И С Ъ К 

на земеделските стопани и сдружения с отглежданите 
от тях животни подали Заявления за ползване на мери и пасища 

от общински поземлен фонд – 2013 година 

 

 

НАСЕЛЕНО МЯСТО 

ПОЛЗВАТЕЛ 

Вид  - брой отглеждани 

животни –   

по животновъдни 

единици 

Всичко 

животновъдни 

единици  

ГР. РАЗГРАД 

1. Димитър Здравков Обидимски  

 

 

 

 

 

2. Сюрхан Мехмед Осман 

 

 

 

 

3. Реджеб Ахмед  Еюб 

Брой заявления: 3 

 

Крави -108 х 1.00 

Юници –33 х 0.60 

Телета – 5 х 0.60 

Овце – 254 х 0.15 

Кози – 64 х 0.15 

 

 

Крави – 3 х 1.00 

Юници – 1 х 0.60 

Овце – 10 х 0.15 

 

 

Овце – 46 х 0.15 

 

 

108,00 

19,80 

3,00 

38,10 

9,60 

178,50 

 

3,00 

0,60 

1,50 

5,10 

 

6,90 

 

С. ПОБИТ КАМЪК 

4. Ахмед Мехмед Мехмед 

 

 

Брой заявления: 1 

 

Крави – 39 х 1.00 

Юници – 4 х 0.60 

Телета – 2 х 0.60 

 

 

39,00 

2,40 

1,20       

 42,60 

С. ЯСЕНОВЕЦ 

5. ЕТ „Севдалин Левенов” - Севдалин 

Левенов 
 

Брой заявления: 1 

 

Крави – 133 х 1.00 

Юници – 37 х 0.60 

Телета – 45 х 0.60 

 

 

133,00 

22.20 

27.00 

182,20 

С. ДЯНКОВО 

6. Елисей Асенов Емилов 
 

Брой заявления: 1 

 

При остатъчен 

фонд по населени места 

 

 

 

 

 

 

С. ДРЯНОВЕЦ 

7. Николай Георгиев Иванов 
 

 

 

 

Овце – 203 х 0.15 

Кози – 9 х  0.15 

 

 

 

30.45 

1.35 

31,80 
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8. Марийка Николаева Русева 
 

 

 

9. Станка  Варчева Ганева 
 

10. Тихомир Колев     Александров 
 

Брой заявления: 4 

Крави – 2 х 1.00 

Телета – 2 х 0.60 

 

 

Овце – 88 х 0.15 

 

Телета – 12 х 0.60 

 

2.00 

1.20 

3,20 

 

13,20 

 

7,20 

 

 

С. МОРТАГОНОВО 

11. Ерхан Ахмед Исмаил 

 

 

Брой заявления: 1 

 

Крави– 13 х 1.00 

Юници – 1 х 0.60 

Телета – 6 х 0.60 

 

13.00 

0.60 

3.60   

17,20 

              С. ТОПЧИИ 

12. Сергей Даков Русев 
 

13. Христо Добрев Христов 
 

 

 

 

14. Сединка Асенова Мотева 
 

 

 

 

15. Мирена  Енева Симова 
 

 

 

16. Николай Георгиев Янков 
 

 

17. Пенка Киранова Христова 
 

 

Брой заявления: 6 

 

Овце – 149 х 0.15  

 

Крави – 5 х 1.00 

Юници – 1 х 0.60 

Телета – 1 х 0.60 

 

 

Крави– 12 х 1.00 

Юници – 4 х 0.60 

Телета – 7 х 0.60 

 

 

Крави– 14 х 1.00 

Телета -  1 х 0.60 

 

 

Крави– 11.00 х 1.00 

Телета – 1 х 0.60 

 

При остатъчен 

фонд по населени места 

 

 

22,35 

 

5.00 

0.60 

0.60 

6,20 

 

12.00 

2.40 

4.20 

18,60 

 

14.00 

0.60 

14,60 

 

11.00 

0.60 

11,60 

 

 

       

             С. УШИНЦИ  

18. Нели Христова Георгиева 
 

 

 

 

19. Тодор Димитров Вълчев 
 

 

 

20. Кънчо Иванов Неделчев 
 

 

Крави – 4 х 1.00 

Юници – 2 х 0.60 

Телета – 1 х 0.60 

 

 

Крави– 9 х 1.00 

Телета –2 х  0.60 

 

 

Крави– 6 х 1.00 

Телета – 4 х 0.60 

 

4.00 

1.20 

0.60 

5,80 

 

9.00 

1.20 

10,20 

 

6.00 

2.40 
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21. Диана Цанкова Йорданова 
 

 

 

 

22. Божидар Стефанов Стоянов 
 

 

 

 

23. Тодор Василев Андреев 
 

 

 

 

24. Йордан Георгиев  Жеков 
 

Брой заявления: 7 

Овце – 12 х 0.15 

 

 

Крави– 5 х 1.00 

Телета – 4 х 0.60 

Овце – 16 х 0.15 

 

 

Крави– 5 х 1.00 

Юници –2 х 0.60 

Телета –  3 х 0.60 

 

 

Крава –  1 х 1.00 

Овце –    5 х 0.15 

Кози – 27 х 0.15 

 

 

Телета – 13 х 0.60 

 

1.80 

10,20 

 

5.00 

2.40 

2.40 

9,80 

 

5.00 

1.20 

1.80 

8,00 

 

1.00 

0.75 

4.05 

5,80 

 

7,80 

 

 

С. ЛИПНИК 

25. Левен Карамфилов Куцаров 
 

Брой заявления: 1 

 

Крави– 27 х 1.00 

Телета – 1 х 0.60 

 

 

        

27,60 

С. РАКОВСКИ 

26. Стоян Христов Стоянов 
 

 

 

 

 

27. Данчо  Петков  Дацков 
 

 

28. „БУЛТЕКС-69” ЕООД – с 
управител Кадри Кабил 

 

 

29. Али Джавид Чакър 

 

 

 

30. Кяфие Джавидова  Чакърова 
 

 

 

31. Илкджан   Ердуван  Чакър 

 

 

 

Крави–  11 х 1.00 

Юници- 2 х 0.60 

Телета – 3 х 0.60 

Биволици–  1 х 1.00 

 

 

Овце – 6 х 0.15 

 

 

Крави–  48 х 1.00 

Юници- 20 х 0.60 

Телета – 22 х 0.60 

 

При остатъчен 

фонд по населени места 

 

 

При остатъчен 

фонд по населени места 

 

 

При остатъчен 

фонд по населени места 

 

 

11.00 

1.20 

1.80 

1.00 

15,00 

 

9,00 

 

 

48.00 

12.00 

13.20 

73,20 
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Брой заявления: 6  

С. ОСЕНЕЦ 

 32. Цончо Неделчев   Кънчев          
 

 

Брой заявления: 1 

 

Крави– 34 х 1.00 

Юници-  6 х 0.60 

Телета – 13 х 0.60 

 

 

34.00 

3.60 

7.80 

45,40 

С. РАДИНГРАД 

33. „ Нага-интрнъшенъл” ЕООД с 
управител Нургин Февзиев 
 

Брой заявления: 1 

 

При остатъчен 

фонд по населени места 

 

 

 

 

 

        С. БАЛКАНСКИ 

34. ЕТ „Рита-СД-Стефан Станев” с 
управител Стефан Досев Станев 
 

 

 

 

35. „ФРАМ-2001”   с управител 

Филип  Георгиев Калоянов.  
 

 

 

 

36. Димка Пенчева Илиева 
 

 

 

37. Иван Пенчев Иванов 
 

 

 

 

Брой заявления: 4 

 

38. „Агро Инвест И” ЕООД с 
управител Ивайло Иванов 

 

Кон – 1 х 1.00 

Крави -  13 х 1.00 

Юници-  5 х 0.60 

Телета –   2 х 0.60 

 

 

Крави -  53 х 1.00 

Юници – 4 х 0.60 

Телета –   7 х  0.60 

 

 

 

Овце – 4 х 0.15 

Кози – 2.40 

 

 

Крави -  31 х 1.00 

Юници- 4 х 0.60 

Телета –   7 х 0.60 

 

 

 

 

При остатъчен 

фонд по населени места 

 

 

1.00 

13.00 

3.00 

1.20 

18,20 

 

53,00 

2.40 

4.20 

59,60 

 

 

6,00 

2,40 

8,40 

 

31.00 

2.40 

4.20 

37,60 

 

 

 

 

 

 

 

С Т А Т И Я  7 

   

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Докладна записка  с вх.№610. 

 Докладна записка от Иво Борисов Димитров  -  Общински съветник 
Относно: Даване на разрешение на „Общински пазари- Разград „ 

ЕАД гр. Разград за провеждане на търг с явно наддаване за отдаване 
под наем на имот – частна общинска собственост, включен в капитала 

на дружеството. 
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Господин Димитров, имате думата. 
 

Г-н Иво Димитров – вносител, общински съветник 
Благодаря.  
Уважаема госпожо председател, 

Уважаеми госпожи и господа общински съветници, 

Получено е писмо с вх. № 589, на гърба на докладната записка е 
приложено от Изпълнителния директор на „Общински пазари – Разград” 

ЕАД гр. Разград, с което се депозира искане за провеждане на търг с явно 

наддаване за отдаване под наем. Става въпрос за търговски обект – № 107 с 
площ 30 кв.м., който е включен в баланса на „Общински пазари- Разград” 

ЕАД и се намира на Централен общински пазар в гр. Разград. Към 

настоящия момент помещението е свободно и е спряло да носи приход на 
Общината и на Търговското дружество. В тази връзка се предлага следното 

решение:  Да се даде разрешение за провеждане на търг с явно наддаване на 
„Общински пазари- Разград” ЕАД за отдаване под наем на стопанско 

помещение, търговски обект № 107, с площ 30 кв.м.. И ви моля да 
подкрепите тази докладна записка. Благодаря ви. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Благодаря на господин Димитров. На съвместно заседание на ПК по 

управление на общинската собственост, приватизация и 

следприватизационен контрол и по законност, превенция на корупцията, 
сигурност, контрол на решенията, етика, предложения на гражданите и 

връзка с неправителствени организации беше разгледана докладната 
записка. Госпожо Салим, моля да докладвате за гласуването в ПК по 

управление на общинската собственост. 
 

 Г-жа Нюсрет Салим – Председател на ПК 

 С 8 гласа „ЗА”, без „против” и без „въздържали се” комисията по 

общинска собственост подкрепи докладната записка и проекта за решение. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Господин Димитров, постоянната комисия по законност. 
 

Г-н Стоян Димитров – Председател на ПК 

Комисията по законност също единодушно със 7 гласа „ЗА” 

подкрепя проекта за решение.  
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Имате ли въпроси към вносителя  на докладната записка? 

Становища и предложения. Прекратяваме дебата и преминаваме към 

поименно гласуване. 
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С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2011 – 2015 година 

27.12.2012 г. – поименно гласуване 
 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Владимир Иванов Заимов      +   

3. Гюлсевер Елиманова Мустафа +   

4. Димитър Цонев Стефанов +   

5. Добринка Иванова Монева +   

6. Драгомир Атанасов Николов +   

7. Емине Муртаза Ахмед Не участва   

8. Зоя Петрова Велкова отсъства   

9. Иво Борисов Димитров +   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

11. Кина Дякова Маринова Не участва   

12. Левент Али Апти +   

13. Мартин Янков Янков +   

14. Милена Дачева Орешкова +   

15. Милена Иванова Цанева +   

16. Мирослав Тодоров Грънчаров +   

17. Михаил Парашкевов Тодоров +   

18. Музаффер Мустан Хамид +   

19. Мустафа Назъм Мустафа +   

20. Надежда Радославова Димитрова +   

21. Наско Стоилов Анастасов +   

22. Незиха Ахмедова Арабаджиева +   

23. Никола Джипов Николов Не участва   

24. Нюсрет Исмет Мустафа - Салим +   

25. Осман Севджан Ариф +   

26. Петко Стоянов Стоянов +   

27. Петър Стоянов Василев +   

28. Радиана Ангелова Димитрова отсъства   

29. Румян Райчев Занев +   

30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Стоянка Петрова Донева - Якимова Не участва   

32. Теодор Борисов Ролев отсъства   

33. Цветан Йосифов Иванов +   

 

Общинският съвет взе следното  
 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 262 
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В баланса на „Общински пазари – Разград” ЕАД гр. Разград е 
включен търговски обект – № 107 с площ 30 кв.м., находящ се на 

Централен общински пазар, в гр. Разград на ул. „Марица” № 2. Към 

настоящия момент помещението е свободно и предстои отдаването му 

под наем за търговски цели. 

Пред вид гореизложеното, на основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от 

ЗМСМА и чл. 33, ал. 1 от Наредба № 3 на Общински съвет гр. Разград 

за разрешение за провеждане на търг с явно наддаване за отдаване под 

наем по реда на чл.34, ал. 1, ал. 2 т. 1 от Наредба № 3 на Общински 

съвет гр. Разград за осъществяване на стопанска дейност на Община 

Разград чрез търговски дружества с общинско участие и чрез 
общински предприятия и във връзка с писмо № РД-05-148/30.11.2012 г.  
на Изп. директор на „Общински пазари – Разград”,  Общински съвет  

гр. Разград, след поименно гласуване, с 26 гласа „ЗА”, „против” – няма, 

„въздържали се” – няма, 
 

Р Е Ш И: 
 

1. Дава разрешение на „Общински пазари- Разград” EАД гр. 

Разград да проведе търг с явно наддаване за отдаване под наем на 

стопанско помещение, търговски обект № 107, с площ 30 кв.м., 

находящо се на Централен общински пазар гр. Разград на ул. 

„Марица” № 2, включено в баланса на дружеството, за срок от три 

години, за търговски цели. 

2. Търгът с явно наддаване за отдаване под наем по т. 1 да се 
проведе при спазване изискванията на чл. 34, ал. 1 и ал. 2 т. 1 от 

Наредба № 3 на Общински съвет гр. Разград за осъществяване на 

стопанска дейност на Община Разград чрез търговски дружества с 
общинско участие и чрез общински предприятия. 

3. Възлага на Изпълнителния директор на „Общински пазари – 

Разград” ЕАД гр. Разград изпълнението на решенията по т. 1 и по т. 2. 

4. Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община 

Разград и Областния управител на област Разград в 7 – дневен срок от 

приемането му. 

Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд гр. Разград. 

 

С Т А Т И Я  8 

   

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Докладна записка с вх. № 611.  

 Докладна записка от Хами Хамиев – зам.- кмет на Община Разград 
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 Относно:  Кандидатстване по Проект „Красива България” на 

Министерство на труда и социалната политика за 2013 г., по Мярка 02-

01 „Социални услуги от резидентен тип”.  

Господин Хамиев, заповядайте. 
 

Г-н Хами Хамиев – зам. – кмет на Община Разград 

Благодаря. 
Уважаема госпожо Председател,  

Уважаеми госпожи и господа общински съветници, 

Стартира кампания за набиране на кандидати за участие по Проект 
„Красива България” по Мярка 02-01 „Социални услуги от резидентен тип” 

са насочени към строително ремонтни работи /строително монтажни работи 

в съществуващи сгради или самостоятелни обекти в тях или СМР за ново 

строителство с цел предоставяне на социални услуги резидентен тип. По 

тази мярка общините са допустими кандидати като  80 % от средствата се 
предоставят от бюджета на Проект „Красива България”, а съфинансирането 

в размер на 20 % е за сметка на кандидата. 
Община Разград след заснемане и проектиране  има готовност да 

подаде проект за строително ремонтни работи на 3-ти етаж в сградата на 
бившата стоматология за изграждане на Кризисен център. 

В тази връзка предлагам следния проект за вашето решение: Дава 
съгласие Община Разград да кандидатства по Проект „Красива България” 

на Министерство на труда и социалната политика за 2013г., по Мярка 02-01 

„Социални услуги от резидентен тип” ремонтни работи на 3-ти етаж в 
административна сграда - частна общинска собственост, с административен 

адрес: гр. Разград, ул. „Хаджи Димитър” № 30, с цел предоставяне на 
социалната услуга Кризисен център. Завърших. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Три постоянни комисии по социална политика, трудова 
заетост и здравеопазване, по управление на общинската собственост, 
приватизация и следприватизационен контрол и по бюджет, финанси и 

икономическа политика разгледаха докладната записка. Доктор Апти, 

заповядайте да ни информирате за дебатите в комисията по социална 
политика. 

 

 

Г-н Левент Апти – Председател на ПК 

Благодаря Ви госпожо Председател. На 17.12. 2012 г. се проведе 
заседание на ПК по социална политика, трудова заетост и здравеопазване с 
8 гласа „ЗА” без „против” и „въздържали се”, постоянната комисия 
подкрепя докладната записка с проекта за решение. 
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Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Постоянната комисия по собственост, госпожо Салим, 

имате думата. 
 

Г-жа Нюсрет Салим – Председател на ПК 

С 8 гласа „ЗА”, без „против” и без „въздържали се” комисията по 

общинска собственост също подкрепи тази докладна записка с проекта за 
решение. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Господин Стоянов. 
 

Г-н Петко Стоянов – Председател на ПК 

С 6 гласа „ЗА” без „против” и „въздържали се”, комисията по 

бюджет подкрепи докладната записка.  
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря Ви.  

Колеги, чухте как са протекли дебатите в трите постоянни комисии. 

Имате ли въпроси към господин Хамиев? Няма. Някакви предложения за 
изменение, за допълнение? Становища. Не виждам желаещи. Прекратявам 

дебатите и подлагам на електронно  гласуваме, с обикновено мнозинство 

докладната записка. Моля гласувайте. 
 

Общинският съвет взе следното  
 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 263 

 

Отворена е сесия за набиране на кандидати за участие по Проект 

„Красива България” на Министерство на труда и социалната политика 

за 2013г., със срок до 28.01.2013  г. 
 Предложенията по по Мярка 02-01 „Социални услуги от 

резидентен тип” са насочени към строително ремонтни работи 

/строително монтажни работи в съществуващи сгради или 

самостоятелни обекти в тях или СМР за ново строителство с цел 

предоставяне на социални услуги резидентен тип (център за 

настаняване от семеен тип, център за временно настаняване, кризисен 

център, защитено жилище, наблюдавано жилище и приюти). 

Допустими кандидати по мярката са общини, които са 

собственици на оферираните обекти. Всички потенциални 

бенефициенти следва да са с готови скица/проект  за  заснемане или 

одобрен инвестиционен проект.  
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Изискуемият минимум за съфинансираща вноска от кандидата за 

Мярка 02-01 „Социални услуги от резидентен тип” е минимум 20 %, 

като останалите средствата се предоставят от бюджета на Проект 

„Красива България”.  

Община Разград след заснемане и проектиране има готовност да 

подаде проектопредложения по Мярка 02-01 за ремонтни работи на 3-

ти етаж в административна сграда - частна общинска собственост, 

съгласно АОС № 149 от 19.01.2007 г., находяща се в източната част на 

града, в кв. 42 по действащия план на гр. Разград, с административен 

адрес: гр. Разград, ул. „Хаджи Димитър” № 30, за изграждане на 

Кризисен център 

Във връзка с гореизложеното на основание чл. 21, ал.1 т. 23 и чл. 

22, ал. 1 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация, Общински съвет Разград, с 25 гласа „ЗА”, „против” – 

няма, „въздържали се” – няма, 

 

Р Е Ш И: 
 

1. Дава съгласие Община Разград да кандидатства по Проект 

„Красива България” на Министерство на труда и социалната политика 

за 2013г., по Мярка 02-01 „Социални услуги от резидентен тип” 

ремонтни работи на 3-ти етаж в административна сграда - частна 

общинска собственост, съгласно АОС № 149 от 19.01.2007 г., находяща 

се в източната част на града, в кв. 42 по действащия план на гр. 

Разград, с административен адрес: гр. Разград, ул. „Хаджи Димитър” 

№ 30, с цел предоставяне на социалната услуга Кризисен център 

2. Възлага на кмета на Община Разград да подготви и представи 

в определения срок необходимите документи в изпълнение на 

Решението по т.1, като предвиди в бюджета за     2013 г. необходимия 

финансов ресурс за съфинансиране. 
Настоящото решение да бъде изпратено на кмета на Община Разград 

и Областен управител на Област Разград в 7-дневен срок от приемането му. 

Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд гр. Разград. 

 

С Т А Т И Я  9 

   

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Докладна записка с вх. №613. 

 Докладна записка от Хами Хамиев – зам.- кмет на Община Разград 

 Относно: Именуване на Дневен център за възрастни хора с 
увреждания гр. Разград. 

Заповядайте господин Хамиев. 
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 Г-н Хами Хамиев – зам. – кмет на Община Разград 

Благодаря госпожо Председател. 

Уважаеми госпожи и господа общински съветници, 

Както знаете в началото на годината беше разкрита нова социална 
услуга - Дневен център за възрастни хора с увреждания в Община Разград. 

На 20.11.2012 г. на тържество посветено на Деня на християнското 

семейство, беше проведен конкурс за именуване на Центъра, като най – 

много гласове  събра името „Подай ръка“.  

В тази връзка предлагам следния проект за вашето решение: 
Именува Дневен център за възрастни хора с увреждания, находящ се в гр. 

Разград,     ул. „Хаджи Димитър“ № 30 в Дневен център за възрастни хора 
с увреждания „Подай ръка“  гр. Разград.  Благодаря. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря господин Хамиев. Постоянната комисия по социална 
политика, трудова заетост и здравеопазване разгледа докладната записка.  

Доктор Апти, имате думата. 
 

Г-н Левент Апти – Председател на ПК 

Благодаря Ви. С 8 гласа „ЗА” без „против” и „въздържали се”, 

постоянната комисия подкрепя докладната записка с проекта за решение. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Давам ви думата да задавате въпроси към вносителя или 

да изразите позиции по докладната записка. Няма желаещи. Преминаваме 
към електронно гласуване. Моля упражнете правото си на вот. 

 

Общинският съвет взе следното  
 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 264 

 

Със Заповед  № РД 01-99 от 24.01.2012 г. на Изпълнителния 

директор на Агенцията за социално подпомагне през 2012г. е разкрит 

Дневен център за възрастни хора с увреждания /ДЦВХУ/, като 

делегирана от държавата дейност, с капацитет 30 места.  

Дневният център е  алтернатива на специализираните 
институции и гарантира на хората с увреждания равноправно 

положение и социално включване. На потребителите в ДЦВХУ гр. 

Разград се предоставя комплекс от социални услуги, които създават 

условия за цялостно обслужване на възрастните през деня, свързани с 
предоставянето на храна, задоволяване на ежедневните, здравните, 
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образователните и рехабилитационните потребности, както и 

организация на свободното време и личните контакти.  

На 20.11.2012 г. на тържество посветено на Деня на 

християнското семейство, беше проведен конкурс за именуване на 

ДЦВХУ гр. Разград, на който потребители и приятели на Дневния 

център имаха право да избират между три предложения - „Подай 

ръка“, „Светъл лъч“ и „Лудогорие“. Предложенията бяха събрани в 

специална кутия, която беше отворена от комисия, която е преброила 

и протоколирала предложенията. От представения на Вашето 

внимание протокол е видно, че  най-много гласове са дадени за „Подай 

ръка“.  

Във връзка с гореизложеното на основание чл. 21, ал.1 т. 18  от 

Закона за местното самоуправление и местната администрация и 

Протокол от 20.11.2012 г. на комисията преброила предложенията от 

проведения конкурс за именуване на Дневен център за възрастни хора 

с увреждания гр. Разград , Общински съвет Разград, с 23 гласа „ЗА”, 

„против” – няма, „въздържали се” – няма, 

 

Р Е Ш И: 

 

1. Именува Дневен център за възрастни хора с увреждания, 

находящ се в гр. Разград,     ул. „Хаджи Димитър“ № 30 в Дневен 

център за възрастни хора с увреждания „Подай ръка“       гр. Разград.   

Настоящото решение да бъде изпратено на кмета на Община Разград 

и Областен управител на Област Разград в 7-дневен срок от приемането 

му. 

Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд гр. Разград 

 

С Т А Т И Я  10 

   

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Докладна записка  с входящ номер  615. 

Докладна записка от инж. Ценка Христова Таракчиева - зам.-кмет на 
Община Разград 

Относно: Учредяване на Агенцията по заетостта към 

Министерство на труда и социалната политика безвъзмездно право на 

ползване върху част от имот – частна общинска собственост, актуван с 
АОС №36/24.02.2006 г., представляваща 16 бр. стаи на партерния етаж 

и избено помещение в сградата на бул. „Априлско въстание” №23 в гр. 

Разград. 

Госпожо Таракчиева, моля Ви като вносител да представите Вашата 
докладна записка на съветниците. 
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Г-жа Ценка Таракчиева – зам. – кмет на Община Разград 

Благодаря Ви.  

Уважаема госпожо председател, 

Уважаеми госпожи и господа общински съветници, 

С Решение № 373 на Общински съвет Разград, проведено на 25.04.2005 г. и 

договор от 2005 г., на Дирекция „Регионална служба по заетост” – Русе, 
целево за нуждите на Дирекция „Бюро по труда” – Разград е учредено 

безвъзмездно право на ползване върху имот – частна общинска 
собственост, актуван с АОС , който представлява 16 бр. стаи на партерния 
етаж и избено помещение в сградата на бул. „Априлско въстание” №23. 

Срок на договора е бил до 31.12.2005 г. Допълнително с решения 
№592/27.03.2006 г., №802/22.01.2007 г. и №586/28.12.2009 г. на Общински 

съвет Разград и анекси към договора, срокът на учреденото безвъзмездно 

право на ползване е удължен до 31.12.2012 г.  
С писмо на изпълнителният директор на Агенцията по заетостта към 

Министерство на труда и социалната политика е отправено искане до 

Община Разград в което е изразено тяхното желание да продължат да 
ползват имота за нуждите на „Бюро по труда” – Разград при същите 
условия. Искането е разгледано на заседание на комисията по чл.2 от 
Наредба №2 на Общински съвет Разград и в тази връзка предлагам проект 
за вашето решение: Учредява безвъзмездно право на ползване за срок от 7 

години върху имот – частна общинска собственост, актуван с АОС., 

представляващ самостоятелен обект в сграда, състоящ се от 16 бр. стаи на 
партерния етаж с обща площ 400,00 кв.м. и избено помещение с площ 

74,00 кв.м., с административен адрес: бул. „Априлско въстание” №23, гр. 

Разград, на Агенцията по заетостта към Министерство на труда и 

социалната политика, целево за нуждите на Дирекция „Бюро по труда” – 

Разград. Благодаря Ви. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 На съвместно заседание на  в постоянната комисия по законност, 
превенция на корупцията, сигурност, контрол на решенията, етика, 
предложения на гражданите и връзка с НПО и по управление на 
общинската собственост, приватизация и следприватизационен контрол 

докладната записка беше обстойно дебатирана и ще помоля 
председателите на двете комисии да докладват как се извърши гласуването 

там. 

Господин Димитров, моля Ви за комисията по законност. Извинявам 

се. Госпожо Салим, ако може и за двете комисии. 

 

Г-жа Нюспет Салим  – Председател на ПК 
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С 8 гласа „ЗА” без „против” и без „въздържали се”, комисията по 

общинска собственост подкрепи тази докладна записка. В комисията по 

законност гласуването протече по следният начин: със 7 гласа „ЗА”, без  
” против” и без „въздържали се”, комисията по законност също подкрепи 

тази докладна записка. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Имате възможност да задавате въпроси към вносителя на 
докладната записка. Няма желаещи. Становища и предложения за 
изменение също няма желаещи. Прекратявам дебатите и преминаваме към 

поименно гласуване. 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2011 – 2015 година 

27.12.2012 г. – поименно гласуване 
 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Владимир Иванов Заимов      +   

3. Гюлсевер Елиманова Мустафа +   

4. Димитър Цонев Стефанов +   

5. Добринка Иванова Монева +   

6. Драгомир Атанасов Николов +   

7. Емине Муртаза Ахмед Не участва   

8. Зоя Петрова Велкова отсъства   

9. Иво Борисов Димитров Не участва    

10. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

11. Кина Дякова Маринова +   

12. Левент Али Апти +   

13. Мартин Янков Янков +   

14. Милена Дачева Орешкова +   

15. Милена Иванова Цанева +   

16. Мирослав Тодоров Грънчаров +   

17. Михаил Парашкевов Тодоров +   

18. Музаффер Мустан Хамид +   

19. Мустафа Назъм Мустафа +   

20. Надежда Радославова Димитрова +   

21. Наско Стоилов Анастасов +   

22. Незиха Ахмедова Арабаджиева +   

23. Никола Джипов Николов Не участва   

24. Нюсрет Исмет Мустафа - Салим +   

25. Осман Севджан Ариф Не участва   

26. Петко Стоянов Стоянов +   

27. Петър Стоянов Василев +   

28. Радиана Ангелова Димитрова отсъства   
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29. Румян Райчев Занев +   

30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Стоянка Петрова Донева - Якимова Не участва   

32. Теодор Борисов Ролев отсъства   

33. Цветан Йосифов Иванов +   

 

Общинският съвет взе следното  
 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 265 

 

С Решение № 373 по протокол №20 от заседание на Общински 

съвет Разград, проведено на 25.04.2005 г. и договор от 01.05.2005 г., на 

Дирекция „Регионална служба по заетост” – Русе, целево за нуждите 
на Дирекция „Бюро по труда” – Разград е учредено безвъзмездно 

право на ползване върху имот – частна общинска собственост, 

актуван с АОС №36/24.02.2006 г., представляващ 16 бр. стаи на 

партерния етаж и избено помещение в сградата на бул. „Априлско 

въстание” №23 в гр. Разград за срок до 31.12.2005 г. С решения 

№592/27.03.2006 г., №802/22.01.2007 г. и №586/28.12.2009 г. на 

Общински съвет Разград и анекси към договора, срокът на учреденото 

безвъзмездно право на ползване е удължен до 31.12.2012 г.  
 С писмо с вх.№12-00-334/16.11.2012 г. изпълнителният директор 

на Агенцията по заетостта към Министерство на труда и социалната 

политика отправя искане да продължат да ползват имота за нуждите 
на „Бюро по труда” – Разград при същите условия. Искането е 
разгледано на заседание на комисията по чл.2 от Наредба №2 на 

Общински съвет Разград за придобиване, управление и разпореждане 
с имоти и вещи – общинска собственост, която е решила да се 
предложи на общинския съвет да учреди безвъзмездно право на 

ползване върху исканите помещения на Агенцията по заетостта към 

Министерство на труда и социалната политика, целево за нуждите на 

Дирекция „Бюро по труда” – Разград, за срок от седем години.  

Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.8 и чл.22, 

ал.1 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация, чл.12, ал.4 и чл.39, ал.5 от Закона за общинската 

собственост, §20 от ПРЗ на Закона за държавния бюджет на Република 

България за 2012 год., Общинският съвет, след поименно гласуване, с 
25 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма,  
 

Р Е Ш И : 

 

1. Учредява безвъзмездно право на ползване за срок от 7 /седем/ 

години върху имот – частна общинска собственост, актуван с АОС 



 141

№36/24.02.2006 г., представляващ самостоятелен обект в сграда 

№61710.505.5252.1.33, състоящ се от 16 бр. стаи на партерния етаж с 
обща площ 400,00 кв.м. /четиристотин кв.м./ и избено помещение с 
площ 74,00 кв.м./седемдесет и четири кв.м./, при граници на имота: на 

етажа – няма, под обекта – няма, над обекта - №61710.505.5252.1.1, 

№61710.505.5252.1.3, №61710.505.5252.1.5, №61710.505.5252.1.7 и 

№61710.505.5252.1.8, с административен адрес: бул. „Априлско 

въстание” №23, гр. Разград, на Агенцията по заетостта към 

Министерство на труда и социалната политика, целево за нуждите на 

Дирекция „Бюро по труда” – Разград. 

2. Възлага на кмета на Община Разград да издаде заповед и 

сключи договор за учредяване на безвъзмездно право на ползване при 

условията на т.1.  

3. Настоящото решение да бъде изпратено на кмета на Община 

Разград и Областен управител на Област Разград в 7 – дневен срок от 

приемането му. 

 Решението подлежи на оспорване в срока по 

Административнопроцесуалния кодекс пред Административен съд 

Разград. 

С Т А Т И Я  11 

   

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

616 е следващата докладна записка по точка първа от дневния ред. 

Докладна записка от инж. Ценка Христова Таракчиева - зам.-кмет на 
Община Разград 

Относно: Учредяване на Общинския съвет на „Съюз на 

пенсионерите – 2004” гр. Разград безвъзмездно право на ползване 
върху част от имот – частна общинска собственост, по АОС 

№604/08.02.1999 г., представляваща помещение №38А, намиращо се на 

трети етаж в сградата на бул.„България” №23 в гр. Разград.  

 Вносителя има думата да обоснове своята докладна записка. 
 

Г-жа Ценка Таракчиева – зам. – кмет на Община Разград 

Благодаря Ви.  

Уважаема госпожо председател, 

Уважаеми дами и господа общински съветници, 

 До настоящия момент Сдружение с нестопанска цел „Съюз на 
пенсионерите – 2004” София за нуждите на Общински съвет на 
пенсионерите Разград е ползвал целево за клуб на учителите пенсионери, 

помещение №38 с площ 81,86 кв.м., в т.ч. сервизно помещение и коридор, 

намиращо се на трети етаж в сградата на бул. „България” №23. С писмо на 
председателя на Общинския съвет на Сдружението е отправено искане да 
продължат да ползват същите помещения чрез учредено безвъзмездно 
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право на ползване. Искането е разгледано на заседание на комисията по 

чл.2 от Наредба №2 на Общински съвет Разград, която е взела решение  да 
предложи проект за вашето решение, за срок от 7 години да им се отдаде.  

В тази връзка предлагам проект за вашето решение: Учредява 
безвъзмездно право на ползване за срок от 7 години върху част от имот – 

частна общинска собственост, актуван с АОС, представляваща помещение 
№38А – обособена част от помещение №38, в сграда, с площ 81,86 кв.м., в 
т.ч. сервизно помещение и коридор, при граници на частта от имота, 
описани в проекта за решение, целево за клуб на учителите пенсионери 

„Станка Николица Спасо-Еленина”. Благодаря Ви.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря госпожо Таракчиева. Съвместно заседание на двете 
постоянни комисии по управление на общинската собственост, 
приватизация и следприватизационен контрол и по законност, превенция 
на корупцията, сигурност, контрол на решенията, етика, предложения на 
гражданите и връзка с НПО имаше на вниманието тази докладна записка.  
Постоянната комисия по собственост, госпожо Салим, заповядайте. 

 

Г-жа Нюсрет Салим – Председател на ПК 

С 8  гласа „ЗА”, без „против” и без „въздържали се”, комисията по 

общинска собственост подкрепи тази докладна записка с проекта за 
решение. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Господин Димитров, постоянната комисия по законност. 
 

Г-н Стоян Димитров – Председател на ПК 

Също единодушно със 7 гласа „ЗА”, комисията по законност 
подкрепя  проекта за решение. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Имате ли въпроси към вносителя на тази докладна 
записка? Изказвания, препоръки, становища. Възражения. Преминаваме 
след приключване на дебатите към поименно гласуване. Тук ни е 
необходимо мнозинство от 22 гласа.  

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2011 – 2015 година 

27.12.2012 г. – поименно гласуване 
 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 
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1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Владимир Иванов Заимов      +   

3. Гюлсевер Елиманова Мустафа +   

4. Димитър Цонев Стефанов +   

5. Добринка Иванова Монева +   

6. Драгомир Атанасов Николов +   

7. Емине Муртаза Ахмед Не участва   

8. Зоя Петрова Велкова отсъства   

9. Иво Борисов Димитров +   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

11. Кина Дякова Маринова Не участва   

12. Левент Али Апти Не участва   

13. Мартин Янков Янков +   

14. Милена Дачева Орешкова +   

15. Милена Иванова Цанева +   

16. Мирослав Тодоров Грънчаров +   

17. Михаил Парашкевов Тодоров +   

18. Музаффер Мустан Хамид +   

19. Мустафа Назъм Мустафа +   

20. Надежда Радославова Димитрова +   

21. Наско Стоилов Анастасов +   

22. Незиха Ахмедова Арабаджиева +   

23. Никола Джипов Николов Не участва   

24. Нюсрет Исмет Мустафа - Салим +   

25. Осман Севджан Ариф Не участва   

26. Петко Стоянов Стоянов отсъства   

27. Петър Стоянов Василев +   

28. Радиана Ангелова Димитрова отсъства   

29. Румян Райчев Занев +   

30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Стоянка Петрова Донева - Якимова Не участва   

32. Теодор Борисов Ролев отсъства   

33. Цветан Йосифов Иванов +   

 

Общинският съвет взе следното  
 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 266 

 

 С Решение №810 по протокол №44 от заседание на Общински 

съвет Разград, проведено на 26.10.2010 г., на Сдружение с нестопанска 

цел „Съюз на пенсионерите – 2004” София за нуждите на Общински 

съвет на пенсионерите Разград, целево за клуб на учителите 
пенсионери, е учредено безвъзмездно право на ползване върху част от 

имот – частна общинска собственост, актуван с АОС №604/08.02.1999 

г., представляваща обособена част от помещение №38 с площ 81,86 
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кв.м., в т.ч. сервизно помещение и коридор, намиращо се на трети 

етаж в сградата на бул. „България” №23 в гр. Разград, за срок от две 
години. С писмо с вх.№61-00-117/18.10.2012 г. председателят на 

Общинския съвет на Сдружение с нестопанска цел „Съюз на 

пенсионерите – 2004” - гр.Разград отправя искане да продължат да 

ползват същите помещения чрез учредено безвъзмездно право на 

ползване. Искането е разгледано на заседание на комисията по чл.2 от 

Наредба №2 на Общински съвет Разград за придобиване, управление и 

разпореждане с имоти и вещи – общинска собственост, която е решила 

да се предложи на общинския съвет да учреди безвъзмездно право на 

ползване върху исканото помещение на Сдружение с нестопанска цел 

„Съюз на пенсионерите – 2004” София, за нуждите на Общинския 

съвет на „Съюза на пенсионерите – 2004” Разград, целево за клуб на 

учителите пенсионери „Станка Николица Спасо-Еленина”, за срок от 

7 години.  

На основание гореизложеното и  чл.21, ал.1, т.8 и чл.22, ал.1 от 

Закона за местното самоуправление и местната администрация, чл.39, 

ал.4 и ал.6 от Закона за общинската собственост и чл.39, ал.3, т.3 и ал.6 

от Наредба № 2 на Общински съвет Разград за придобиване, 
управление и разпореждане с имоти и вещи – общинска собственост, 

Общинският съвет, след поименно гласуване, с 23 гласа „ЗА”, 

„против” – няма, „въздържали се” – няма,  
 

Р Е Ш И : 

 

1. Учредява безвъзмездно право на ползване за срок от 7 /седем/ 

години върху част от имот – частна общинска собственост, актуван с 
АОС №604/08.02.1999 г., представляваща помещение №38А – 

обособена част от помещение №38, в сграда №61710.505.6183.2, с площ 

81,86 кв.м. /осемдесет и едно цяло и осемдесет и шест стотни кв.м./, в 

т.ч. сервизно помещение и коридор, при граници на частта от имота: 

на етажа – помещение №38Б, под частта от имота – помещение №25 и 

помещение №26, над частта от имота - помещение №39, с 
административен адрес: бул. „България” №23 в гр. Разград, на 

Сдружение с нестопанска цел „Съюз на пенсионерите – 2004” София, 

за нуждите на Общински съвет на „Съюза на пенсионерите – 2004” 

Разград, целево за клуб на учителите пенсионери „Станка Николица 

Спасо - Еленина”.  

2. Възлага на кмета на Община Разград да издаде заповед и 

сключи договор за учредяване на безвъзмездно право на ползване при 

условията на т.1.  
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3. Настоящото решение да бъде изпратено на кмета на Община 

Разград и Областен управител на Област Разград в 7 – дневен срок от 

приемането му. 

 Решението подлежи на оспорване в срока по 

Административнопроцесуалния кодекс пред Административен съд 

Разград. 

С Т А Т И Я  12 

   

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 617 е номера на следващата докладна записка. 
Докладна записка от инж. Ценка Христова Таракчиева – Стефанова – 

зам.-кмет на Община Разград 

Относно: Продажба на материали, получени след  демонтаж на 

топлопровод, чрез провеждане на публичен  търг с тайно наддаване  
по реда на Закона за общинската собственост. 

Заповядайте госпожо Таракчиева. 
 

Г-жа Ценка Таракчиева – зам. – кмет на Община Разград 

Благодаря Ви.  

Уважаема госпожо председател, 

Уважаеми госпожи и господа общински съветници, 

В югоизточната  част на гр. Разград е изграден топлопровод от ТЕЦ 

„Антибиотик” до ж.к. „Орел” в гр. Разград. Същият от години не 
функционира, а през настоящата година беше премахната централата. Това 
прави топлопровода практически неизползваем. В тази връзка става 
актуален въпросът с неговото премахване и продажбата на материалите от 
които е изграден. Възложена  е пазарна оценка на материалите, състоящи 

се от черни стоманено - безшевни тръби, обшивка от поцинкована 
ламарина и П-образни стоманени подпори. Оценката е изготвена от 
лицензиран оценител на имоти и  е в размер на 73 830,00 лв. 

В тази връзка предлагам проект за вашето решение: Да се проведе 
публичен търг с тайно наддаване за продажба на материали, получени от 
демонтирането на нефункциониращ топлопровод - въздушна част с 
дължина 1297 м. от ТЕЦ „Антибиотик” до ж.к.”Орел” гр. Разград,  

представляващи: черни стоманено - безшевни тръби, обшивка от 
поцинкована ламарина и П-образни стоманени подпори, при  начална 
тръжна цена в размер 73 830,00 лв. Благодаря Ви. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Двете постоянни комисии, които на  съвместно заседание разгледаха 
докладната записка. Господин Димитров, ще Ви помоля за законност, 
превенция на корупцията, сигурност, контрол на решенията, етика, 
предложения на гражданите и връзка с НПО. 
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Г-н Стоян Димитров – Председател на ПК 

 Комисията по законност подкрепя единодушно със 7 гласа „ЗА” 

проекта за решение. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Госпожо Салим, постоянната комисия по управление на 
общинската собственост, приватизация и следприватизационен контрол.  

 

 Г-жа Нюсрет Салим – Председател на ПК 

 С 8 гласа „ЗА”, без „против” и без „въздържали се” комисията по 

общинска собственост също подкрепя тази докладна записка.  
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Въпроси към вносителя. Заповядайте господин 

Грънчаров. 
 

Г-н Мирослав Грънчаров – ПП „ГЕРБ” 

Уважаеми колеги, 

Уважаема госпожо Таракчиева, 
От докладната не ми стана ясно тези материали демонтирани ли са 

или предстои да се демонтират? И ако предстои да се демонтират, за чия 
сметка се случи това? Благодаря.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Госпожо Таракчиева, ще изчакате ли други въпроси или отговаряте?  

 

Г-жа Ценка Таракчиева – зам. – кмет на Община Разград 

Както Вие ми кажете.  
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Има ли други въпроси, колеги? Аз само да попитам: Тази тръжна 
цена, както е по т.1 в диспозитива е цената на лицензирания оценител, 

нали така е? 

 

Г-жа Ценка Таракчиева – зам. – кмет на Община Разград 

Да.  
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Добре. Заповядайте за отговор на господин Грънчаров.  
 

Г-жа Ценка Таракчиева – зам. – кмет на Община Разград 

Мога да отговарям, така ли? 
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Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Да, да, заповядайте. 
 

Г-жа Ценка Таракчиева – зам. – кмет на Община Разград 

Към настоящият момент все още тръбите са на подпорите, но след 

провеждането на търга Общината има наета фирма за събаряне на сгради и 

съоръжения и просто ще бъдат съборени на земята, за да бъдат наистина 
материали.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

А, за чия сметка беше въпроса. 
 

Г-жа Ценка Таракчиева – зам. – кмет на Община Разград 

За наша сметка.  
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Не се включва това в цената. 
 

Г-жа Ценка Таракчиева – зам. – кмет на Община Разград 

То е съвсем просто отместването им от подпорите за да са в 
действителност материали.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Уточняващ въпрос ли имате? 

 

Г-н Мирослав Грънчаров – ПП „ГЕРБ” 

Във връзка с отговора, аз имам такива спомени понеже живея в ж.к. 

„Орел”, че тези тръби са обвити със стъклена вата, която е доста 
канцерогенна по сегашните стандарти, може би там трябва да се вземе по – 

сериозно внимание да се обърне към тази вата, ако още съществува, 
защото е опасна. Благодаря.  

 

Г-жа Ценка Таракчиева – зам. – кмет на Община Разград 

Това като предложение ли да го приема? Добре.  
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Може би и като въпрос и предложение, ако има такова нещо да се 
съобрази. 

 

Г-жа Ценка Таракчиева – зам. – кмет на Община Разград 

Да. При обявяване на търга ще поставим такова условие да се 
депонират по – подходящ начин отпадъците от стъклената вата.  
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Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Имате ли други въпроси? Становища. Предложения за изменение 
няма. Преминаваме към поименно гласуване. 

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2011 – 2015 година 

27.12.2012 г. – поименно гласуване 
 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Владимир Иванов Заимов      +   

3. Гюлсевер Елиманова Мустафа +   

4. Димитър Цонев Стефанов +   

5. Добринка Иванова Монева +   

6. Драгомир Атанасов Николов +   

7. Емине Муртаза Ахмед Не участва   

8. Зоя Петрова Велкова отсъства   

9. Иво Борисов Димитров Не участва   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

11. Кина Дякова Маринова +   

12. Левент Али Апти Не участва   

13. Мартин Янков Янков +   

14. Милена Дачева Орешкова +   

15. Милена Иванова Цанева +   

16. Мирослав Тодоров Грънчаров +   

17. Михаил Парашкевов Тодоров +   

18. Музаффер Мустан Хамид +   

19. Мустафа Назъм Мустафа +   

20. Надежда Радославова Димитрова +   

21. Наско Стоилов Анастасов +   

22. Незиха Ахмедова Арабаджиева +   

23. Никола Джипов Николов Не участва   

24. Нюсрет Исмет Мустафа - Салим +   

25. Осман Севджан Ариф +   

26. Петко Стоянов Стоянов +   

27. Петър Стоянов Василев +   

28. Радиана Ангелова Димитрова отсъства   

29. Румян Райчев Занев +   

30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Стоянка Петрова Донева - Якимова Не участва   

32. Теодор Борисов Ролев отсъства   

33. Цветан Йосифов Иванов +   

 

Общинският съвет взе следното  
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Р Е Ш Е Н И Е 

№ 267 

 

В югоизточната  част на гр. Разград е изграден топлопровод от 

ТЕЦ „Антибиотик” до ж.к. „Орел” в гр. Разград. Същият от години не 
функционира, а през настоящата година беше премахната централата. 

Това прави топлопровода практически неизползваем. В тази връзка 

става актуален въпросът с неговото премахване и продажбата на 

материалите от които е изграден. 

 Възложена  е пазарна оценка на материалите, състоящи се от 

черни стоманено - безшевни тръби, обшивка от поцинкована 

ламарина и П-образни стоманени подпори. Изготвена е оценка от 

Слави Илиев – оценител, притежаващ сертификат с 
рег.№300100209/14.12.2009 година на Камарата на независимите 
оценители в България, която е в размер на 73 830,00лв./седемдесет и 

три хиляди осемстотин и тридесет лева/. 

 Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.8 от 

ЗМСМА, чл.35, ал.1 от Закона за общинската собственост, Общински 

съвет Разград, след поименно гласуване, с 25 гласа „ЗА”, „против” – 

няма, „въздържали се” – няма, 

 

Р Е Ш И: 

 

 1.Да се проведе публичен търг с тайно наддаване за продажба на 

материали, получени от демонтирането на нефункциониращ 

топлопровод-въздушна част с дължина 1297м от ТЕЦ „Антибиотик” 

до ж.к.”Орел” гр. Разград,  представляващи: черни стоманено - 

безшевни тръби, обшивка от поцинкована ламарина и П-образни 

стоманени подпори, при  начална тръжна цена в размер 

73 830,00лв./седемдесет и три хиляди осемстотин и тридесет лева/. 

2. Възлага на  кмета на Община Разград да издаде заповед и 

сключи договор въз основа на резултата от проведения търг. 
3. Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община 

Разград и Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 

Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд Разград. 

 

С Т А Т И Я  13 

   

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 
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 По точка първа от дневния ред е следващата докладна записка с вх. 

№ 619. 

Докладна записка от инж. Ценка Христова Таракчиева – Стефанова – 

зам.-кмет на Община Разград 

 Относно: Безвъзмездно придобиване собственост върху имот -

държавна собственост. 

Има думата вносителя за представяне на проекта за решение и 

докладната записка. 
 

Г-жа Ценка Таракчиева – зам. – кмет на Община Разград 

Благодаря Ви.  

С Решение от 2008 година Общински съвет Разград е дал съгласие 
Община Разград да придобие  безвъзмездно собствеността върху имот-
публична държавна  собственост, след преобразуването му в частна 
държавна  собственост, който представлява терен  от 710 кв.м., заедно с 
построената в него сграда - гарнизонен военен клуб със застроена площ 

338,57 кв.м. Имотът  е известен на обществеността на гр.Разград като Дом 

на народната армия. 
 В изпълнение на това решение е комплектована и изпратена 
преписка до министъра на регионалното развитие и благоустройството,  в 
резултат на което е получено отрицателно становище относно 

прехвърлянето на собствеността му на върху Община Разград от 
Министерство на отбраната, което управлява имота е получено 

отрицателно становище за прехвърляне на собствеността му на върху 

Община Разград. 

 С писмо от 26.10.2012 година на директора на дирекция 
„Инфраструктура на отбраната” към Министерство на отбраната е 
направено предложение за предоставяне на гореописания имот на Община 
Разград. С оглед на новите  обстоятелства, изразяващи се в промяната на 
позицията на Министерство на отбраната се налага да бъде прието ново 

решение на Общински съвет Разград относно придобиване на 
собствеността върху имота. 

В тази връзка предлагам проект за вашето решение: Дава съгласие 
Община Разград да придобие безвъзмездно собствеността върху имот - 

публична държавна собственост, след преобразуването му в частна 
държавна собственост, актуван с АДС от 2001 г., представляващ терен  от 
710 кв.м., ведно с построената в него сграда-  гарнизонен военен клуб със 
застроена площ 338,57 кв.м., находящ се в гр. Разград на  ул.”Св. св. Кирил 

и Методий” №6. Благодаря Ви.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря на госпожа Таракчиева. Съвместно заседание на двете 
постоянни комисии по управление на общинската собственост, 
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приватизация и следприватизационен контрол и по законност превенция на 
корупцията, сигурност, контрол на решенията, етика, предложения на 
гражданите и връзка с НПО имаше за предмет разглеждането на тази 

докладна записка. Госпожо Салим, заповядайте за позицията на ПК по 

общинска собственост.  
 

Г-жа Нюсрет Салим – Председател на ПК 

С 8 гласа „ЗА”, без „против” и без „въздържали се”, комисията по 

общинска собственост подкрепя докладната записка с проекта за решение. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. За постоянната комисия по законност нейният 
председател господин Димитров. 

 

Г-н Стоян Димитров – Председател на ПК 

Единодушно със 7 гласа „ЗА”, комисията подкрепя проекта за 
решение.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Имате ли въпроси към госпожа Таракчиева като вносител 

на настоящата докладна записка? Разбрахте за коя сграда става дума. Няма 
желаещи за въпроси. Изказвания. Подробно беше разгледана в 
постоянните комисии. Очевидно всичко е изяснено там поради което 

прекратявам дебатите и тъй като се касае за разпореждане с общинска 
собственост подлагам на поименно гласуване проекта за решение.  

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2011 – 2015 година 

27.12.2012 г. – поименно гласуване 
 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Владимир Иванов Заимов      +   

3. Гюлсевер Елиманова Мустафа +   

4. Димитър Цонев Стефанов +   

5. Добринка Иванова Монева +   

6. Драгомир Атанасов Николов +   

7. Емине Муртаза Ахмед Не участва   

8. Зоя Петрова Велкова отсъства   

9. Иво Борисов Димитров +   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов Не участва   

11. Кина Дякова Маринова +   
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12. Левент Али Апти Не участва   

13. Мартин Янков Янков +   

14. Милена Дачева Орешкова Не участва   

15. Милена Иванова Цанева +   

16. Мирослав Тодоров Грънчаров +   

17. Михаил Парашкевов Тодоров +   

18. Музаффер Мустан Хамид +   

19. Мустафа Назъм Мустафа +   

20. Надежда Радославова Димитрова +   

21. Наско Стоилов Анастасов Не участва   

22. Незиха Ахмедова Арабаджиева +   

23. Никола Джипов Николов Не участва   

24. Нюсрет Исмет Мустафа - Салим +   

25. Осман Севджан Ариф +   

26. Петко Стоянов Стоянов +   

27. Петър Стоянов Василев Не участва   

28. Радиана Ангелова Димитрова отсъства   

29. Румян Райчев Занев +   

30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Стоянка Петрова Донева - Якимова Не участва   

32. Теодор Борисов Ролев отсъства   

33. Цветан Йосифов Иванов Не участва   

Общинският съвет взе следното  
 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 268 

 

В централната част на гр.Разград се намира емблематична за 

града сграда – Дом на народната армия. Същата е публична държавна 

собственост и съгласно акт за държавна собственост 0242/24.01.2001 

година представлява триетажна сграда със застроена площ 338,57 

кв.м., ведно с прилежащ терен от 710 кв.м. Сградата е подходяща за 

приспособяването й в ритуална сграда за граждански ритуали и 

обществени церемонии. Предоставянето на сградата в  собственост на 

Община Разград ще даде възможност за нейното конструктивно 

укрепване и естетическото й  оформление, съгласно бъдещото 

предназначение. 
 Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.8 от 

ЗМСМА, чл.8, ал.1 от Закона за общинската собственост, чл.4, ал.2, т.5 

от Наредба №2 на Общински съвет Разград за придобиване, 
управление и разпореждане с имоти и вещи - общинска собственост,  

във връзка с чл.6, ал.1 и чл.54, ал.1 от Закона за държавната 

собственост и писмо с изх.№ 22-25-133/26.10.2012 година на директора 

на дирекция „Инфраструктура на отбраната” към Министерство на 
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отбраната,  Общински съвет Разград, след поименно гласуване, с 21 

гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма,  

 

Р Е Ш И: 

 

 1.Дава съгласие Община Разград да придобие безвъзмездно 

собствеността върху имот - публична държавна собственост, след 

преобразуването му в частна държавна собственост, актуван с АДС 

№0242/24.01.2001г., представляващ терен  от 710 кв.м., ведно с 
построената в него сграда - гарнизонен военен клуб със застроена 

площ 338,57 кв.м., находящ се в поземлен имот №61710.505.416 по 

кадастралната карта на гр. Разград /стар идентификатор парцел  IV-

116, кв.305/, ул.”Св. св. Кирил и Методий” №6, при граници на имота: 

№№61710.505.415,  61710.505.1785, 61710.505.7028, 61710.505.7024. 

 2.Възлага на  Кмета на Община Разград  да извърши 

необходимите действия по прехвърлянето на собствеността  върху 

имота по т.1. 

 3.Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община 

Разград и Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 

 Настоящото решение  подлежи на оспорване  в срока по АПК пред 

Административен съд Разград. 

 

С Т А Т И Я  14 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Докладна записка 620. 

Докладна записка от инж. Ценка Христова Таракчиева - Стефанова- 
зам.-кмет на Община Разград 

Относно: Даване на съгласие за получаване на дарение. 
 Давам думата на нейния вносител за излагане на позиции. 

 

Г-жа Ценка Таракчиева – зам. – кмет на Община Разград 

Благодаря Ви.  

Уважаема госпожо Председател, 

Уважаеми госпожи и господа общински  съветници, 

Рент - Инвестмънт” ЕООД гр. София е собственик на поземлени 

имоти по кадастралната карта на гр. Разград, които понастоящем се 
ползват като улици, осигуряващи достъп до други имоти. Те се намират в 
Западната промишлена зона. Получено е заявление  от управителя на “Рент 
- Инвестмънт” ЕООД гр. София с предложение за дарение на двата 
поземлени имоти.  
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Със заповед от 2005 година на кмета на Община Разград  е одобрено 

изменение на плана за регулация и застрояване на част от кв.334, като са 
образувани 34 урегулирани поземлени имоти, за два от които  е направено 

предложението за дарение и са одобрени с предназначение “За движение и 

транспорт”. Същите не са изобразени като улици, а като урегулирани 

поземлени имоти. При това положение от образуваните от имот с пл.№ 

2519 новообразувани  32 бр.УПИ, собственост на ВРЗ Цар Калоян” ЕООД 

гр. Разград /сега „Рент –Инвестмънт” ЕООД гр. София/ една част от тях 

нямат достъп до улица. При така създадената ситуация следва да се приеме 
предложението за дарение на двата имота, след което да се измени плана за 
регулация, като същите бъдат отредени за улици. 

Предвид гореизложеното предлагам проект за вашето решение: Дава 
съгласие Община Разград да приеме от “Рент-Инвестмънт” ЕООД гр. 

София дарение, представляващо два поземлени имоти с идентификатори 

336 и 335 по кадастралната карта на гр. Разград, с площ съответно 2445 

кв.м. и 4553 кв.м. и начин на трайно ползване “за второстепенна улица”. 

Благодаря Ви. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Госпожо Таракчиева, може би ще направите предложение за 
изменение на т.1 – не „лица”, а „улица”. Техническа грешка. 

Г-жа Ценка Таракчиева – зам. – кмет на Община Разград 

То е грешка. Аз го прочетох сега вярно. В т.1 нанасям корекция „ за 
второстепенна улица”.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Ще ви моля да нанесете корекцията иначе няма смисъл 

словосъчетанието.  

Съвместно заседание на двете постоянни комисии по управление на 
общинската собственост, приватизация и следприватизационен контрол и 

по законност превенция на корупцията, сигурност, контрол на решенията, 
етика, предложения на гражданите и връзка с НПО колегите участници в 
тези комисии разгледаха докладната записка. Ще ви помоля чрез техните 
председатели да чуем становището на техните комисии. 

Госпожо Салим, за ПК по общинска собственост.  
 

Г-жа Нюсрет Салим – Председател на ПК 

С 8 гласа „ЗА”, без „против” и без „въздържали се”, комисията по 

общинска собственост подкрепя тази докладна записка. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Господин Димитров, за постоянната комисия по 

законност. 
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Г-н Стоян Димитров – Председател на ПК 

Единодушно със 7 гласа „ЗА”, комисията подкрепя проекта за 
решение.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Уважаеми колеги, въпреки че не е записано, че ще се 
приеме  по опис тъй като общината и държавата само по опис може да 
приема дарението това е очевидно и да не ви притеснява в докладната 
записка. Заявявам позицията на общински съветник Никола Николов, 
който е написал собственоръчно, че не участва в дебатите и в гласуването 

по тази докладна записка  тъй като съгласно разпоредбите на Закон за 
предотвратяване и разкриване на конфликт на интереси се счита свързано 

лице, има конфликт на интереси поради, което не участва нито в дебата, 
нито в гласуването. Моля това да се отрази в протокола.  

Имате думата да задавате въпроси или да изразите становище по 

докладната записка. Има ли желаещи за дебат? Няма. Това беше изяснено 

в постоянните комисии. Прекратявам дебата и отново минаваме на 
поименно гласуване.  

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2011 – 2015 година 

27.12.2012 г. – поименно гласуване 
 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Владимир Иванов Заимов      +   

3. Гюлсевер Елиманова Мустафа +   

4. Димитър Цонев Стефанов +   

5. Добринка Иванова Монева +   

6. Драгомир Атанасов Николов +   

7. Емине Муртаза Ахмед Не участва   

8. Зоя Петрова Велкова отсъства   

9. Иво Борисов Димитров +   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

11. Кина Дякова Маринова +   

12. Левент Али Апти Не участва   

13. Мартин Янков Янков +   

14. Милена Дачева Орешкова +   

15. Милена Иванова Цанева +   

16. Мирослав Тодоров Грънчаров +   

17. Михаил Парашкевов Тодоров +   

18. Музаффер Мустан Хамид +   

19. Мустафа Назъм Мустафа +   
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20. Надежда Радославова Димитрова Не участва   

21. Наско Стоилов Анастасов +   

22. Незиха Ахмедова Арабаджиева +   

23. Никола Джипов Николов Не участва   

24. Нюсрет Исмет Мустафа - Салим +   

25. Осман Севджан Ариф +   

26. Петко Стоянов Стоянов +   

27. Петър Стоянов Василев +   

28. Радиана Ангелова Димитрова отсъства   

29. Румян Райчев Занев +   

30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Стоянка Петрова Донева - Якимова Не участва   

32. Теодор Борисов Ролев отсъства   

33. Цветан Йосифов Иванов Не участва   

 

Общинският съвет взе следното  
 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 269 

 

 

“Рент - Инвестмънт” ЕООД гр. София е собственик на поземлен 

имоти с идентификатори №61710.505.336 и 61710.505.335 по 

кадастралната карта на гр. Разград, които понастоящем се ползват 

като улици, осигуряващи достъп до други имоти. 

Получено е заявление  от управителя на “Рент - Инвестмънт” 

ЕООД гр. София с предложение за дарение на двата поземлени имоти. 

Със заповед №645/23.02.2005 година на кмета на Община Разград  

е одобрено изменение на плана за регулация и застрояване на част от 

кв.334, като са образувани 34 урегулирани поземлени имоти. Два от 

имотите, за които е направено предложение за дарение са одобрени 

като УПИ XXXIV-2519 и УПИ XXIII-2519  с предназначение “За 

движение и транспорт”. Същите не са изобразени като улици, а като 

урегулирани поземлени имоти. При това положение от образуваните 
от имот с пл.№ 2519 новообразувани  32 бр. УПИ, собственост на ВРЗ 

Цар Калоян” ЕООД гр. Разград /сега „Рент –Инвестмънт” ЕООД гр. 

София/ една част от тях нямат достъп до улица. При така създадената 

ситуация следва да се приеме предложението за дарение на двата 

имота, след което да се измени плана за регулация, като същите бъдат 

отредени за улици. 

Предвид гореизложеното, на основание чл.21 ,ал.1, т.8 от 

ЗМСМА, чл.34, ал.3 от Закона за общинската собственост  и чл.4, ал.1, 

т.5, ал.2, т.2  ал.3 и чл.8 от Наредба №2 на Общински съвет Разград за 

придобиване, управление и разпореждане с имоти и вещи - общинска 
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собственост, Общински съвет Разград, след поименно гласуване, с 24 

гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма,   
 

Р Е Ш И: 
 

1.Дава съгласие Община Разград да приеме от “Рент-

Инвестмънт” ЕООД гр. София дарение, представляващо два 

поземлени имоти с идентификатори №61710.505.336 и 61710.505.335 по 

кадастралната карта на гр. Разград, с площ съответно 2445 кв.м. и 

4553 кв.м. и начин на трайно ползване “за второстепенна улица”. 

2.Възлага на Кмета  на Община Разград да сключи договор за 

дарение за имотите по т.1  

3.Полученото  дарение да бъде отразено  в публичния регистър 

на даренията на Община Разград. 

 4.Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община 

Разград и Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от 

приемането му. 

 Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд Разград. 

 

С Т А Т И Я  15 

 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Докладна записка с вх. №621. 

 Докладна записка от инж.Ценка Христова Таракчиева-Стефанова – 

зам.-кмет на Община Разград 

Относно: Продажба на имот-частна общинска собственост на 

собственика на законно построената сграда в него Илия Колев Недев. 

 Вносителя има думата. 
 

Г-жа Ценка Таракчиева – зам. – кмет на Община Разград 

Благодаря Ви.  

Уважаема госпожо Председател, 

Уважаеми госпожи и господа общински  съветници, 

 Община Разград е собственик на имот с площ 1000 кв.м. в 
местността „Исперихски път”, с трайно предназначение на територията-
земеделска и начин на трайно ползване - лозе. Имотът е актуван с АОС . 

Собственикът на законно построена сграда в този имот е пожелал да 
закупи имота.  

В тази връзка предлагам проект за вашето решение: 
Да се извърши продажба на имот - частна общинска собственост, 

представляващ поземлен имот, с площ 1000 кв.м, с трайно предназначение 
на територията - земеделска и начин на трайно ползване: лозе, актуван с 
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АОС на собственика на законно построената сграда в имота Илия Колев 
Недев, на цена в размер на 4896,00 лв., представляваща данъчна оценка на 
имота, при  пазарна цена, определена от оценител на земеделски имоти в 
размер на 4000,00 лв..  Благодаря Ви. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Тука по – високата оценка е данъчната. Нали така? Благодаря на 
вносителя. 

Отново съвместно заседание на постоянните комисии по управление 
на общинската собственост, приватизация и следприватизационен контрол 

и по законност превенция на корупцията, сигурност, контрол на 
решенията, етика, предложения на гражданите и връзка с НПО колегите 
участници в тези комисии разгледаха докладната записка. Ще ви помоля 
чрез техните председатели да чуем становището на техните комисии. 

Госпожо Салим,  моля да докладвате.  
 

Г-жа Нюсрет Салим – Председател на ПК 

С 8 гласа „ЗА”, без „против” и без „въздържали се”, комисията по 

общинска собственост подкрепи тази докладна записка с проекта за 
решение. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Господин Димитров, постоянната комисия по законност. 
 

Г-н Стоян Димитров – Председател на ПК 

Също единодушно със 7 гласа „ЗА”, комисията по законност  
подкрепя проекта за решение.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Имате ли въпроси и желаещи за участие в дебата по тази 

докладна записка? Няма. Всичко е изяснено. Прекратявам дебата. 
Гласуваме поименно.  

С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2011 – 2015 година 

27.12.2012 г. – поименно гласуване 
 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Владимир Иванов Заимов      +   

3. Гюлсевер Елиманова Мустафа +   

4. Димитър Цонев Стефанов +   

5. Добринка Иванова Монева +   
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6. Драгомир Атанасов Николов +   

7. Емине Муртаза Ахмед Не участва   

8. Зоя Петрова Велкова отсъства   

9. Иво Борисов Димитров +   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

11. Кина Дякова Маринова +   

12. Левент Али Апти +   

13. Мартин Янков Янков +   

14. Милена Дачева Орешкова +   

15. Милена Иванова Цанева +   

16. Мирослав Тодоров Грънчаров +   

17. Михаил Парашкевов Тодоров +   

18. Музаффер Мустан Хамид +   

19. Мустафа Назъм Мустафа +   

20. Надежда Радославова Димитрова Не участва   

21. Наско Стоилов Анастасов +   

22. Незиха Ахмедова Арабаджиева +   

23. Никола Джипов Николов Не участва   

24. Нюсрет Исмет Мустафа - Салим +   

25. Осман Севджан Ариф +   

26. Петко Стоянов Стоянов +   

27. Петър Стоянов Василев +   

28. Радиана Ангелова Димитрова отсъства   

29. Румян Райчев Занев +   

30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Стоянка Петрова Донева - Якимова Не участва   

32. Теодор Борисов Ролев отсъства   

33. Цветан Йосифов Иванов Не участва   

 

Общинският съвет взе следното  
 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 270 

 

Съгласно нотариален акт №191, том 1, рег.№1642, дело 173 от 

2012 год. на Роска Иванова- нотариус с рег.№378 по регистъра на 

Нотариалната камара Илия Колев Недев е собственик на законно 

построена сграда. Сградата е изградена в   поземлен имот 

№61710.614.3076 по кадастралната карта на гр.Разград, одобрена със 
заповед РД-18-37/10.03.2008 год. на Изпълнителния директор на АГКК, 

изменена със заповед №КД-14-17-134 /19.05.2012 год. на началника на 

СГКК-Разград, местност „Исперихски път”, с площ от 1000 кв.м, с 
трайно предназначение на територията-земеделска и начин на трайно 

ползване-лозе.Имотът е актуван с АОС №1393/17.07.2012 год. С молба 

до Община Разград собственикът на сградата е поискал да закупи 

гореописания имот. 
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 Изготвена е пазарна оценка от Павлина Йорданова - оценител на 

недвижими имоти, с рег.№810100044/01.12.2010 год. на Камарата на 

независимите оценители, която е в размер на 4000,00лв./четири 

хиляди лева/. Съгласно удостоверение с изх.№ДО001747/06.07.2012 год. 

на Община Разград данъчната оценка за имота е  4 896,00лв. 

Предвид  гореизложеното,  както и на основание  чл.21, ал.1, т.8 

от ЗМСМА, чл.35, ал.3, чл.41, ал.2 от Закона за общинската 

собственост и чл.28а от Наредба № 2 на Общински съвет Разград  за 

придобиване, управление и разпореждане с имоти и вещи – общинска 

собственост, след поименно гласуване, с 25 гласа „ЗА”, „против” – 

няма, „въздържали се” – няма, 

 

Р Е Ш  И : 

 

1. Да се извърши продажба на имот - частна общинска 

собственост, представляващ поземлен имот с идентификатор 

№61710.614.3076 по кадастралната карта на гр. Разград, одобрена със 
Заповед РД-18-37/10.03.2008 год. на изпълнителния директор на АГКК, 

изменена със заповед №КД-14-17-134/19.05.2012 год. на началника на 

СГКК - Разград, с площ 1000 кв.м., с трайно предназначение на 

територията - земеделска и начин на трайно ползване: лозе, актуван с 
АОС №1393/17.07.2012 год., при съседи : имоти №№61710.614.2259, 

61710.614.2260, 61710.614.3077 и 61710.614.2767 на собственика на 

законно построената сграда в имота Илия Колев Недев, на цена в 

размер на 4896,00 лв./четири хиляди осемстотин деветдесет и шест 

лева/, представляваща данъчна оценка на имота, при  пазарна цена, 

определена от оценител на земеделски имоти в размер на 

4000,00лв./четири хиляди лева/.   

2. Възлага на Кмета на Община Разград за издаде заповед и 

сключи договор за продажба на имота, описан в т.1. 

3. Настоящето решение да бъде изпратено на кмета на Община 

Разград  и Областния управител на Област Разград  в 7-дневен срок от 

приемането му. 

Настоящото решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд Разград. 

 

С Т А Т И Я  16 

 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Докладна записка с вх. № 623. 

Докладна записка от  Денчо Бояджиев  – кмет на Община Разград 

         Относно:  Изменение на бюджета на Община Разград за 2012 г. 
 Заповядайте господин Бояджиев. 
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 Г-н Денчо Бояджиев  – кмет на Община Разград 

 Благодаря госпожо Председател. 

 Уважаеми дами и господа общински съветници, 

 Поддържам докладната записка така както е пред вас. На практика 
по този начин с решенията, които предстои да обсъдите и да приемете ние 
доокомплектоваме на тези второстепенни разпоредители, с оглед 

зануляване на бюджетите им за 2013 година. Затова ви моля за гласуване 
на така предложените проекти за решения. 
 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Благодаря. Съгласно изискванията на Закона за общинския бюджет, 
неговото изменение става по начина на приемането му. Това предполага 
разглеждане на докладната записка във всички постоянни комисии на 
Общинския съвет. Присъства представител на вносителя, който подробно 

обясни замисъла на тази докладна записка в комисиите. Ще помоля 
председателите на всички постоянни комисии да ни уведомят за 
резултатите от гласуването.  

 ПК  по управление на общинската собственост, приватизация и 

следприватизационен контрол, госпожо Салим. 

 

 Г-жа Нюсрет Салим – Председател на ПК 

 С 8 гласа „ЗА”, без „против” и без „въздържали се”, комисията по 

общинска собственост подкрепя тази докладна записка. 
 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Господин Димитров, ПК  по законност, превенция на 
корупцията, сигурност, контрол на решенията, етика, предложения на 
гражданите и връзка с неправителствените организации 

 

 Г-н Стоян Димитров – Председател на ПК 

 Подкрепя единодушно проекта за решение. 
 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 ПК  по бюджет, финанси и икономическа политика, господин Петко 

Стоянов. 
 

 Г-н Петко Стоянов – Председател на ПК 

 С 6 гласа „ЗА”, без „против” и „въздържали се”, комисията подкрепи 

докладната записка.  
 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 
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 Господин Занев, ПК по култура, културно-историческо наследство и 

духовни ценности. 

 

 Г-н Румян Занев – Председател на ПК 

 С 5 гласа „ЗА”, „против” и „въздържали се” – няма, комисията 
подкрепя докладната записка. 
 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Благодаря. Госпожо Монева, ПК по образование и наука. 
 

 Г-жа Добринка Монева – Председател на ПК 

 С 8 гласа „ЗА”, няма „против”, няма „въздържали се”, постоянната 
комисия подкрепя проекта за решение. 
 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Благодаря. Господин Иво Димитров, ПК  по устройство и развитие 
на територията, транспорт на Общината. 
 

 Г-н Иво Димитров – Председател на ПК 

 Постоянната комисия единодушно подкрепи докладната записка в 
представения й вид. Благодаря Ви. 

 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 И аз благодаря. Доктор Апти, ПК  по социална политика, трудова 
заетост и здравеопазване. 
 

 Г-н Левент Апти – Председател на ПК 

 С 8 гласа „ЗА”, без „против” и „въздържали се”, постоянната 
комисия подкрепя докладната записка с проекта за решение.  
 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Господин Ахмедов, ПК по околна среда, селско, горско, водно и 

ловно стопанство. 

 

 Г-н Ирфан Ахмедов – Председател на ПК 

 С 6 гласа „ЗА”, без „против” и без „въздържали се”, постоянната 
комисия подкрепи докладната записка и проекта за решение.   
 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Господин Мустан, ПК  за младежта, спорта и туризма. 
 

 Г-н Музаффер Мустан – Председател на ПК 
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 С 6 гласа „ЗА”, без „против” и без „въздържали се”, комисията 
подкрепи докладната записка. 
 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Благодаря. И за ПК  по европейска интеграция и международно 

сътрудничество. Нейният председател отсъства. Мисля, че всички 

гласуваха единодушно в подкрепа, но нека да погледнем в тетрадката.  
 Единодушно с 4 гласа „ЗА” от четирима присъстващи, те нямаха 
кворум се прие и тази докладна записка и в тази комисия.  
 Имате ли въпроси към Кмета на Общината като вносител на тази 

докладна записка за изменение на бюджета? Няма. Те бяха зададени на 
самите постоянни комисии. Откривам дебат. Имате ли предложения, 
препоръки или някакви възражения? Поради липса на желаещи 

прекратявам дебата. И бюджета също изисква да се гласува поименно.  

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2011 – 2015 година 

27.12.2012 г. – поименно гласуване 
 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Владимир Иванов Заимов      +   

3. Гюлсевер Елиманова Мустафа +   

4. Димитър Цонев Стефанов +   

5. Добринка Иванова Монева +   

6. Драгомир Атанасов Николов +   

7. Емине Муртаза Ахмед Не участва   

8. Зоя Петрова Велкова отсъства   

9. Иво Борисов Димитров +   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

11. Кина Дякова Маринова +   

12. Левент Али Апти +   

13. Мартин Янков Янков +   

14. Милена Дачева Орешкова +   

15. Милена Иванова Цанева +   

16. Мирослав Тодоров Грънчаров +   

17. Михаил Парашкевов Тодоров +   

18. Музаффер Мустан Хамид +   

19. Мустафа Назъм Мустафа +   

20. Надежда Радославова Димитрова Не участва   

21. Наско Стоилов Анастасов +   

22. Незиха Ахмедова Арабаджиева +   

23. Никола Джипов Николов Не участва   

24. Нюсрет Исмет Мустафа - Салим +   



 164

25. Осман Севджан Ариф +   

26. Петко Стоянов Стоянов +   

27. Петър Стоянов Василев +   

28. Радиана Ангелова Димитрова отсъства   

29. Румян Райчев Занев +   

30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Стоянка Петрова Донева - Якимова Не участва   

32. Теодор Борисов Ролев отсъства   

33. Цветан Йосифов Иванов +   

 

Общинският съвет взе следното  
 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 271 

 

През 2012 г. общообразователните училища, целодневните 
детски градини в гр. Разград,  част от обслужващите звена и 

културните институти прилагат системата на делегираните бюджети, 

което даде възможност на първостепенните разпоредители с бюджетни 

кредити /ПРБК/ да им делегират приходите от наеми на предоставена 

им за ползване общинска собственост.  

 Съгласно т. 14.2 от Решение № 77 по Протокол № 8 от 20.02.2012 

г. на Общински съвет – Разград, приходите от услуги и управление на 

собственост по Наредба № 2 на Общински съвет Разград за 

придобиване, управление и разпореждане с имоти и вещи – общинска 

собственост и Наредба № 14  на Общински съвет – Разград за 

определянето и администрирането на местните такси и цени на услуги 

на територията на Община Разград от учебните заведения и 

културните институти,  работещи по системата на “делегираните 
бюджети”, се преотстъпват в приход по бюджетите на тези звена. 

 

 В изпълнение на посочените актове, са постъпили предложения 

за корекции на приходната и разходната част на бюджета на Община 

Разград, функция ”Образование”, както следва: 

 1. В дейност „Общообразователни училища”от следните учебни 

заведения: 

    1.1.ОУ”В.Левски” - Разград; 

    1.2.ОУ”И.Тургенев” – Разград; 

    1.3.ОУ”Н.Икономов” – Разград; 

    1.4.ОУ”Г.С.Раковски” – с.Раковски; 

    1.5.МУЦ по ТТ – Разград. 

2. В дейност „Общежития”: 

    2.1.Общежитие за средношколци. 
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 Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.6 и чл.22, 

ал.1 от ЗМСМА, чл.18 от Закона за общинските бюджети /ЗОБ/ и чл.33, 

ал.1 от Наредба №15 на Общински съвет - Разград за съставянето, 

изпълнението и отчитането на общинския бюджет и условията и реда 

за поемането на общински дълг, Общински съвет – Разград, след 

поименно гласуване, с 26 гласа «ЗА», «против» - няма, «въздържали 

се» - няма, 

Р Е Ш И: 
 

 1. Изменя бюджета на Община Разград за 2012 г., както следва: 

     1.1. Увеличава плана за приходната част на бюджета на 

Община Разград, с 49 433 лв. съгласно Приложение № 1, в т.ч.: 

        1.1.1. По  бюджета  на функция  ”Образование”, дейност 

”Общообразователни училища”  -  с 47 433 лв., разпределени по 

учебните заведения, работещи по системата на “делегираните 
бюджети”. 

        1.1.2. По  бюджета  на функция  ”Образование”, дейност 

”Общежития”  -  с 2 000 лв. 

 1.2. Увеличава плана за разходната част на бюджета Община 

Разград с 49 433 лв. съгласно Приложение № 2, в т.ч.: 

        1.2.1. По  бюджета  на функция  ”Образование”, дейност 

”Общообразователни училища”  -  с 47 433 лв., разпределени по 

учебните заведения, работещи по системата на “делегираните 
бюджети”. 

        1.2.2. По  бюджета  на функция  ”Образование”, дейност 

”Общежития”  -  с 2 000 лв. 

 2. Възлага на Кмета на общината да отрази корекциите по 

бюджета по т.1 съобразно Единната бюджетна класификация за 2012 г. 
 3. Настоящето решение да бъде изпратено на Кмета на 

Община Разград и Областен управител на Област Разград в 7-дневен 

срок от приемането му. 
    Приложение №1 

П Л А Н 

за приходната част  

на бюджета на Община Разград за 2012 г. 
    /в лева/ 

    Ут.годишен Корекция Актуализиран 

ВИД ПРИХОД §§ план към към годишен 

    30.11.2012 г. 
31.12.2012 

г. план 

1 2 3 4 5 

ОБЩО ПРИХОДИ ПО БЮДЖЕТА НА ОБЩИНА 

РАЗГРАД, в т.ч.   35 113 369 49 433 35 162 802 

1. Неданъчни приходи, в т.ч.:   11 261 040 49 433 11 310 473 

1.1.Приходи от продажба на стоки, услуги и продукция 24-04. 3 977 647 2 500 3 980 147 

1.2.Приходи от наем имущество 24-05. 607 860 5 770 613 630 
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1.3.Приходи от наеми на земя 24-06. 467 968 33 828 501 796 

1.4.Приходи от административни услуги 27-11. 252 180 103 252 283 

1.5. Глоби, санкции, наказателни лихви 28-02. 300 000 7 232 307 232 

в т.ч по разпоредители с бюджетни кредити:                                  

1.ОУ"В.Левски" - Разград   129 911 21 032 150 943 

1.3.Приходи от наеми на земя 24-06. 127 808 21 032 148 840 

2.ОУ"И.Тургенев" - Разград   3 980 5 000 8 980 

2.1.Приходи от наем имущество 24-05. 0 5 000 5 000 

3.ОУ"Н.Икономов" - Разград   3 493 770 4 263 

3.1.Приходи от наем имущество 24-05. 1 500 770 2 270 

4.ОУ"Г.С.Раковски" - с.Раковски   20 131 20 131 40 262 

4.1.Приходи от наем земя 24-06. 25 300 12 796 38 096 

4.2.Приходи от административни услуги 27-11. 300 103 403 

4.3.Приходи от глоби, санкции, наказателни лихви 28-02. 0 7 232 7 232 

5.Общежитие за средношколци - Разград   38 500 2 000 40 500 

5.1.Приходи от продажба на стоки, услуги и продукция 24-04. 1 500 2 000 3 500 

6.МУЦ по ТТ - Разград   2 000 500 2 500 

6.1.Приходи от продажба на стоки, услуги и продукция 24-04. 1 500 500 2 000 

 
    Приложение №2 

П Л А Н 

за  разходната част  

на бюджета на Община Разград за 2012 г. 
    /в лева/ 

    Ут.годишен Корекция Актуализиран 

ВИД РАЗХОД §§ план към към годишен 

    30.11.2012 г. 
31.12.2012 

г. план 

1 2 3 4 5 

ОБЩО РАЗХОДИ ПО БЮДЖЕТА НА ОБЩИНА 

РАЗГРАД,  в т.ч.:   35 113 369 49 433 35 162 802 

І.ОБЩО РАЗХОДИ ЗА ДОФИНАНСИРАНЕ НА ДД   839 056 49 433 888 489 

в т.ч по разпоредители с бюджетни кредити:                                                                                   

1.ОУ"В.Левски" - Разград   129 911 21 032 150 943 

1.1.Издръжка, в т.ч.: 10-00. 129 911 21 032 150 943 

        материали 10-15. 40 539 11 032 51 571 

        разходи за външни услуги 10-20. 26 648 10 000 36 648 

2.ОУ"И.Тургенев" - Разград   3 980 5 000 8 980 

4.1.Издръжка, в т.ч. 10-00. 3 980 5 000 8 980 

        материали 10-15. 1 840 5 000 6 840 

3.ОУ"Н.Икономов" - Разград   3 493 770 4 263 

3.1.Издръжка, в т.ч. 10-00. 3 493 770 4 263 

        вода, горива, енергия 10-16. 1 500 770 2 270 

4.ОУ"Г.С.Раковски" - с.Раковски   29 950 20 131 50 081 

4.1.Други възнаграждения и плащания, в т.ч.: 02-00. 0 247 247 

        обезщетения с характер на възнаграждения 02-08. 0 247 247 

4.2.Издръжка, в т.ч. 10-00. 25 600 15 984 41 584 
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        учебни и НИ разходи и книги за библиотеки 10-14. 0 1 400 1 400 

        вода, горива, енергия 10-16. 4 500 14 584 19 084 

4.3.Придобиване на ДМА, в т.ч. 52-00. 4 170 3 900 8 070 

        др.оборудване, машини и съоръжения 52-03 0 3 900 3 900 

5.Общежитие за средношколци - Разград   38 500 2 000 40 500 

5.1.Издръжка, в т.ч. 10-00. 38 500 2 000 40 500 

        вода, горива, енергия 10-16. 38 500 2 000 40 500 

6.МУЦ по ТТ- Разград   2 000 500 2 500 

6.1.Издръжка, в т.ч. 10-00. 2 000 500 2 500 

        учебни и НИ разходи и книги за библиотеки 10-14. 1 600 200 1 800 

        вода, горива, енергия 10-16. 400 300 700 

 

С Т А Т И Я  17 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Следващата докладна записка е с вх. № 624. 

Докладна записка от инж. Ценка Христова Таракчиева - Стефанова – 

заместник - кмет на Община Разград 

 Относно: Изменение и допълнение на Наредба № 17 на 

Общински съвет Разград за условията и реда за установяване 
жилищните нужди на граждани, настаняването под наем и продажбата 

на общински жилища. 

Имате думата като вносител, госпожо Таракчиева. 
 

Г-жа Ценка Таракчиева – зам. - кмет на Община Разград 

Благодаря Ви. 

Уважаема госпожо Председател, 

Господа общински съветници, 

През месец октомври в Община Разград постъпи молба от д-р Иван 

Петров – изпълнителен директор на МБАЛ “Св. Иван Рилски” – Разград за 
настаняване във ведомствено жилище на висококвалифицирани 

медицински кадри, от каквито към настоящия момент болницата изпитва 
остра нужда. 

След разглеждане на тази молба на заседание на Комисията по чл.3 

от Наредба 17 беше констатирано, че няма правно основание за 
предоставяне на такова жилище, тъй като съгласно действащата към 

момента нормативна уредба във ведомствени жилища се настаняват 
специалисти, работещи в общинската администрация и в звена на 
бюджетна издръжка, а МБАЛ “Св.Иван Рилски” – Разград е акционерно 

дружество.  

Настоящото изменение и допълнение се предлага по предложение на 
ПК по управление на общинската собственост, приватизация и 

следприватизационен контрол и на комисията по чл.3 от Наредба 17 за 
условията и реда за установяване жилищните нужда на граждани, 
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настаняване под наем и продажба на общински жилища във връзка с 
практическото приложение на наредбата.  

В тази връзка предлагам проект за вашето решение: Приема 
изменение и допълнение на Наредба № 17 на Общински съвет Разград, 

както следва : 
 В чл.24 се създава нова ал.3 със следното съдържание  
„(3) При условията на ал.1 във ведомствени жилища могат да се 

настаняват до времето на престоя им специалисти в областта на 
образованието, културата, медицината и др., работещи в структури, в 
които Община Разград има участие”. Благодаря Ви. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря госпожо Таракчиева. Нагледен пример как нормативен акт 
се пригажда към нуждите на обществените отношения за да ги уреди.  

Постоянната комисия  по управление на общинската собственост, 
приватизация и следприватизационен контрол и по законност, превенция 
на корупцията, сигурност, контрол на решенията, етика, предложения на 
гражданите и връзка с неправителствените организации на съвместно 

заседание и  ПК по социална политика, трудова заетост и здравеопазване 
самостоятелно разгледаха докладната записка.  

Госпожо Салим, ПК по собственост как гласува по тази докладна 
записка? 

 

Г-жа Нюсрет Салим – Председател на ПК 

С 8 гласа „ЗА”, без „против” и без „въздържали се”, комисията по 

общинска собственост подкрепя тази докладна записка. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Господин Димитров, ПК по законност. 
 

Г-н Стоян Димитров – Председател на ПК 

Комисията по законност констатира, че няма законови пречки за 
подкрепа на проекта и подкрепи този проект като продължение на 
дългогодишната подкрепа на Община Разград за болницата като отчитаме 
нейното важно значение за града, за общината и за целия регион, със 7 

гласа „ЗА”, без „против” и „въздържали се”.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

И на Вас благодаря за информацията. Доктор Апти, ПК по социална 
политика. 

 

Г-н Левент Апти – Председател на ПК 
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С 8 гласа „ЗА” единодушно, без „против” и „въздържали се”, 

постоянната комисия подкрепя докладната записка с проекта за решение. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Имате ли въпроси към госпожа Таракчиева, която 

предлага проекта за решение? Няма. Становища някакви. Позиции. Няма. 
Всичко беше казано в постоянните комисии. Прекратявам дебатите и 

преминаваме към електронно гласуване. Моля гласувайте.  
 

Общинският съвет взе следното  
 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 272 

 

С решение № 296 по Протокол № 16 от заседание на Общински 

съвет Разград, проведено на 24.01.2005 г., е приета Наредба № 17 на 

Общински съвет Разград за условията и реда за установяване 
жилищните нужди на граждани, настаняване под наем и продажба на 

общински жилища. 

 Със свои Решения № 891 по Протокол № 50 от проведено 

заседание на 23.05.2007 г., № 113 по Протокол № 7 от проведено 

заседание на 28.02.2008 г., № 337 по Протокол № 21 от проведено 

заседание на 24.02.2009 г., № 836 по Протокол № 45 от проведено 

заседание на 30.11.2010 г., № 885 по Протокол № 48 от проведено 

заседание на 22.02.2011 г., № 83 по Протокол № 8 от проведено 

заседание на 20.02.2012 г. и № 146 по Протокол № 12 от проведено 

заседание на 29.05.2012 г. Общинският съвет е внесъл изменения и 

допълнения на наредбата.  

Практическото приложение на наредбата налагат прецизиране и 

актуализиране на нейните разпоредби.  

1. Основни цели, които се поставят: 

� Прецизиране на условията и разширяване 
възможностите за настаняване във ведомствени 

жилища 

 2. Очаквани резултати: 

� Настаняване във ведомствени общински жилища на 

висококвалифицирани специалисти, от каквито 

Община Разград има нужда. 

� Подобряване цялостната дейност по прилагането на 

наредбата 

3. Финансови и други средства, необходими за прилагане 
изискванията на наредбата не са необходими. 

4. Съответствие с правата на Европейския съюз: 
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� Предложеното изменение и допълнение на Наредба № 

17 на Общински съвет Разград е в съответствие с разпоредбите на 

Европейската харта за местно самоуправление. 
Изготвеният проект, в съответствие с изискванията на чл.26, 

ал.2 от Закона за нормативните актове бе публикуван на интернет 

страницата на Община Разград дни преди внасянето му за приемане 
от компетентен орган – общинския съвет. 

Предвид гореизложеното и на основание чл.79 от 

Административнопроцесуалния кодекс, чл.37, ал.3 от Закона за 

нормативните актове и Указ № 883 от 24.04.1974 г. за прилагане на 

Закона за нормативните актове, Общинският съвет Разград, с 26 гласа 

„ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – няма, 

 

Р Е Ш И: 

 

1. Приема изменение и допълнение на Наредба № 17 на 

Общински съвет Разград за условията и реда за установяване 
жилищните нужди на граждани, настаняване под наем и продажба на 

общински жилища, както следва : 

 В чл.24 се създава нова ал.3 със следното съдържание  
„(3) При условията на ал.1 във ведомствени жилища могат да се 

настаняват до времето на престоя им специалисти в областта на 

образованието, културата, медицината и др., работещи в структури, 

в които Община Разград има участие” 

 2. Настоящото решение да бъде изпратено на кмета на Община 

Разград и Областния управител на Област Разград в 7 /седем/ дневен 

срок от приемането му. 

3. Настоящето решение да бъде публикувано в един местен 

вестник. 

Настоящето решение подлежи на оспорване по реда на АПК пред 

Административен съд гр. Разград. 

 

С Т А Т И Я  18 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Следващата докладна записка е с вх. № 625. 

Докладна записка от инж. Ценка Христова Таракчиева-Стефанова – 

зам.- кмет на Община  Разград 

          Относно:  Участие на Община Разград по схема за предоставяне 
на безвъзмездна финансова помощ  бюджетна линия BG161РО001/1.4-

09/2012 „Зелена и достъпна градска среда” по Приоритетна ос 1: 

Устойчиво и интегрирано градско развитие: Операция 1.4. 
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„Подобряване на физическата среда и превенция на риска” по  ОП 

”Регионално развитие”. 

 Вносителя има думата да представи докладната записка. 
 

Г-жа Ценка Таракчиева – зам. - кмет на Община  Разград 

Благодаря Ви. 

Уважаема госпожо Председател, 

Уважаеми госпожи и господа общински съветници, 

Отворена е  схема за предоставяне на безвъзмездна финансова 
помощ, чрез  открита процедура за конкурентен подбор на проекти със 
срок за подаване на предложенията до 11.01.2013 г. за „Зелена и достъпна 
градска среда”.          

Община Разград е сред допустимите бенефициенти. Размерът на 
финансовата помощ  е  от 1 000 000 до 5 000 000 лв. Проектите ще се 
изпълняват на територията на Република България в рамките на 36 града.  
 Дейностите включват, виждате на екрана, арх. Сергев е показал 

схемата, която ще бъде предмет на интервенция.  
Дейностите, които ще получат подкрепа, включват:  

1. Изграждане и възстановяване на зони за обществен отдих, като 

паркове, зелени площи, детски площадки и др., включително поставяне на 
пейки, беседки, възстановяване на чешми, фонтани, статуи, паметници, 

изграждане на  естетически композиции с характер на скулптури и 

пластики, ремонт на обществени тоалетни, възстановяване на водни площи 

(напр.малко изкуствено езеро за целите на по-доброто естетическо 

възприятие на парковата среда), изграждане на поливни системи, 

поставяне на градинско обзавеждане и други елементи от градското 

обзавеждане;  
2. Изграждане, реконструкция, рехабилитация на пешеходни алеи 

и тротоари; 

3. Рехабилитация и реконструкция на улични мрежи, изграждане 
на обществени паркинги встрани от главни улици; 

4. Въвеждане на енергоспестяващо улично осветление 

Безвъзмездната финансова помощ към кандидата не може да 
надвишава 95 % от общата стойност на безвъзмездната финансова помощ 

по ОПРР (100%), т.е. кандидатите следва да осигурят 5 % задължителен 

собствен принос. 
Всяко проектно предложение трябва да бъде придружено от 

Решение на съответния Общински съвет за кандидатстване с проекта по 

настоящата схема, с което трябва да се декларира, че предназначението на 
обектите на интервенция няма да бъде променяно за период не по-малък 
от 5 години след приключване на дейностите по проекта, както и че 
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елементите на подземната техническа инфраструктура са напълно 

изградени и реконструирани към момента на кандидатстване.  
 В тази връзка предлагам проект за вашето решение: 

1.Общински съвет Разград дава съгласие Община Разград да 
кандидатства по  схема за предоставяне на безвъзмездна финансова помощ 

с проект  : „Зелена и достъпна градска среда в централната градска част на 
гр. Разград”.  Целта на инвестиционното предложение е подобряване  на 
физическата и жизнената среда в централната градска част на гр. Разград, 

като предпоставка за осигуряване на устойчива и екологична градска среда 
с по- високо качество на живот и нови възможности за икономическо 

развитие.  
2. Приема  общинско съфинансиране  5 % от общата стойност на 

проекта по т.1. 

3. Общински съвет декларира, че предназначението на обектите по 

предложения   в  т.1  проект  няма да бъде променяно за период не по-

малък от 5 години след приключване на дейностите по проекта, както и че 
елементите на подземната техническа инфраструктура са напълно 

изградени и реконструирани към момента на кандидатстване.  
Сега, ако желаете може арх. Сергев да ви обясни точно какво 

предлагаме като проект за кандидатстване и какво включва самия проект, 
точно за нашите условия.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Заховядайте арх. Сергев. Имате думата. 
В комисиите, които разгледаха докладната записка беше подробно 

обяснено. Много е интересен проекта. 
 

Г-н Петър Сергев – Гл. Архитект на Община Разград 

/ Господин Сергев, показва на общинските съветници нагледно,  чрез 
картов материал  проекта/. 

Уважаема госпожо Председател, 

Уважаеми дами и господа общински съветници, 

Това е една схема на обхвата на разработката, с която Общината 
смята да кандидатсва. Най – общо за тези, които по – трудно се ориентират 
по картата, това е площад «Ларгото» тука, с мостовото съоръжение и целия 
подход нагоре до хотела. Прилежащите квартали, ул. «Искър», Общинския 
културен център, тук ске включва и градинката около Часовникувата кула 
и пространството между ул. «Кирил и Методий» и кварталите, които 

обхващат същинската пешеходна зона. Цялото пространство се обработва 
с идеята да стане истинска пешеходна зона, не кактов момента затворена 
улица. Изключително богат рисунак в настилките, с различни материали. 

Зелени площи с най – различни атрактивни кътчета по тях. Това е 
повдигането на Момина чешма. Тя се премества на кръстовището на ул. 
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«Иван Вазов» с бул. «България» и по преценка на колектива заема много 

по – добро място тъй като самата фигура е малка и нейното сегашно 

местоположение позволява атмосферния въздух просто да я изяде, да 
намали нейните размери, да не се възприема в подходяща визия. Поради 

това намирането на едно ново място каквото е пешеходния поток, който 

ще върви по улица, това е точно тук се намира предложението за Момина 
чешма, ето го къде е, с подходящо оформяне в различната настилка, с 
повдигането й. Казахме, че там ще има места за сядане, места, кътчета за 
забавление на децата. В началото на улицата, кръстовището на «България» 

с «Кирил и Методий» и със «Стефан Караджа» се оформя като малко 

кръгово кръстовище тъй като смятаме да пуснем ул. «Стефан Караджа», да 
я отворим, тя в момента е с пешеходен, с тротоар преградена. Това би 

могло да развърже в подходяща степен движението, съответно по «Кирил 

и Методий» и по наша преценка тука с малко заемане на площи от 
озеленяването може да се реши това кръгово кръстовище, което е 
предвидено в актуализираната схема на комуникационно – транспортния 
план, който приехте. От другата страна, това са илюстрации на елементи, 

които се разполагат по пешеходната зона със зелени площи, места за 
сядане и напълно отговаря на изискванията на Програмата за 
кандидатстване, която цели създаване на една атрактивна, интересна, но 

достъпна среда за хора от всякаква възраст и хора в неравностойно 

положение. Опитите на колегите, ето тука се показва в пешеходната зона 
как освен зелени площи ще има интересни места и за забавления на 
малчуганите. Останалото е въпрос на отвеждане на води, пълна вертикална 
планировка, на огромно пространство. Да, това е една комбинация от 
пергули, която ще създаде интересно място за почивка. По тези пергули ще 
бъдат пуснати растения, които в тази схематична илюстрация не са 
показани. Един нов атрактивен елемент, който се предлага от северната 
част на Културния център, това е една двустранна чешма, която носи герба 
на Разград. Двупосочно ще бъде възприемането на този монумент. 
Следващото, което колежката показа преди малко, това е оформянето на на 
шадравана с момченцата, който ще бъде позадигнат също тъй като е много 

забит в терена, което не е достатъчно подходящо. Растера, който тука 
виждате е илюстративен просто за да подчертае, че има различни 

материали. Цялото пространство на градинката се обработва подходящо и 

включва пълна реконструкция на алеи, зелени площи и озеленяване. 
Потърсени са увеличаване на парко местата по ул. «Искър», тука между 

блоковете създаване на един голям паркинг пред киното, бившото кино 

всъщност. И тука един буферен паркинг за таксита като тази улица 
смятаме да бъде частично отворена, свързвайки «Вапцаров» с «Кирил и 

Методий» и задигане с подходящи гърбици тука където се пресича с 
пешеходната зона. Такситата ще стоят тука. Тука се продължава рисунака 
от «Ларгото», който води към централната част, която става изключително 
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пешеходна. Не си личи на този растер колко са много зелените площи, те 
се увеличават. Цялата настилка се третира по различен начин. Това може 
би колкото и да е важно за облика на града бих насочил вниманието ви, че 
от съоръжението тук се премества зеления герб на централно място за да 
се възприма в оста, но от тук нагоре се развива една огромна система, ето 

се вижда от рампи покрай стълбищата, които ще се реконстроират, нови 

рампи, които правят достъпа на инвалиди и на майки с колички към 

подходите на «Орел», правят достъпа много улеснен. Общината замисля и 

други атрактивни елементи тук, които ще бъдат предмет на Интегрирания 
план за градско възстановяване и развитие, но няма да бъдат финансирани 

по тази Програма. Най – общо това са намеренията ни. Говоря много сбито 

защото знам, че твърде много време е изтекло от началото на заседанието. 

Ако има въпроси съм готов да отговарям. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря Ви господин Сергев. Вносителя има ли допълнителни 

становища? 

 

 Г-жа Ценка Таракчиева – зам. – кмет на Община Разград 

 Да, искам само да уточним размера на общинското съфинансиране и 

правя допълнение към точка две. Всъщност точка две става със следното 

съдържание: 2. Приема  общинско съфинансиране  5 % от общата 

стойност на проекта по т.1 /4 940 000 лв./ в размер на 247 000 лв. 

Благодаря Ви. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

247 000 лв. Ще ви помоля колеги да си нанесете тази добавка от 
вносителя. А сега нека да чуем и постоянните комисии по по околна среда, 
селско, горско, водно и ловно стопанство и по бюджет, финанси и 

икономическа политика какво се произнесоха по тази докладна записка, 
след което ще може да зададете въпроси, както към вносителя, така и към 

арх. Сергев, който любезно ни представи Програмата.  
Господин Петко Стоянов, ПК по бюджет. 
 

Г-н Петко Стоянов- Председател на ПК 

С 6 гласа „ЗА”, без „против” и „въздържали се”, комисията подкрепи 

докладната записка. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Господин Ахмедов, ПК по околна среда. 
 

 Г-н Ирфан Ахмедов – Председател на ПК 
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 Постоянната комисия по околна среда също със 7 гласа «ЗА», без 
«против» и без «въздържали се» подкрепи докладната записка с проекта за 
решение.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Имате ли въпроси? Господин Грънчаров, заповядайте. 
 

Г-н Мирослав Грънчаров – ПП «ГЕРБ» 

Уважаеми колеги, 

Уважаема госпожо Таракчиева, 
В точка трета нарешението Общинският съвет като колективен 

орган трябва да декларира , че подземната техническа инфраструктура е 
напълно изградена и реконструирана към момента на кандидатстване.  

Въпросът ми е следния: В териториите, които са обект на този 

проект има ли такава неподменена и нереконструирана към момента 
подземна техническа инфраструктура? Благодаря Ви.  

 

 Г-жа Ценка Таракчиева – зам. – кмет на Община Разград 

 Уважаеми господин Грънчаров, към настоящия момент 
експлоатационните дружества, които експлоатират такава техническа 
инфраструктура не са заявили пред Община Разград, че ще правят някакви 

реконструкции, интервенции на тази техническа инфраструктура. Предви 

това, че са направени многократни обсъждания обществени, 

обществеността е запозната, включително и експлоатационните дружества, 
не би трябвалода се правят никакви такива интервенции за в бъдеще и  

считаме, че тя е напълно изградена и не й предстоят такива реконструкции.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. 
 

Г-н Мирослав Грънчаров – ПП «ГЕРБ» 

Благодаря и аз. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Имате ли други въпроси? Няма. Становища и предложения по 

докладната записка. Хареса ви това, което представиха колегите от 
общинска администрация. Прекратявам дебатите и преминаваме към 

електронно гласуване. 
 

Общинският съвет взе следното  
 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 273 
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Отворена е  схема за предоставяне на безвъзмездна финансова 

помощ, чрез  открита процедура за конкурентен подбор на проекти със 
срок за подаване на предложенията до 11.01.2013 г. Финансирането е 
по ОП”Регионално развитие” Операция 1.4. „Подобряване на 

физическата среда и превенция на риска” – схема BG161РО001/1.4-

09/2012г. „Зелена и достъпна градска среда”.  

         Община Разград е сред допустимите бенефициенти. Размерът на 

финансовата помощ  е  от 1 000 000 до 5 000 000 лв. 

 Схемата за безвъзмездна финансова помощ се реализира с 
финансовата подкрепа на Европейския съюз чрез Европейския фонд 

за регионално развитие. Проектите ще се изпълняват на територията 

на Република България в рамките на 36 града, центрове на 

агломерационни ареали.  

Обсъдени са възможностите  за кандидатстване със проект: 

„Зелена и достъпна градска среда в централната градска част на гр. 

Разград” гр. Разград.  Целта на инвестиционното предложение е 
подобряване  на физическата и жизнената среда в централната 

градска част на гр. Разград, като предпоставка за осигуряване на 

устойчива и екологична градска среда с по- високо качество на живот 

и нови възможности за икономическо развитие.  
Всяко проектно предложение трябва да бъде придружено от 

Решение на съответния Общински съвет за кандидатстване с проекта 

по настоящата схема, с което трябва да се декларира, че 
предназначението на обектите на интервенция няма да бъде 
променяно за период не по-малък от 5 години след приключване на 

дейностите по проекта, както и че елементите на подземната 

техническа инфраструктура са напълно изградени и реконструирани 

към момента на кандидатстване.  
Във връзка с гореизложеното и на основание чл.21 ал.1 т.23 от 

ЗМСМА , Общински съвет Разград, с 24 гласа „ЗА”, „против” – няма, 

„въздържали се” – няма, 

Р Е Ш И: 

 

1. Общински съвет Разград дава съгласие Община Разград да 

кандидатства по  схема за предоставяне на безвъзмездна финансова 

помощ, чрез  открита процедура за конкурентен подбор на проекти със 
срок за подаване на предложенията до 11.01.2013г. Финансирането е по 

ОП ”Регионално развитие” Операция 1.4. „Подобряване на 

физическата среда и превенция на риска” – схема BG161РО001/1.4-

09/2013г. „Зелена и достъпна градска среда” с проект  : „Зелена и 

достъпна градска среда в централната градска част на гр. Разград”.  

Целта на инвестиционното предложение е подобряване  на 
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физическата и жизнената среда в централната градска част на гр. 

Разград, като предпоставка за осигуряване на устойчива и екологична 

градска среда с по- високо качество на живот и нови възможности за 

икономическо развитие.  
2. Приема  общинско съфинансиране  5 % върху общата 

стойност на проекта по т.1, / 4 940 000 лв. /четири милиона 

деветстотин и четиридесет хиляди лева/, в размер на 247 000 лв. / 

двеста четиридесет и седем хиляди лева /. 

3. Общински съвет декларира, че предназначението на обектите 
по предложения   в  т.1  проект  няма да бъде променяно за период не 
по-малък от 5 години след приключване на дейностите по проекта, 

както и че елементите на подземната техническа инфраструктура са 

напълно изградени и реконструирани към момента на 

кандидатстване.  
4.  Възлага на кмета на Община Разград да подготвят  

необходимата документация  за кандидатстване  по отворената схема 

на ОП”Регионално развитие”.  

 Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград и 

Областния управител на Област Разград в 7/седем/ дневен срок от 
приемането му.                                                
 

С Т А Т И Я  19 

 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Следващите две докладни записки касаят приемане на две програми. 

Те са с вх. №№ 626 и 627. 

Докладна записка oт  инж. Ценка Христова Таракчиева -зам. кмет на 
Община Разград 

Относно:  Приемане на  Програма за овладяване популацията на 

безстопанствените кучета на територията на Община Разград за 

периода 2013 - 2015 год.  

 

 Г-н Стоян Димитров – ПП „БСП” 

 Правя процедурно предложение: Докладването, разискванията да 
бъдат общи тъй като касаят сходни проблеми.  

 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

А гласуването поотделно.  

 

 Г-н Стоян Димитров – ПП „БСП” 

 Да. 
 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 
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 Имате ли възражения? Добре. Ще Ви помоля госпожо Таракчиева да 
представите тогава и двете докладни с вх. № 626 и 627 и дебата да се води 

и по двете докладни записки. 

 

Г-жа  Ценка Таракчиева -зам. кмет на Община Разград 

Уважаема госпожо Председател, 

Уважаеми госпожи и господа общински съветници, 

Първо искам да нанеса корекция в докладна № 627 в основанията: 
Предвид гореизложеното и на основание чл. 56, ал. ал.1 във връзка с 
чл.40, ал.1 и ал.2 от Законът за защита на животните и чл.21, ал.1 т.12 ; ал.2 

от ЗМСМА. Тоест „чл. 56, ал.1 във връзка” е добавянето. 

Докладната касае овладяване популацията на безстопанствените 
котки.  Всъщност това се налага тъй като поради намаляване популацията 
на бездомните кучета върха на хранителната верига е заета от 
безстопанствени котки. Закона за защита на животните, съгласно който се 
приема тази Програма задължава Общинските съвети да приемат Програма 
за популация на безстопанствените животни изобщо, а чл. 56, ал.1 е точно 

за овладяване популацията на котките когато тя е увеличена и в тази 

връзка е и проекта за решение, т.е. самата Програма, която е неразделна 
част от докладната записка.  
Докладна записка № 626 касае приемане на Програма за овладяване 
популацията на безстопанствените кучета за периода 2013 – 2015 г. Такава 
Програма е била приета през 2008 година и е касаела периода от 2008 до 

2011 г. Понеже е изтекъл този период се налага приемане на нова 
Програма и това е проекто решението, което предлагам на вашето 

внимание, т.е. Приемане на Програма за овладяване популацията на 
безстопанствените кучета на територията на Община Разград за периода 
2013 - 2015 год. Благодаря Ви.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Господин Ахмедов, като Председател наПК по околна 
среда, селско, горско, водно и ловно стопанство и за двете докладни 

записки моля да докладвате.  
 

Г-н Ирфан Ахмедов – Председател на ПК 

Благодаря Ви. 

Уважаема госпожо Председател,  

Както казахте ще си позволя да  докладвам едновременно и по двете 
зокладни записки. Постоянната комисия по околна среда със 7 гласа „ЗА” 

без „против” и без „въздържали се” докладна записка с вх. № 626 и № 627 

и проекта за решение. 
 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 
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Благодаря. Господин Стоянов, ПК по бюджет, финанси и 

икономическа политика и по двете докладни записки. 

 

Г-н Петко Стоянов – Председател на ПК 

Докладна записка № 626 е подкрепена с 6 гласа „ЗА” без „против” и 

„въздържали се”. 

Докладна записка № 627 отново единодушно този път със 7 гласа 
„ЗА” бе подкрепена.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Имате ли въпроси и по двете докладни записки към 

вносителя им? Заповядайте Надя Радославова. 
 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ” 

Аз имам няколко въпроса тъй като са две докладните малко повечко 

ще дойдат но наистина ме интересува. Тук е записано, че имало Праграма 
2008 – 2011 г., сега приемаме такава, която е за 2013 – 2016 г.  

Вървият ми въпрос е:  
= Какво е правено в тази връзка през 2012 г.? Да предполагаме, че е 

нямало бездомни кучета и котки или нищо не е правено по въпроса. 
= Не смята ли, че такава Програма трябва да има актуализация на 

Наредба №9, която е приета още през 2000 година, което само по себе си 

означава, че не е съобразена със Закона за защита на животните, приет 
много по – късно както и с Европейските изисквания. 

Още един въпрос имам във връзка с тази докладна отнасяща се до 

кучетата:  
= В Програмата има цяла точка, в Раздел, която е посветена на 

Организациите за защита на животните, на съвместната работа с тях, искам 

да знам: С кои от тях на територията на Община Разград ще работи 

общинска администрация по тази Програма и кои от тези Организации за 
защита на животните се очаствали при изготвянето на Програмата? 

Във връзка с втората докладна, която е за овладяване популацията на 
безстопанствените котки, има едно противоречие в Програмата за 
овладяване популацията на безстопанствените кучета е записано, че през 
последните 10 години значително нарасна броят на безстопанствените 
кучета, а в Програмата за котките пише, че в следствие намаляване броя на 
кучетата се е увеличил броя на безстопанствените котки.   

Въпросът ми е: Кое от двете твърдения е вярно? 

И последния ми въпрос е: При намаляване популацията на 
бездомните котки тъй като във връзка с текст от Програмата пише, 
цитирам: „Поради намаляване на популацията на бездомните кучета върха 
на хранителната верига се зае от безстопанствените котки.” 
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При намаляване на безстопанствените котки от кого ще се заеме 
върха на хранителната верига? 

Помислила ли е за това общинска администрация?  

Благодаря Ви.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря госпожо Радославова. Господин Йосифов, нека да 
отговори, че са много въпросите. Ако не възразявате нека госпожа 
Таракчиева да отговори и ще Ви дам думата. Или са продължение? Добре, 
задайте го тогава. 

 

Г-н Цветан Йосифов – ПП „ГЕРБ”  

Въпросът ми щеше да бъде вариант на последния въпрос на госпожа 
Радославова: Правена ли е оценка на вероятността след евентуалното 

намаляване на популацията на уличните котки върха на хранителната 
верига да се заеме от улични плъхове? Благодаря.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря Ви. Има ли други въпроси? Предоставям думата на 
вносителя на двете докладни записки да отговори. 

 

Г-жа  Ценка Таракчиева - зам. - кмет на Община Разград 

Благодаря Ви. 

Уважаема госпожо Радославова, 
По отношение на първия въпрос, през 2012 г. не сме бездействали, 

но е билоредно още тогава да бъде поправена, да се приеме Програма. 
Относно Наредба № 9 към настоящия момент със Заповед на господин 

Бояджиев е назначена комисия, която подготвя промените, които най – 

вероятно ще бъдат внесени и разглеждани от Общински съвет на сесията 
през месец януари. По отношение работата със здравни организации с 
нестопанска цел към настоящия момент съм се срещала с представители на 
Немска организация за защита на животните, но мислим да осъществим 

връзка и с „Четирите лапи” тъй като другите общини на територията на 
Областта работят с „Четирите лапи” и пожелахме да видим какъв е техния 
опит. Колкото до противоречието в двете докладни, че е намаляла 
популацията на бездомните котки, се е увеличила популацията 
набездомните котки предвид намалената популация на бездомните кучета, 
няма противоречие, просто е необходима и Програма за намаляване 
популацията на кучетата защото непрекъснато се появяват ту бездомни 

кучета, ту бездомни котки. Не е правено изследване кое точно бездомно 

животно ще заеме хранителната верига, след  намаляване популацията на 
котките, но това е може би въпрос, който трябва да обсъдим с някой 

специалист, зоотехник или нещо подобно.  
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Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Имате ли уточняващи въпроси и двамата?  

 

Г-жа Надежда Радославова – ПП „ГЕРБ” 

Аз само във връзка с това щото бяха много постни тези отговори за 
мене, а проблема наистина съществува и той трябва да бъде решен и то 

трябва да бъде решен във връзка с Европейски изисквания определено вече 
тъй като България е в Европейския съюз. Мисля си, че нещо много 

основно е изпуснато в тази Програма, именно начина по който ще се 
работи за изготвяне на прецизен регистър защото всички много добре 
знаем, че има бездомни кучета защото не се знае собствениците кои са на 
домашните любимци и какво е отношението им към тях. Така, че малко ми 

се струва тази Програма изсмукана от пръсти и просто по задължение е 
направена, а не със смисъл за това да върши наистина работа.  

Въпросът ми е: Дали наистина има общинска администрация 
конкретни начини по които да се изготви този прецизен регистър? 

Доколкото аз разбрах има Заповед на Кмета на Общината до 31 декември 

да бъде направен такъв регистър, т.е. да бъдат регистрирани всички 

домашни любимци на територията на Разград и на територията на 
Разградска община, но срока е от 17 до 31 декември. Това е такъв безумен 

срок за толкова много работа, че как смятате, че ще се свърши това и няма 
ли да е през пръсти? Благодаря.  

 

Г-жа  Ценка Таракчиева -зам. - кмет на Община Разград 

Да, наистина има издадена такава Заповед. Кметовете и кметските 
наместници на населените места са се заели с изпълнението на тази задача 
и  са направили необходимото за да уведомят собствениците, че следва да 
се явят в Общината да регистрират своите домашни любимци. Те самите са 
си направили списъци на домашните любимци на населението, който ни е 
предоставен и ще продължаваме да напомняме всички, които не са ги 

регистрирали, че следва да ги регистрират в Общината. Не считам, че 
Програмите са направени през пръсти изобщо. Ползвана е старата 
Програма, която е изготвена от комисия в Общинския съвет и тъй като 

доста добре е работено по нея затова са използвани основни моменти от 
предишната приета от Общински съвет Програма и считам, че тя е доста 
подробна. Още тогава е направена много професионално и добре е 
работила общинска администрация по тази Програма затова предлагаме 
подобни решения в сегашната Програма.  

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Имате ли други въпроси към вносителя и по двете 
докладни записки? Ако нямате въпроси, предложения и становища. Ако 
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няма, прекратяваме дебатите и преминаваме първо към гласуване на 
докладна записка 626. Гласуването е електронно. 

 

Общинският съвет взе следното  
 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 274 

 

Съгласно, чл.40, ал.1 от  Закона за защита на животните, 
общинските съвети приемат програми за овладяване на популацията 

на безстопанствените кучета и предвиждат средства за изпълнението 

им. 

Такава програма е приета с решение № 209 по протокол №13 от 

01.07.2008 г. на Общински съвет Разград за периода 2008-2011г. Налага 

се приемане на нова програма за периода 2013-2016г. 
В изпълнение на това изискване  е разработена програма в 

съответствие със съществуващата нормативна уредба, отразява 

проблемите, свързани с популацията на скитащи и безстопанствени 

кучета на територията на Община Разград и специфичните местни 

условия и нужди. 

Целта на тази Програма е като се използват собствения опит, 

наличната нормативна база и препоръките на Световната здравна 

организация - строг контрол върху търговията и размножаването на 

домашни кучета; кастрация и връщане по места на социализирани 

кучета, които се поемат за обгрижване от страна на граждани, 

организации и общини; евтаназия на агресивни п болни бездомни 

кучета, да се постигне нов, по-усъвършенстван и съвременен подход, 

способстващ за установяване на трайна тенденция за намаляване на 

броя па безстопанствените кучета на територията на община Разград. 

Предвид гореизложеното и на основание чл.40, ал.1 и ал.2 от 

Законът за защита на животните и чл.21, ал.1 т.12 ; ал.2 от ЗМСМА, 

Общински съвет, 27 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали се” – 

няма, 

Р Е Ш И : 
 

1. Приема "Програма за овладяване на популацията на 

безстопанствени кучета в Община Разград за периода 2013 - 2016г. 
2.Възлага на кмета на Община Разград изпълнението на 

Програмата по точка първа. 

3.Настоящото решение да бъде изпратено на кмета на Община 

Разград и Областен управител на Област Разград в седмодневен срок 

от приемането му. 
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Настоящото решение подлежи на оспорване в срока на АПК пред 

Административен съд Разград. 

 

Програма 

 

за овладяване популацията на безстопанствените кучета на 

територията на Община Разград през периода 2013- 2016 година 

Съдържание: 

I. АНОТАЦИЯ 

1. Описание на проблема 

2. Причини за възникване на проблема 

3. Популация на безстопанствените кучета 

II. ЦЕЛИ И ЗАДАЧИ НА ПРОГРАМАТА 

1. Цели 

2. Задачи 

III. МЕТОДОЛОГИЯ 

IV. МЕРКИ 

V. УЧАСТНИЦИ В ПРОГРАМАТА 

1. Местна власт 

2. Общинска администрация 

3. Неправителствени организации за защита на животните 
(ОЗЖ) 

VI. СРЕДСТВА, РЕСУРСИ И ВРЕМЕ ЗА ИЗПЪЛНЕНИЕ НА 
ПРОГРАМАТА 

1. Източници за финансиране 
2. Време за изпълнение 

VII. ОЦЕНКА ЗА УСПЕВАЕМОСТ НА ПРОГРАМАТА - 
КРИТЕРИИ: 

1. Качествени промени, които се очакват в следствие на 

изпълнение на мерките 
2. Количествени подобрения 

3. Критерии за следене на изпълнението на програмата 

5. Очаквани резултати от осъществяването на програмата 

VIII. НОРМАТИВНА БАЗА И МЕЖДУНАРОДЕН ОПИТ 

1. Закон за защита на животните 
2. Закон за ветеринарномедицинската дейност 

3. Становище на световната здравна организация 
I. АНОТАЦИЯ 
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През последните 10 години значително нарасна броят на 
безстопанствените кучета, което води до увеличаване на рисковете за 
здравето на нашите съграждани. 

С цел прилагането на адекватни мерки за овладяване на проблема с 
безстопанствените кучета е необходимо да се работи по нови методи, 
основани на препоръките на Световната здравна организация и 
съобразени с европейските изисквания - строг контрол върху търговията и 
размножаването на домашни кучета; кастрация и връщане по места на 
социализирани кучета, които се поемат за обгрижване от страна на 
граждани, организации и общини; евтаназия на агресивни и болни 
бездомни кучета. 

Липсата на адекватно законодателство вече е преодоляна с 
приемането на  Закон за защита на животните. Този закон вменява на 
общините редица права и задължения по контрола на защитата и 
хуманното отношение към животните и третирането на домашните и 
безстопанствените кучета. Решават се изключително важни неуредени 
въпроси, свързани с отглеждане и стопанисването на животни-
компаньони, мерки за регистрация и за регулиране на популациите на 
безстопанствените кучета, създаване на прецизни регистри за домашните 
кучета. 

1. Описание па проблема - големият брой безстопанствени кучета 
води до: 

> здравни рискове за хората: 
- безстопанствените кучета могат да бъдат преносители на 

болести, опасни за човека и селскостопанските животни - бяс, тения, 
бруцелоза, микроспория, демодекоза и др.; 

- зачестили случаи на ухапвания на хора от кучета. 
> създаване на дискомфорт на населението: 
- страх от кучета; 
- шумът създаван от животните през нощта 
- замърсяване на градската среда; 
- тежкото положение на безстопанствените кучета травмира 

хората, които обичат животните. 
> икономическа неефективност: 
- мерки недоказали своята ефективност, взимани от някои 

общини за решаването на проблема са свързани с разходи, а в същото 
време не се постигат реални резултати и се създава социално напрежение. 

> тежко положение на безстопанствените кучета: 
- болести,глад и студ; 
- много от безстопанствените животни биват измъчвани, 

малтретирани и дори убивани от граждани. 
2. Причини за възникването на проблема 

2.1. Липса на адекватно и цялостно законодателство 
2.2. Липса на контрол върху популацията на домашни кучета; 
2.3. Неефективност на прилаганите до досега методи и 

несъобразяване с комплексния характер на проблема; 
2.4. Временното използване на кучета за пазачи на вили, строежи, 

гаражи и др., след което се изоставят. 
2.5. Липса на информация за хуманно отношението към 

животните и грижите, от които се нуждаят - собственикът не е подготвен 
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за проблемите, съпровождащи отглеждането на куче, което води доста 
често до изоставяне на животното 

3. Популация на безстопанствените ку чета 

Кучето достига полова зрялост на 7-8 месечна възраст, ражда 2 пъти 

годишно средно по 5 до 8 кученца. Очевидно е, че само няколко изгонени 

домашни кучета са в състояние за кратко време бързо да увеличат броя на 
безстопанствените кучета. Ако не се вземат навременни мерки, броят им 

нараства до като достигне определен максимум. Този максимум се нарича 
''носещ капацитет на средата" и зависи от условията на средата - 

количество храна, вода и възможности за подслон. При достигане на 
носещия капацитет на средата раждаемостта и смъртността на 
безстопанствените кучета се изравняват, което означава че броят им не се 
увеличава. Ако в тази ситуация се предприеме само отстраняване на 
безстопанствените кучета ще се предизвика освобождаване на ниши, 

които за кратък период ще бъдат заети от други кучета - новородени или 

мигриращи. т.е. ще се наблюдава временно намаляване броя на 
безстопанствените кучета, последвано от възстановяване, пак намаляване 
и възстановяване - един цикличен и непрестанен процес. 
Какво става при прилагане на кастрация на 

безстопанствените кучета и връщането им по обитаваните от тях 

места? 

Не се освобождават ниши, тъй като кучетата се връщат на местата, от 
където са взети за гратисния период, необходим за блокиране на 
раждаемостта- когато капацитетът на средата се ограничи от стерилни 

животни. ТоЗи гратисен период позволява паралелно да се наложи 

контрол върху домашните кучета - регистрацията им, стерилизацията на 
част от тях. Следва етапът на постепенно изтегляне на кучетата в приюти, 

тъй като отстраняването вече не може да се компенсира от раждаемост - 
липсват репродуктивните животни. Броят на кучетата от улицата 
постепенно се редуцира до трайното изчезване на явлението 

"безстопанствени кучета". 

Единственият ефективен подход за установяване на контрол 

върху кучешката популация: 

> прилагане на кастрация, обепаразитяване, ваксинация срещу бяс и 

трайна маркировка на неагресивни (социализирани) безстопанствените 
кучета и връщането им по обитаваните от тях места с редовен 

ветеринарномедицински надзор 

> регистрация на домашните кучета и популяризиране на ползите от 
кастрацията им, с цел установяване на контрол върху размножаването им 

и предотвратяване на евентуалното им изоставяне. 
Доскоро липсващата адекватна нормативна база и отсъствието на 

съвместни действия между местна власт, организациите за защита на 
животните /ОЗЖ/ и граждани бе основната причина за задълбочаване на 
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проблема с безстопанствените кучета и невъзможност за неговото 

ефективно и трайно решение.Развиване на чувство за отговорност у 

хората при отглеждането на кучета. 
 

ІІІ. ЦЕЛИ И ЗАДАЧИ НА ПРОГРАМАТА 

        1. Цели: 

1.1. Установяване на контрол върху популациата от домашни и 

безстопонствени кучета, като се гарантира здравето на хората и 

безопасността на градската среда 
1.2. Намаляване до минимум рисковете  от разпространението 

на заразни и паразитни заболявания, които касаят хора и животни. 

 

2. Задачи: 

2.1. Овладяване броя на безстопанствените кучета до трайното 

изчезване на явлението "безстопанствени кучета". 

2.2. Контрол върху отглеждането на домашни кучета. 
2.3. Повишаване на чистотата на градската среда. 

2.4. Изготвяне и провеждане на образователни кампании, съгласно 

чл. 2 от ЗЗЖ. 

III. МЕТОДОЛОГИЯ 

1. Кастрация, обезпаразитяване, ваксинация срещу бяс, трайна 
маркировка и връщане по места на социализирани и здрави 

безстопанствени кучета. 
2. Евтаназия на неизличимо болни и доказано агресивни 

безстопанствени кучета 
3. Задомяване на безстопанствени кучета 
4. Регистрация и надзор на безстопанствените кучета. 
5. Регистрация на домашните кучета 
6. Популяризиране на ползите от кастрацията на домашни 

кучета. 
7. Контрол върху изискванията за отглеждане на домашни 

кучета 
8. Кампании за подобряване на чистотата на градската среда 

IV. МЕРКИ ПО: 

1. Кастрация, обезпаразитяване. ваксинация срещу бяс, трайна 
маркировка (за кратко наричани обработка) и връщане по 

места на социализирани и здрави безстопанствени кучета 
1.1 Обработката на безстопанствените кучета се извършва в приюти-

амбулатории, стационарни или подвижни амбулатории, съгласно чл. 40 , 

ал. 4 от Закона за защита на животните (ЗЗЖ). 

1.2. Обработката на безстопанствените кучета се извършва за тригодишен 

гратисен период, съгласно § 5 от ЗЗЖ. Приоритетно се обработват женски 

кучета. 
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1.3. Обработката се извършва на принципите на ''масова кастрация"1
 по 

райони и във връзка с молби и сигналите на граждани. 

1.4 Обработката на безстопанствените кучета се извършва съгласно 

райониране на града. 
1.4.1. Райониране, в зависимост от местоположението и особеностите на 
районите, както следват: 
• Централна градска част 
• Периферия на централната градска част 
• Жилищни комплекси 

• Селски и крайградски райони 

1.5. Залавянето на безстопанствени кучета се извършва съгласно чл. 42, 

ал. 1 от ЗЗЖ. 

1.6. Залавянето се извършва със съдействието на представители на ОЗЖ. 

1.7. Транспортирането на кучетата се извършва в клетки и съгласно 

изискванията на чл. 42, ап.2 

популацията на безстопанствените и скитащи кучета на територията на 
Община Разград. 

5.3 Таксата за домашни кучета се събира от Данъчната общинска 
администрация. 
5.4. Собствениците на кучета с поставен микрочип не заплащат такса за 1-

та година от неговото регистриране, съгласно чл. 39, от ЗЗЖ 

5.5. Не заплащат такса и собствениците на / съгласно чл.175 ал.2 

от ЗВМД /: 

1. кучета на инвалиди; 

2. служебни кучета в организациите на бюджетна издръжка; 

3. кучета, използвани за опитни цели; 

4. кучета, използвани от Българския червен кръст; 

5. кастрирани кучета; 

6. ловни кучета 

7. развъдчици и членове на киноложки клубове, членове на 

Българската републиканска федерация по кинология или на 

други български или международни киноложки федерации, 

които извършват развъдна дейност на чистопородни кучета , 

съгласно чл.35 ал.6 от ЗЗЖ 

5.6. Организират се кампании за обработване и регистрация на кучетата, 
отглеждани на открито (дворни кучета в покрайнините на града , вилните 
зони, строежи, паркинги, предприятия и др.). В кампаниите участват 
общината и ОЗЖ. 

6. Популяризиране на ползите от кастрацията на домашни кучета. 
6.1. Организират се кампании за разясняване на ползата от кастрацията 
чрез брошури, медийна кампании и др. 

                                                 
1
 Принцип на масова кастрация - означава свободен лов, като от дадено място се залавят абсолютно всички 

възможни кучета във фертилна възраст, приоритетно женските. 
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6.3. Съвместна работа с ветеринарните лекари от РВМС и Съсловната 
организация. 

7. Контрол върху изискванията за отглеждане на домашни кучета 
7.1 Актуализиране на Наредба №9 за притежаване и отглеждане на кучета 
и регулиране на популацията на безстопанствените и скитащи кучета на 
територията на Община Разград с участието на ОЗЖ, съгласно 

изискванията на ЗЗЖ и глава 7 от ЗВД. 7.1.1. В Наредбата се определят 
условията за отглеждане на животни, отразяват се изискванията на ЗЗЖ и 

ЗВД, предвиждат се механизми за санкции и контрол, разработват се 
процедури за работа и финансово стимулиране на частнопрактикуващите 
ветеринарни лекари, които да подават регистрите на домашните кучета, 
съгласно чл. 174 от ЗВД и механизъм за възстановяване на стойността на 
трайната маркировка на кучета на социално слаби граждани, след 

предоставяне на необходимите документи. 

7.2. Контролът върху изискванията за отглеждане на домашни кучета се 
извършва от общинска администрация, РВМС и ОЗЖ, съгласно глава 6 от 
ЗЗЖ, 

8. Кампании за подобряване на чистотата на градската среда 
8.1. Определяне на алеи за разходка на кучета 
8.2. Ограждане на съществуващи детски площадки, детски градини, 

училища и др. 

8.3. Поставяне на кошчета за събиране на кучешки екскременти 

 

V. УЧАСТНИЦИ В ПРОГРАМАТА 

Кмет; ресорен заместник кмет; Постоянна комисия по околна среда, 
селско, горско, ловно и водно стопанство към ОбС - гр.Разград и 

Организации за зашита на животните. 
1.8. За настанените в приют кучетата се спазват изискванията на чл. 46 и 

чл. 47. ал. 1 , 2  ,3. 6, 7, 8 от ЗЗЖ 

2. Евтаназия на неизлечимо болни и доказано агресивни 

безстопанствени кучета 
2.1. Неизлечимо болни животни се подлагат на евтаназия, съгласно чл. 

179, ал. 3, т. 1 от ЗВД и чл. 45 ал. 8 от ЗЗЖ 

2.2. Куче, участвало в инцидент и ухапало се залавя приоритетно в 
рамките на 24ч. след подаване на сигнала. Сигналът се проверява по 

процедурата на Програмата. При потвърждение на сигнала кучетата се 
предоставят за задомяване при спазване на изискванията на чл. 174 от 
ЗВД. Новият собственик заплаша стойността на микрочипа. Агресивните 
кучетата, за които не се явят лица, които желаят да ги отглеждат като 

животни-компаньони, или не се отглеждат в приюти на ОЗЖ се подлагат 
на евтаназия след изтичане на 14 дневен срок от настаняването им в 
общинския приют, съгласно чл. 179, ал. 3,т. 4 от ЗВД 
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Сигнал за куче/та с агресивно поведение се обработва в рамките на 24 

часа от подаването му. Ако кучетата не са кастрирани те се залавят и се 
настаняват в приют. Сигналът се проверява по процедурата на Програмата 
2.3. Данните на гражданите, задомили куче, се подават в общинска 
администрация и Постоянна комисия по околна среда, селско, горско, 

ловно и водно стопанство към ОбС - гр.Разград 

3. Задомяване на безстопанствени кучета 
3.1. Всеки приют разработва и прилага система за информиране на 
гражданите за животните, които се предлагат за отглеждане съгласно, чл. 

41, ал. 6 от ЗЗЖ 

3.2. Кметът съдейства за предоставяне на общински терени за 
изграждане на приюти от страна на ОЗЖ за отглеждане на животни и 

тяхното задомяване или за обработка и връщане по места на животни, при 

спазване на Програмата. 
3.3. Община Разград и ОЗЖ организират публични мероприятия за 
задомяване на безстопанствени кучета. 

4. Регистрация и надзор на безстопанствените кучета. 
4.1. Регистрация се извършва от всички амбулатории и приюти, които 

обработват безстопанствени кучета. На всяко обработено куче се издава 
ветеринарномедицински паспорт или бланка, съдържащи информацията 
от амбулаторния дневник, и се предоставят на отговорното по надзора 
лице. 
4.2. Регистрацията се извършва чрез поддържане на дневник, в който 

се вписват задължително следните данни за обработените кучета: 
• Идентификационен номер 

• Отличителни белези на животното - пол, цвят, възраст, 
големина 
• Дата и място на залавяне 
• Дата на обработката 
• Дата и място на връщане 
• Отговорно по надзора физическо или юридическо лице 

4.3 Данните от регистъра на амбулаториите, които работят по 

програмата се изпращат до 10 число на всеки месец до кмета на община 
Разград и Постоянна комисия по околна среда, селско, горско, ловно и 

водно стопанство към ОбС - гр.Разград 

4.4 Надзор на обработените кучета се извършва съгласно чл. 49 и чл. 50 

от ЗЗЖ 

5. Регистрация на домашни кучета 
5.1. Регистрацията на домашни кучета се извършва съгласно чл. 174 от 
ЗВД. 

5.2. В община Разград се поддържа регистър на домашните кучета. 
Регистърът се изготвя съгласно Наредба за притежавани и отглеждане на 
кучета и регулиране на 
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подлагат на евтаназия след изтичане на 14 дневен срок от 
настаняването им в общинския приют. 

• В случай, че жалбата е неоснователна кучето/та се обработва/т и се 
връща/т на място на залавяне. 

• В случай, че жалбата за агресивно/и куче/та е подадена срещу 

обработени кучета, сигналът се проверява в рамките на 24 часа и се 
процедира в зависимост от резултата от проверката. 

2.4. Общинска администрация подготвя отчети по Програмата за 
дейността на приюта и координира надзора над обработените кучета. 
Надзора на обработените кучета може да се извършва и чрез договори с 
ОЗЖ. 

2.5. Всички процедури и подробности по отношение на работата на 
приюта се уреждат с Вътрешни правила за работа, които се утвърждават 
от кмета на община Разград 

3. Организации за защита на животните (ОЗЖ) 

3.1. ОЗЖ могат да стопанисват приют и/или подвижни амбулатории 

самостоятелно или съвместно с общината, съгласно чл. 41, ал. 4 или ал. 5 

от ЗЗЖ. 

3. 2. ОЗЖ, които имат стационарни или подвижни амбулатории или 

приюти могат да кандидатстват за участие в Програмата пред Постоянната 
комисия по околна среда, селско, горско, ловно и водно стопанство към 

ОбС - гр.Разград, съгласно чл. 40, ал. 4. от ЗЗЖ и сключат договор с 
община Разград за изпълнение на Програмата. 

3.3. ОЗЖ съдействат при актуализирането на Наредба за притежаване и 

отглеждане на кучета и регулиране на популацията на безстопанствените 
и скитащи кучета на територията на Община Разград и могат да участват в 
изработването на Програмата. 

3.4. ОЗЖ съдействат на общината като посочват свои представители за 
координация на работата между общината, ОЗЖ и граждани. 

3.7. ОЗЖ съдействат за обработването на постъпилите жалби и 

сигнали, свързани с домашни и безстопанствени кучета: 
3.8. ОЗЖ осигуряват свои представители за проверка на сигналите 

и жалбите 
3.9. ОЗЖ участват в разрешаването на проблемите, потвърдени от 

проверките на постъпилите сигнали. 

3.10. ОЗЖ предоставят описание на необработените кучета по 

райони и съдействат при залавянето и връщането на кучетата. 
3.11. ОЗЖ изпълняват мерки спрямо обработените кучета, за които са 
поели надзор, съгласно чл. 49 и 50 от ЗЗЖ. 

3.12. ОЗЖ съдействат за медийно отразяване на дейностите по 

Програмата. 
3.13. ОЗЖ могат да осигуряват финансова помощ. 

3.14. ОЗЖ организират и провеждат задомителни кампании. 
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3.18. ОЗЖ инициират редовни проверки на дейностите в приюта, 
мобилни и стационарни амбулатории на територията на община Разград 

VI. СРЕДСТВА, РЕСУРСИ И ВРЕМЕ ЗА ИЗПЪЛНЕНИЕ НА 

ПРОГРАМАТА 

1. Източници на финансиране и материално обезпечаване на 

Програмата 

1.1. Бюджет на община Разград, съгласно чл. 40, ал. 1 ЗЗЖ 

1.2. Постъпления от такса-куче и глоби - целево финансиране 
1.3. Дарения 
1.4. Финансиране на дейности по Програмата и от ОЗЖ. 

2. Изготвяне на ежегоден финансов план 

3. Време за изпълнение 

1.1. Кметът или упълномощено от него лице организира изграждането на 
приют или реформира наличен обект (изолатор) за обработка на кучетата 
по Програмата, съгласно чл. 41 от ЗЗЖ. 

1.2. Общинският съвет приема Програма за овладяване на популацията на 
безстопанствени кучета и предвижда годишен бюджет за изпълнението й, 

съгласно чл. 40 , ал. 1 от ЗЗЖ / в т.ч. бюджет за изпълнение на мерките по 

надзора на обработените кучета съгласно чл. 49 от ЗЗЖ / 

1.3. Кметът на община Разград организира изпълнението на Програмата, 
съгласно чл.40,ал.2 от ЗЗЖ ; разработва финансов план за ресурсно 

осигуряване и го предоставя на Общински съвет - гр.Разград за 
утвърждаване. 
1.4. Постоянна комисия по околна среда, селско, горско, ловно и водно 

стопанство към ОбС - гр.Разград участва в контрола по изпълнението на 
настоящата Програма. 

2. Общинска администрация 

2.1. Общинска администрация изпълнява заложените мерки по 

програмата, съгласно утвърдения бюджет от ОбС - гр.Разград 

2.2. Стопанисва общинския приют на територията на община Разград 

2.3. Общинска администрация обработва сигнали и жалби. Сигнали и 

жалби на граждани и организации се приемат: 
• По телефон 

• Писмено 

• По и-мейл 

2.3.1. Анонимни сигнали и жалби не се обработват. 
2.3.2. При подаване на сигнала се записват имената на гражданина или 

организацията, подали сигнала, и телефон за обратна връзка. 
Жачбоподателят посочва мястото на инцидента и описание на кучето/та. 
Жалбите за куче/та, участвало/и в инцидент и ухапало/и се обработват 
приоритетно в рамките на 24 часа от подаването на сигнала. 

2.3.3. Жалбите за агресивни кучета се обработват 
приоритетно до 24 часа от подаването им. 
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2.3.4. Агресивното куче се залавя и се настанява в приют на община 
Разград или на ОЗЖ. 

2.3.5. Проверката на сигнала се извършва от представители на 
общинска администрация, съвместно с представител на ОЗЖ, в срок от 2 

дни от подаване на жалбата. 
2.3.6. Проверката съдържа подробно описание на фактическите 

обстоятелства по сигната или жатбата, както следват: 
• Информация от жалбоподателя: фактически обстоятелства, 
медицинско свидетелство (в случаите на наличие на такова), 
подробно описание на кучето, участвало в инцидента 

• Информация от страна на заинтересовани лица, които са свидетели 

на инцидента или имат наблюдения върху поведението на кучето 

На база на проверката се изготвя констативен протокол. 

2.3.7. В зависимост от констативния протокол се предприемат 
следните действия : 

• Доказано агресивни кучета се предоставят за задомяване при 

спазване на изискванията на чл. 174 от ЗВД или се настаняват в 
приют на организация за защита на животните. 

• Доказано агресивни кучетата, за които не се явят лица, които желаят 
да ги отглеждат като животни-компаньони или не бъдат настанени в 
приют на ОЗЖ се 

 

VII. ОЦЕНКА ЗА УСПЕВАЕМОСТ НА ПРОЕКТА - 

КРИТЕРИИ: 

1. Очаквани резултати от осъществяването на програмата 

1.1. Качествени промени, които се очакват в следствие на изпълнение 
на мерките по програмата и обработването на безстопанствените 
кучета: 
1.2. Повишаване на безопасността на градската среда и намаляване на 
социалното напрежение; 
1.3. Регистрацията, събираемостта на таксите за домашни кучета и 

стимулирането на кастрацията им ще спомогнат за трайното 

решаване на проблема и овладяване на притока на нежелани животни 

от дома към улицата. 
1.4. Утвърждаване на европейските критерии за третиране на животни. 

2. Количествени подобрения 

2.1. Постепенно намаляване на популацията на безстопанствени 

кучета, до изтеглянето им в приюта. 
2.2. Увеличаване на броя на регистрираните домашни кучета 
2.3. Повишаване на постъпленията от такса домашно куче 
2.4. Преброяване и мониторинг на популацията на безстопанствените 
кучета; 
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3. Критерии за изпълнението на програмата 

3.1. Брой на обработените животни 

3.2. Брой на регистрираните домашни кучета 
3.3. Брой на кастрираните кучета, които живеят на открито - по 

строежи, паркинги, дворове, складове и др., 

3.4. Брой на кастрираните домашни кучета. 
3.5. Брой на хората, които търсят съдействието на екипа за 
решаването на проблема с кучешката популация ( индикатор е 
графика за кастрация на кучетата, изготвен на базата на обажданията 
на граждани) 

3.6. Брой на гражданите, участващи като доброволци в Програмата 
3.7. Брой на задомените кучета в края на третата година. 
3.8. Годишен отчет за извършените дейности по Програмата и 

резултати представени от кмета пред генералния директор на НВМС, 

съгласно чл. 40, ал.2 от ЗЗЖ. 

VIII. НОРМАТИВНА БАЗА И МЕЖДУНАРОДЕН ОПИТ 

1. Закон за защита на животните 
2.Закон за ветеринарномедицинската дейност 

2. Становище на Световната Здравна Организация 

 

С Т А Т И Я  20 

 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Докладна записка с вх. № 627. 

Докладна записка oт  инж. Ценка Христова Таракчиева -зам. кмет на 
Община Разград 

Относно:  Приемане на  Програма за овладяване популацията на 

безстопанствените  котки на територията на Община Разград за 

периода 2013 - 2015 год.  

Моля гласувайте също по електронен път. 
 

Общинският съвет взе следното  
 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 275 

 

Съгласно разпоредбите на глава V от Закона за защита на 

животните се уреждат механизмите за осъществяване на общинските 
програми за овладяване популациите на безстопанствените кучета, 

регламентира се изпълнението и контрола от страна на местната 

власт. В закона е заложена основната теза за хуманно отношение, 
осигуряване на подходящи условия на живот, съобразени с 
физиологичните и поведенческите особености. Поради намаляване на 
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популацията на бездомните кучета върха на хранителната верига се 
зае от безстопанствените котки. 

Основна причина за размножаването и задържането на 

безстопанствените котки в града представляват и не добре 
прибраните битови отпадъци, чрез които се създават 

условия/хранителна среда/ за увеличаване и задържане на 

биологичния вид. 

 Разработена  е програма в съответствие със съществуващата 

нормативна уредба, която отразява проблемите, свързани с 
популацията на безстопанствени котки на територията на Община 

Разград и специфичните местни условия и нужди. 

         Целта на тази Програма е като се използват собствения опит, 

наличната нормативна база и препоръките на Световната Здравна 

Организация - строг контрол върху търговията и размножаването на 

домашни котки; кастрация и връщане по места на социализирани 

котки, които се поемат за обгрижване от страна на граждани, 

организации и общини, способстващ за установяване на трайна 

тенденция за намаляване на броя на безстопанствените котки на 

територията на община Разград. 

Предвид гореизложеното и на основание чл. 56, ал.1 във връзка с 
чл.40, ал.1 и ал.2 от Закона за защита на животните и чл.21, ал.1 т.12 ; 

ал.2 от ЗМСМА, Общински съвет – Разград, с 28 гласа „ЗА”, „против” 

– няма, „въздържали се” – няма, 

 

Р Е Ш И : 

 

1. Приема "Програма за овладяване на популацията на 

безстопанствени котки в Община Разград за периода 2013 - 2016г. 
2.Възлага на кмета на Община Разград изпълнението па 

Програмата по точка първа. 

3.Настоящото решение да бъде изпратено на кмета на Община 

Разград и Областен управител на Област Разград в седмодневен срок 

от приемането му. 

Настоящото решение подлежи на оспорване в срока на АПК пред 

Административен съд Разград. 
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П Р О Г Р А М А 
ЗА ОВЛАДЯВАНЕ ПОПУЛАЦИЯТА НА БЕЗСТОПАНСТВЕНИТЕ 

КОТКИ НА ТЕРИТОРИЯТА НА ОБЩИНА РАЗГРАД ЗА ПЕРИОДА 

2013 - 2016 год.  

 

 
I. ЦЕЛИ НА ПРОГРАМАТА 

1. Контролиране популациите на безстопанствените котки, като се 
гарантира здравето на хората и безопасността на градската среда. 
2. Редуциране броя на безстопанствените котки до трайно намаляване на 
популацията по формулата „Улавяне, обезпаразитяване, кастриране и 

връщане на място. 

3. Намаляване на рисковете от разпространение на зоонози. 

4. Увеличаване на отговорността на хората, отглеждащи котки. 

 
II. НОРМАТИВНА УРЕДБА 

Съгласно разпоредбите на глава V от Закона за защита на животните се 
уреждат механизмите за осъществяване на общинските програми за 
овладяване популациите на безстопанствените кучета, регламентира се 
изпълнението и контрола от страна на местната власт. В закона е заложена 
основната теза за хуманно отношение, осигуряване на подходящи условия 
на живот, съобразени с физиологичните и поведенческите особености. 

 
III. ПРИЧИНИ ЗА ВЪЗНИКВАНЕ НА ПРОБЛЕМА 

           Община Разград работи по Наредбата за ограничаване броя на 
безстопанствените кучета, приета с Решение № 87 по Протокол № 8 от 
20.03. 2000 г. на Общинския съвет гр. Разград  

Поради намаляване на популацията на бездомните кучета върха на 
хранителната верига се зае от безстопанствените котки. 

Основна причина за размножаването и задържането на 
безстопанствените котки в града представляват и не добре прибраните 
битови отпадъци, чрез които се създават условия/хранителна среда/ за 
увеличаване и задържане на биологичния вид. 

IV. ДЕЙНОСТИ ЗА ИЗПЪЛНЕНИЕ НА ПРОГРАМАТА. 

1. При създаването на приюта за отглеждане на безстопанствени 

животни да се отреди секция за бездомни котки; 

2. Преброяване на безстопанствените котки на територията на 
общината; 

3. Провеждане на информационни и рекламни кампании сред 

населението: 
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• С цел намиране на дом за част от уличните котки. 

• Провеждане на общообразователни програми, насочени срещу 

безотговорно и нехуманно отношение към животните 
• Разработване на препоръчителни мерки и определяне на 
отговорностите на гражданите, които се грижат за котките, 
които са върнати по местата си след тяхната кастрация. 

• Начин за последващо обезпаразитяване и ваксиниране; 
• Сигнализиране при нужда от лечение; 
• Хранене. 

5. Кастрация, обезпаразитяване/външно и външно/, ваксинация 
срещу бяс, трайна маркировка и връщане на място. 

 

V. МЕРКИ НА ПРОГРАМАТА 

 

• Създаване на работна група с участие на общински съветници, 

експерти от Община Разград, от специализирани органи, работещи и 

позиционирани на територията на града, от природозащитни 

организации за установяване броя на безстопанствените котки на 
територията на Община Разград; 

• Залавяне на безстопанствените котки, като приоритетно се акцентира 
върху котки, с получени сигнали тежкоболни и котки в разплодна 
възраст; 

• Извършване на предвидените ветеринарно-медицински дейности и 

манипулации, съгласно изискванията на ЗВД и ЗЗЖ; 

• За неизлечимо болните с необратими патологични изменения, 
причиняващи им болка и страдание, за които няма желаещи за 
осиновите и няма желаещи за отглеждането им, ветеринарният лекар 

по чл.43, ал.1, т.2 от ЗЗЖ прилага в изпълнение чл.179, ал.3, т.1 от 
Закона за ветеринарното дело; 

• Ежегодно да се предприемат разяснителни кампании чрез местните 
медии и с особено внимание в рисковите райони с най-голяма 
популация на безстопанствени котки. 

 

С Т А Т И Я  21 

 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС  

 629 е следващата докладна записка по точка първа от нашия дневен ред. 

Докладна записка от работна група от общински съветници по чл.30 

от      Правилника за организацията и дейността на Общински съвет – 

Разград,  неговите комисии и взаимодействието    му с общинската 
администрация мандат 2011-2015 г. 

Относно: продажба на имот - частна общинска собственост на 

собственика на     законно построена сграда в него.  
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Предложението е подписано от общинските съветници от Стоян 

Димитров и Иво Димитров и аз ще помоля един от двамата да докладва.  
 

Г-н Иво Димитров – съвносител на докладна записка 
Уважаема госпожо Председател, 

Уважаеми госпожи и господа общински съветници, 

Община Разград е собственик на урегулиран поземлен имот  по 

кадастралната карта на гр. Разград, намиращ се на бул. „Априлско 

въстание” с площ от 4267 кв. метра. В имота е изградена законно 

построена сграда –бензиностанция от търговското дружество „ШЕЛ 

БЪЛГАРИЯ” АД. 

В общинския съвет - Разград постъпи молба на 25.10.2012 год. за 
закупуване на общинския имот от собственика на тази сграда. 

Молбата бе разгледана на заседания на Постоянните комисии по  ПК 

по управление на общинската собственост, приватизация и 

следприватизационен контрол, ПК по законност, превенция на корупцията, 
сигурност, контрол на решенията, етика, предложения на гражданите и 

връзка с неправителствени организации и ПК по устройство и развитие на 
територията, транспорт на Общината, което беше съвместно на трите 
постоянни комисии. Със свои решения постоянните комисии създадоха 
обща работна група, на която бе възложено съвместно с председателя на 
Общинския съвет да проучат случая и да предложат проект на акт за 
произнасяне на Общинския съвет.  

Във връзка с това като резултат от работата на тази група ви 

предлагаме да вземем следните решения:  
1.Дава съгласие да се извърши продажба на поземлен имот - частна 

общинска собственост  № 61710.504.249. по кадастралната карта на гр. 

Разград, намиращ се на бул. „Априлско въстание” с площ от 4267 кв. метра 
на собственика на законно построената сграда в него  „ШЕЛ БЪЛГАРИЯ” 

АД. 

 2/Възлага на кмета на общината да извърши необходимите действия 
за определяне на пазарна цена на имота от лицензиран експерт - оценител, 

да проведе преговори с управляващите и представляващите „ШЕЛ 

БЪЛГАРИЯ” АД лица за уреждане на съществуващите облигационни 

отношения между страните във връзка с учредяването на правото на 
строеж и експлоатацията на бензиностанцията. 

Готов съм да отговарям на въпроси от вас. 
 

Г-жа  Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Господин Стоян Димитров като съвносител, имате ли 

допълнения?  

 

Г-н Стоян Димитров – съвносител на докладна записка 
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Нямам допълнения към казаното от колегата Иво Димитров.  
 

Г-жа  Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. В постоянните комисии по управление на общинската 
собственост, приватизация и следприватизационен контрол и по законност, 
превенция на корупцията, сигурност, контрол на решенията, етика, 
предложения на гражданите и връзка с неправителствените организации на 
съвместно заседание вече изготвената по поръка на предишните комисии 

докладна записка беше разгледана.  
Госпожо Салим, как протекоха дебатите?  

 

Г-жа Нюсрет Салим – Председател на ПК 

С 8 гласа „ЗА”, без „против” и без „въздържали се”, комисията по 

общинска собственост подкрепя тази докладна записка. 
 

Г-жа  Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Господин Димитров, постоянната комисия  по законност. 
 

Г-н Стоян Димитров – Председател на ПК 

Комисията по законност също единодушно подкрепи проекта за 
решение като отчете и обстоятелството, че с това решение се поставя 
началото от цял комплекс от действия, които трябва да бъдат извършени 

от Кмета на Общината и едва след това Общинския съвет вече ще се 
произнесе с конкретно решение. 

 

Г-жа  Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Имате възможност да задавате въпроси към 

съвносителите на тази докладна записка. Има ли желаещи? Всичко беше 
обяснено в комисиите и подробно разисквано на два пъти. И все пак 
становища, предложения ако има. Прекратявам дебатите и ще преминем 

към поименно гласуване на докладна записка № 629.  

 
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2011 – 2015 година 

27.12.2012 г. – поименно гласуване 
 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Владимир Иванов Заимов      +   

3. Гюлсевер Елиманова Мустафа +   

4. Димитър Цонев Стефанов +   

5. Добринка Иванова Монева +   
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6. Драгомир Атанасов Николов +   

7. Емине Муртаза Ахмед Не участва   

8. Зоя Петрова Велкова отсъства   

9. Иво Борисов Димитров +   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов +   

11. Кина Дякова Маринова +   

12. Левент Али Апти +   

13. Мартин Янков Янков +   

14. Милена Дачева Орешкова +   

15. Милена Иванова Цанева +   

16. Мирослав Тодоров Грънчаров +   

17. Михаил Парашкевов Тодоров +   

18. Музаффер Мустан Хамид +   

19. Мустафа Назъм Мустафа +   

20. Надежда Радославова Димитрова +   

21. Наско Стоилов Анастасов +   

22. Незиха Ахмедова Арабаджиева +   

23. Никола Джипов Николов Не участва   

24. Нюсрет Исмет Мустафа - Салим +   

25. Осман Севджан Ариф +   

26. Петко Стоянов Стоянов +   

27. Петър Стоянов Василев +   

28. Радиана Ангелова Димитрова отсъства   

29. Румян Райчев Занев +   

30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Стоянка Петрова Донева - Якимова Не участва   

32. Теодор Борисов Ролев отсъства   

33. Цветан Йосифов Иванов +   

 

Общинският съвет взе следното  
 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 276 

 

„ШЕЛ БЪЛГАРИЯ” АД, ЕИК 831915840 със седалище и адрес на 

управление гр. София, район Подуяне, кв.”Хаджи Димитър”, ул. 

„Резбарска” 5 е собственик на законно построена сграда - 

бензиностанция съгласно договор за отстъпено срочно право на 

строеж върху общинска земя от 29.07.1994 год. с Община Разград. 

Сградата е изградена  в поземлен имот № 61710.504.249. по 

кадастралната карта на гр. Разград, намиращ се на бул. „Априлско 

въстание” с площ от 4267 кв. метра. 

 С молба до Община Разград и до Общински съвет - Разград 

собственикът на сградата е изявил желание да закупи гореописания 

имот. За да бъде извършена такава продажба следва са се направи 

пазарна оценка на недвижимия имот, да се определи данъчната му 
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оценка и да се проведат преговори за уреждане на съществуващите 
облигационни отношения между страните във връзка с учредяването 

на срочното право на строеж и експлоатацията на бензиностанцията.  

 Предвид гореизложеното и на основание чл.21, ал.1, т.8. от 

ЗМСМА, чл.35, ал.3, чл.41, ал.2 от Закона за общинската собственост и 

чл.28а от Наредба № 2 на Общински съвет –Разград за придобиване, 
управление и разпореждане с имоти и вещи - общинска собственост, 

Общинския съвет Разград, след поименно гласуване,  с 27 гласа „ЗА”, 

„против” – няма, „въздържали се” – няма,  

 

     Р Е Ш И : 

 

 1.Дава съгласие да се извърши продажба на поземлен имот - 

частна общинска собственост  № 61710.504.249. по кадастралната 

карта на гр. Разград, намиращ се на бул. „Априлско въстание” с площ 

от 4267 кв. метра на собственика на законно построената сграда в него  

„ШЕЛ БЪЛГАРИЯ” АД, ЕИК 831915840. 

 2/Възлага на кмета на общината да извърши необходимите 
действия за определяне на пазарна цена на имота от лицензиран 

експерт - оценител, да проведе преговори с управляващите и 

представляващите „ШЕЛ БЪЛГАРИЯ” АД лица за уреждане на 

съществуващите облигационни отношения между страните във 

връзка с учредяването на правото на строеж и експлоатацията на 

бензиностанцията. 

 3/След извършване на действията по т.2 от решението кметът на 

общината да внесе предложение в Общинския съвет  за приемане на 

окончателното решение за продажба и определяне на конкретните 
условия за продажбата. 

4.Настоящото решение да бъде изпратено на кмета на Община 

Разград и на областния управител на област с административен 

център Разград в седемдневен срок от приемането му. 

 Това решение подлежи на оспорване по реда на АПК пред 

Административен съд Разград. 

 

С Т А Т И Я  22 

 

 Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 Докладна записка с вх. № 632. 

 Докладна записка от Денчо Стоянов Бояджиев – Кмет на Община 
Разград  

Относно: Обявяване по реда на чл. 6 от ЗОС на имоти, 

променили предназначението си. 
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Давам думата на Кмета на Община Разград господин Денчо 

Бояджиев да представи като вносител докладна записка с вх. № 632. 

Заповядайте господин Бояджиев.  
 

Г-н Денчо Бояджиев – Кмет на Община Разград 

Благодаря госпожо Председател. 

Уважаеми дами и господа общински съветници,  

Има постъпило предложение в Община Разград от ”Разград-

Полиграф” ООД за изменение на кадастралната карта и регулационния 
план на част от квартал 615 на гр. Разград, като се отдели част от терен, 

предвиден за улица и да се присъедини към парцел частна общинска 
собственост. Изразено е желание за закупуване на общинския имот. 
Предложението е разгледано на заседание на Комисията по чл. 2 от 
Наредба № 2 на Общински съвет Разград за придобиване, управление и 

разпореждане с имоти и вещи общинска собственост. Прието е решение № 

10 от Протокол № 17 / 19.10.2012 г., с което е дадено принципно съгласие 
за продажба на терена, след промяна на регулационния план и отразяване 
на новообразувания имот в кадастралната карта на гр. Разград. 

 Предвид гореизложеното и чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация, чл. 6, ал. 1 и ал. 2 от Закона за 
общинската собственост,  чл.3, ал. 1 и ал. 2 от Наредба № 2 на Общински 

съвет Разград  предлагам да приемете така обявените два проекта за 
решения в докладната записка. Завърших. 

 

Г-жа  Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря господин Бояджиев. На съвместно заседание на двете  
постоянни комисии по управление на общинската собственост, 
приватизация и следприватизационен контрол и по законност, превенция 
на корупцията, сигурност, контрол на решенията, етика, предложения на 
гражданите и връзка с неправителствените организации и на 
самостоятелно на ПК по устройство и развитие на територията, транспорт 
на Общината докладната записка беше разгледана. 

Господин Стоян Димитров, постоянната комисия по законност. 
 

Г-н Стоян Димитров – Председател на ПК 

Комисията по законност единодушно с 9 гласа „ЗА” подкрепя 
проекта за решение.  

 

Г-жа  Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Госпожо Салим, постоянната комисия по общинска 
собственост. 

 

Г-жа Нюсрет Салим – Председател на ПК 
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С 8 гласа „ЗА”, без „против” и без „въздържали се”, комисията по 

общинска собственост подкрепя тази докладна записка. 
 

Г-жа  Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Господин Иво Димитров, постоянната комисия по ТСУ. 

 

Г-н Иво Димитров – Председател на ПК 

Уважаема госпожо Председател, 

Уважаеми дами и господа общински съветници,  

На свое заседание постоянната комисия разгледа докладната записка 
и след дебати и обсъждания, с 9 гласа „ЗА”, без „против” и без 
„въздържали се”, подкрепя докладната записка в този вид. 

 

Г-жа  Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря. Преди да ви дам думата за въпроси обявявам, че съгласно 

устно уведомление от общински съветник Теодор Ролев същия не участва 
в разискването и в гласуването на докладната записка, при условията на 
Закона за предотвратяване и разкриване на конфликт на интереси.  

Моля да се отбележи в протокола. Имате ли въпроси към Кмета на 
Общината като вносител на тази докладна записка? Няма желаещи. 

Дебати. Тука един път имаме обявяване от публична в частна и после 
обратно от частна в публична. Тъй като мнозинствата са различни ако 

имаме желание да ги гласуваме заедно трябва да имаме най – малко 22 

гласа иначе трябва да прогласуваме поотделно двете решения. Има ли 

желаещи за становища. Ако не, да прекратим дебатите. Няма предложения 
за поотделно гласуване. Преминаваме към поименно гласуване на тази 

докладна записка.  
С П И С Ъ К 

на общинските съветници от Общински съвет – Разград 

Мандат 2011 – 2015 година 

27.12.2012 г. – поименно гласуване 
 

№ Име, презиме, фамилия „ЗА” „против” „въздържал 

се” 

     

1. Али Бахриев Кязимов +   

2. Владимир Иванов Заимов      +   

3. Гюлсевер Елиманова Мустафа +   

4. Димитър Цонев Стефанов +   

5. Добринка Иванова Монева +   

6. Драгомир Атанасов Николов +   

7. Емине Муртаза Ахмед Не участва   

8. Зоя Петрова Велкова отсъства   

9. Иво Борисов Димитров +   

10. Ирфан Салъфов Ахмедов +   
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11. Кина Дякова Маринова +   

12. Левент Али Апти +   

13. Мартин Янков Янков +   

14. Милена Дачева Орешкова +   

15. Милена Иванова Цанева +   

16. Мирослав Тодоров Грънчаров +   

17. Михаил Парашкевов Тодоров +   

18. Музаффер Мустан Хамид +   

19. Мустафа Назъм Мустафа +   

20. Надежда Радославова Димитрова +   

21. Наско Стоилов Анастасов +   

22. Незиха Ахмедова Арабаджиева +   

23. Никола Джипов Николов Не участва   

24. Нюсрет Исмет Мустафа - Салим +   

25. Осман Севджан Ариф +   

26. Петко Стоянов Стоянов +   

27. Петър Стоянов Василев +   

28. Радиана Ангелова Димитрова отсъства   

29. Румян Райчев Занев +   

30. Стоян Димитров Ненчев +   

31. Стоянка Петрова Донева - Якимова Не участва   

32. Теодор Борисов Ролев отсъства   

33. Цветан Йосифов Иванов +   

 

Общинският съвет взе следното  
 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 277 

 

 Съгласно регулационния план на квартал 615 по регулационния 

план от ж. к. „Орел” в гр. Разград, задънена улица с О.Т. 2339-2340, 

представляваща имот публична общинска собственост,  обслужва 

парцели ХІ-19- частна общинска собственост, ІV-23- имот с трафопост 

и ІІІ-24- частна собственост. По тази причина частта от улицата след 

имота с трафопост в западна посока е практически неизползваема. 

Определеният за тази част терен с площ от 369км.м.  по скица - 

проект престава да има предназначението по чл. 3, ал. 2 от Закона 

за общинската собственост – публична общинска собственост и 

може да бъде преобразуван от Общинския съвет от публична 

общинска собственост в частна такава. Преобразуването на имота 

в частна общинска собственост води до необходимостта от 

присъединяването й към общински парцел ХІ-19 - частна общинска 

собственост. По градоустройствени съображения от този имот 

следва да бъде отделена североизточната му част с площ от 262 

кв.м. по скица -проект, като същата да бъде присъединена към 

общински имот - представляващ алея по действащия регулационен 
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план. По този начин задънената досега алея ще се продължи и ще 
осигури свободен достъп на пешеходци до имота на изградения 

Супермаркет „Т-маркет”, а новообразуваният имот ще придобие 
правилна форма-подходяща за застрояване и може да бъде 
продаден на търг с предназначение за „производствени и складови 

дейности”.  

На основание гореизложеното и чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за 

местното самоуправление и местната администрация, чл. 6, ал. 1 и ал. 

2 от Закона за общинската собственост,  чл.3, ал. 1 и ал. 2 от Наредба 

№ 2 на Общински съвет Разград  за придобиване, управление и 

разпореждане с имоти и вещи – общинска собственост,  Общинският 

съвет, след поименно гласуване, с 27 гласа „ЗА”, „против” – няма, 

„въздържали се” – няма, 

 

Р  Е  Ш  И  : 

 

1.  Обявява имот – публична общинска собственост, 

представляващ част от терен, отреден за улица, с площ 369 кв. метра, 

по скица-проект,  за имот – частна общинска собственост. 

2.  Обявява имот – частна общинска собственост, представляващ 

част от парцел XI-19, с площ 262 кв. метра,  за имот – публична 

общинска собственост. 

Настоящото решение да бъде изпратено на Кмета на Община Разград 

и Областния управител на Област Разград в 7-дневен срок от приемането 

му. 

 Настоящето решение подлежи на оспорване в срока по АПК пред 

Административен съд гр. Разград 

 

С Т А Т И Я  23 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

 И пристъпваме към включената последна по списък, по извънредния 
способ в днешния дневен ред докладна записка с №645. 

 Докладна записка от Милена Иванова Цанева, председател на 
Общински съвет Разград 

 Относно: Изменение на Решение № 116 по Протокол № 9 от 

проведено заседание на Общински съвет Разград на 27.03/12г. за 

изграждане на Комисия за обществен ред и сигурност към Общински 

съвет Разград като орган по смисъла на чл.94 от Правилник за 

организацията и дейността на Общински съвет Разград, неговите 
комисии и взаимодействието му с общинската администрация – 

мандат 2011 – 2015г. 
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 Като вносител нямам какво да добавя. При обосновката за 
включването ви казах, че се касае само до промяна в поименния състав, 
поради освобождаване и преминаване в друга длъжност на директора на 
регионалната полиция, Районно управление Полиция и назначаването на 
нов директор – главен инспектор Валентин Стефанов Стоянов, който по 

силата на това решение, което ви предлагам да бъде изменено е определен 

като член на КОРС, комисията по обществен ред и сигурност. Поради 

обстоятелството, че е по извънреден способ внесена не е разглеждана в 
постоянни комисии. Имате думата за въпроси и становища същевременно. 

Няма желаещи. Рутинна е докладната записка. Прекратявам дебатите и ви 

приканвам към електронно гласуване. 
 

Общинският съвет взе следното  

 

Р Е Ш Е Н И Е 

№ 278 

 

С Решение № 116 по Протокол № 9 от проведено заседание на 

Общински съвет Разград на 27.03/12.г. е  изградена  Комисия за 

обществен ред и сигурност /КОРС/ към Общински съвет Разград като 

орган по смисъла на чл. 94 от Правилник  за организацията и 

дейността на Общински съвет Разград ,неговите комисии и 

взаимодействието му с общинската администрация- мандат 2011- 

2015.г.и е определен състава й. За член на комисията е избран главен 

инспектор Ганчо Тодоров Ганев в качеството му на началник на 

Районно управление „Полиция” Разград. 

На проведеното на 19.12/12.г. заседание на КОРС бе докладвано за  

настъпили кадрови промени  в ръководството на РУП ,чийто нов 

ръководител е главен инспектор Валентин Стефанов Стоянов. 

С оглед включването в състава на КОРС на съответното 

длъжностно лице е наложително да се извърши персонална смяна 

,като институцията „Полиция” се представлява от настоящия й 

началник . 

Предвид гореизложеното , в рамките на своята компетентност и на 

основание чл. 21 ал.1 т. 1 и т. 23 ЗМСМА ,във вр. с чл. 94 от 

Правилник  за организацията и дейността на Общински съвет Разград 

,неговите комисии и взаимодействието му с общинската 

администрация- мандат 2011- 2015.г,чл. 51 ал.1 т.5 и т. 6  Закон за МВР  

Общински съвет Разград, с 24 гласа „ЗА”, „против” – няма, 

„въздържали се” – няма, 

 

Р Е Ш И : 
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Изменя  Решение № 116 по Протокол № 9 от проведено заседание 
на Общински съвет Разград на 27.03/12.г. в частта му по т. 2  за 

определяне персоналния състав на  Комисията за обществен ред и 

сигурност , като  по позиция № 4 от списъчния състав на членовете на 

комисията  се освобождава главен инспектор Ганчо Тодоров Ганев 

поради преминаването му на друга работа и  избира настоящия 

началник на Районно управление „Полиция” Разград  главен 

инспектор Валентин Стефанов Стоянов. 

Настоящото решение да се изпрати на кмет на общината и на 
областния управител в седемдневен срок от приемането му. 

 

 

ПО ТОЧКА ВТОРА 

ДЕКЛАРАЦИИ 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Представям на вашето внимание проект на декларация с вх.№ 645. 

 

Проект на декларация от Постоянна комисия за младежта, спорта и 

туризма при Общински съвет Разград чрез председателя й Музаффер 

Мустан 

Относно: Заявяване на позиция по актуален обществен въпрос за 

осигуряване на равен достъп до спорт за всички граждани на Община 

Разград. 

Имате думата. Заповядайте господин Мустан. 

 

Г-н Музаффер Мустан – Председател на ПК за младежта, спорта и 

туризма, вносител 

Благодаря госпожо председател. 

Уважаеми колеги общински съветници, 

От д-р Христо Христозов, Национален директор на Спешъл 

Олимпикс България беше получено писмо с искане за достъп до спорт в 
българските общини, където трябваше да приемем декларация със 
следното съдържание:  

Ние, общинските съветници, 

декларираме нашите намерения: 
 

- за предоставяне устойчиви възможности за развитие на тяхната 
физическа култура, за да могат да проявяват смелост, да изпитват 
радост и споделят дарби, умения и приятелства със своите 
семейства и обществеността; 



 207

- за развитие на обществени нагласи и грижи към личностната и 

социална реализация на гражданите с интелектуални затруднения, 
особено на младите хора. 

27.12.2012 година 
Благодаря ви. 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Благодаря на вносителя на проекта за декларация. Действително 

комисията взе решение да откликне на този повик за хората с 
интелектуални проблеми да имат те право на равен достъп до спорт на 
територията на нашата община. Колеги, имате възможност да правите 
допълнения както и да задавате уточняващи въпроси, ако има такива. Ако 

не, ви предлагам да преминем към електронно гласуване на проекта за 
декларация. Това ще бъде и последното гласуване за тази година. Моля 
гласувайте. 

 

Общинският съвет  

 

На основание чл.21, ал.2 от ЗМСМА и чл.76 от Правилника 

за организацията и дейността на Общински съвет Разград, 

неговите комисии и взаимодействието му с общинската 

администрация Мандат 2011 – 2015 г. , Общински съвет – Разград 

с 24 гласа „ЗА”, „против” – няма, „въздържали  се” -  няма, 

ПРИЕМА 

 

 

ДЕКЛАРАЦИЯ 

 

за 

 

ДОСТЪПА ДО СПОРТ 

В ОБЩИНА РАЗГРАД 

 

 

Следвайки духа и принципите на Хартата на Международния 

олимпийски комитет 

Основавайки се на Европейската харта Спорт за всички, 

Подкрепяйки мисията на „Спешъл Олимпикс” 

за социално включване на гражданите с интелектуални затруднения 

чрез разширяване достъпа до спорт 

и в изпълнение на чл. 30, ал. 5 на Конвенцията на ООН за правата на 

хората с увреждания 
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Ние, общинските съветници, 

декларираме нашите намерения: 

 

- за предоставяне устойчиви възможности за развитие на 

тяхната физическа култура, за да могат да проявяват смелост, 

да изпитват радост и споделят дарби, умения и приятелства 

със своите семейства и обществеността; 

- за развитие на обществени нагласи и грижи към личностната 

и социална реализация на гражданите с интелектуални 

затруднения, особено на младите хора. 

 

 

27.12.2012 година 

 

 

Тази декларация за достъп до спорт в Община Разград ще бъде 
изпратена до Спешъл Олимпикс, за да бъде използвано в Национална 
кампания Достъп до спорт в българските общини. 

Уважаеми колеги, и към трета точка от нашия дневен ред Текущи. 

 

ПО ТОЧКА ТРЕТА 

ТЕКУЩИ 

 

Г-жа Милена Цанева – Председател на ОбС 

Да ви уведомя на основание чл.54 ал.1 от нашия правилник отчета за 
работата на общинския съвет, който не се гласува, но е задължителен за 
изготвяне. Той е публикуван на сайта на общината и във всички разградски 

печатни издания. Имали сте възможност да се запознаете с него. 

Вторият материал, за който ви уведомявам това е информация от 
секретаря на Община Разград за изпълнени наши решения с вх.№ 587 от 28 

ноември, ни уведомява, че са изпълнени наши решения 233, 235 и 236 по 

Протокол № 18 от 30.10.2012 година. С писмо № 609 – Решение № 77 по 

Протокол № 8 от 20 февруари, Решение № 211 по Протокол № 16 от 
02.10.2012г. и Решение № 237 по Протокол № 18 от 30.10.2012г. Както и с 
писмо № 640 ни уведомява за изпълнение на Решение № 114 по Протокол 

№ 9 от 27.03.2012г. Както винаги материалите, които са като доказателство 

за изпълнение на нашите решения се намират на разположение в звеното. 

И последното, което искам да ви уведомя е, че коментираното 

решение на Административен съд Разград по повод отмяна на Решение № 

20 на Общински съвет Разград от 2012 година за определяне на таксите за 
битови отпадъци, което решение на Административен съд Разград вече е 
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влязло в сила, съгласно Решение №16135 на Върховен административен 

съд. 

С това изчерпахме изцяло дневния ред в 18,35. благодаря на всички 

за активното участие. Желая ви здраве, щастие, успехи през Новата 2013 – 

та година и приятна вечер на всички. 

 

 

 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ:  /П/ Не се чете 
/ Милена Цанева / 
 

 

       

  ПРОВЕРИЛ СЕКРЕТАР: /П/ Не се чете 
/Мустафа Назъм / 

 

 

 

 
 


